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A RÁK GYÓGYÍTÁSA: A RICK SIMPSON PROTOKOLL

Rick Simpson protokoll

„Kezdje az embereket apró adagokkal, akkora, mint fél szem száraz száraz szemű rizs. Bár az olaj ártalmatlan, a
kevesebb a jobb, mint a több azok számára, akik elkezdik a kezelést. Kezdetben csak nyolc óránként fogyasszon
el egy csöppet ebből a csodálatos anyagból, majd rendszeresen növelje az adagot négy naponta, és hamarosan a
toleranciája is megnő. Ha az illető azt mondja, hogy nem érezte a hatásait, vagy csak kissé érezte őket, akkor ezt
jó  adagnak  tartanám  egy  kezdő  számára.  Csak  egy  kis  gyógyszert  szeretne  bevinni  a  rendszerébe,  hogy
elkezdhessék megszokni.

Soha nem tudhatja pontosan, hogyan reagál a személy, ezért lassan haladjon tovább, és növelje adagját négy
naponta, amíg a beteg 24 óránként összesen egy grammot nem tud lenyelni. Ennek legjobb módja, ha nyolc
óránként körülbelül egyharmada gramm adagot vesznek be, amint megszokták a használatát.  Ennek ellenére
szeretném emlékeztetni a nehézségeket tapasztalókat arra, hogy adagjukat lassabban lehet emelni, de a legjobb
eredmény érdekében a lehető leggyorsabban kell bevenni.

Ezeket az adagolási utasításokat ajánlja Rick, ha a beteg elég gyorsan ki tudja alakítani a toleranciáját. Ha ezt a
protokollt betartják, sok beteg három hét alatt eléri azt a pontot, hogy 8 óránként egy gramm egyharmadát tudja
lenyelni.  Átlagosan azonban a legtöbb betegnek általában négy -öt hétre  van szüksége ahhoz,  hogy ezt  az
adagonkénti mennyiséget bevegye, majd folytathatja a napi egy gramm bevitelét, amíg meg nem gyógyul vagy
állapotát nem tudják kordában tartani.

Rick szereti ezt a gyógyszert műanyag fecskendőkben szállítani, amelyekben nincsenek tűk, ehelyett csak egy
kis nyílás van, amelyen keresztül az olaj kipréselhető. Azt mondja, hogy az olaj ilyen módon történő biztosítása
megkönnyíti  a beteg számára az adagok mérését,  és megakadályozza,  hogy idegen anyagok szennyezzék a
gyógyszert.

A legtöbb ember számára a legegyszerűbb módja annak, hogy megértse az elfogyasztandó mennyiséget,  ha
összehasonlítja valami rövidszemű száraz rizzsel. A kezdő adag körülbelül fele akkora, mint egy ilyen rizsszem,
vagy körülbelül egy nyolcad hüvelyk hosszú, ez az összeg körülbelül egynegyed cseppnek felel meg. Bizonyos
esetekben a nagyon alacsony toleranciával rendelkezők akár azt is tapasztalhatják, hogy ez túl sok ahhoz, hogy
kényelmesen kezeljék az elején, így ha szükséges, még kevesebbel is kezdhetik.

Az ilyen méretű adagokat naponta háromszor, kora reggel, délután és körülbelül egy órával a beteg lefekvése
előtt  kell bevenni. Egy kezdőnek nem kell mást tennie,  mint kinyomni a műanyag fecskendőből a fél szem
száraz rizs megfelelőjét, és ez az adagjuk. Annak ellenére, hogy nagyon kis mennyiségről beszélünk, és nem árt
a betegnek, ereje miatt ezt az anyagot tisztelettel kell használni.

Négy nap elteltével ezt az adagot megduplázzuk olyan dózisokra, amelyek megegyeznek a rizsszem méretével,
vagy olyan adagokra, amelyek a fecskendőből kinyomva körülbelül negyed hüvelyk hosszúak. Ezután négy
nappal  később  az  adag  ismét  megkétszereződik,  és  ez  négynaponta  folytatódik,  amíg  a  beteg  adagonként
tizenhat szem rizsnek felel meg. Ez a mennyiség körülbelül nyolc -kilenc csepp olajat tesz ki adagonként, ami
nagyjából a gramm egyharmada.

Egy ml csak valamivel több, mint egy gramm, így ha a betegek kívánják, ezt a mérést használhatják az adagolás
meghatározására. Ekkor a betegek általában ezt az adagot alkalmazzák, amíg egészségi állapotukkal el nem érik
a kívánt hatást. Lesznek betegek, akik nem tudják ilyen gyorsan növelni az adagjukat, de Rick sürgeti őket,
hogy a lehető leggyorsabban vegyenek be, így az olaj enyhítheti szenvedéseiket. Ezenkívül lesznek olyanok,
akik gyorsabban tudják szedni ezt a gyógyszert, és Ricknek ezzel nincs problémája, amíg a beteg kényelmesen
veszi a gyorsabb adagolást, ez egyszerűen azt jelenti, hogy gyorsabban gyógyul.

A valóságban Rick úgy érzi, hogy a betegeknek a saját komfortzónájukban kell maradniuk, amikor a gyógyszer
alkalmazásáról van szó. De továbbra is úgy gondolja, hogy bárki, akinek súlyos állapota van, ne játsszon ezzel
az anyaggal, mivel ha nem megfelelően veszik be, előfordulhat, hogy nem tudja leküzdeni a kezelni kívánt
állapotot.
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Mivel ez a gyógyszer annyira biztonságos a használatához,  általában nem pontosan mérjük az adagokat, de
azoknak, akik szeretik a pontos méréseket és a kellő pontosságú mérlegeket, először háromszor körülbelül 0,01
g -mal (10 mg) kezdjék. négy nap. Ezután, ha teheti, duplázza meg 0,02 g -ra (20 mg) négy napig, majd 0,04 g -
ra (40 mg) négy napig, 0,08 g -ra (80 mg) négy napig, 0,16 g -ra (160 mg) négy napig , majd 0,32 gramm (320
mg). Ez lenne az ideális adagolási ütemterv azok számára, akik gyorsan képesek lenyelni ezt az anyagot. Azt is
jó tudni, hogy az 1-5 mg-os dózisokat általában tünetek nélkül tolerálják.

Ha kiváló minőségű Indica rügytörzseket tud működtetni, az előállított olaj rendkívül nyugtató hatású lesz. Ez
lesz az olaj hatása, ha az igazi „Rick Simpson Olajat” állította elő, és nem kell aggódnia. A betegek egyszerűen
elaludnak,  és  végül  felébrednek.  Néhányan  kissé  megkövezve  érezhetik  magukat  az  elején,  de  sértetlenek
lesznek,  és  általában  egy  órával  azután,  hogy  felkelnek,  ez  az  álmos  érzés  elmúlik.  Ha  az  olajat  sativa
kenderfajtákból állítják elő, számíthat a bajra és a hosszan tartó energikus sativa magasra. Nem akarja, hogy
olyan súlyos állapotú emberek, mint a rák, megpróbálják olajat szedni ezekkel a hatásokkal, és a beteg nem
kapja meg azokat a gyógyászati előnyöket, amelyeket egy jó indika nyújthat. Nem mindenki szereti, ha magas,
és orvosi szempontból nem az a lényeg, hogy túlságosan megkövezzék ezt az anyagot.

A lényeg az,  hogy a  gyógyszert  naponta  háromszor  juttassák  el  a  beteghez.  A beteg  egyszerűen az ujjára
helyezheti, majd lekaparhatja a fogairól. Ezután igyon egy hideg vizet vagy teát, és könnyen le kell nyelniük.
Néhány törzs olyan kivonatot állít  elő, amely nem kellemes ízű, de könnyen kezelhető. Egyszerűen tegye a
betegek adagját  egy kis  darab  kenyérre,  hajtsa  fel,  majd  dobja  a  szájába,  és  adjon nekik  egy pohár  vizet.
Ugyanezt  meg  lehet  tenni  banán  vagy  más  gyümölcs  felhasználásával  is.  Az  ötlet  az,  hogy  a  lehető
leggyorsabban juttassuk az olajat  a  beteghez,  de Rick  továbbra  is  szereti  látni,  hogy a komfortzónájukban
maradnak.

Mindenki más, és a toleranciánk ezt a gyógyszert személyenként eltérő lehet, ezért győződjön meg arról, hogy a
beteg jól érzi magát az elfogyasztott mennyiséggel. Sok súlyos betegség esetén fontos, hogy a betegek gyorsan
bevegyék ezt a gyógyszert, így nagyobb esélyük lesz a túlélésre. Amint már említettem, annak ellenére, hogy az
olaj ártalmatlan, ha túl sokat vesznek be, a betegek gyakran nem szeretik az élményt. Tehát lassan dolgozzuk fel
az adagjukat; így kényelmesebbé válnak a használata.

Ennek  ellenére,  ahogy  mondani  akarjuk,  az  agresszív  betegségeket  agresszíven  kell  kezelni,  így  ha  lenne
valami, ami életveszélyes lenne, a lehető legrövidebb idő alatt annyi kivonatot fogyasztanék, amennyit csak
tudok.  Úgy  gondolom,  hogy  érdemes  felkészülni,  ezért  aki  teheti,  mielőbb  kezdjen  hozzá  szokni  az  olaj
hatásaihoz, mert akkor tudja, mire számíthat, ha valaha nagyobb adagokat kell bevennie.

A szokásos kezelés a test jó egészségi állapotának visszaállításához 60 gramm kiváló minőségű olajat fogyaszt
három hónap  alatt.  Azok  számára,  akik  kemoterápiát  és  sugárzást  alkalmaztak,  célszerű  mielőbb  120-180
gramm olajat  lenyelni.  Általában 60 g gyógyíthat súlyos rákot,  de azok számára,  akiket  az orvosi rendszer
károsított,  gyakran  többre  van  szükség  ahhoz,  hogy  megakadályozzák  a  rák  visszatérését,  és  hogy
megszüntessék a kezelés által hátrahagyott károkat.

Ha a beteg ismét egészséges, csökkentheti az adagot havi egy -két grammra, vagy amennyire a beteg szívesen
lenyeli; a mi szemszögünkből, minél több, annál jobb. Ne hagyja ki a fenntartó adagokat, mivel ezek fontosak
az egészség megőrzéséhez. Egy gramm havonta vagy egy csepp naponta munka után este nem hangzik soknak,
de Rick szerint elegendőnek kell lennie ahhoz, hogy egészséges legyen a tested.

Ezenkívül  szereti,  ha  a  betegek  más  természetes  dolgokat  is  használnak,  mint  az  alma  és  a  búzafű  az
olajkezeléssel együtt. Tapasztalataim szerint én is azt szeretném, ha a betegek kendermagot esznének, mivel a
bennük lévő olaj annyira tápláló és jót tesz a szervezetnek.

Rick  úgy  véli  továbbá,  hogy  a  betegeknek  meg  kell  próbálniuk  a  testük  pH  -ját  a  lehető  leggyorsabban
megemelni olyan dolgok bevitelével, mint a görögdinnye vagy a citromlé stb.
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A betegeknek több nyers gyümölcsöt és zöldséget is el kell kezdeniük, és kevesebb húst kell fogyasztaniuk,
különösen a feldolgozott fajtákat, amelyek több toxint tartalmaznak. Rick erősen hisz a gyümölcscentrifugák
használatában, és úgy érzi, hogy a nagy adag C -vitamin is nagy előnyökkel járhat.

Ez a Rick Simpson protokoll, és ez az oka annak, hogy nevét az örökkévalóságban ismerik. Valószínűleg ez
minden idők legfontosabb felfedezése, és nem lehet túlbecsülni annak jótékony hatását, amit ez az ember adott
nekünk. Mire jó a modern orvostudomány és technológia, ha nem működik? Ha eredményeket szeretne látni,
próbálja ki Rick gyógymódját.

Kritizáltak bennünket amiatt, hogy ezt az olajat gyógymódnak nevezzük, de mi másnak nevezhetnénk olyan
anyagot, amely sikeresen alkalmazható annyi egészségügyi probléma kezelésére? Egyesek úgy gondolják, hogy
a  gyógyítás  szavak  azt  jelentik,  hogy  ez  az  olaj  örök  életet  biztosít,  de  nem  ez  volt  Rick  szándéka.
Természetesen ez a gyógyszer meghosszabbíthatja az életét, és még sokáig élhet a használatával, amihez nem
fér kétség. Ez azonban nem jelenti azt, hogy örök életet biztosít.

Ez az olaj még mindig nem áll jogilag a legtöbb ember rendelkezésére, ezért nagyon sok időbe telik annak
megállapítása, hogy hány további évet tud nyújtani. Egyelőre nem tekintjük ezt a gyógyszert a halhatatlanság
elixírjének, és szilárd meggyőződésünk, hogy nem teszi golyóállóvá. Ennek ellenére, ahogy Rick mondja, ha
valaha megtaláljuk a halhatatlanság kulcsát, biztos benne, hogy a kender lesz a fő összetevő.

Kérjük, ne gondolja, hogy használatakor nem fertőzhet meg vírust. Még mindig elkaphat olyan dolgokat, mint
az influenza, de hatásai jelentősen csökkenhetnek, és sokkal gyorsabban gyógyulhat. Világjárvány vagy hasonló
események esetén, ha lenyeli vagy már be is veszi azt a csodálatos olajat,  amelyet ez a növény nyújthat, a
túlélési esélye mindenképpen jelentősen megnő. ” Jindrich Bayer, Phoenix Tears: The Rick Simpson Story

Adagolási információk

Van protokoll a kezelésre?

„Van egy protokoll, amelyet be kell tartani annak biztosítása érdekében, hogy a kezelés hatékony legyen. Kis
mennyiségű olaj használható bőrrák és egyéb állapotok helyi kezelésére, vagy elpárologtatható és belélegezhető
a  tüdőbetegségek  kezelésére.  Az  olaj  felszívódhat  a  szervezetbe  is,  ha  kúp  formájában  használják,  vagy
természetesen  közvetlenül  szájon  át  is  bevehető.  A  belső  daganatok  kezelésére  a  betegnek  a  lehető
leggyorsabban  kell  lenyelnie  az  olajat.  Általában  mindig  azt  szeretné  elérni,  hogy  ezt  a  gyógyszert  a
legésszerűbb módon a problémát okozó területre juttassa. Például, ha bélrákot kezelt, a kezelés leghatékonyabb
módja valószínűleg az olaj kúp formájában történő bevétele.

Az átlagos beteg körülbelül 60 nap alatt képes lenyelni egy teljes 60 grammos rákkezelést. Azok az emberek,
akik sugár- és kemoterápiás károkat szenvedtek el, vagy azok a betegek, akik évek óta szenvednek MS -ben és
más  súlyos  betegségekben,  bizonyos esetekben azt  tapasztalják,  hogy egészségügyi  problémáik  gyógyulása
meglehetősen sokáig tarthat.

Azok, akik súlyos károkat szenvedtek az egészségügyi rendszerben, és csak most kezdik a kezelést, fel kell
ismerniük, hogy ez a természetes olaj nem okoz azonnali gyógyulást. Az ilyen betegek gyakran sokkal több
olajat igényelnek, és hosszabb ideig kell bevenni. Az ilyen betegeknek meg kell próbálniuk 120-180 grammot
lenyelni hat hónap alatt, hogy megszüntessék az összes kemo és sugárzás által okozott kárt, és helyreállítsák az
egyéb hosszú távú betegségek által okozott károkat. Amint a beteg meggyógyult, és minden kár megszűnt, vagy
az állapotot sikerült kordában tartani, azt javaslom, hogy továbbra is havi 1-2 gramm olajos fenntartó adagot
vegyenek be az egészség megőrzése érdekében. Egy felnőtt számára ez körülbelül napi egy cseppet jelentene, és
ha már hozzászoktak a használatához, nem is érzik a hatását, így tényleg nem tudom elképzelni, hogy ez túl
magas ár az egészségért. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény
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Miért olyan fontosak a karbantartási adagok?

„Mindenkinek karbantartó adagokat kell  szednie, hogy szervezete méregtelenített  és jó egészségi állapotban
legyen.  Csak  havi  1-2  gramm olaj  szükséges,  csak  egy  cseppet  fogyasszon  éjszaka  körülbelül  egy  órával
lefekvés előtt. Ez jó éjszakai alvást biztosít, sőt védelmet nyújt a Japánból és máshonnan származó sugárzás
ellen.

Az olaj együttműködik a testeddel, hogy egészséges legyen, és védelmet nyújtson a különféle egészségügyi
problémák  ellen.  Nem  is  engedném,  hogy  egy  gyermekem  bevegye  ezeket  a  szörnyű  oltóanyagokat  és
felvételeket,  amelyeket  Bill  Gateshez  hasonló  emberek  próbálnak  lenyomni  a  torkunkon.  Ha  meg  akarom
védeni  gyermekeimet  az  influenzától,  bízom  a  megfelelően  előállított  kenderolajban,  mivel  tudom,  hogy
hatékony és nem okoz kárt.

Azt  javaslom,  hogy a  betegek  napi  három adaggal  kezdjék,  körülbelül  fél  szem száraz  száraz  szemű rizs
nagyságával.  Egy  ilyen  dózis  körülbelül  ¼  cseppnek  felelne  meg,  így,  mint  látható,  a  legtöbb  esetben  a
kezdőknek nagyon apró adagokkal kell kezdeniük.

Az egyetlen alkalom, amikor azt javasolnám, hogy a betegek nagyobb adagokkal kezdjék, ha gyorsan leállítják
őket az addiktív és veszélyes fájdalomcsillapító szerektől, vagy ha közvetlenül a halál előtt állnak. Amikor az
ilyen gyógyszereket használó emberek elkezdik az olajkezelést, általában felére csökkentik a fájdalomcsillapító
gyógyszereiket.  A  cél  az,  hogy  elegendő  olajat  vegyen  be  a  fájdalom  kezelésére,  és  segítsen  a  betegnek
megszabadulni e veszélyes, addiktív gyógyszerektől. Az olaj bevétele sokkal könnyebbé teszi a beteg számára,
hogy  elvégezze  ezt  a  feladatot,  és  kevésbé  szenvednek  elvonási  problémáktól,  mert  az  olaj  csodálatosan
működik a függőségek megszüntetésében.

Azok  számára,  akik  ebben  a  helyzetben  vannak,  úgy  gondolom,  hogy  az  első  adagjuknak  körülbelül
kétszeresnek kell lennie, mint amit egy átlagos kezdő bevenne. Ezután a lehető leggyorsabban fel kell emelniük
az adagolást, amíg el nem érik azt a pontot, amikor nincs szükségük más gyógyszerekre a fájdalom enyhítésére.
Amikor leveszi az embereket az olyan dolgokról, mint a morfium, problémákba ütközhet. Néha, amikor olajat
és morfint keverünk össze, a morfin hatása még hangsúlyosabb lehet, és a beteg hallucinálhat.

Ez  csak  rövid  távú  hátrány,  mivel  a  páciens  morfiumbevitelének  csökkenésével  a  hallucinációk  addig
csökkennek,  amíg  már  nem következnek  be.  A  legtöbb  esetben  a  betegeknek  ezekről  az  anyagokról  való
eltávolítása kevés problémát okoz, ezért ne számítson túl sok problémára. Amint tovább növelik adagjukat, a
beteg  nagyobb  toleranciát  fog  kifejleszteni,  és  hamarosan  már  nem  is  érzik  az  olaj  hatásait.  Amint  ez
megtörténik, nagyon gyorsan le tudják nyelni a szükséges olajat, amíg meg nem gyógyulnak.

Négy  napos  kezdő  adag  bevétele  után  a  legtöbb  ember  képes  növelni  az  elfogyasztott  mennyiséget.  Azt
javaslom, hogy ennek körülbelül  négynaponta kell  megtörténnie,  mert  így a betegnek ideje  van arra,  hogy
kiépítse toleranciáját az anyaggal szemben. Az átlagembernek négy -öt hétre van szüksége ahhoz, hogy eljusson
arra a pontra, ahol napi egy grammot fogyaszthat. Ez azt jelenti, hogy a beteg nyolc óránként 8-9 csepp kiváló
minőségű olajat fogyaszt. Miután elérte ezt a dózist, a beteg folytathatja ezt az ütemet, amíg az állapot eltűnik
vagy kontroll alatt van.

Sok beteg nagyon gyorsan tolerálja ezt a gyógyszert, és sokkal gyorsabban szedheti az olajat. Ha véletlenül Ön
egyike  ezeknek  az  embereknek,  nyugodtan  vegye be  ezt  az  anyagot,  amilyen  gyorsan csak  akarja,  mert  a
végeredmény az lesz, hogy sokkal gyorsabban gyógyul. Mindig figyelmeztetem a betegeket, hogy a gyógyszer
alkalmazásával maradjanak a saját komfortzónájukban, de ha az olajat gyorsabban lehet bevenni, az nagyobb
esélyt ad a betegnek a túlélésre.

Ez a módszer lehetővé teszi a szervezet számára, hogy lassan építse fel toleranciáját, és négy -öt hét elteltével a
legtöbb  embernek nem okoz gondot,  hogy naponta  egy grammot,  vagy bizonyos  esetekben még többet  is
lenyeljen.  Az átlagember számára,  aki négy naponta növeli  az adagját,  általában kevés probléma merül fel.
Valójában olyan emberektől kaptam jelentéseket, akik bevitték az olajat, és kijelentették, hogy a kezelés alatt
soha  nem  is  emelkedtek.  Mindannyian  különböző  toleranciákkal  rendelkezünk  bármilyen  gyógyszerrel
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szemben, ezért úgy érzem, hogy a legjobb, ha a betegnek meg kell határoznia, hogy milyen mennyiségű anyagot
kényelmesen szed.

Méretének és testsúlyának kevés köze van a kenderolaj toleranciájához. Láttam kezdőket, akik nagyon nagy
férfiak  voltak,  hogy  bevesznek  egy  cseppet  ebből  az  olajból,  és  egy  órán  belül  le  sem  tudnak  szállni  a
chesterfieldről. Míg a feleségeik, akik sokkal kisebbek voltak, ugyanazt az adagot vehették be, és semmit sem
éreztek. Tehát, mint látható, a méret nem fontos tényező annak meghatározásakor, hogy mennyit vihet be a
beteg, valójában inkább magáról a betegről van szó.

Ne  feledje,  hogy  a  kezelés  megkezdésekor  ezzel  a  gyógyszerrel  csökkenti  a  vérnyomását.  Ha  jelenleg
vérnyomáscsökkentő  gyógyszert  szed,  ellenőrizze  gyakran  a  vérnyomását,  mert  nagyon valószínű,  hogy az
olajon kívül semmi másra nem lesz szüksége a vérnyomás szabályozására nagyon rövid időn belül. Ezenkívül,
ha a beteg cukorbeteg, ellenőriznie kell vércukorszintjét. A legtöbb esetben az inzulinszükségletük csökkenni
fog, és néhányan már egyáltalán nem igénylik az anyagot.

Amikor az emberek szedik az olajat, szeretem látni, hogy a komfortzónájukon belül maradnak, de az igazság az,
hogy minél gyorsabban tudják bevenni, annál nagyobb az esélye a túlélésre.

Volt  egy rendkívül  alacsony toleranciájú  férfi,  akinek hét  hónapig tartott  a  60 g -os  kezelés  lenyelése.  Ez
valóban meggyógyította a terminális limfómáját, de én sokkal jobban szerettem volna, ha gyorsabban elvitte
volna az egész kezelést.

Szerencsére ritkán találkozom olyan betegekkel,  akiknek ilyen sokáig tart  a kezelés lenyelése, de előfordul.
Még olyan betegeket is láttam, akik egy hónap alatt elvégezték a teljes kezelést, és meg tudták gyógyítani a
végső rákot. Ezért az olaj beviteli sebessége nagyrészt magától a pácienstől függ, és attól, hogy milyen gyorsan
tudják kialakítani a toleranciájukat.

Kezelésük végén a legtöbb ember folytatja az olaj szedését, de jóval csökkentett arányban. Ahogy korábban
említettem, havonta körülbelül egy -két gramm, ami minden éjszaka lefekvés előtt körülbelül egy csepp olajat
jelent, jó fenntartó adag lenne.

Nem szeretem látni, hogy az emberek túladagolják az olajat, de a túladagolás nem árt, ezért ne essen pánikba,
ha ez bekövetkezik.  Ennek a gyógyszernek a fő mellékhatása az alvás és a pihenés,  amely fontos szerepet
játszik a gyógyulási folyamatban. Általában az adag bevétele után egy órán belül az olaj azt mondja, feküdjön le
és  lazítson.  Ne  harcoljon  az  álmos  érzés  ellen,  csak  érezze  magát  kényelmesen,  és  hagyja,  hogy  az  olaj
megkapja  a  szükséges  pihenést.  A legtöbb  esetben  egy  hónapon  belül  a  kezeléssel  járó  nappali  fáradtság
elmúlik, de a beteg továbbra is nagyon jól alszik éjszaka.

Azt mondom a betegeknek, akik rákos megbetegedésben halnak meg, hogy az olaj két dolog egyikét fogja
tenni: vagy meggyógyítja a rákot, és tovább élnek, vagy, ha már késő befolyásolni a gyógyulást, az olaj enyhül
útjukat, és legalább sok szenvedés nélkül meghalhatnak, és megőrizhetik méltóságukat.

A kenderolaj nagyon sikeres a rák kezelésében, és a legtöbb hajlamos túlélni. Sajnos sok embert, aki hozzám
jön, súlyosan károsította az orvosi rendszer a kemoterápiájával és a sugárzásával stb. De ne essen kétségbe,
mert még akkor is, ha súlyosan megsérült, ennek az olajnak a sikeressége 70-80%.

Ha megfelelően gyártják és használják, a kendergyógyászat a legnagyobb természetes gyógyító ezen a bolygón.
Függetlenül attól, hogy egy személy mitől szenved, meg kell próbálnia az olajat, és meg kell vizsgálnia, mit
tehet  a  segítségére.  Ha  valóban  belefáradt  a  szenvedésbe,  pihenjen  és  próbáljon  ki  valamit,  ami  valóban
működik. Amint megtapasztalja, hogy mire képes ez a gyógyszer, megérti, hogy a történelem és én mindketten
miért nevezzük a kendergyógyszert gyógymódnak. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Más természetes dolgok, amelyekkel ezt megteheti, segíthetnek
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„Amikor  a  betegek  hozzám  fordulnak  olajért,  hogy  kezeljék  rákjukat,  először  azt  mondom  nekik,  hogy
változtassanak az étrendjükön. Próbáljon minél többet távol maradni az állati fehérjétől, mivel ez a fajta fehérje
elősegíti  a  rák növekedését.  Szerezzen be egy facsarógépet,  és kezdjen el  minél  több nyers gyümölcsöt  és
zöldséget  enni,  mert  a növényi fehérje  harcol a rák növekedése ellen.  Hagyja abba a cukor használatát,  és
cserélje le természetes édesítőszerekkel, például nyers mézzel.

Növelje a beteg pH -ját a lehető leggyorsabban, ha ilyeneket fogyaszt, például görögdinnyét és citromlevet, stb.
A rák szereti a savas környezetet, és amikor megemeli a test pH -ját, megnehezíti a rákos sejtek túlélését.

Évtizedekkel  ezelőtt  a  kutatók  nagyszerű  eredményeket  értek  el  a  rák  mega  dózisú  C -vitaminnal  történő
kezelésében, amelyet közvetlenül a páciens véráramába fecskendeztek, nagyjából ugyanúgy, ahogy az orvosok
beadják a kemot, de anélkül, hogy pusztító mellékhatásokat okoznának, amelyek a beteg halálát okozhatják.
Ezért úgy gondolom, hogy a nagy adag vitaminok nagy hasznot hozhatnak azoknak a betegeknek, akik olyan
súlyos betegségekben szenvednek, mint a rák.

A páciens is kezdje el naponta két alma magjait enni, így jó napi B17 -adagot kap, amelyet laetril néven is
ismertek. Évekkel ezelőtt sok propaganda szólt arról, hogy ez a kezelés nem biztonságos, de ezek az állítások
hamisnak bizonyultak. A valóságban a B17 önmagában elég jó eredménnyel rendelkezik a rák kezelésében.
Vannak más természetes dolgok is, mint például a búzafű és a kék alga, amelyek szintén hasznosak lehetnek.
Néhány évvel ezelőtt egy olasz orvos még néhány rákfajtát is gyógyított szódabikarbóna használatával, ezért
nyitottnak kell lennünk minden lehetőségre.

Sokan, akik az olajat rákos megbetegedéseik kezelésére használták, nem változtattak semmit, de az olaj így is
varázslatos volt, és meggyógyultak. Mégis, ha olyan súlyos betegsége van, mint a rák, akkor jó ötletnek tartom,
ha más természetes dolgokat is szed, amelyek segíthetnek az olajnak a rák felszámolásában, és nagyobb esélyt
adnak a túlélésre.

A legfontosabb az egészben, hogy az embereknek fel kell  ismerniük, hogy az orvosi rendszer által  nyújtott
legtöbb jóval többet árt, mint használ. Ezért mondom a hozzám fordulóknak, hogy ha túl akarnak élni, akkor a
legjobb, ha a lehető legtávolabb maradnak az orvosi rendszertől.

Ez  az  a  szomorú állapot,  amelyben  a  mai  orvosi  rendszer  van,  és  nem fog  megváltozni,  amíg  az  ezen  a
rendszeren dolgozó emberek végre fel nem ismerik, hogy a vegyszerek és a méreg nem gyógyít. Ami engem
illet, azt, amit ma a legtöbb orvos gyakorol, aligha lehetne orvosságnak tekinteni. Sokkal pontosabb lenne az
igazi nevén, őrültségnek nevezni.

Véleményem szerint bárkinek, aki rákos, mindent meg kell tennie a túlélési esélyek optimalizálása érdekében.
Tehát mindenképpen vegyen be kenderolajat a rák kezelésére, de úgy gondolom, hogy a legjobb lenne, ha más
természetes előnyös kezeléseket is tartalmazna. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

További tippek tüdőrákos betegeknek

K. Ez egy ideig az olajon volt, és még mindig fájdalomcsillapítót kellett használnia, ezért további módszereket
kerestünk a beteg segítésére. 

A.1)  Készítsen  újabb  adag  olajat,  és  próbálja  meg  összekeverni  a  meglévővel,  keresse  meg  a  lehető
legnyugtatóbb olajat, nem akarja energiával ellátni a beteget.

2) Próbálja meg egyszerre több törzsből előállítani az olajat, ha lehetséges, így általában jobb szőnyeghatása
van. Ismét keressük a kiindulási anyag és az olaj legbrutálisabb és nyugtatóbb erejét.

3)  Jobb  lenne,  ha  abbahagyná  az  olaj  használatát  kapszulákban.  A  szájába  akarja  venni,  hogy  további
szublingvális felszívódást biztosítson (így jobb fájdalomcsillapító hatása van)
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4)  Készítsen  0,3-0,5  g  kúpokat  kakaóvajjal,  és  használja  legalább  naponta  kétszer,  análisan  és  anélkül  is
használhatja. 

5) Hagyja, hogy naponta többször párologtatja el az olajat - köhögés kívánatos, köhögnie kell, ami nem tartozik
a tüdejébe, beleértve azokat a daganatokat is (ezek egyszerűen összezsugorodnak, majd szétesnek, és köhögni
fogja őket).

6) Készítsen olajos tinktúrát alkohollal (20-30-50%, attól függően, hogy mennyi olaj van benne; 1-2 ml olaj 4
ml 96-99% alkoholban), és kenje fel arra a helyre, ahol megműtötték. szemcseppentővel vagy cseppentővel -
egy  -két  csepp általában  megteszi,  és  így  sok olajat  takaríthat  meg.  Természetesen  felvihet  egy kis  olajat
közvetlenül a helyre, és lefedheti kötéssel, és háromnaponta ismételheti meg, vagy amikor a kötés leesik.

7) Készítsen kenőt shea vajjal, vagy oldjon fel egy kis olajat meleg kendermagolajban vagy kiváló minőségű
extra szűz olívaolajban, és dörzsölje naponta többször. Ez segíthet kiküszöbölni a fájdalmat a bordáiban, és
használhatja fekélyek és bármi más bőrén.

8) Tartalmazzon étrendjében kendermagot, kendermagot és kendermagolajat - legalább egy marék magot/szívet
vagy 1-3 evőkanál kendermagolajat. 

9) Növelje testének pH -ját görögdinnyével, citromlével stb., Mindennap két alma magjait egye meg (B17). 

10)  Próbálja  meg  a  lehető  leghamarabb  kicserélni  a  fájdalomcsillapítót  és  a  tapaszokat  olajra.  Ha elkezdi
helyileg alkalmazni az olajat, az sokat segíthet. A kúpok csodákat tesznek a tüdőbetegségekkel is. Minél több
olajat fogyaszt és minél gyorsabban teszi meg, annál jobb. Naponta egy grammot vagy többet kell tartania, amíg
le  nem  győzi  a  betegséget,  majd  havi  1-2  g  fenntartó  adagot  kell  alkalmaznia.  Olvassa  el  és  kövesse  a
webhelyünkön található összes egyéb utasítást is. Üdvözlettel: JB és RS

Az adminisztráció útvonalai

Milyen beadási módokat javasol az olajnak és milyen előnyökkel jár?

„Mindig azt javaslom a betegeknek, hogy a belső állapotok miatt  szájon át vegyék be az olajat,  vagy csak
állítsák  vissza  testüket  jó  egészségi  állapotba.  Néhány  évtizede,  hogy  mindennapi  életünkben  toxinoknak
vagyunk kitéve,  még azok is,  akik egészségesnek gondolják magukat,  mérlegeljék  a  teljes  60 g-os kezelés
bevitelét,  hogy  méregtelenítsék  szervezetüket,  mielőtt  ezek  az  anyagok  problémákat  okozhatnak  az
egészségükben.

Számos betegség, például aranyér vagy bélrák stb. Kezelésére lehet a legjobb, ha az olajat  kúp formájában
használják. A legtöbb ember nem veszi észre, de az olaj ilyen módon történő bevitele az egyik leghatékonyabb
módja a feladat végrehajtásának.

Úgy gondolom, hogy a beteg számára előnyös, ha az olajat  a lehető legközelebb adják a daganathoz vagy
bármihez, amit kezelnek. Ezért, ha bélproblémái vannak, a kúpok valószínűleg a legjobban működnének, de ha
valami hasonló a torokrákhoz, szájon keresztül nyelném be az olajat.

Az  orvosok  és  kutatók  évek  óta  daganatokat  fecskendeznek  be  laboratóriumi  állatokba  THC  -vel,  és  jó
eredményeket értek el. Ennek ellenére sajnos nem fogják ugyanezt tenni egy haldokló rákos beteggel, így ez
ismét rávilágít arra, hogy orvosi rendszerünk nem teszi meg azt, ami a betegnek megfelelő. Ha az orvosok csak
felismernék ezt a csodálatos gyógyszert, és valóban elkezdenének megfelelően dolgozni ezzel az anyaggal, sok
most haldokló megmenekülhet.

Gyakran  tüdőrákkal  és  más  tüdőbetegségekkel  fordulnak  hozzám a  betegek.  Az ilyen  embereknek  az  olaj
lenyelése mellett  párologtató használatát  javaslom. Ennek a gyógyszernek a párolgása és a lenyelés nagyon
jótékony hatással lehet a tüdőrákos vagy más tüdőbetegségben szenvedőkre. A betegnek csak annyit kell tennie,
hogy beveszi a szokásos adagját,  majd felmelegíti a párologtatót, és belélegezi a párolgó kannabinoidokat a
tüdejébe. Ezt nyolc óránként lehet elvégezni, amikor a szokásos adagot veszik be, és csak a páciensnek kell
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néhányszor belélegeznie a párologtatott kannabinoidokat minden beállításnál. Ezzel a módszerrel a tüdőrákot
mindkét irányból megtámadják, és ez nagymértékben növelheti a kezelés hatékonyságát.

A legtöbb esetben a daganatok egyszerűen eltűnnek, de hallottam, hogy egyes betegek valóban felköhögték a
daganatok elhalt darabjait. Biztos vagyok benne, hogy ez nem egy élmény, amit élvezne, de ez a természetes
módja annak, hogy a tüdőnk megszabadul olyan dolgoktól, amelyeknek nem kellene ott lenniük.

Ezenkívül ismerek olyan betegeket, akik a bélmozgás során daganaton mentek keresztül, de természetesen ez is
csak természetes. Bizonyos esetekben ezeket az elhalt kapszulázott daganatokat sebészeti úton kell eltávolítani,
ha túl nagyok ahhoz, hogy természetes úton áthaladjanak, ezért ilyen helyzetben orvosra lesz szükség.

Azokból ítélve,  akiknek az olajat  a rák különböző formáiban szenvedőknek adtam, nem tudok olyan rákos
megbetegedésekről,  amelyek  kezelése  nem lenne  hatékony.  Számomra  a  rák  minden  formája  gyógyítható,
függetlenül attól, hogy hol dönt a testében. Minél kevesebb kárt szenved a beteg az egészségügyi rendszertől,
annál  nagyobb az esélye a gyógyulásra,  ezért  véleményem szerint  azoknak, akik meg akarják gyógyítani  a
rákukat, ezt a bevált természetes módszert kell használniuk. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Helyi felhasználás

„Helyi  használatra  az olajat  keverhetjük bőrkrémekkel,  barnító krémekkel  stb. Súlyos bőrbetegségek esetén
azonban  azt  tanácsolom,  hogy csak  a  legtisztább  formájú  olajat  kell  használni.  Az olaj  keverése  bármivel
csökkenti  a  gyógyszer  hatékonyságát.  Ennek  ellenére  sok  ilyen  gyengített  kendergyógyászati  forma
meglehetősen hatékony lehet a bőrproblémák kezelésében.

Gyakran nagyon rossz bőrbetegségben szenvedőknek, akik testük nagy területein vannak elterjedve, kannabisz
tinktúrát ajánlok. A tinktúra egyszerűen olaj, amelyet alkohollal vagy valamilyen hasonló hordozóval kevernek
össze. Amikor egy szemcseppentővel tinktúrát visz fel egy bőrbetegségre, az alkohol egy cseppet elég nagy
területen eloszlat. Az alkohol pár másodpercen belül elpárolog, és vékony olajréteggel borítja a területet.

A  tinktúrák  költséghatékony  módja  az  olaj  nagy  területeken  történő  beadásának,  és  a  betegek  maguk  is
beállíthatják  az ilyen  tinktúra  erősségét  az igényeiknek megfelelően.  Ha valaki  azt  akarja,  hogy a tinktúra
erősebb  legyen,  egyszerűen  adjon  hozzá  több  olajat;  ha  gyengíteni  akarják,  akkor  csak  adjon  hozzá  több
alkoholt.

Gondolod, hogy a kender tinktúrák olyan erősek lehetnek, mint a kenderolaj?

Térfogat  szerint  lehetetlen  lenne,  hogy a kender tinktúrája  olyan erős legyen, mint  a  tiszta  olaj.  A páciens
alkohollal kevert adagjait beveheti, de mire lenne jó, ha ezt a gyógyszert alkohollal együtt szedné? Az olaj a
gyógyszer, és alkohollal vagy más hasonló hordozóanyagokkal való keverése véleményem szerint nem előnyös
belső használatra.

Jelenleg van egy gyógyszergyártó cég, amely túlértékelt,  Sativex nevű kannabisz alapú tinktúrát forgalmaz,
amelyet  a nyelv alá permeteznek fájdalomcsillapításra  stb.  szükség van a Sativex megvásárlására,  mivel  az
általam biztosított olajat hatékonyabbnak találták. Helyi állapotok esetén tinktúrával lehet továbbvinni az olajat,
de súlyos bőrbetegségek vagy fertőzések esetén inkább tiszta olajat használnék a kezelésében.

Melyek a helyi felhasználás fő felhasználási módjai, és tanúi voltak -e bármilyen allergiás reakciónak az 
olajjal szemben?

Azt tapasztaltam, hogy a tinktúrák hatékonyak számos bőrbetegség kezelésében, és az olaj ilyen módon történő
használata  sokkal  kevésbé pazarló.  Azok számára,  akik aggódnak az arcbőrük miatt,  az olaj  összekeverése
kedvenc arckrémünkkel és egy jó arcápolás drámai eredményeket hozhat.
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A herpesz, a bőrrák, a szemölcsök, a vakondok és más bőrbetegségek tiszta olajjal kezelhetők, az általam ismert
allergiás reakciók nélkül. A valóságban az egyetlen reakciót,  amellyel szemtanúi lehettem, amikor az olajat
helyileg használják, a borításhoz használt kötések okozták. Ha hosszabb ideig használja a kötést, irritálhatja a
kötés ragadós részével borított területet. Egy vagy két napig abba kell hagyni a kötések használatát, és az állapot
megszűnik.

Egy másik dolog, amit meg kell említenem, hogy az olaj nem engedi, hogy a kötések a sebhez vagy a gyógyuló
fertőzéshez tapadjanak. Lehet, hogy ez nem hangzik túl fontosnak, de ha valaha is átesett azon a kínon, amikor
eltávolította a sebhez tapadt kötést, akkor megérti, mire gondolok.

Amikor  Kanadában  voltam,  gyakran  kevertem  különböző  fajtákból  származó  olajokat,  mert  ezek  orvosi
erényeikben nagyon eltérőek lehetnek. Ezzel azt tapasztaltam, hogy ezeknek a kevert olajoknak jobb általános
gyógyító hatása van számos körülmény között, ezért ha nagyobb mennyiségben tervez olajat gyártani, fontolja
meg ugyanezt. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Kombinálhatja az olaj különböző típusú beadását?

„Az olaj adagolásának minden módja kombinálható káros mellékhatások nélkül, és ez valóban nagy előnyökkel
járhat  bizonyos  helyzetekben.  Például,  ha  tüdőrákom  lenne,  kombinálhatnám  az  olaj  bevételét  a  kúpok
használatával,  és elpárologtathatnám az olajat  is,  hogy közvetlenül a tüdőmbe lehessen belélegezni.  Mind a
szájon át  történő bevétel,  mind a  kúpok jól működnek a tüdőrák kezelésében,  és az olaj  elpárologtatása  is
előnyös lehet azok számára, akik ebben az állapotban szenvednek.

A tudományos szakirodalom szerint a szervezet nem tudja feldolgozni a THC -t, ha nem oldják fel állati 
zsírban. Nem lenne hatékonyabb így használni az olajat?

Valóban kevéssé aggódom amiatt, amit a tudományos szakirodalom mond, és nem hiszem, hogy az állati zsír jó
a betegeknek,  akik olyan betegségekben szenvednek, mint  a  rák.  Tapasztalataim szerint az olajat  nem kell
semmivel  keverni,  hogy  hatékony  legyen.  Mivel  sokszor  bevettem  étel  nélkül,  és  még  mindig  éreztem  a
hatásait, úgy gondolom, jó esély van arra, hogy amit mondtak, rossz. Ha a szervezet nem képes feldolgozni a
THC -t  anélkül,  hogy állati  zsírral  keveredne,  miért  érezhetném még mindig  az  olaj  hatását?  Ezenkívül  a
kannabisz dohányzásakor nincs állati zsír az ízületben, tehát hogyan jutnak el az emberek?

Azokkal az eljárásokkal, amelyek a THC -t állati zsírban, vajban, sertészsírban stb. Oldják fel, úgy érzem, hogy
a gyógyszer hatékonysága csökken. Az olaj gyógyít, nem a vaj vagy az állati zsír, ezért úgy gondolom, hogy ezt
a  gyógyszert  a  legtisztább  formában  kell  használni  a  maximális  hatékonyság  elérése  érdekében.  Ha olyan
embert  vennék,  akinek két  bőrrákja  volt,  és az egyiket  tiszta  olajjal,  a  másikat  pedig olajból  készült  állati
zsírkeverékkel  kezeltem,  nem kétlem,  hogy a tiszta  olajjal  kezelt  rák sokkal  gyorsabban és  hatékonyabban
gyógyulna. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Dohányzó kannabisz

Össze tudja hasonlítani a dohányzás és a kenderfogyasztás orvosi értékét?

„Ha valaki ízületet szív, a növényi anyag gyógyászati tulajdonságainak több mint 90% -a füstbe ment. Ironikus
számomra,  hogy  olyan  betegeket  látok,  akik  kemoterápiás  dohányzást  végeztek  dohányzó  kenderrel,  hogy
csökkentsék  az  émelygésüket,  mert  éppen  azt  az  anyagot  dohányozzák,  amely  megfelelően  bevéve
meggyógyíthatja őket.

Számomra  alig  vagy  egyáltalán  nem hasonlítható  össze  a  kannabisz  dohányzása  és  a  növény  illóolajának
bevitele egy egészségügyi állapot kezelésére. Ha csak egy kis enyhülést szeretne az állapotától, a kannabisz
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dohányzása előnyös lehet. De ha megfelelően szeretné kezelni az állapotot, akkor az olaj bevitele a legjobb
módja ennek. Kétségtelen, hogy még a kannabisz dohányzásnak is vannak bizonyos gyógyászati előnyei, de ne
várjuk, hogy ilyen módon gyógyítsuk meg a súlyos állapotot.

Mire jó a füstölt marihuána orvosi szempontból?

Orvosi  szempontból  a  kannabisz  kender  dohányzásának  orvosi  értéke  korlátozott  az  olaj  elfogyasztásához
képest. A dohányzó edény gyakran hatással lehet a cukorbetegek vércukorszintjére, és segíthet csökkenteni a
szemnyomást  a  glaukómában  szenvedőknél  is.  Mindannyian  tudjuk,  hogy  a  kender  képes  csökkenteni  a
hányingert és a dohányzást, ez az anyag gyakran segít leküzdeni a számos betegséggel járó fájdalmat.

Még az egyszerű Indica törzs dohányzása is ellazítja az embert, ami önmagában is nagyon előnyös lehet. A
dohányzó  edény  segíthet  számos  betegség,  például  az  SM tüneteinek  csökkentésében,  és  gyakran  nagyon
előnyös a görcsös állapotú betegek számára. Nincs hiány bizonyítékokból, amelyek egyértelműen azt mutatják,
hogy  még  a  dohányzó  kender  is  sokat  tehet  világszerte  számtalan  ember  jólétének  érdekében.  De  az  én
szemszögemből miért kell csak csökkenteni a tüneteket, ha a probléma gyógyítása vagy sokkal jobb kezelése
lehetséges, ha a gyógyszert olaj formájában megfelelően szedik?

Kevés összehasonlítás  van a  kenderfüstölés  és  a  kenderolaj  fogyasztása között.  A dohányzás  a  legkevésbé
hatékony  módszer  a  kender  gyógyszerként  való  alkalmazására.  A  kender  gyógyító  ereje  sokszorosára  nő,
amikor a kender növény koncentrált  illóolaját állítják elő. Ha látni szeretné az igazi gyógyászati  varázslatot
ebben a növényben, kezdje el a kiváló minőségű kenderolaj  fogyasztását.  Amikor valaki elkezdi lenyelni  a
nyers, el nem égett THC -t és a hozzá kapcsolódó kannabinoidokat, az orvosi csodák gyakran az eredményei. ”
Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Mire kell összpontosítani a kutatást?

„A  közeljövőben  a  legfontosabb  dolog  a  lehető  legjobb  gyógyászati  törzsek  termesztése,  így  meg  tudjuk
határozni valódi orvosi erényeiket. Mivel ez a gyógyszer ártalmatlan, bármiféle kutatást elvégezhetünk, amíg az
embereket gyógyítjuk.

Egyes kenderfajták sokkal hatékonyabbak, mint mások különböző orvosi helyzetekben. Rövid időn belül meg
kell  tudnunk  határozni  a  legjobb  törzseket  az  adott  állapot  kezelésére,  és  ez  lehetővé  teszi  ezeknek  a
rendellenességeknek a hatékonyabb kezelését. Ezenkívül a lehető leggyorsabban valamilyen minőségellenőrzést
kell  bevezetnünk,  és  olyan  szabványokat  kell  kidolgoznunk,  amelyeket  a  beszállítóknak  be  kell  tartaniuk.
Jelenleg a betegeknek fogalmuk sincs a másoktól vásárolt olajok minőségéről vagy hatékonyságáról. Valóban,
sok kutatást kell még végezni ennek a növénynek a gyógyító tulajdonságaival kapcsolatban, de ha a megfelelő
módon járunk el, akkor rövid időn belül úgy gondolom, hogy sokat tanulhatunk. ” Rick Simpson, Kender: A
legtöbb gyógynövény

„28  éves  barátnőmet  ma  megműtötték  emlőrák  miatt,  azt  mondják,  a  rákot  eltávolították,  de  továbbra  is
szeretnének  kemoterápiát  végezni  rajta.  Már  beszéltünk  korábban,  és  mondtam neki,  hogy  tagadja  meg  a
kemoterápiát,  és csak vegye be az RSO -t.  Ebben igazam van? A Phoenix Tears -on olvasottak alapján azt
gondolom, hogy ez helyes, de szeretném a segítségeteket kérni a válaszhoz. Kösz." Justin

- Jól van,  Justin.  Sem kemo, sem szkennelés.  A műtét felesleges volt.  Fogyasszon vele 120-180 g olajat  a
következő hat hónapban, és kövesse az oldalon található utasításokat. JB

„Képzelje el, hogy megpróbálja megtanítani az embereknek a nadrág viselését ... Könnyűnek tűnik. Mi lenne,
ha minden nap SMS -t írnának neked, és megkérdezik, hogyan kell felvenni a nadrágot? (súlyosbító) Olyan ez,
mint a földi disznó napja! Ha felveszem a nadrágomat, és jól elkészül, akkor ezt mutatom meg másnak. Lehet,
hogy nevetni fogok azokon az embereken, akik megpróbálják hátrafelé húzni a nadrágjukat, és azt mondják:
„Hé, biztosan jól állnak, de ez nem változtat azon a tényen, hogy hátrafelé vannak! (Khris Krossnál működött.)
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JB egyszerűen elmondja nekünk, hogy mi működik, és nem fog másképp mondani, mert nincs szükség más
módokra. Kövesse az utasításokat, vagy sétáljon hátrafelé a nadrágjával, de ne haragudjon JB -re, amikor rájön,
hogy csak a helyes utat mutatta meg! Nem próbáljuk megváltoztatni a könyv szövegét, csak más könyveket
kutatunk! ” Csád

- Köszönöm, Chad, ez nagyszerű magyarázat  volt,  és igen,  igazad van. Az RSO -gyógyszer egész kérdése
annyira  bántóan  egyszerű,  hogy valójában  bonyolultabbá  teszi.  Túl  egyszerű,  hogy az  emberek  elhiggyék,
nevezetesen amikor nem tudják kipróbálni a gyógyszert, és csak olvasniuk kell róla.

És  az  egész  az,  hogy  az  emberek  élete  forog  kockán.  Személyesen  beszélek  velük,  látom  az  arcukon  a
fájdalmat, ne kérdezd, mit tesz velem ennyi év után. Számomra itt nincs sok lehetőség az improvizációra, nincs
idő a hosszú bebop szólóra vagy a free jazzre. Ez egy szilárd old-timer tizenkét sávos blues, és tizenkét ütem
hosszú. Rick utasításokat adott nekünk, hogy kövessük, de mindenki szeretné feltalálni a kereket néhány ego -
probléma vagy valami miatt.

Erre csak annyit mondok: „Először rizsfőzőt és ventilátort kell elsajátítani. Először az RSO, majd a kannabisz -
gyógyszer minden más (kevésbé hatékony) formája. Mert a potencia számít. Minél erősebb és nyugtatóbb az
olaj, annál jobb a beteg számára. Nem kell belső körülmények között tesztelnie, először bőrbetegségeken kell
kipróbálnia, és meg kell néznie, hogy gyorsabban gyógyul-e a valódi, nagyon erős és nyugtató, 95-98% THC
tartalmú RSO-val vagy bármi mással, ami válaszolni fog Önre. Akkor tudd meg, hogy ugyanaz, ami a bőrödön
történik, a testeden belül történik, amikor lenyeli ezt a gyógyszert.

Ha ezt megteszi, alapvetően elveszíti érdeklődését a kannabisz -gyógyszer kevésbé hatékony formái iránt. Nem
azért,  mert bizonyos esetekben nem tudnak segíteni, hanem azért,  mert miért repül második vagy harmadik
osztályba, ha ugyanazon pénzért repülhet első osztályon, és gyorsabban és megbízhatóbban megmentheti az
életét?

Az  RSO  prémium  gyógyszer,  és  ahogy  nézem,  a  többi  nem  prémium  gyógyszer.  És  szeretnék  prémium
gyógyszert, miért akarok hígított gyógyszert az igazi helyett? Minél brutálisan nyugtatóbb és erősebb az olaj,
annál jobban működik gyógyszerként - és ez soha nem fog változni. ”JB

„A legjobb RSO 95-98% THC, rendkívül erős és nyugtató hatású. Bármi más (nyers kannabisz, gyümölcslevek,
ehető  ételek,  magas  CBD-tartalmú  olajok,  nem  dekarboxilezett  BHO,  tinktúrák,  kenőcsök,  főzetek,
macerátumok),  a  kannabisz-gyógyszer  kevésbé hatékony formája.  A kannabisz  -gyógyszer  minden formája
természetesen bizonyos mértékig előnyös, de ne fogadjon az életében a kannabisz -gyógyszer kevésbé hatékony
formáira. ” JB

Rick Simpson folyamata kenderolaj előállítására

„Általában egy font vagy több rügyekkel dolgozom nagyon erős, kiváló minőségű indica vagy indica domináns
sativa keresztekből. Egy uncia jó rügy általában 3-4 gramm kiváló minőségű olajat termel, és a termelt olaj
mennyisége törzsenként változik. Soha nem biztos abban, hogy mennyi olajat kap, amíg nem dolgozza fel az
anyagot, amellyel dolgozik. Egy font jó rügy átlagosan körülbelül 60 gramm kiváló minőségű olajat termel, és
néha még lényegesen többet is kaphat egyes fajtáktól.

Sokan úgy vélik, hogy az olajnak borostyánsárgának kell lennie, és látnia kell rajta. Az általam gyártott olajok
gyakran mutatják ezeket a tulajdonságokat, de nem mindig. Az előállított olaj színe és állaga nagymértékben
függ az olaj előállításához használt törzstől, módszertől és oldószertől. Ne aggódjon, ha az Ön által előállított
olaj  sötétebb  színű  lesz,  ez  nem  jelenti  azt,  hogy  egy  ilyen  olaj  nem  hatékony  gyógyszer.  Valójában  a
legerősebb olajok közül néhány, amit valaha készítettem, sötét színű volt, de továbbra is megkapták a kívánt
gyógyhatást.

Úgy  gondolom,  hogy  ezek  az  utasítások  bárki  számára  megkönnyíthetik  az  olaj  előállítását,  de  mielőtt
elkezdené,  győződjön  meg  arról,  hogy  minden  megvan,  amire  szüksége  van  a  megfelelő  működéshez.
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Mindössze egy kiindulási  anyagra,  oldószerre,  egy hosszú fára,  két  műanyag vödörre,  néhány kis  tartályra
tölcsérrel és kávészűrőre, elektromos rizsfőzőre, ventilátorra, rozsdamentes acél mérőpohárra, kávémelegítőre
és fecskendőkre van szükség.

A folyamat, amelyet le fogok írni, magában foglalja a kiindulási anyag kétszeri mosását jó oldószerrel, például
tiszta könnyű alifás naftával vagy 99% -os izopropil -alkohollal, hogy eltávolítsák a rendelkezésre álló gyantát a
növényi anyagból. A könnyű benzin nagyon jó oldószernek bizonyult az olaj előállításához, és a többi oldószer
költségeihez képest meglehetősen olcsó a beszerzése. Különböző formákban és különböző neveken kapható, de
az általam használt oldószert Kanadában könnyű benzinnek nevezik, Európában pedig gyakran benzinnek (e).
Sok néven értékesítik, de ha üzemanyag -beszállítóhoz megy, akkor nem okozhat nagy gondot néhány nyomon
követése,  ha  hidrogénezett  könnyű  alifás  oldószer  -benzin/kőolaj  -éter/benzin/szénhidrogén  oldószert  kér,
amelynek forráspontja 40 és 40 ° C között van. 100 ° C (140-212 ° F), CAS-szám 64742-49-0.

A könnyű benzinnek számos ipari felhasználása van, és gyakran használják a motor alkatrészeinek vagy vékony
festékeknek, stb. Csak hogy képet adhassunk számos felhasználásáról, ugyanaz az anyag, amelyet a Coleman
lámpák és kályhák üzemanyagaként használnak. De sajnos rozsdagátlókat adnak a Coleman üzemanyaghoz,
ezért nem javaslom, hogy ezt az üzemanyagot olaj előállítására használják. A világ számos országában elérhető
orvosi minőségű benzin (hexán) is, de valamivel drágább és általában nehezebb beszerezni, és nem találtam
jelentős különbséget a tiszta könnyű benzin és az orvosi minőségű változat között .

A bután képes olajat termelni, de nem javaslom oldószerként történő alkalmazását a gyógyszer előállításához,
mivel  nagyon illékony, és drága berendezések használatát  igényelné a veszély semlegesítésére.  Ezenkívül a
bután használata az olaj előállításához nem dekarboxilálja a készterméket, így az így előállított olajok kevésbé
lennének hatékonyak gyógyászati használatra, hacsak nem szánnak több időt a megfelelő dekarboxilezésre.

Az egyetlen oldószer,  amellyel  közvetlen  tapasztalatom van, az éter,  a  könnyű alifás benzin és a 99% -os
izopropil -alkohol. Az éter a személyes kedvencem, és nagyon hatékony oldószer, de drága és meglehetősen
nehéz  beszerezni.  Úgy gondolom,  hogy az  éter  jobban  megfelel  a  zárt  lepárlóeszközöknek,  mivel  nagyon
illékony és gőzei veszélyessé teszik a munkát.

Mind az éter, mind a könnyű benzin szelektívebb oldószer jellegű, ami azt jelenti, hogy az alkohol nem olyan
hatékony, mint az oldószer, de mégis jól működik. Az alkohol több klorofillot old fel a kiindulási anyagból, és
emiatt az alkohollal előállított olajok általában észrevehetően sötétebbek lesznek.

Ahhoz, hogy az oldószer hatékony legyen, 100% -os tisztaságúnak kell lennie, és a 100% -os tiszta alkohol
drága,  és meglehetősen nehéz  megtalálni.  A könnyű benzin  azonban meglehetősen olcsón beszerezhető,  és
általában  nem  túl  nehéz  megtalálni.  Az  éter  használata  mellett  a  tiszta  könnyű  alifás  benzin  a  legjobb
választásom.

Mindezek az oldószerek, beleértve az alkoholt is, mérgező jellegűek, de ha követi ezeket az utasításokat, az
oldószer maradványai  a kész olajban nem jelentenek aggodalmat.  Miután a késztermék szobahőmérsékletre
hűlt, sűrű zsírszerű anyag, nem pedig olaj, és körülbelül annyira mérgező, amennyit csak lehet. Még akkor is, ha
az oldószer maradványainak enyhe nyomai maradtak, az olaj maga is hatni fog rá, hogy semlegesítse a káros
mérgező hatásokat.  Lényegében  csak annyit  tesz,  hogy lemossa a  gyógygyantákat  a  rügyanyagról.  Ezután,
miután  az  oldószeres  olajkeveréket  leszűrtük,  és  az  oldószert  felforraltuk,  maradnak  a  gyanták  a  legtöbb
gyógyászati formában.

A legjobb eredmény érdekében a kiindulási anyagnak a lehető legszárazabbnak kell lennie. Győződjön meg
arról, hogy ahol dolgozik, jól szellőzzen, és ne legyen szikra, nyílt láng vagy vörös lángú elem a területen.

Helyezze  a  kiindulási  anyagot  egy  megfelelő  mélységű  tartályba,  hogy  megakadályozza  az  olaj  oldószer
keverék kifröccsenését a mosási folyamat során. Ezután nedvesítse meg a rügyet az alkalmazott oldószerrel, és
a rügyanyagot ezután aprítsuk össze egy fa hosszúsággal, például 2 × 2 -es darab segítségével.

Az  összezúzás  után  adjon  hozzá  további  oldószert,  amíg  az  anyag  teljesen  el  nem merül  az  oldószerben.
Dörzsölje a rügyanyagot körülbelül három percig azzal a fával, amellyel összetörte. Ezután lassan öntse le az
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oldószer -olaj  keveréket egy másik tiszta edénybe, és hagyja a kiindulási  anyagot az eredeti  tartályban, így
másodszor is mosható.

Ismét adjunk hozzá friss oldószert a kiindulási anyaghoz, amíg az ismét el nem merül az oldószerben, majd
dolgozzuk még három percig a használt  fahosszal.  Ezután  öntsük az oldószer -olaj  keveréket  ugyanabba a
tartályba, amely az első mosásból származó oldószer -olaj keveréket tartja.

Ha a növényi anyagot harmadszor is mosni próbáljuk, nagyon kevés olaj keletkezik, és gyógyszerként kevés
vagy semmilyen haszna nincs. Az első mosás feloldja a kiindulási anyagból a rendelkezésre álló gyanta 70-80%
-át; a második mosás ezután eltávolítja a maradék gyantát.

Az  első  mosás  során  előállított  olajok  gyógyászati  szempontból  a  legerősebbek,  de  ha  kiváló  minőségű
kiindulási anyagot használnak, a második mosásból származó olaj is előnyös. Ha valamilyen oknál fogva olyan
anyaggal kell dolgoznia, amely nem olyan hatásos, mint amilyennek lennie kellene, akkor a legjobb, ha az első
mosásból  származó  olajat  csak  belső  használatra  használja,  majd  elkezd  növekedni  vagy  olyan  kiindulási
anyagot keresni, amely jobb minőség. Ne feledje, hogy a minőség fontosabb, mint a mennyiség, és minél jobb a
kiindulási anyag, annál jobb a gyógyszer.

Használjon tiszta vizet, például egy kis nyílást a tetején, és töltse be a tölcséreket a nyílásokba, majd tegyen
nagy  kávészűrőket  a  tölcsérekbe.  Öntse  az  oldószer  -olaj  keveréket  az  első  és  a  második  mosásból  a
kávészűrőkbe, és hagyja, hogy az oldószer -olaj keverék a szűrőkön keresztül lefolyjon, hogy eltávolítsa a nem
kívánt növényi anyagokat.  Minél több tölcsért  és tartályt használ, annál gyorsabban lesz szűrve. Miután az
oldószer -olaj keveréket leszűrtük, készen áll az oldószer felforralására.

Ha még nem rendelkezik ilyennel, vásárolhat egy olcsó, nagyobb nyitott tetejű rizsfőzőt, amelynek magas és
alacsony hőmérséklete is van, hogy felforralja az oldószert az olajról. Győződjön meg arról, hogy a rizsfőző jól
szellőző helyen van elhelyezve,  és helyezzen egy ventilátort  a közelébe, hogy elfújja a füstöt, miközben az
oldószer  leforr.  Ez  megakadályozza,  hogy  a  füst  lecsapódjon  és  veszélyt  jelenthessen.  A  rizsfőzőket  úgy
tervezték,  hogy  ne  égessék  el  a  rizst  főzés  közben.  A  beépített  hőmérséklet  -érzékelők  automatikusan
visszakapcsolják  a  tűzhelyet  az  alacsony  hőfokra,  ha  a  tűzhelyen  belüli  hőmérséklet  túl  magasra  kezd
emelkedni.

Az olaj  előállítása  során,  ha  a  hőmérséklet  valamivel  meghaladja  a  300 °  F (148 °  C) értéket,  az  elkezdi
elpárologtatni a kannabinoidokat az olajról, és természetesen nem szeretné, ha ez megtörténne. Ha egy rizsfőző
megfelelően működik, akkor automatikusan lekapcsol a magas hőfokról, körülbelül 110 ° C -on, ami magasabb,
mint  a  dekarboxilezés  előfordulásának  hőmérséklete,  és  még  mindig  jóval  alatta  van  a  THC  és  más  a
kannabinoidok elpárolognak. Ezért erősen ajánlom rizsfőző használatát azoknak, akik még soha nem termeltek
olajat,  mivel  ez  kiküszöböli  a  szóban  forgó  olaj  károsodásának  veszélyét.  Ráadásul  a  kapott  olaj
dekarboxilezett, ami szintén fontos, így elérheti teljes gyógyhatását.

Azt javaslom, hogy az emberek ne próbálkozzanak edényekkel és hasonló készülékekkel olaj előállításához.
Amikor először próbáltam előállítani az olajat, egy edényt használtam, és mivel nem tudtam, mennyi hőt tudnak
termelni ezek az eszközök, az olaj túlmelegedett és tönkrement. Úgy gondolom tehát, hogy ésszerű, ha egy
kezdő rizsfőzővel kezdi, és alaposan követi az utasításokat. Ezzel sok bánattól megmenekülhetnek.

A gyógyszer előállításához és a használt oldószer visszanyeréséhez desztilláló készülék is használható. Ennek a
módszernek valóban több értelme van, mint a rizsfőző használatának, de az oldószerek biztonságos leforralására
szolgáló  állóképek  drágák,  és  a  legtöbb  ember  nem  tudja,  hogyan  kell  megfelelően  használni  ezeket  az
eszközöket.  Ha az egyik rendelkezésre áll,  én inkább egy állóképet használok, de bizonyos országokban az
állókép  birtoklása  törvénybe  ütközik.  Ha  valaki  komolyan  gondolja  és  nagy  mennyiségű  olajat  szeretne
termelni, nézzen bele a lepárlásba, és tanítsa meg magát a berendezés megfelelő használatára.

Mindig ügyeljen arra, hogy a területen ne legyen szikra, nyílt láng vagy vörös lángú elem, amíg a rizsfőzőt tölti,
vagy leforralja az oldószert, mert az oldószerekből származó füst nagyon gyúlékony és mérgező. Ugyanezt az
eljárást  használtam ezerszer,  és  soha nem történt  szerencsétlenség,  de a saját  biztonsága érdekében kérjük,
kövesse az utasításokat, és győződjön meg arról, hogy a helyiség jól szellőzik. Figyelmeztetem továbbá, hogy
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kerülje az oldószerek által képződött füstök belélegzését, mivel azok kellemetlen hatással lehetnek a közelben
tartózkodókra.

Győződjön meg arról,  hogy a ventilátor  működik, és elegendő légáramot termel  a füstök elfújásához,  majd
töltse fel a rizsfőzőt körülbelül háromnegyedig. Ez lehetővé teszi, hogy az oldószeres olajkeverék felforrjon
anélkül, hogy kiömlne. Tegye a rizsfőzőt magas hőfokra, és kezdje el forralni az oldószert. Soha ne kísérelje
meg ezt ventilátor használata nélkül, mert a füst lecsapódhat, és ha érintkeznek a fűtőelemmel, az tüzet okozhat.

Amikor a rizsfőzőben a szint csökken, továbbra is óvatosan adja hozzá a maradék oldószeres olajkeveréket,
amíg nem marad semmi. Amikor a rizsfőzőben a szint utoljára lecsökken, és körülbelül két hüvelyk oldószer
olajkeverékre csökken, adjon hozzá körülbelül 10-12 csepp vizet a maradék oldószeres olajkeverékhez. Ez a kis
mennyiségű víz lehetővé teszi a maradék oldószer könnyebb leforrázását a tűzhelyen maradt olajról.

Amikor nagyon kevés marad a tűzhelyen, általában felveszek egy kesztyűt,  majd felveszem a tűzhelyet,  és
elkezdem kavarni  a tartalmát.  Ez úgy történik,  hogy a ventilátorból  származó levegő továbbra is elvonja a
füstöt, és ez kissé felgyorsíthatja a befejezési folyamatot. A tűzhely rövid időn belül automatikusan elindítja a
magas hőfokot, majd alacsony hőmérsékletre kapcsol. Miközben az utolsó oldószert felforralják, ropogó hangot
fog hallani a tűzhelyben maradt olajból, és látni fogja, hogy a maradék olajban meglehetősen sok buborék megy
végbe. Ezenkívül észre fogja venni, hogy a rizsfőzőben kis mennyiségű füst vagy gőz tűnik ki az olajból, de ne
aggódjon, mivel ez többnyire csak a pár csepp vízből készült gőz. Miután a rizsfőző automatikusan alacsony
hőmérsékletre  váltott,  Általában hagyom kihűlni,  amíg újra át  nem kapcsolható a magas hőfokra. Miután a
tűzhely másodszor is automatikusan alacsony hőfokra váltott, a belső edényt kiveszem a tűzhelyből, és tartalmát
egy rozsdamentes acél mérőpohárba töltöm.

Kevés olaj marad az edényben, amelyet szinte lehetetlen lesz kiszabadítani, hacsak nem használsz valami száraz
kenyeret az olaj felszívására, amíg még meleg. Ezután kis mennyiségű kenyér fogyasztható gyógyszerként, de
ne feledje, hogy néha egy órát vagy többet is igénybe vehet, mielőtt érezheti a hatását. Ezért vigyázzon, hogy
mennyit fogyaszt ilyen kenyeret, mert még egy nagyon kis mennyiség is elaludhat néhány órára, ugyanúgy,
mint a nyersolaj. Egy másik jó módja annak, hogy megtisztítsa az edényben maradt olajat, ha kimosja az edényt
kis mennyiségű alkohollal, hogy kenderolaj -tinktúrát kapjon.

Egy ilyen tinktúra nagyon hatékony lehet a bőrbetegségek kezelésében, és csak egy kevés is sokat segíthet, ami
pénzt  takaríthat  meg.  Mivel  amúgy is  gyakran  szeretek  több törzsből  származó  olajat  keverni,  általában  a
maradék olajat  egyszerűen az edényben hagyom a következő alkalomig.  A különböző törzsekből  származó
olajok összekeverésével megkapja az összes ilyen típusú olaj gyógyhatását, és azt tapasztaltam, hogy az ilyen
olajok hatékonyak minden kezelésében. Ha sokféle jó kenderfajta áll  az Ön rendelkezésére,  úgy gondolom,
hogy az olajok keverése jó ötlet, de ha nem, akkor úgy gondolom, hogy az egyetlen törzsből származó olaj
valószínűleg kielégíti az Ön igényeit.

Vegye ki az olajat, amelyet a rozsdamentes acél mérőpohárba öntött, és tegye egy kíméletes fűtőberendezésre,
például egy kávémelegítőre, hogy elpárologjon az olajban maradt víz. Gyakran csak rövid ideig tart a maradék
víz elpárologtatása, de egyes törzsek is több természetes terpént termelnek, mint mások. Ezek a terpének egy
ideig a kávémelegítőben lévő olaj buborékképződését okozhatják, és eltarthat egy ideig, amíg az ilyen olajok
abbahagyják  ezt  a  tevékenységet.  Ha  a  kávémelegítőn  levő  olaj  buborékolása  abbamaradt,  és  alig  vagy
egyáltalán nem látható tevékenység, vegye le az olajat  a kávémelegítőről,  és hagyja egy kicsit lehűlni.  Egy
másik módja annak, hogy kávémelegítő használata nélkül befejezze az olajat, ha az olajat körülbelül egy órára
130  °  C  -ra  előmelegített  sütőbe  teszi.  Ez  dekarboxilálja  a  kész  olajat,  és  az  oldószer  maradványai  nem
jelenthetnek problémát.

Ezután  a  helyi  gyógyszertárban  kapható  tű  nélküli  műanyag  applikátorok  vagy  fecskendők  segítségével  a
dugattyú segítségével lassan szívja fel a meleg olajat a fecskendőkbe, és hagyja lehűlni. Rövid idő alatt a gyanta
sűrű zsírszerű anyaggá válik.

Néha  a  gyanta  olyan  sűrű,  hogy  lehűléskor  nehéz  lehet  kiszorítani  a  fecskendőkből.  Ha  ilyesmi  történik,
egyszerűen tegye a fecskendőt egy csésze forró vízbe rövid időn belül, így könnyebben kinyomhatja az adagot.
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Néha a beteg túl sok olajat  kényszerít ki, de ha ez megtörténik, húzza vissza a fecskendő dugattyúját,  és a
felesleges olajat általában túl nagy nehézségek nélkül vissza lehet húzni a fecskendőbe.

Egy száraz fonthoz átlagosan körülbelül 2 gallon (8-9 liter) oldószerre van szükség a két szükséges mosáshoz.
Ha azt tervezi, hogy az olajat többé -kevésbé kiindulási anyagból állítja elő, egyszerűen végezze el a számítást,
hogy meghatározza, mennyi oldószerre van szüksége. Az elejétől a végéig általában három -négy óra szükséges
az egész folyamat elvégzéséhez, majd a gyógyszer készen áll a használatra.

Azt is meg kell említeni, hogy ennek az olajnak rendkívül hosszú az eltarthatósága. De hosszú távú tároláshoz
sötét  üvegbe  tenném,  szoros  fedéllel  vagy  rozsdamentes  acél  tartállyal.  Ha  tároláskor  sötét,  hűvös  helyen
tárolják, évekig megőrzi gyógyhatását.

Eleinte félelmetesnek tűnhet,  hogy egyesek megpróbálják saját  gyógyszerüket  előállítani,  de valójában ez a
folyamat rendkívül egyszerű. Mindössze annyit kell tennie, hogy alaposan kövesse az utasításokat, és miután
ezt a gyógyszert néhányszor elkészítette, észre fogja venni, hogy nem sokkal nehezebb elkészíteni, mint egy
csésze  kávét.  Miután  elkészítette  saját  gyógyszereit,  az  minden  rejtélyt  kivesz  az  orvostudományból,  és  a
legtöbb  esetben nem kell  többé  az  orvosokra  hagyatkoznia,  mostanra  a  saját  orvosa lett.  ”  Rick  Simpson,
Kender: A legtöbb gyógynövény
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K. Miért vezet a száraz anyag őrlése THC veszteséghez? Van erre valami magyarázat?

A. Csiszolt -e már igazán erős rügyet? Ha megtette, tudnia kell, miért. Az a fehér por, amely az asztal körül van
az őrlés után, THC (vagy trichomes), és ennek kellett maradnia az olajban. Ráadásul, ha őrölt, akkor túl finom,
és sok mindent eltávolít az olajból, amit nem akart.

Feldolgozza a csontokból szárított  egész rügyeket, miután benzinnel vagy az Ön által  választott  oldószerrel
nedvesítette őket, de ne érintse meg sokat, mielőtt feldolgozza, mert minden alkalommal, amikor megérinti,
elveszít néhányat. Az őrölt anyagból előállított olajok lényegesen kevésbé hatékonyak, mint a nedvesítés után
összetört rügyekből előállított olajok.

Az  első  gyorsmosás  a  legerősebb  és  a  rendelkezésre  álló  THC  körülbelül  70%  -át,  a  második  csíkokat
körülbelül 20% -ot, a harmadik pedig körülbelül 5% -ot tartalmaz. Őrléskor mindhárom mosás (valójában négy)
az olajba kerül, és ezt nem szeretné. Minőség a mennyiség felett. JB

"Szia JB. Mi a legrövidebb idő, amíg hagyhatja száradni a rügyet, ha sürgősen szüksége van rá? Kösz." Priscilla

- Amíg csontszáraz nem lesz. De én csak gyorsan száradnék, mondjuk 5-7 g rügyet, így körülbelül egy gramm
olajat kapsz, elég kezdetnek, és akkor befejezheted, ha megfelelően megszáradt, egy hét múlva. Minél kevésbé
kezeli  a kiindulási  anyagot a feldolgozás előtt,  annál kevesebb gyantát pazarol el.  Tehát a legjobb, ha nem
dekarboxilezzük a kiindulási anyagot (mint például a GW minden ok nélkül, az olajat kevesebb problémával
dekarboxilezheti  hevítéssel,  amit  mindenképpen  meg  kell  tennie  az  oldószer  maradványainak  eltávolítása
érdekében). A legjobb, ha a rügyet egy vödörbe helyezzük a feldolgozáshoz közvetlenül a szárítóhelyiségben,
extra kezelés nélkül, amikor csak lehetséges. Minél kevésbé érinti a rügyet, annál jobb. JB

1.) A csontszáraz rügyeket csak kézzel daráltam, nem használtam darálót. A kiindulási anyag nagyon apró, kb.
5-10 mm átmérőjű,  így többnyire nincs por. Mivel most saját "főzési" tapasztalattal  rendelkezem, a C pont
kivételével mindenben teljesen egyetértek veled. Láttam alkohollal készült olajokat, amelyek általában sokkal
sötétebbek, mivel az alkoholban lévő víz feloldja a klorofillokat. Az olajat laboratóriumi tisztaságú petroléterrel
készítettem. Ez az olaj sokkal élénkebb színű (aranybarna), és kiváló, finom fűszeres ízű, összehasonlítva azzal
az alkohollal, amelyet kipróbáltam. A lényeg itt az, hogy úgy gondolom, hogy a benzin nem távolít el annyi
terpént és klorofillt, mint az alkohol. Ezenkívül sokkal kontrolláltabban és jobban kezelhető, mint az alkohol.
Szóval itt a kérdésem,

-  Ne őrölje  meg először  az  anyagot.  A száraz  rügyanyag bármilyen  kezelése  THC és  más  kannabinoidok
elvesztését eredményezi (az asztalon lévő finom pornak meg kellett maradnia a vödörben). Igen, az őrlés és a
benzin „jobb” lenne, mint az őrlés és az alkohol - ez a kombináció szinte garantált kudarc, egyszerűen nem lehet
jó olajat készíteni így.

Tegye a rügyet egy vödörbe, nedvesítse meg benzinben, két-három percig összetörje pálcával,  és öntse egy
vödörbe az olaj-oldószer keveréket. Ha jó minőségű anyaggal dolgozik, végezzen második mosást, és öntse a
második keveréket a vödörbe az első mosással. Ha nem ezt a jó anyagot használja, akkor az első mosást csak
belső célokra használja (és folytassa a jó anyag keresését).

Az éter nagyszerű olajokat termel (jobban szeretjük a borostyán olajokat, mint a sötét olajokat, de ne feledje,
hogy egyes törzsek sötétebb olajokat termelnek, mint mások). Gyakorlati okokból is szeretjük a borostyánszínű
olajokat - ki akarja, hogy fekete fogai legyenek, klorofillnyomokkal? De jelenleg nem nagyon ajánljuk, mert
meglehetősen veszélyes az éterrel való munka, a világ legtöbb részén nehéz bejutni, és nagyon aggódunk az
olajat előállító személyek biztonsága miatt. Viszonylag alacsony hőmérsékleten nagyon könnyen fellendülhet.
Tehát a legtöbb ember számára a könnyű alifás benzin jól működik. Általában benzinet használunk, de az éter
az általunk választott oldószer.

Az oldószerek jelenlegi listája, amelyeket személyesen használnánk: 1. éter, 2. tiszta könnyű benzin, 3. 99%
izopropil  -alkohol,  4.  élelmiszer  -minőségű  alkohol  -  lehetőleg  99%,  de  ezt  általában  nehéz  beszerezni  és
nagyon drága. Ha 96% alkohollal dolgozik, a fennmaradó 4% általában víz. A 10 literből 4% 4dcl, majdnem
egy korsó víz, amelyet le kell forralnia - és időbe telik, amit ésszerűbben el tud költeni.
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2.) Az utolsó 60 ° C -os meleg olajat is 1,5 órára vákuumba helyeztem, hogy teljesen eltávolítsam az összes
oldószermaradékot. Ahogy írtam, 35 gramm múlva dekarboxileztem az olajat… Az olaj íze a dekarboxilezés
előtt sokkal fűszeresebb volt, nem mondanám rosszabbnak, de igaza van a böfögésnek.

- Ahogy a múltkor is mondtam, a böfögés a víz maradékából történt. És a víz ott volt az Ön által használt
„tudományos” alacsony hőmérséklet miatt. Mindenképpen dekarboxilezni kell az olajat, így a rizsfőző, amely
110 ° C -on kikapcsol, remekül működik. Vagy természetesen a legjobb dolog az állókép használata - de megint
sok embernek nincs tulajdonuk, és nem tudják, hogyan kell használni, és a robbanás veszélye mindig fennáll.
Amikor egy állvány felrobban, általában lebontja az egész házat. Amikor a rizsfőző tartalma felrobban, csak két
-három méter magas lángot fog felállítani, amelyet nagyon könnyű kezelni.

Ami  a  vákuumot  illeti  -  persze  miért  ne.  Ha  rendelkezik  a  felszereléssel  és  tudja,  hogyan  kell  helyesen
használni,  nem rossz  ötlet  befejezni  az  olajat,  ha  100% -ban  biztos  akar  lenni  abban,  hogy  nincs  benne
oldószermaradék, vagy be akarja csukni a száját. azok, akik ellenzik a petrolkémiai oldószereket. Vannak, akik
nagy sikerrel használják, és én nem vagyok ellene. De mint tudják, az emberek többsége nem rendelkezik ezzel
a  berendezéssel,  és  sok betegünk  nem engedheti  meg vagy nem engedheti  meg  magának a  rizsfőzőt  és  a
ventilátort, ezért nem javasoljuk a porszívózást.

Nézd meg, milyen egyszerű és egyszerű Rick módszere, és hány kérdésre kell még válaszolnunk. Most képzelje
el, mi fog történni, ha információkat adunk hozzá az olaj előállításának egyéb módszereiről. Ez csak zavart
okoz majd, és napokat és heteket kell töltenem azzal, hogy válaszokat adjak a „zavart” emberek kérdéseire, amit
egyébként sem fogok sokáig csinálni.

3.) Kérjük, magyarázza el, miért javasolja, hogy az olajat közvetlenül a csőből, közvetlenül a szájba nyelje be,
nincs kapszula? Valami felszívódási probléma? A legtöbb olajat cigarettapapíron eszem, de ritkán használok
néhány kapszulát, ha több órára el kell mennem otthonról. Ezenkívül nem szeretem, ha az egész a fogamon van,
mivel nagyon nehéz leszállni ...

- Több okból is. A legfontosabb az, hogy ez a beviteli módszer a leghatékonyabbnak és a betegek számára
előnyösnek bizonyult. Javítja a szájhigiéniát, mivel fertőtleníti a száját, majd segít az emésztőrendszerben vagy
a torkában stb. Előforduló bármilyen betegségben. Valójában, amikor fáj a torkom, megpróbálom bekenni az
olajat a szám hátsó részén, majd a számban van, amíg bírom. A legtöbb esetben az influenzát vagy a torokfájást
(vagy annak tüneteit) egyik napról a másikra kezelik.

Mint mondtad, bizonyos olajok a fogaidon és a nyelved alatt maradnak, így ez a beviteli módszer valójában
egyesíti az olaj nyelv alatti feldolgozását (ala Sativex és más, nyelv alatti spray-k és tinktúrák, amelyeket az
emberek használnak) és a gyomorban és belek. A lényeg az, hogy az olajat a gyomorba juttassa. Tehát, ha nem
túl jó ízű olaj van, akkor tehet bele egy darab kenyeret, banánt stb. (Vagy cigarettapapírt, ha szereti megenni a
benne lévő vegyszereket), hajtsa össze, és nyelje le, mint pirulát, és öblítse le vízzel vagy teával, vagy bármivel,
ami tetszik. Körülbelül tíz perc múlva mosson fogat olajjal, ez segít a szájhigiéniában is. Sok olajnak finom íze
van (különösen akkor,  ha a  kiindulási  anyagot  nem őrlik  meg,  és amikor  alkoholt  nem használnak az olaj
előállításához.

Kapszula  -  a)  a  Big  Pharma  -tól  kell  megvásárolnia  őket,  amivel  a  pénzével  támogatja  őket,  b)  egyesek
allergiásak rájuk, c) egyesek a bélben oldódnak, nem a gyomorban, d) a kereskedők gyakran kevesebb olaj egy
kapszulában, mint amennyi kellene, e) nem működnek olyan jól sok körülmény esetén, f) nehéz kivenni belőlük
az olajat, ha ízületet szeretnénk készíteni vagy az olajat elpárologtatni tüdőbetegségek esetén vagy amikor az
olajat helyileg szeretné használni. Nem azt mondom, hogy nem használhat kapszulát, csak annyit mondok, hogy
jobb megtanulni az olajat közvetlenül a csőből használni. Több gyakorlás után megtanulja, hogyan kell az olajat
kellemetlen érzés nélkül használni. Én személy szerint szeretek közvetlenül a rizsfőzőből enni az olajat, csak
bele  mártom  az  ujjamat,  és  annyit  veszek,  amennyit  gondolok.  Ne  feledd,  ez  nagyon  „olajfogyasztó”,  és
általában többet  vesz be,  mint egy fecskendőből.  Ha jó az olaj,  a „túladagolás” csak elaludt,  nagy baj.  De
természetesen a tapasztalataim és a toleranciám miatt meg tudom csinálni, ezt nem ajánlom és nem is ajánlom
kezdőknek vagy azoknak, akiknek nincs annyi tapasztalatuk. Neked is minden jót, Stefan. Jindrich ”
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„Ha aggódik a költségek miatt, sokkal olcsóbb, mint a legtöbb rákos gyógyszer önrésze, és néhány, ha a rák
ellen otthon szedett gyógyszereket nem fedezi a biztosítás. Ha valakinek a családomból szüksége lenne erre az
olajra a rák ellen, megtalálnám a módját. Sok szerencsét!!!!" Lisa

- „Egyetértek, Lisa, az olaj sokkal olcsóbb kezelés, ha az összes többi költséget figyelembe veszik. Ráadásul
összehasonlíthatatlanul biztonságosabb, mint bármi, amit az orvosi rendszer szolgáltatna, nem beszélve arról,
hogy sokkal hatékonyabban és megbízhatóbban működik,  és mindenképpen szórakoztatóbb bevenni, mint a
méreg vagy a sugárzás. ”JB

K. Tudom, hogy ön javasolja, hogy készítse el az RSO -t, de egy gyógyszertárban van néhány helyi, és csak
azon tűnődtem, hogy mi legyen a korrekt ár. 

A. Egy gramm olaj előállításához 4-7 g kiváló minőségű rügyre van szükség, tehát ez a „megfelelő ár”. Ne
beszéljünk a kender nevetséges árairól,  számomra a megfelelő ár egy 60 g-os adaghoz 50-100 USD (vagy
kevesebb, ha legálisan termesztették a szabadban nagy mennyiségben). Nem azt mondom, hogy jelenleg tudom,
hol lehet ilyen áron beszerezni, a kiváló minőségű olaj annyiba kerül, mint a legjobb minőségű anyag az Ön
lakóhelyén. JB

A kitermelés egyéb formái

Talált más módszert az olaj előállítására?

„Az olaj előállításának számos módja van, és nem állítom, hogy az én módszerem szükségszerűen a legjobb, de
tudomásom szerint ez az egyetlen, amely több ezer esetben bizonyult sikeresnek.

Valójában az a módszer, amelyet a világnak mutattunk, a legjobb esetben is nyersnek tekinthető, de a gyógyszer
nagyon tiszta formája előállítható ilyen módon. Az volt a szándékom, hogy bemutassak egy módszert az olaj
előállítására  olyan  berendezésekkel,  amelyek  könnyen  hozzáférhetők,  így  szükség  esetén  szinte  mindenki
egyszerű módon készíthet saját gyógyszert.

Egészen 2005 -ös betörésemig desztillációs eljárásokat használtam a gyógyszer előállításához és az oldószerek
visszanyeréséhez. Ez a módszer sokkal kevésbé veszélyes és „földbarát”, mivel az oldószer nem pazarolódik el.
De  a  rendőrség  elkobozta  a  felszerelésemet,  ami  miatt  kénytelen  voltam  rizsfőzőt  használni  a  feladat
elvégzéséhez.

Milyen más kivonási formákat lehet akkor használni?

Ismét  számos  kitermelési  módszer  létezik,  és  nem  vallom  magam  szakértőnek  az  ilyen  dolgokban.  A
tudományos  módszerek,  például  a  nemesgáz  -kivonás  stb.  Problémája  az,  hogy a  legtöbb  embernek  nincs
felszerelése és ismerete az ilyen kitermeléshez. Ezért mutattuk meg a nyilvánosságnak a lehető legegyszerűbb
módot arra, hogy saját maguk állítsák elő ezt a gyógyszert.

Vannak hidegvizes extrakciós módszerek is, amelyek felhasználhatók a gyanták kivonására. Csak néhányszor
próbáltam elvégezni ezt a fajta kivonást, és az eredmények nem voltak olyan jók, mint várták. Mégis ismerek
olyan embereket, akik azt mondják, hogy kiváló minőségű olajat állítottak elő ilyen módon. Nyilvánvaló, hogy
a  hideg  víz  nem gyulladhat  ki  vagy  nem robbanhat  fel,  ezért  a  hidegvizes  extrakciós  módszerek  minden
bizonnyal opciót jelenthetnek, de meg kell győződni arról, hogy az olaj  dekarboxilezett,  mielőtt  a betegnek
adják.

Mi a dekarboxilezés?

A dekarboxilezés  akkor  következik  be,  amikor  az  olajban  lévő  molekulákat  hő  felhasználásával  a  delta  9
helyzetbe forgatták, így gyógyászatilag aktívabbá válnak. A hőmérséklet, amelyen ez előfordul, vitatható, mivel
sok jelentés, amelyet ebben a témában néztem, nem ért egyet. Az általam javasolt eljárás végrehajtásával az
olajat  jóval  magasabb hőmérsékletre  melegítik  fel,  mint  amelyen a  dekarboxilezés  állítólag  megtörténik.  A
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karboxilcsoport  eltávolításra  kerül,  ami  lehetővé  teszi,  hogy  a  molekulák  illeszkedjenek  endokannabinoid
rendszerünk CB1 és CB2 receptoraiba, és áthaladjanak az agygáton.

Van -e mód az olaj erősebbé tételére?

Az olaj  hatékonyságának növelésére többféle  módszer létezik,  de ezek közül a módszerek közül sok olyan
speciális felszerelést és tudást igényel, amelyekkel az átlagember nem rendelkezik. A múltban ilyen olajokat
gyártottam, és valóban erősebbnek és gyógyítóbbnak tartom őket, de a hatályos törvényekkel és a szükséges
felszereléssel lehetetlen voltam bármilyen mennyiséget előállítani.

Tehetek valamit, ha az általam gyártott vagy vásárolt olaj nem elég erős?

Ha jó kiindulási anyagot használnak az olaj előállításához, akkor ezzel a problémával nem szabad szembesülni,
de biztos vagyok benne, hogy lesznek, akik fognak. Súlyos betegség kezelésekor csak a legjobbak fognak járni,
így  ha  a  nálad  lévő  olaj  nem  felel  meg  a  feladatnak,  akkor  beszereznék  még  néhány  rügyanyagot,  és
megfelelően előállítanám. Ha valakinek az élete  a mérlegben lóg,  ez nem az ideje,  hogy gyenge minőségű
olajjal  játsszon.  Ha te  szenvednél,  nem a  lehető  legjobb  gyógyszert  szeretnéd?  Ezért  kérlek,  próbáld  meg
ugyanazt nyújtani másoknak is. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

A lehető legjobb minőségű olajok előállítása

„Annak érdekében, hogy az egyszerű ember a lehető legmagasabb minőségű és legtöbb gyógyhatású olajat
állíthasson elő,  felfedeztem egy egyszerű módszert,  amely lehetővé teszi majdnem mindenki számára, hogy
olyan olajokat állítson elő, amelyek még hatékonyabb gyógyászati  értékekkel rendelkeznek, mint a múltban .
Valójában csak néhány lépést kell hozzáadnia a folyamathoz, amelyet már mutattunk, de miután ilyen módon
olajat állított elő, azt hiszem, egyetért azzal, hogy ez óriási különbséget jelent.

Ha kiváló minőségű gyógynövényekkel  dolgozik,  akkor  képesnek kell  lennie  nagyon magas kannabinoid -
tartalmú olajok előállítására, egyszerűen egy jó oldószer és egy rizsfőző segítségével. Az így előállított olajok
általában  95%  -os  vagy  annál  magasabb  THC  -szintet  mutattak  más  kannabinoidok  és  növényi  viaszok
különböző szintjeivel együtt. Az ilyen olajok gyógyító ereje adta meg végül a kannabisz kender növénynek az
orvosi  elismerést,  amit  megérdemel,  de  mégis  azt  tapasztaltam,  hogy ennek az  anyagnak a  gyógyító  ereje
minden nehézség nélkül teljesen új szintre emelhető.

Mindössze annyit  kell  tennie,  hogy felveszi  az olajat,  és  beteszi  egy fűtőegységbe,  amely  el  tudja  fogni  a
kannabinoidokat, amint elpárolognak, és ezáltal jobb minőségű és tisztaságú olajokat fog előállítani. Bár egy
közönséges párologtató képes elvégezni ezt a feladatot, valójában nem megfelelően vannak megtervezve ennek
a szerepnek a betöltésére, mivel bármilyen mennyiségű gyógyszer előállítása sok időt vesz igénybe, és a legtöbb
rendelkezésre álló párologtató hajlamos szivárogni.

Az olaj  nagyobb mennyiségben történő  előállításához  sokkal  nagyobb,  légmentesen  elpárologtató  egységre
lenne szükség, és egy sokkal nagyobb, szögben elhelyezett gyűjtőkupola használatára is szükség lenne, hogy a
kannabinoidok  összegyűjtése  után  elkezdjenek  futnak  le  a  kupola  legalacsonyabb  pontjára,  ahol  egy  kis
leeresztő lyukból nagy tisztaságú olaj formájában összegyűjthetők. Aki mechanikailag hajlamos, annak nem
okozhat  túl  sok  gondot  egy  egység  összeállítása  ennek  a  feladatnak  a  végrehajtásához,  de  egy kis  idő  és
erőfeszítés szükséges az eszköz összeszereléséhez.

Az  elpárologtatás  után  összegyűjthető  olaj  mennyisége  attól  függ,  hogy  az  eredeti  kiindulási  olaj  hány
kannabinoid tömegszázalékban volt. Ha az Ön által használt olaj 99 tömeg% kannabinoidot tartalmaz, akkor ezt
a mennyiséget nagyjából vissza kell kapnia, miután elpárologtatta.
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Azt is meg kell említenem, hogy ez nagyszerű módja annak, hogy javítsuk az alacsonyabb minőségű olajok
minőségét,  amelyek  sok  szennyeződést  tartalmaznak,  így  hatékonyabb  és  hatékonyabb  gyógyszerként
használhatók.  Még  a  sokkal  alacsonyabb  kannabinoidtartalmú  kiindulási  olaj  is  megfelelő  gyógyszert
eredményezhet, ha a kannabinoidok elpárolognak, és a szennyeződések a tálban maradnak. Lehet, hogy nem
száll  ki  annyit,  mint  amennyit  betett,  de legalább olyan olajat  kap,  amely  sokkal  gyógyítóbb,  mint  amivel
kezdte. Ami a gyógyulást illeti, egy gyógyszer tisztasága és hatékonysága mindent jelent a beteg számára, ezért
ha a lehető legtöbb gyógyhatású olajat kívánja előállítani, úgy gondolom, hogy fontolja meg komolyan, amit
mondok.

Egyelőre nem tudom megmagyarázni, hogy az így előállított olajok miért sokkal aktívabbak gyógyászatilag,
mint a legjobb olajok, amelyeket más módszerekkel állítottak elő. Mivel az általam elpárologtatott olajokat még
a párologtatóba való belépésük előtt dekarboxilezték, ez azt jelenti, hogy már a lehető leghatékonyabbak voltak
gyógyászatilag, így az olaj elpárologtatóból történő összegyűjtése után várhatóan nem lesz jelentős különbség a
hatékonyságban. Amikor a kannabinoidokat elpárologtatják ezekről a kiváló minőségű olajokról, a párologtató
táljában csak a nem kívánt növényi viaszok és egyéb szennyeződések maradnak. Ha ezeket a nemkívánatos
anyagokat a tálban hagyja,  az összegyűjtött  olaj  sokkal tisztább lesz, de mivel  ezeknek az olajoknak kevés
szennyeződése volt, mielőtt még a párologtatóba tették volna, ez kevéssé magyarázza, hogy miért olyan erős az
olaj .

A kannabinoidok 300 és 400 Fahrenheit fok között elpárolognak az olajról, és ezek a hőmérsékletek sokkal
magasabbak,  mint  a  dekarboxilezéshez  szükségesek.  Vagy  van  valami,  amit  még  nem  értünk  a
dekarboxilezésről, ami ezt a elképesztő potenciálnövekedést okozza, vagy a kannabinoidok elpárologtatásához
szükséges többlethő olyan dolgot tesz az olajjal, amiről korábban nem tudtunk .

Az utóbbi hetekben beszéltem erről az új folyamatról,  amikor interjúkat  készítettem, és most vannak olyan
személyek, akik elkezdtek ilyen módon olajokat gyártani, és a leírtak alapján megdöbbentek a hatékonyság
különbségétől. Tapasztalataim szerint még a legmagasabb minőségű olajokat sem, amelyek lepárló berendezés
vagy  rizsfőző  segítségével  készülnek,  nem  hasonlíthatók  össze  a  kannabinoidok  elpárologtatása  után
összegyűjtött olajokkal. Lehet, hogy némileg ugyanúgy néznek ki, de úgy gondolom, hogy az elpárologtatott
olajok sokszor erősebbek, és ez valóban alkalmassá teszi őket arra, hogy súlyos betegségeket kezeljenek.

Vannak, akik egyszerűen növényi anyagot tesznek egy párologtatóba, majd a kannabinoidokat olaj formájában
összegyűjtik a párologtató kupolájából, miután a növényi anyagot felmelegítették. A nyers növényi anyagok
felhasználásával tisztességes olajat lehet előállítani, de a vizsgálatok azt mutatták, hogy ezek az olajok nem
egyenlők  a  rizsfőzőben  előállított  olajok  hatékonyságával,  és  ezért  utasítom  az  embereket,  hogy  az  én
módszereim szerint állítsák elő az olajat. Ha kiváló minőségű olajat tesz egy párologtatóba, a kannabinoidok
elpárolgása  után  keletkező  olaj  sokkal  erősebb  lesz,  mint  a  legjobb  olajok,  amelyeket  kiváló  minőségű
rügyanyagból el lehet párologtatni. Tehát ha nagyszerű eredményeket szeretne látni, akkor azok egyszerűen a
lehető legjobb olaj elpárologtatásával érhetők el, és ez olyan gyógyszert ad Önnek, amely véleményem szerint
összehasonlíthatatlan.

Függetlenül attól, hogy a kormányoknak tetszik -e vagy sem, a közeljövőben sokan fogunk saját gyógyszereket
gyártani, és mivel ezek az olajok olyan hatékonyak az orvosi problémák széles skálájára, ezért azt várom, hogy
ezt az egyszerű népi gyógyszert mindenhol gyártsák. azoknak, akiknek nincs pénzük gyógyszergyártó cégekkel
játszani. A jövőben biztos vagyok benne, hogy a gyógyszergyárak megpróbálják azt mondani, hogy csak ők
jogosultak  a  gyógyszer  előállítására,  de mindannyian  tudjuk,  hogy bármi,  amit  ezek a bűnözők hajlandóak
nyújtani,  nagyon magas áron járna; és mivel szinte bárki előállíthatja ezt az anyagot,  nem látom szükségét
annak, hogy a gyógyszergyárak még szerepet is vállaljanak.

Miután elvégeztük a szükséges egyszerű kutatásokat, képesek leszünk összekeverni a különböző természetes
kannabinoidokat,  és kifejezetten különböző betegségek kezelésére kifejlesztett  olajokat  előállítani,  de annak
ellenére, hogy ezek az új olajok csodálatos gyógyító képességekkel rendelkeznek, az általunk előállított olajok
mindig  helye  van  a  gyógyszeres  szekrényeinkben.  Soha  nem  próbáltam  szabadalmaztatni  egyik  általam
felfedezett  módszert sem, mivel úgy érzem, hogy ennek a tudásnak mindenki számára hozzáférhetőnek kell
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lennie, aki úgy dönt, hogy használja, és senkinek nincs joga visszatartani semmit, ami megmentheti valakinek
az életét. valójában azt gondolom, hogy sokkal jobb világ lenne, ha egyáltalán nem lennének szabadalmak.

Bár azok, akik meg akarják tiltani ennek a gyógyszernek a használatát,  mint a gyógyszergyárak, a múltban
bebizonyították,  hogy szívesen mérgeznek és megölnek minket az általuk szállított  szeméttel,  biztos vagyok
benne, hogy megpróbálják elmondani nekünk, hogy csak ők tudják megfelelően előállítani ezt a gyógyszert. Az
imént leírt új módszerrel bárki készíthet olyan gyógyszereket, amelyek ugyanolyan tiszták, mint bármi, amit
egy gyógyszergyártó nyújthat.  Emellett  azt gondolom, hogy a magunk által  előállítható gyógyszerek sokkal
hatékonyabbak lesznek, mint amit egy gyógyszergyártó kínálna, mert velük ellentétben nem a pénzért vagyunk
ebben, és egyszerűen az a célunk, hogy meggyógyítsuk magunkat.

Most nincs ésszerű oka annak, hogy miért nem tudjuk előállítani saját gyógyszereinket, és amikor a megvásárolt
és fizetett kormányok megpróbálnak megakadályozni minket ebben, ez csak egy újabb példa arra, hogy miért
kell megszabadulnunk korrupciójuktól, és egyszer mindenki számára, szabadítsa meg az emberiséget karmai
közül. Mostanra már nyilvánvalóvá kell válnia, hogy a gyógyszergyártó cégek és kormányaink keveset vagy
egyáltalán  nem  törődnek  egészségünkkel  és  jólétünkkel,  ezért  adjunk  esélyt  a  józan  észnek  és  az
Anyatermészetnek, hogy lássák, mit tehetnek az általános egészségünk javítása érdekében. így teszünk, biztos
vagyok benne, hogy többé nem fogadjuk el azt,  ami a múltban történt. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb
gyógynövény

Kender vagy marihuána?

„A  történelem  során  a  kannabiszt  mindig  is  kenderként  ismerték  azok,  akik  évezredek  óta  terményként
termesztették. A nagypénzügyi konszernek és az általuk ellenőrzött kormányok manipulálása révén a magas
gyantatartalmú  kender  törzseket  átnevezték  marihuánára,  és  a  nagyközönség  számára  gonosztevővé  tették.
Abban a korszakban, amikor ez megtörtént, a nagyközönségnek nagyrészt fogalma sem volt, mi is a marihuána.
Csak annyit mondtak nekik, hogy a marihuána veszélyes addiktív és halálos drog. Mindannyian azt hittük, hogy
az  ízület  dohányzása  éppen  a  leginkább  önpusztító  és  legártalmasabb  dolog,  amit  magunknak  tehetünk.
Természetesen  mindez  egyszerűen  csak  egy  hazugságcsomag  volt,  de  akkor  a  nyilvánosságnak  nem  volt
lehetősége arra, hogy másként megtudja.

Ha a nyilvánosság tudta volna, amikor kormányaik megpróbálták betiltani ezt az üzemet, és hogy az Egyesült
Államok alapító atyái és korábbi elnökei nagy számban dohányoztak kenderrel karrierjük során, akkor talán
nem vették volna észre ezeket az új korlátozásokat, amelyeket ilyen könnyen rájuk kényszerítettek . Nagyszámú
dokumentált  beszámoló  található,  amelyek  eléggé  élénken  írják  le  számos  ismert  államférfi  dohányzási
gyakorlatát,  és azt is, hogy az olyan elnökök, mint Abraham Lincoln, élvezték-e azt az időt, amit a kender
kipufogásával töltött a pipáján a verandáján ülve.

A korszak politikai vezetői által létrehozott néhány dokumentum - például a Függetlenségi Nyilatkozat és az
Alkotmány - alapján azt hiszem, nyugodtan állíthatjuk, hogy valójában nagyon világos gondolkodók voltak.
Úgy tűnik, hogy a füstölt marihuána félelmetes hatásai, amelyeket a nyilvánosságnak most elmondtak, annyira
károsak,  egyáltalán  nem  voltak  hatással  az  ilyen  egyénekre  vagy  a  racionális  gondolkodásra.  Mégis,
évtizedekkel később, amikor az 1900 -as évek elején életbe léptették a kender használatát korlátozó törvényeket,
nagyon kevesen tudtak ilyesmiről.

A kender gyógyászati felhasználása a történelem során legendás. Gyakorlatilag mindenféle betegség és sérülés
kezelésére  használták.  Csak  az  elmúlt  évtizedekben  tagadták  meg  a  kender  gyógyászati  felhasználását  a
nyilvánosság előtt. Ahhoz, hogy felismerjük a kendernövényt olyannak, amilyen valójában, nincs más dolgunk,
mint elkülöníteni a tényeket a fikciótól.

A  rendszer  gonosztevővé  tette  a  kendert  a  nyilvánosság  számára  azáltal,  hogy  átnevezte  marihuánára.
Szüleinknek és nagyszüleinknek a hír- és filmmédia azt mondta, hogy a marihuána és/ vagy kender növény
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halálos, veszélyes és addiktív drog. Semmi sem lehetett távolabb az igazságtól, de abban a korszakban szinte
lehetetlen volt a nyilvánosság számára, hogy saját maga találja ki a tényeket.

Akik  ezt  a  nevetséges  propagandát  produkálták,  rég  halottak,  miért  maradnak  hát  a  kenderrel  kapcsolatos
hazugságok és csalások? A válasz egyszerű - pénz. Szenvedünk és haldoklunk, mert a gyógyszergyárak és más
nagy pénzintézetek javítani akarnak a haszonkulcsukon. Ahhoz, hogy továbbra is ezt tegyék, gondoskodniuk
kell arról, hogy a kendert illegálisan tartsák, és távol tartsák a nyilvánosságtól gyógyászati és egyéb célokra.

Ha belegondolunk mindezek mögötti  történelembe,  azt  fogjuk találni,  hogy John D. Rockefeller  és gazdag
barátai,  valamint  az elmaradt  korszak kormányait  érintő korrupció volt  az, ami a mai orvosi rendszert  adta
nekünk.  A  gazdagok  és  hatalmasok  által  finanszírozott  orvosi  iskolákban  az  orvosokat  allopátiás
gyógyászatnak,  azaz  vegyszerekből  és  mérgekből  származó  gyógyászatnak  tanították.  Hazugságuk  és
megtévesztésük idővel nemcsak az orvosokat, hanem a nagyközönséget is meggyőzte arról, hogy a vegyszerek
és mérgek előnyösek az egészségügyi állapotok szempontjából. Más szóval, ezek az úgynevezett orvosi iskolák
agyonmosták  az  orvosokat  és  a  nagyközönséget,  hogy azt  higgyék,  hogy a  fekete  fehér.  ”  Rick  Simpson,
Kender: A legtöbb gyógynövény

Melyik törzset vagy törzseket használjam az olaj előállításához?

„Ezt meglehetősen nehéz megválaszolni,  mivel a valóságban mindannyian a vetőmag kereskedők kegyében
vagyunk, mert ők azok, akiknek a végső szavuk van abban, amit termesztünk.

A baj az, hogy ha a Fehér Özvegyhez hasonló törzset rendelne meg öt különböző vetőmag -szállítótól, amikor
termesztette őket, akkor valószínűleg öt teljesen különböző növényt termesztene. Az a fajta fehér özvegy, akit
Kanadában termesztettem,  nagyon erős  nyugtató  hatású volt,  mint  egy jó  Indica  fajta,  és  ez volt  az egyik
legjobb  fájdalomcsillapító,  amivel  valaha  találkoztam.  De  ha  megpróbálnám  megrendelni  ugyanazokat  a
magokat  attól  a  cégtől,  ahonnan  eredetileg  vásároltam,  ma  valószínűleg  teljesen  más  gyógyászati  értékkel
rendelkező magokat küldenek nekem.

A fehér özvegy, akit Európában láttam, sokkal energikusabb, mint amit Kanadában termesztettem, ezért úgy
tűnik,  hogy  az  itt  kapható  magvaknak  inkább  sativa  dominánsnak  kell  lenniük.  Sajnos  többnyire  nem
rendelkezett azokkal a gyógyászati  értékekkel, amelyeket keresek, hogy olyan álmos hatást fejtsek ki, mint a
Fehér Özvegy, akit Kanadában növök vissza.

Egyes törzsek jobbak a fájdalomcsillapításra,  míg mások hatékonyabbak a cukorbetegek vércukorszintjének
szabályozására vagy a glaukómában szenvedők számára a szemnyomás csökkentésére. Szükségünk van egy
folyamatos, folyamatos készletre olyan magvakról, amelyek ismert gyógyászati értékekkel rendelkeznek, hogy
egy  hétköznapi  ember  tudja,  mit  termeszt.  Nincs  másra  szükségünk,  mint  a  szabadságra,  hogy  a  legtöbb
gyógyhatású törzset termeszthessük a földön, majd egy egyszerű eliminációs eljárással megállapíthatjuk, hogy
mely törzsek termelik a legjobb olajat a különböző egészségügyi állapotok kezelésére.

Miután ez megtörtént, ezekből a vetőmagokból stabil készletet bocsáthatnak a nyilvánosság rendelkezésére, és
azután az egészségügyi szükségleteiknek megfelelő törzseket termeszthetnek. De amíg el nem jön ez a nap, nem
igazán tudok ajánlani egy adott törzs- vagy vetőmag -kereskedőt, és azt mondani, hogy „ez az Ön számára”, és
„garantált hatása” van.

Néhány vetőmag -társaság rendelkezik információval az általuk forgalmazott  törzsek gyógyászati  értékeiről.
Tehát jó ötlet lenne megvizsgálni ezeket az információkat vásárlás előtt.

Milyen törzseket kell keresniük a betegeknek akkor?

Jelenleg csak annyit tehetek, hogy azt mondom a nyilvánosságnak, hogy rendeljen erős és nagyon nyugtató
indica  vagy  indica  domináns  sativa  kereszteket,  amelyek  20%  vagy  több  THC  -t  tartalmaznak  olajuk
előállításához. Ezenkívül az emberek mindig azt kérdezik tőlem, hogy hol szerezhetnek be vetőmagot, és ez
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valódi  problémát  jelenthet  azok  számára,  akik  olyan  országokban  élnek,  amelyek  nem teszik  lehetővé  az
értékesítést. Ha felmegy az internetre, és számos magvállalatot talál, amelyek világszerte kannabiszmagokat és
néhány hajót szállítanak. (Tipp: Világszerte keressen rá a marihuána mag szavakra, és olyan online üzleteket
fog látni, amelyek megfelelnek az Ön igényeinek).

Mire kell figyelni az olaj előállítására szolgáló üzemek kiválasztásakor vagy vásárlásakor?

Azoknak az embereknek, akiknek nincs tapasztalatuk a kenderrel kapcsolatban, óvatosnak kell lenniük, mivel
sok termelő  és  kereskedő egyszerűen megpróbálja  eladni,  amijük  van.  Azok számára,  akik még soha nem
szívtak kendert, azt javaslom, hogy vásárláskor vegyenek magukkal valakit, akinek van tapasztalata.

A  kender  hatásosságát  nem  mindig  lehet  kinézni  a  szaglás  alapján.  Láttam  rügyeket,  amelyek  gyantától
csillogtak és gyönyörű illatúak voltak, de hiányzott belőlük a hatásosság a jó gyógyszerek előállításához. Ezért
a legjobb, ha nagy mennyiség vásárlása előtt megtudja, mennyire hatékony az anyag.

Amikor valaki hoz egy fontot a gyógyszer előállításához, először magamon tesztelem annak hatását. Vágok fel
egy kis rügyet, és gördítek vele egy kötést. Ha jó a kender, mire a füst felét elszívom, érzem a hatását. Amit
keresek, az egy erős álmos érzés, amitől le akar feküdni. Ha jó indikát vagy indica domináns sativa keresztet
szívok, általában az ilyen fajták mutatják ezeket a hatásokat.

Azt  tapasztaltam,  hogy  gyakorlatilag  minden  kenderfajta,  amely  ezt  a  nehéz,  álmos  érzést  kelti,  nagyon
gyógyhatású. Ezeket a fajtákat használtam nagy sikerrel, amikor olajokat állítottam elő rák és más súlyos belső
problémák kezelésére. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Hogyan lehet meghatározni, hogy melyik kiindulási anyagot kell 
vásárolni?

„A legegyszerűbb módja  annak,  hogy meghatározzuk a rügyanyag tulajdonságait,  ha egyszerűen elszívunk
néhányat,  és  megnézzük,  milyen  hatással  van  rád.  Amikor  az  emberek  hozzák  hozzám  a  kendert,  hogy
előállítsam  ezt  a  gyógyszert,  meggörgetem  az  ízületet.  Mire  nagyjából  a  felét  elszívtam,  tudom,  hogy
rendelkezik -e általa keresett nyugtató hatással, és így választom ki az általam használt anyagot.

Ha gyógyszertermelés céljából kendert vásárol, és nem dohányzik, akkor vigyen magával valakit, aki tapasztalt
dohányos, és próbálja meg kipróbálni a megvásárolni kívánt anyagokat. Mondja el nekik, hogy nyugtató hatást
keres, és nem szeretne felemelő vagy energizáló dolgot vásárolni.

Szintén nem rossz ötlet, ha zsebnagyítót viszünk magunkkal, így megvizsgálhatjuk a gyantát a megvásárolni
kívánt rügyen. A jó rügy úgy néz ki, mintha fagy borítaná, legtöbbször szabad szemmel is látható. Ha már
hozzászokott  az  olaj  előállításához,  gyakran  elég  jó  ötlete  támadhat  annak,  hogy  egy  törzs  mennyi  olajat
termelhet  kilónként,  ha csak a rügyanyagot  nézi  nagyítóval.  A gyanta,  amelyet  megfigyel,  a gyógyszer,  és
általában minél több van a rügyanyagon, annál nagyobb mennyiségű olajat termel.

Miért javasolja az embereknek, hogy az olajat egy kiló vagy annál több kiindulási anyagból készítsék? Tudják
előállítani mondjuk egy uncia szárított kenderből?

Igen, természetesen az olaj kisebb mennyiségben is előállítható. Egy uncia jó száraz kenderrügyből 3-4 gramm
kiváló minőségű olajat kell előállítani, és a két mosáshoz csak körülbelül 16 csepp oldószer szükséges.

De vannak olyan okok, amelyek miatt azt javaslom, hogy a betegek lehetőleg egy kilóból állítsák elő az olajat,
és  magukban  foglalják  a  páciens  megnyugtató  használatát.  Úgy  érzem,  még  azoknak  is,  akik  viszonylag
egészségesek, be kell venniük egy teljes 60 grammos kezelést, hogy méregtelenítsék testüket, és visszahozzák
őket jó egészségi állapotukba. Ennyi olaj előállításához általában körülbelül egy kiló rügyre van szükség, és azt
gondolom, hogy a betegnek valamivel könnyebb, ha nem próbál sokféle fajtából származó olajat előállítani.
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Mindegyik törzs különböző hatású olajokat termel, így ha a beteg egyik törzsről a másikra vált, soha nem tudja,
mire számíthat. Azok számára, akik nyugodtan használják ezt a gyógyszert, az olajcsere alig vagy egyáltalán
nem okoz problémát. De azoknak a betegeknek, akik először tapasztalják hatásait,  azt hiszem, a legjobb, ha
csak egyféle olajat fogyasztanak.

Mennyire erősek és erősek azok a növények, amelyeket az olaj előállításához használnak?

A gyógyszert mindig a rendelkezésemre álló legerősebb és legnyugtatóbb anyagból készítem, és gyakran azok a
törzsek, amelyekkel dolgozom, euforikus hatást is keltenek. Az ilyen tulajdonságokkal rendelkező törzsekből
előállított olajoknak nagyon kellemes hatásuk van, és a betegek általában szívesen veszik őket.

Helyben  sok  dohányos  panaszkodik,  hogy  megvásárolok  minden  jó  kendert  gyógyszerre,  és  semmit  nem
hagyok a dohányozni vágyóknak. Nem nagyon figyelek erre, mivel az életek megmentését sokkal fontosabbnak
tartom, mint a nem betegek rekreációs szükségleteit.

Mindig  olyan  törzseket  keresek,  amelyek  nehéz  gyantatartalommal  és  megfelelő  gyógyászati  értékekkel
rendelkeznek. A gyógyszer előállításához felhasznált anyagok nagy része olyan fajtákból származik, amelyek
állítólag  a  20%  THC  tartományba  tartoznak.  Természetesen,  ha  ezek  a  törzsek  valójában  ennyi  THC  -t
tartalmaznának, egy font 90-100 gramm olajat termelne. Vannak, akik valóban ilyen minőségű gyógykendert
termesztenek, de vegye el tőlem, az ilyen kender nagyon drága és nehéz megtalálni.

A rendelkezésemre álló rügyanyag nagy része körülbelül 60 gramm kiváló minőségű olajat  termelne száraz
fontonként; így kétségtelen, hogy a minőség lehetett volna jobb. A valóságban nagyon kevés választásom volt
ebben a kérdésben. Ha meg akartam menteni a betegek életét, akkor azt kellett használnom, ami rendelkezésre
állt.  Amit  az  embereknek  igazán  tudniuk  kell,  az  az,  hogy  minden  törzs  az  előállított  olaj  mennyiségétől
függően változik, és ezek az olajok gyógyászati értékben is változnak.

Ezenkívül a kender termesztésére alkalmazott módszerek nagyban függnek attól, hogy mennyi THC van jelen a
száraz rügyanyagban. A termeszthető törzs képes lehet olyan rügyek előállítására, amelyek 20% vagy még több
THC -t tartalmazhatnak, de sok termelő nem rendelkezik az ehhez szükséges készségekkel vagy felszereléssel.
Olyan törzsekkel dolgoztam, amelyek 90 gramm olajat termeltek egy kiló rügyből, és néha még egy kicsit is.
Sajnos az ilyen minőségű kender  meglehetősen ritka,  ezért  ha 60 gramm jó olajat  tudsz szerezni  a kender
rügyének száraz kilójából, légy boldog. A kiindulási anyag megvásárlásakor mindig a lehető legerősebb kendert
kell keresni; valakinek az élete múlhat rajta. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Cannabis Sativa kontra Cannabis Indica

Mi a fő különbség a cannabis sativa és a cannabis indica között a kezelésben?

„Nem  szeretem,  ha  bárki  sativaolajat  fogyaszt,  hogy  rákot  és  más  súlyos  betegségeket  kezeljen.  Minden
bizonnyal fennáll annak a lehetősége, hogy egy jó sativából készült olaj meggyógyíthatja a rákot, de ennek az
olajnak az energizáló hatása nem segíti a gyógyulást. Természetesen nem haboznék kívülről kezelni a bőrrákot
egy ilyen olajjal, de a sativa fajtákból származó olajok rossz hatással lehetnek a beteg alvási szokásaira. Az
ilyen olajokat nagyon hatékonynak tartom a depresszióban szenvedők kezelésében is. Bizonyos esetekben a
depresszióban szenvedők előnyösek lehetnek, ha kis adagot fogyasztanak ebből az olajból, amikor felkelnek az
ágyból. Ez felpezsdítené és feldobná a kedvüket, de ha túl sokat fogyasztunk, néhány erős sativaolaj túlságosan
energizáló lehet, és a legtöbb embernek nem tetszik ez a hatás.

Bár a sativákból előállított olajok bizonyos helyzetekben hasznosak lehetnek, nagyrészt igyekszem elkerülni
használatukat. Gyakran ezek az olajok túlságosan energizálóak, és nem szeretném látni, hogy valakit, aki rákos
vagy  más  súlyos  betegségben  szenved,  megpróbálja  lefesteni  az  istállót.  Néhány  beteg  nem kezeli  jól  az
energizáló olajok hatásait, ami gyakran nagyon nyugtalanná teheti őket. Tapasztalataim szerint a páciens sokkal
jobban reagál, ha az olajat olyan nyugtató törzsekből állítják elő, amelyek tulajdonságai hasonlóak az általam
említetthez.
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A páciens által tapasztalt extra alvás nagyon frissítő és logikus, a jól pihent beteg jobban gyógyul, mint az, aki
alvási  nehézségekkel  küzd. Belső használatra  a legtöbb egészségügyi állapot  kezelésére erősen javaslom az
indica törzsek vagy az indica domináns sativa keresztek használatát. Az indikák ellazítják az embert, és több
pihenést, alvást és nyugalmat biztosítanak számára.

Azt is megállapítottam, hogy az indica domináns törzsekből előállított olajok hatékonyan kezelik a depressziót
és más egészségügyi problémákat. Véleményem szerint a jó indica törzsekből előállított olajok gyógyászatilag
kívánatosabbak, mint a legtöbb sativából előállított olaj.

Kipróbáltam számos törzsből származó olajat és törzs kombinációkat. Emlékszem egy olajra, amely majdnem 
nirvánát adott nekem. Hogyan írná le az ideális olajat, amely a legélvezetesebb élményt nyújtaná a 
betegeknek?

A nirvána elérése nem szükséges, ha ezt az olajat a test hatékony gyógyítására használják, de még akkor sem,
ha túl sokat szedett és elérte ezt az állapotot. Valójában azoknak, akik nagyon közel vannak a halálhoz az olyan
dolgok miatt, mint a rák, a kiváló minőségű olaj nagy túladagolása növelné a túlélési esélyeket.

A páciens  ezt  otthon is  megtehetné,  de ha megengedik az olajat,  akkor azt  hiszem, sokkal jobban el  lehet
végezni  kórházi  körülmények  között.  Hacsak  a  beteg  nem áll  közel  a  halálhoz,  azt  mondom nekik,  hogy
kövessék az adagolási utasításainkat, de azok számára, akik életüket veszélyeztetik, azt javaslom, hogy a lehető
leggyorsabban vegye be ezt a gyógyszert.

Sokan, akik korábban dohányoztak kendertől, nem félnek ettől az anyagtól, és láttam, hogy néhány terminális
rákos ember egy hónap alatt meggyógyítja állapotát. Valójában a beteg maga dönti el, hogy milyen gyorsan
veszi be ezt a gyógyszert. Amint nyilvánossá válik, hogy mennyire biztonságos a lenyelés, azt várom, hogy
többen gyorsabban próbálják bevenni.

Indica, Sativa vagy Ruderalis?

Szerencsére úgy tűnik, hogy a legtöbb jó kannabisz indica törzs hatékony kezelés minden típusú rákra. Ma már
több ezer különféle kenderfajta jött létre a különböző törzsek keresztezése miatt. Ennek a növénynek a három fő
fajtája a kannabisz indica, a kannabisz sativa és a kannabisz ruderalis. A tiszta indikációk nagyon nyugtató
gyógyszert termelnek, amely hatékony a legtöbb egészségügyi állapot kezelésében.

A jó indica törzsek, amelyeket sativa vagy ruderalis kereszteztek, szintén rendelkeznek ezzel a nehéz nyugtató
gyógyhatással.  Mindazonáltal  nagyban függ az indica  százalékos  arányától,  amely jelen van ezekben az új
keresztekben,  hogy  mennyire  lesznek  hatékonyak  gyógyszerként.  Általában  minél  magasabb  az  indica  -
tartalom, annál nyugtatóbbak és hatékonyabbak lesznek ezek a keresztek gyógyszerként.

A tiszta  sativa  viszont  energetikai  hatást  fejt  ki,  amely  a  legtöbb esetben  nem segíti  elő  a  gyógyulást,  és
zavarhatja azok alvási szokásait, akik gyógyszerként próbálják használni. A tiszta sativa vagy sativa domináns
indica vagy ruderalis  keresztekből  előállított  gyógyszerek előnyösek lehetnek depresszióban szenvedő vagy
helyileg kezelhető bőrbetegségek kezelésében.

Lenyelés céljából a sativa és sativa domináns keresztekből előállított olajokat óvatosan kell használni. Az ilyen
olajok  hihetetlenül  energikusak  lehetnek  lenyeléskor,  és  ez  a  hatás  véleményem  szerint  nem  segíti  elő  a
gyógyulási folyamatot.

Az elmúlt néhány évben a cannabis ruderalis nagy figyelmet kapott a kendervilágban. Ha jól értem, a ruderalis -
t indikákkal és sativákkal keresztezik, hogy ezeket a törzseket szívósabbá és penészállóbbá tegyék. Ezenkívül a
ruderalis fajták magas CBD -tartalommal rendelkeznek, és egyesek szerint ennek nagy jelentősége lehet, de
még bizonyítandó. Nem tudok véleményt nyilvánítani arról, hogy az ebből a fajtából előállított gyógyszerek
mennyire lennének gyógyászati  szempontból hatékonyak. Mivel nincs tapasztalatom a ruderalis fajtákkal való
együttműködésben, jelenleg nem érzem magam alkalmasnak arra, hogy kifejtsem véleményemet.
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Ennek ellenére a legjobb eredmény érdekében tiszta indica vagy indica domináns sativa kereszteket használnék
ennek a gyógyszernek az előállításához, mert ezek már bizonyítottan hatékonyak.

Tapasztalataim szerint gyakorlatilag minden indica domináns törzs képes olyan gyógyszert előállítani, amely
hatékony  gyógymód  számos  betegség  kezelésére.  Még  a  depresszióban  szenvedők  is  részesülhetnek  a  jó
indikációkból előállított olajok hatásaiból. Tehát a legjobb, ha távol marad a sativáktól, hogy gyógyszert állítson
elő a legtöbb belső célra. Mégis, ha helyileg szeretné kezelni a bőrbetegségeket vagy a bőrrákot, azt hiszem, azt
fogja  tapasztalni,  hogy  a  sativa  fajtákból  előállított  olajok  elég  hatékonyak  lehetnek  az  ilyen  dolgok
kezelésében.  Nem  kérdéses,  hogy  egyes  törzsek  sokkal  hatékonyabb  gyógyszert  termelnek,  mint  mások
különböző egészségügyi állapotok esetén. A jövőben ezt a kutatást kell elvégezni. ” Rick Simpson, Kender: A
legtöbb gyógynövény
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Kültéri és beltéri

Vannak különbségek a beltéri és a kültéri növények olajai között?

„Az olajat  kenderből állítottam elő, amelyet beltéren és kültéren is termesztettek,  jó eredménnyel.  Inkább a
szabadban termesztett  kenderrel  dolgozom,  mivel  a jó  termesztési  időszakban kint  termesztett  jó minőségű
kender átlagosan erősebb lehet, és gyakran több gyantát termel. Ezt leginkább a napnak tulajdonítom, mert nem
hiszem, hogy a legtöbb beltéri világítási rendszer versenyezhet ezzel a fényforrással. Ezenkívül a természetben
más  feszültségek  és  tényezők  is  befolyásolhatják  a  termesztett  törzs  hatékonyságát,  amelyekkel  a  beltéren
termesztett növények nem találkoznak.

Természetesen a beltéren termesztett kender nagyon erős lehet, és jó gyógyszert fog előállítani, de a beltéri
termesztésnek számos hátránya van. A belül termesztett növények általában sokkal kisebb termetűek, mint a
kint  termesztettek.  Ezenkívül  a  beltéri  berendezéseknél  problémák  merülnek  fel  a  szag,  a  légmozgás,  a
fertőzések és a hő miatt. A beltéri termesztési rendszerek általában nagy mennyiségű felesleges hőt termelnek,
és gyakran a fertőzéseket és a növények növekedését vegyszerek használatával kontrollálják.

Nem mondhatom, hogy bármilyen problémával találkoztam volna a beltéri növényekből származó gyógyszer
előállítása során; így ha nincs alternatívája, ez egy jó módja annak, hogy ellátja magát. Azok számára, akik nem
vidéki  környezetben  élnek,  azt  javaslom,  építsenek  vagy  vásároljanak  egy  kis  beltéri  termesztőrendszert,
amelyből az egész család gyógyászati  igényeit ki tudják elégíteni. Jelenleg sokféle beltéri termesztőkamra áll
rendelkezésre, vagy ha úgy tetszik, mindig építhet saját. Ennek ellenére az én szemszögemből csak egy módja
van a kender megfelelő termesztésének, ez a szabadban. Nyílt talaj,  jó vízelvezetés és megfelelő pH -érték
szükséges. Ez a sok napsütéssel, lótrágyával és bőséges mennyiségű vízzel együtt csodálatos termést hozhat.

Nem vettem észre semmilyen különbséget a beltéri vagy kültéri növényekből előállított kenderolajban, azon
kívül, hogy a beltéri növények kissé kevésbé hatékonyak. Ennek azonban több oka is lehet, és a megfelelő
körülmények között a beltéri növények ugyanolyan erősek lehetnek, mint a szabadban termesztettek.

A Kanadában valaha gyártott legerősebb olajok szabadtéri növényekből származnak. A beltéri növények kissé
kevésbé hatékony olajokat termelhetnek, de gyógyszerként még mindig nagyon hatékonyak. Tehát jelenleg a
lehető legerősebb nyugtató rügyekkel dolgoznék, függetlenül attól, hogy beltéri vagy kültéri. ” Rick Simpson,
Kender: A legtöbb gyógynövény

Milyen típusú mesterséges fényekkel lehet a legjobb eredményt 
elérni?

„A legjobb eredményeket beltéren értem el nagynyomású lámpák kombinációjával. 1000 wattos nagynyomású
nátriumot és 1000 wattos fém-halogenidet használtunk ugyanabban a termesztőkamrában, hogy előállítsam a
legnagyobb  rügyeket,  amelyeket  valaha  belsejében  termesztettem.  Bár  soha  nem  használtam  600  wattos
nagynyomású  nátriumot  beltéri  termesztőrendszerben,  az  eddigi  ismereteim  szerint  az  ilyen  izzók  a
leghatékonyabbak, mivel a legtöbb lumen / watt teljesítményt nyújtják. A nagynyomású világítási rendszerek fő
problémája az általuk termelt hő és az általuk fogyasztott energia, ezért megvizsgáltam a világítás más formáit
is, amelyek segítenek megoldani ezeket a problémákat.

A normál, 4 láb hosszú, hideg fehér fénycsövek vegetatív állapotban nagyon szépen termesztik a kendert; de a
bimbózáshoz sokkal nagyobb fényintenzitást ajánlanék. Ma sokféle nagy intenzitású LED és kompakt fénycső
áll  rendelkezésre,  amelyekről  a termelők azt  mondták,  hogy jó eredményeket  érnek el.  Ez a  fajta  világítás
nagyon kevés hőt termel, alacsony az energiafogyasztása, és ezek a lámpatestek hosszú élettartamúak.

Az elmúlt néhány évben ezeknek a különböző világítási formáknak a költségei drámaian csökkentek, így ezek a
lámpatestek olyan árkategóriában vannak, amelyet sok termelő megengedhet magának. Bárki,  aki még nem
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ismeri a beltéri termesztés művészetét, úgy gondolom, hogy ez a világítási forma a fluoreszkáló lámpatestek
használatával együtt jó kezdeti módszer, és kiküszöböli a nagynyomású világítási rendszerekkel kapcsolatos
problémákat.

Bár a LED és a fluoreszkáló lámpatestek szép beltéri termést hozhatnak létre, a legjobban izgató fényforrás a
plazma világítás. Ha jól értem, nagyon energiahatékony, alacsony hőteljesítmény mellett, és a fénymennyiség,
amelyet csak egy 1000 wattos izzó képes kibocsátani,  szinte felfoghatatlan.  Csak egy ilyen izzó használata
kiküszöböli  a sok 1000 wattos nagynyomású nátrium használatát.  A nagyobb termelők számára ez segíthet
megoldani hőproblémáikat,  és drámaian csökkenteni az energia- és kábelezési költségeket.  Jelenleg az ilyen
világítás meglehetősen drága, de a LED -es lámpatestekhez hasonlóan az ár is hamar lecsökken.

Úgy  gondolom,  hogy  a  plazma  lámpatest  ugyanabban  a  fényspektrumban,  mint  a  mi  napunk  a
termesztőszobában, jó befektetés lenne a legtöbb komoly termelő számára. Rövid időn belül azt várom, hogy a
kompakt fénycsövek, a LED és a plazma lámpatestek örökre megváltoztassák a beltéri termesztés arculatát, és
sokkal kevésbé bonyolulttá tegyék a dolgokat mindazok számára, akik részt vesznek a kannabisz kender növény
termesztésében. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Mit kell tudni a betegeknek a kender termesztéséhez?

„Mindenkinek, aki még nem ismeri a kender termesztését, elengedhetetlen egy jó könyv vagy videó a témában.
Csak  keresse  fel  az  interneten  található  kannabisz  kiadványok  egyikét,  vagy  vásároljon  egyet  ezekből  a
kiadványokból egy helyi boltban, ahol él. Általában ezek a magazinok megmondják, hol vannak jó könyvek a
témában.  Személyes  kedvencem  Jorge  Cervantes  „A  beltéri  szabadtéri  gyógynövény  -termelő  Bibliája”.
Ezenkívül Ed Rosenthalnak és sok másnak kiváló könyvei vannak a témában.

Azok számára, akik többet szeretnének megtudni a kenderről és annak számos felhasználásáról, határozottan
javaslom,  hogy olvassák  el  Jack  Herer  „A császár  nem visel  ruhát”  című könyvét,  vagy nézze  meg  Jack
„Kender császára” című videóját.

A felfedezőút után ez a növény elvitt engem, függetlenül attól, hogy milyen egészségügyi problémája van, úgy
érzem, ha ez a gyógyszer nem fog segíteni, akkor nagyon valószínűtlennek tartom, hogy bármit is találjon. Jó
okom van arra,  hogy ezt  a természeti  csodát ezer különböző gyógyászati  profilú növénynek nevezzem. Ha
megtapasztalja a különböző törzsekből előállított  olajok orvosi hatásait,  pontosan megérti,  mire gondolok. ”
Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

K. Az Afghan Kush megfelelő anyag az olaj előállításához? Olajat készítettem utcai cuccokból, és az elmúlt két
hétben használtam, mivel alvási problémáim voltak, most úgy alszom, mint egy baba, és jól kipihenten ébredek
reggel.  A probléma az,  hogy nehéz  jó  dolgokat  beszerezni  Londonban,  ezért  rendeltem AK -t,  csak  most
szükségem van a véleményére. Nagyon köszönöm.

A. Nem igazán tudok a törzs nevével foglalkozni. Ha erős és álmos, akkor jó gyógyszert termelhet. Mint tudják,
a legerősebb és legnyugtatóbb törzseket ajánljuk (lehetőleg 20% THC -vel és többel), és a legjobb olajokat több
nagyon erős és nyugtató törzs kombinációjából állítják elő, ezért megpróbálok több nyugtató törzset rendelni, ha
egyáltalán lehetséges,  ez lenne az ideális.  De még az egyetlen törzsű olajok is  csodákra képesek,  csak azt
mondom, hogy a legjobb olajokat általában több törzs kombinációjából állítják elő. Üdvözlettel: JB

„Helló, Bobby barátom utalt felém ... gondozó/termelő vagyok az RI -ben, és most jöttem rá, hogy apám rákos,
így  természetesen  a  Rick  Simpson  olaj  készítése  prioritássá  vált.  Lenne  egy  gyors  kérdésem  az  olaj
előállításához használt anyagról ...

Mindig  indica  dominánsnak  kell  lennie?  Rengeteg  A+  anyaghoz  férhetek  hozzá,  de  a  legtöbbjük  sativa
domináns, mivel nem vagyok indi fej ... keleti parti savanyú dízel, chemdog d, chemdog 4, chemdog nővér,
áfonya sativa klón, cserkészlányok, OG Kush stb ... Mindenki inkább a sativa spektrumra támaszkodik ... ha
kell, több indica domináns anyagot is kézbe vehetek ... Köszönöm mindazt, amit tesz ... "Sam
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- Sam, azt akarod, hogy az olajat  a legnyugtatóbb anyagból állítsák elő, a sativák túlságosan felpezsdítik a
beteget,  és  nem  rendelkeznek  megfelelő  gyógyító  hatással,  amit  keresünk.  Tehát  válassza  ki  a  leginkább
nyugtató  rügyeket,  készítsen  néhány  gramm olajat,  hogy  elkezdhesse  a  kezelést,  és  folytassa  a  megfelelő
kiindulási anyag keresését. Üdvözlettel: JB
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Vannak olyan törzsek, amelyek nem hatékonyak a rák ellen?

„Szerencsénkre, ha az olajat megfelelően előállítják nyugtató fajtákból, úgy tűnik, hogy nagyon jól működik
minden típusú rák kezelésében. Mint már említettem, ezt az olajat általában erős indica fajták felhasználásával
állítom elő, de az indica domináns sativa keresztek gyakran kiváló eredményeket is produkálhatnak. ” Rick
Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

„Miután 35 évesen elvesztettem a feleségemet a rák miatt, és a bátyám az elmúlt öt évben májtranszplantációra
várt a rák miatt, RSO -t kerestem az ambulanciákon. Az ár 100 dollár/g között változik Washington államban
30 grammig. Az egyik úgynevezett RSO helyen volt az olaj istentelen 7% THC -ban, magasabb CBD -vel,
megéri ez egyáltalán? Ez volt a 30 g olaj. A száz dolláros olaj 90 fölött volt, szerintem 92%. Mi a tökéletes
egyensúly mindhárom pszichoaktív vegyi anyag között? ” Pusztaság

-Heath, a legjobb RSO 95-98% THC, általában körülbelül 1% CBD, és rendkívül erős és nyugtató, hangsúlyt
fektetve az erős és nyugtató szavakra (kanapé-zárás, nagyon álmosnak és nyugodtnak kell lennie lenyeléskor Ha
nem, próbáljon ki egy másik adagot, és tartsa az energizáló olajat helyi használatra).

Ami a 7% THC -t tartalmazó „magas CBD -tartalmú” olajokat illeti, legalább most már tudja, miért vagyunk
ellene az ilyen olajoknak - a jelenleg kapható, magas CBD -tartalmú olajok szinonimái annak, amit szemétnek
hívunk, mert tudjuk, mi a különbség a jó minőségű olaj és alapvetően minden más.

Valójában a legjobb, ha egyszerűen csak saját maga készít olajat, amikor csak lehetséges. Szerezd meg a bimbót
az ambulanciáktól, vedd meg a legjobbat, amijük van, majd készítsd el az olajat, valójában semmi. Jómagam
nem venném meg senkitől az olajat, mindig magam készíteném. Saját minőségellenőr akarsz lenni, nem akarsz
senkitől függni. Ha tudsz főzni egy csésze kávét vagy egy mojitót, akkor elkészítheted az olajat is. JB

Tárolás

Meddig tárolható az olaj?

„Tapasztalataim szerint nincs„ legjobb lejárati idő ”a kendergyógyszerek tárolására vonatkozóan. Három dolog
befolyásolhatja a kenderolaj hatékonyságát: levegő, fény és hő. Azt mondom az embereknek, hogy tárolják ezt a
gyógyszert hűvös, sötét helyen, de nem igényel hűtést. Ez gondoskodik a fény és a hő okozta problémákról.
Ami a nehézségeket okozó levegőt illeti, az olaj vastag zsír, így levegő nem juthat be, ezért az olaj évtizedekig
tárolható, és továbbra is megőrzi hatékonyságát.

Gyakorlati okokból általában fecskendőben adom az olajat, hogy megkönnyítsék a betegek számára az adagok
mérését  és  megakadályozzák  a  szennyeződést.  Az olaj  hosszú  ideig  történő  tárolásához  rozsdamentes  acél
tartályt  vagy  sötét  színű  palackot  javaslok,  szoros  fedéllel.  Ha  az  olajat  megfelelően  tárolják,  a  gyártási
dátummal  kapcsolatos  aggodalom  nagyon  sokáig  figyelmen  kívül  maradhat.  ”  Rick  Simpson,  Kender:  A
legtöbb gyógynövény

Jobb vagy biztonságosabb lenne az olajat élelmiszer-minőségű 
alkohollal előállítani?

„Gyakran az emberek azt  mondják nekem, hogy legszívesebben gabona -alkoholból  állítanák elő az olajat.
Valamilyen oknál fogva úgy gondolják, hogy a gabonalkohol biztonságosabb lenne, de valójában ez is méreg,
mint bármely más oldószer. A gabonaalkohol egyik fő problémája, hogy nagyon nehéz ilyen, 99 vagy 100% -os
alkoholt találni. A legtöbb esetben nehéz megtalálni a 95 % feletti alkoholt, és általában a többi 5 % víz. Mivel
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ez a víz jelen van, így az alkohol kevésbé hatékony oldószerként, és az eljárás végén elég sok víz marad az
olajban, amelyet el kell párologtatni.

Tapasztalataim szerint nem tartom biztonságosabbnak a gabona -alkohol használatát, mint az izopropil -alkoholt
vagy a könnyű benzinet  az  olaj  előállításához.  Akárhogy is  nézzük,  az alkohol  méreg,  és  amikor  alkoholt
fogyaszt, magas mérget termel, amely befolyásolja a motoros képességeit, és ezt részegségnek nevezik. Nem azt
mondom, hogy kiváló minőségű olajat nem lehet gabonaalkoholból előállítani. Inkább azt mondom, hogy tudnia
kell,  hogy ez az anyag nem jobb vagy biztonságosabb,  mint  más általam használt  oldószerek,  és bizonyos
szempontból nem működik olyan jól.

Gyakran fordulnak hozzám olyan emberek, akik ki akarják nyerni az olajat,  például  vaj vagy olívaolaj  stb.
Segítségével. Gyakran kérdezik, hogy úgy gondolom, hogy az ilyen módon végzett kivonás olyan gyógyszert
eredményezne, amely hasonló hatású, mint az általam előállított gyógyszer az én módszerem. A válasz nem. Az
ilyen módon végzett extrakciókat egyszerűen a gyengített kendergyógyszer formáinak tartom. Térfogat szerint
nincs lehetőség arra, hogy egy így előállított gyógyszer ugyanolyan erősségű legyen, mint az általam gyártott
gyógyszer. Ha súlyos rákos betegsége lenne, valamilyen vízzel leöntött kendergyógyszerrel szeretné kezelni,
vagy hamarabb használná a valódi dolgot a kezelésében?

Használható -e kenderolaj alkohollal együtt?

Láttam, hogy sokan, akik nagyon hangosak voltak az alkoholtól, megnyugodtak egy ízület elszívása után. Nem
kétséges, hogy az alkohol az egyik legpusztítóbb dolog ezen a bolygón, de az emberek emberek lesznek, és
sokan szeretik az italukat.  Tapasztalataink szerint úgy tűnik, hogy a kenderolaj  nem jelent veszélyt az ivók
számára, és gyakran csökkentheti e káros anyag bevitelét. Gyakran a nagy ivók, akik orvosi problémáik miatt
kenderolaj  -kezelést  végeztek,  arról  számolnak  be,  hogy  az  alkohol  szomjúságuk  jelentősen  csökkent,  és
néhányan teljesen abba is hagyták az ivást. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Oldószerek és oldószermaradványok az olajban

„Az  évek  során  szép  számmal  fordultak  hozzám,  akik  aggódtak  amiatt,  hogy  oldószer  maradványok
maradhatnak a kész olajban. Tapasztalataim alapján úgy érzem, hogy nincs veszély az olajfogyasztásban, ha
betartjuk az olaj megfelelő előállításához rendelkezésre bocsátott utasításokat. Én magam iszom ezt az olajat
körülbelül tíz éve, káros hatások nélkül. Ezenkívül több ezer ember rendelkezésére bocsátottam ezt az olajat, és
nagyon  kevés  panasz  érkezett  hozzám.  Ha  valakinek  problémája  van  az  olaj  ízével,  azt  nem az  oldószer
maradványai okozzák. Ehelyett  az oka a természetes terpének, amelyeket az olaj tartalmaz. Néhány olajnak
nagyon kevés íze van, míg másoknak kellemetlen ízük lehet, de amennyire én tudom, az orvostudománynak
amúgy sem kéne jó ízűnek lennie, ezért nem nagyon törődöm az ilyenekkel.

Az  általam  előállított  olajokon  végzett  laboratóriumi  vizsgálatok  során  nem  találtak  oldószer  maradékot.
Abszurdnak tűnik számomra, hogy bárki aggódna az olajban lévő oldószermaradványok miatt, ha figyelembe
veszi,  hogy  az  egészségügyi  rendszer  mit  táplál  a  lakosságnak.  Májmérgező  vegyi  anyagok,  mérgek,
kemoterápia, sugárzás, vakcinák stb. Számomra úgy tűnik, hogy bárki, aki aggódik a mérgezés miatt, sokkal
inkább az egészségügyi rendszer által kínált anyagokkal kell törődnie, nem pedig a teljesen felforralt oldószer
maradványaival.

Ha valakinek problémái vannak az olaj bevételével, az általában azért van, mert energizáló sativát használtak az
anyag  előállításához.  Ezenkívül  más  problémák  is  felmerülhetnek,  ha  a  páciens  az  olajkezeléssel  együtt
gyógyszereket próbál bevenni, vagy ha nem a megfelelő módon használja. Ideális esetben más családtagok is
bevehetik az olajat a beteggel együtt. Ez segítene nekik megérteni az olaj hatásait, és akkor nem aggódnának
annyira  a  betegre  gyakorolt  hatás  miatt.  Mivel  nem  tudják,  mire  számíthatnak  az  olaj  használatával,  a
családtagok  gyakran  hajlamosak  túlreagálni,  ha  a  beteg  túl  sokat  fogyaszt.  De a  hatások rövid  időn  belül
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elmúlnak, és a beteg sértetlen marad. Ezért azt gondolom, hogy más családtagoknak is ki kell próbálniuk az
olajat kis adagokban,

A kiváló minőségű kenderolaj képes helyettesíteni a legtöbb gyógyszer használatát, de amikor a beteg az olajjal
együtt próbál gyógyszert szedni, néha az interakciók miatt problémák merülhetnek fel. Az orvosok által kínált
anyagok közül sok mérgező jellegű, és az olaj nem szereti az ilyen dolgok jelenlétét a beteg testében. Általában
röviddel azután, hogy a beteg abbahagyta a gyógyszerkészítmények használatát, az általuk tapasztalt problémák
egyszerűen eltűnnek. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

"A benzin a kőolaj kereskedelmi neve, ezért próbálja meg keresni, hogy a kedvtelésből tartott étereknek sok
ipari felhasználása van, zsíroldó a festékhígítókhoz." Al

"NE feledje, hogy a THC és a CBD nem poláris ... a klorofill és a H2O pedig poláris ... Tehát a legjobb olaj
nem poláris oldószerrel készül ... tiszta ... klorofill nélkül." Michael

„Egy vegyész barátom leegyszerűsítette az egész történetet, és elmagyarázta nekem, miért lehet jobb a benzin
(bár szerinte nem lényegesen): a benzin nem poláris oldószer, így könnyebben és hatékonyabban vonja ki a nem
poláris molekulákat (THC és A CBD alapvetően nem poláris molekulák), és elhagyja a poláris molekulákat.

Az  izopropil  -alkohol  (és  éter)  gyenge  poláris  oldószer,  ezért  nagyon  jó  erre  a  célra,  de  talán  egy  kicsit
kevesebb, mint a benzin - mivel JB szerint mindkettőt tesztelték, és ezek erősebbek voltak. EDIT: Ó, igen,
majdnem  elfelejtettem:  azt  is  mondta,  hogy  nem  kell  attól  tartani,  hogy  benzin  (vagy  izo)  marad  a
végtermékben,  ha követi  a Rick Simpson által  megadott  receptet  (a barátom azonban azt mondta,  hogy ne
használjon műanyag vödröt,  de egy üvegből vagy rozsdamentes acélból),  és ha nem biztos benne, csak azt
tegye, amit JB mindig mond - adjon hozzá vizet, és tegye be a sütőbe, hogy teljesen elpárologjon. Ő azonban
izopropil -alkoholt használna, mert biztos abban, hogy ennek kell lennie ... ”Sandra

- Sandra, az a módszer, amelyet Rick megmutatott a világnak, a legalapvetőbb, egyszerű és megfizethető. Szinte
bolondbiztos, ha valaki követi a T. Üveg jó utasításokat, de törik, és nem akarja, hogy ez megtörténjen, soha. A
rozsdamentes  természetesen  jó.  99,9% iso működik  rendben,  de mi  továbbra is  használnánk könnyű alifás
benzinet, amikor csak lehetséges. JB

„Azt is javaslom, hogy mindent a lehető leghidegebben tartsanak a kivonás előtt. A legtöbben az alkoholt, a
kannabiszt, a tartályokat és mindent, ami az extrakcióval kapcsolatos, 24-48 órára a fagyasztóba teszik. Így
sokkal tisztább terméket kap. A hozamok alacsonyabbak lesznek, de nem lesz rá szükség. Elnézést a helyesírási
hibákért vagy hiányzó szavakért, az MS szar és nincs gyógyszerem, lol. Áldja fel." Chuck

- Chuck, a fagyasztás minden rendben, de nem szükséges, ha minőségi oldószerekkel és kiindulási anyagokkal
dolgozik. Ráadásul nem szeretjük meghűteni a kezünket, a szobahőmérséklet tökéletesen működik számunkra,
és nem lesz problémánk az ízületi gyulladással néhány hónap vagy év rügyfagyasztás után. Ráadásul az olajat
gyakran olyan helyeken gyártják, ahol nincsenek fagyasztók több száz kilométerre. Tehát igen, lefagyaszthatja,
ha akarja, de mi magunk nem tennénk meg.

Magam sem szeretem a fagyasztott zöldségeket, kerülöm, amikor csak lehet, ezért nem értem, miért kellene
kivételt tennem, és lefagyasztanom azt a zöldséget, amelyet mind közül a legjobban szeretek. De igen, segíthet,
ha alkoholt kell használni az olaj kivonásához, tehát nem vagyok teljesen ellene.

Csak arról van szó, hogy mi magunk nem használunk alkoholt oldószerként (vagy jobb esetben: ez nem az
elsődlegesen választott  oldószer),  egyetlen  okot  sem látok arra,  hogy miért  kellene  extra  adót  fizetnem az
államnak egy olyan oldószerért, mindenképpen elpárolog (kivéve, ha állóképet használ, amit mi is megtennénk,
amikor  csak lehetséges).  Megvehetek egy liter  könnyű benzinet  körülbelül  3-4 dollárért,  egy liter  99% -os
alkohol körülbelül ötször többe kerülne, és kevesebb olajat termelne, és ez az olaj valószínűleg nem lesz olyan
jó, mint a könnyű benzin vagy 99,9 % iso -t használtunk. Ráadásul kevesebb olajat kap.

Hol van tehát az az előnye, hogy oldószerként alkoholt használnak? Egyetlen racionális okot sem látok arra,
hogy miért kell előnyben részesíteni az alkoholt a tiszta, alacsony forráspontú, könnyű alifás benzin helyett,
nevezetesen, ha úgy gondoljuk, hogy nincs olyan oldószermaradvány az olajban, amely miatt aggódnia kellene,
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ha az olajat megfelelően előállítják. Ha nem megfelelően állítják elő, akkor az olajban oldószermaradványok
találhatók  vagy  lehetnek.  De  ne  hibáztasson  bennünket  azokért  az  olajokért,  amelyeket  nem  megfelelően
állítottak elő, valóban nem tehetünk felelősséget a mások által szállított olajok minőségének hiányáért. Ilyen
egyszerű. ”JB

„Egy nagyon egyszerű magyarázat a soha véget nem érő kérdésre ... Én személy szerint használtam benzinből,
izo -alkoholból  ...  és  butánból  olaj  előállításához ...  és  messze a legjobb ...  legtisztább ...  legerősebb ...  és
legjobb a kóstolóolaj a benzinből származik ... Nem értem, mi nem tetszik az embereknek ... Ha nincs rendesen
elkészítve, egyáltalán nem marad üzemanyag ... és úgy tűnik, hogy a benzin is többet von le a növényekről ...
Sokat tesz gyorsabb ... Tehát tisztább olaj ... (arany) ... ”Peter

„A könnyű benzin a 30 ° C (86 ° F) és 90 ° C (194 ° F) közötti forráspontú frakció, amely 5-6 szénatomos
molekulákból áll.  A nehéz benzin 90 ° C (194 ° F) és 200 ° C (392 ° F) között  forr, és 6-12 szénatomos
molekulákból áll.

A  benzint  elsősorban  nyersanyagként  használják  magas  oktánszámú  benzin  előállításához  (katalitikus
reformálási  eljárással).  A  bitumenbányászati  iparban  is  használják  hígítószerként,  a  petrolkémiai  iparban
olefinek gőz -kekszekben történő előállítására, valamint a vegyiparban az oldószeres (tisztító) alkalmazásokhoz.
A vele készült gyakori termékek közé tartozik az öngyújtó folyadék, a tábori tűzhelyek üzemanyaga és néhány
tisztító oldószer. ”

„A benzin kémiai képlete a CnH2n+2. A könnyű benzin 5 és/vagy 6 szénatomot tartalmaz, amely C5H12 és
C6H14, azaz pentán és hexán néven is ismert. Tehát amit keres, az a benzin, amely tisztán pentán és hexán
keveréke. ” Wouter

„Csak  az  oldószerekről  akartam  közzétenni  valamit.  Elmentem  egy  barátomhoz,  akinek  több  PhD  és
mesterképzése  van kémiából,  és megkérdeztem tőle,  mit  tehetnék,  hogy teljesen eltávolítsam a benzinet  az
olajból. Azt mondta: „Vegyen 5 ml izopropil -alkoholt, és keverje hozzá, miután végleg abbamaradt. Elpárolog,
és magával viszi a benzinet. A mérgező oldószer ezután nem mérgező oldószerré válik. Ez nem az igazi nevem,
kár, hogy nem használhatom a valódi fiókomat, mert attól tartok, hogy kirúgnak vagy ápolóként alkalmaznak. ”
Bobbie

„Ha meg szeretné találni a benzint az Egyesült Királyságban, keresse a„ paneltörlés ”vagy a„ gyors paneltörlés
”kifejezést. Ez egy olyan termék, amelyet az autó karosszériájának javításában használnak, a fém tisztítására és
nem hagy maradékot. A nehézség a pontos összetevők részletes listájának megtalálása, mivel ezek változhatnak.
Az izopropanolt 99,9% -ban könnyű megtalálni. ” Em

„Rick Simpson, követtük a folyamatot a VM&P Naftával, és minden a tervek szerint zajlott, kivéve az első pár
fecskendőhúzást,  amelyek  valamivel  folyékonyabbak  voltak,  mint  vártuk.  Hozzáadtam  pár  csepp  vizet,  és
megpróbáltam újra, és úgy tűnik, hogy rendben van. Egyetlen gondom/kérdésem az ízlés. Még mindig oldószer
ízű. Ez rendben van, vagy tegyek még valamit? Ennek címzettje körülbelül 12 órát alszik minden alkalommal,
amikor beveszi az olajat. Nagyjából így van ez addig, amíg nem alakul ki tolerancia? Minden segítséget nagyra
értékelünk. ” Pamela

- Úgy tűnik, hogy a VM&P nem jó oldószer (bár néhány MSDS szerint ugyanannak az anyagnak kell lennie,
mint amit használni szeretnénk). Úgy tűnik, hogy nehéz benzin, és úgy tűnik, hogy nem forr fel teljesen, és úgy
tűnik, hogy további ellátást igényel.

Hozzáadok egy kis vizet,  és beteszem egy elektromos sütőbe, amely 130 ° C -ra van állítva néhány órára,
esetleg egy éjszakára, vagy amíg az oldószer teljesen el nem fogy, egyesek szerint akár négy napig is eltarthat
az oldószermaradvány eltávolítása. . Nem szabad oldószer utóíznek lennie, ha az olajat megfelelően állítják elő,
és  az  olaj  nem lehet  folyékony,  inkább zsírnak kell  lennie.  Győződjön meg arról,  hogy az  olajat  valóban
megfelelően szűri, mivel az oldószer maradványai hajlamosak a növényi anyagokhoz tapadni.

Egyszerűen végezzen ujjpróbát a használni kívánt oldószerrel. Merítse bele az ujját, és nézze meg, hogy teljesen
elpárolog -e 30 másodpercen belül vagy gyorsabban. Minél gyorsabban párolog el, nem hagy film, annál jobb.
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Ha nem tud tiszta könnyű alifás benzinet (Európában benzinnek is nevezni)  beszerezni,  kérje a 64742-49-0
CAS-számot.  Sokféle  néven  értékesítik.  Nem  az  autókban  használt  üzemanyag,  hanem  a  oldószer  vagy
festékhígító vagy zsírtalanítószer),  99% vagy még jobb 99,9% izopropil  -alkohol mellett  döntenék - ez úgy
tűnik, hogy szinte bárhol megtalálható a világon.

Jelenleg inkább a könnyű alifás (alacsony forráspontú, hidrogénezett) benzinet részesítjük előnyben, bár jobb és
hatásosabb  olajokat  termel,  mint  a  legtöbb  jelenleg  használt  oldószer.  Minél  kevesebb  növényi  anyag  és
klorofill van az olajban, annál jobban működik gyógyszerként, annál jobb az íze és annál erősebb. Az egész
trükk abban rejlik, hogy milyen erős és nyugtató hatású az olaj. Minél erősebb és nyugtatóbb, annál jobb. JB

„A megfelelő benzin nem kerül forgalomba az USA -ban. Nem a Traktor -beszállítónál vagy a Home Depot -
nál, vagy a Lowes -nál, vagy akár a Sherwin Williamsnél. Bár Kanadában még mindig értékesítik. Van egy
barátom, aki 100 ° F -ra desztillálja, és kíméli az oldószerből, hogy olaj keletkezzen belőle. ” Steve

„Ha az Egyesült Államokban él, akkor nem kapja meg a megfelelő benzint, az USA -ban gyártott valamennyi
benzin nem bízható meg az ilyen típusú oldószerek összetevőire vonatkozó laza szabályozás miatt. Soha nem
kap tiszta benzinet az USA -ban, még a VM&P is teljesen inkonzisztens lehet egyik palackról a másikra, és még
csak nem is hirdetik tisztának. Kanadában tiszta benzinből készülnek, és ez a legjobb oldószer az ISO -hoz vagy
a szemes alkoholhoz képest.  Figyelmeztetni  kell,  hogy az USA -beli  benzinből olyan olaj  is  készül,  amely
teljesen úgy néz ki, ahogy kellene, de nagyon beteg lesz tőle. ” Üldözés

-Az a tény, hogy a tiszta alifás benzin nem látszik mindenhol az USA-ban, nem jelenti azt, hogy a 64742-49-0
CAS-számmal rendelkező, 60-80 ° C körüli forráspontú tiszta alifás benzin nem létezik, vagy nem létezik. nem
termel  jobb  olajat,  mint  a  legtöbb  más  oldószer,  ha  megfelelően  használják.  Ha  nem  tud  tiszta  könnyű
benzinhez jutni, akkor 99% vagy még jobb 99,9% izopropil -alkohol lenne a második választásunk.

De még mindig nem adnám fel - könnyű benzinből (benzol) vagy hasonló oldószerekből olajokat nyernek ki a
növényekből,  ezért  megkérdezem  a  növényolaj  -gyártóktól,  hogy  mit  használnak.  Ahol  Európában  élek,
gyakorlatilag minden hardver-  vagy festékboltban megvásárolhatom az oldószert,  ez az egyik leggyakoribb
technikai  folyadék,  amire  gyermekkoromból  emlékszem,  kerékpárláncok  zsírtalanítására  használtuk  stb.,  És
gyakorlatilag mindenkinek volt üvege. belőle otthon. Szóval ez az egész véget nem érő vita az oldószerekről
kicsit nevetségesnek tűnik számomra. Ha a megfelelő könnyű benzinet használja, nem kell aggódnia az oldószer
miatt,  talán  néhány  ppm,  mint  a  legtöbb  olcsó  növényi  olajban,  amelyeket  gyakran  szinte  ugyanazzal  az
oldószerrel állítanak elő, mint amit ajánlunk. JB

„A könnyű alifás benzin nagyszerűen működött, ízléses volt, az olajban semmiféle oldószer nem maradt. Ha
követed Ricks utasításait, akkor semmi gond nem lehet. ” Rick

„A benzin két fő kategóriája létezik - könnyű és nehéz. A könnyű benzin NEM tartalmaz benzolt, amit Raina
értett (nem hexánt). Bár nem ajánlom még a könnyű benzin használatát sem, hacsak a kannabiszkivonatot nem
lehet tesztelni, miután elkészítették a benzin -maradékokat, de használható, ha csak ennyi jut az oldószerhez. A
lényeg az, hogy győződjön meg arról, hogy a kivonatot sűrű zsír állapotba forralja - ekkor a benzin nagy része
el kell tűnnie. A lepárlóberendezések használatával a legtisztább, oldószermentes olajat lehet előállítani, de a
legtöbb átlagember képességein túl. Remélem segít." Mark

- Raina,  nem fogok vitatkozni  veled.  A Wikipédiából:  „A kőolaj  -étert  a benzin szinonimája  ellenére  nem
szabad összetéveszteni a benzollal vagy a benzil -ben, és nem szabad összetéveszteni a benzinnel, bár sok nyelv
benzinből származó névvel nevezi ezt, pl.„ Benzin ”(német) vagy„ benzina ”(olasz). A petroléter éter alkánok,
például pentán, hexán és heptán keveréke, míg a benzol ciklikus, aromás szénhidrogén, C6H6. Hasonlóképpen,
a petrolétert nem szabad összetéveszteni az étereknek nevezett szerves vegyületek osztályával, amelyek az RO-
R 'funkciós csoportot tartalmazzák. A hátterem a mikrobiológia - ahol szerves kémiát, némi biokémiát / némi
szervetlen kémiát tanultam ... Természetesen nem ismerem az egészet, de tudok egy keveset. A könnyű benzin
NEM tartalmaz benzolt  - pont. Figyelmen kívül hagyom a megjegyzésed, „Mindenki érdeke lenne, ha nem
állítana állításokat tudományos adatokon kívül.” Mark
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„Mit adnál apádnak? A legjobbak közül a legjobb, vagy valami hasonló, de egyszerűen nincs megfelelő hatása?
Ha a gyógyszert Rick utasításai szerint készíti el, a kezelés során a kudarc esélye nagyon kicsi. Ha az olajat a
„szakértők  és  tudósok”  utasításai  szerint  gyártja,  akkor  más  terméket  készít.  És  tapasztalataink  alapján
előfordulhat, hogy nem olyan jól végzi el a munkát, mint amit ajánlunk.

Szóval  szeretnéd,  ha  elhallgatnék,  és  hagynám,  hogy  rossz  minőségű  szemetet  szállítsanak?  Vagy  inkább
tőlem/tőlünk tanulna, és tudná, hogyan kell helyesen csinálni, hogy ugyanazokat az eredményeket kapja, mint a
betegeink? " JB

„A 99% -os izopropil  -alkoholt  használom, ez volt  a legkönnyebben elérhető számomra. A termésbimbóim
krémjét használom, 100% -ban organikus termesztésű, növényvédőszer nélkül, jól ápolt és csontszáraz. Több
indica törzzsel keverem össze. Hodgkin -limfómában szenvedő beteget kezeltem, a 4. stádiumban volt, és 6
hónapon  belül  az  olajnak  az  utasítás  szerint  történő  bevétele  után,  most  rákmentes  !!  Köszönjük  Rick
Simpsonnak az áldozatokat, amelyekért ezt az információt mindenki számára elérhetővé tette! Nemrégiben egy
másik,  4.  stádiumú  rákos  beteg  fordult  hozzám  segítségért,  az  egyik  veséjén  daganat  van,  amely
működésképtelen. Imádkozunk, hogy egymás után két megerősített gyógymódot kapjunk. Isten éltessen Rick
Simpsont  és  JB  -t,  terjesszétek  tovább  a  hírt,  és  oktassátok  az  embereket  erről  a  csodálatos  gyógyító
kenderolajról. ” GrowGoddess

- Több törzs keverése mindig jó ötlet. Nézze meg egyszerűen, nem tudja, hogy pontosan mire jó egy adott törzs,
ezért ha több törzset kever, sokkal jobb szőnyeghatást kap. Ráadásul az ilyen olajok sokkal magasabbra visznek
- azok, akik „rekreációs céllal” dohányoznak, tudják, miről beszélek. Képzeld el, hogy leülsz a barátaiddal, és
mindegyikük bemutatja a legjobb bimbót. Pár óra múlva nem lesz sok mindenre képes. És ez az a hatás, amire
szüksége  van  a  legjobb  eredmények  eléréséhez,  így  ismét  a  törzsek  összekeverése  az  út.  Üdvözlettel  és
köszönöm, GrowGoddess, mindig örömmel hallok olyan emberekről, akik egyszerűen követik az utasításokat,
és megkapják az eredményeket, amelyekről beszélünk. JB

„Szia JB, problémám van az elektromos rizsfőzővel, amit láttam, hogy 100 ° C -ra süllyed, megnéztem a piacon
lévő összes  márkát,  és  mindegyikben  van termosztát,  amely  kikapcsol,  amikor  a  tartalom eléri  hőfok.  Mit
javasolsz?" Cristina

- Cristina, pontosan mi a probléma? Az olajat mindig behelyezheti egy 130 ° C -ra beállított elektromos sütőbe,
és hagyhatja ott körülbelül egy órát, és így dekarboxilezheti. JB

„Amikor a hőmérséklet eléri a 100 ° C -ot, az elektromos rizsfőző leáll! Az oldószer nem érkezik 110 ° C -ra. ”
Cristina

-  Az oldószer  nem igazán tudja  elérni  ezt  a  hőmérsékletet,  mert  leforrna,  azt  hiszem.  Forraljuk  tovább az
oldószert, amíg a tűzhely először ki nem kapcsol (adjunk hozzá néhány csepp vizet az utolsó adaghoz). Ezután
hagyja lehűlni, és kapcsolja be újra. Ennyit teszünk. JB

„Visszakapcsol, és hagyja forrni, amíg vissza nem tér? Aztán kikapcsol, és az olaj már kész? ” Cristina

- Kapcsolja be a rizsfőzőt, forralja le, amíg először le nem áll, majd várjon öt percet, amíg lehűl, kapcsolja be
újra, és várja meg, amíg másodszor kikapcsol. Ezután öntse az olajat egy rozsdamentes acél csészébe, és tegye
egy órára 130 ° C -ra előmelegített sütőbe, és az olaj készen áll. JB

- Köszönöm JB, megmentetted az életemet. Cristina

- Az olaj készítésekor belélegezi a benzinet. MÉRGŐT lélegzik, amikor így készül. Ha érzed a szagát, már
halott vagy. Coleman tábori üzemanyag, zippo öngyújtó és benzin illatát használtam résztakarításban és ipari
alkalmazásokban életem során százszor ... Még nem halt meg. Lol.

Komolyan ... Ha tiszta oldószert használ (adalékanyagok nélkül), és az oldószert megfelelően leforralja vízzel,
amelynek végén magasabb forráspont van hozzáadva,  legyen az izo,  alkohol  vagy benzin,  akkor megkapja
minden ki. Egy év alatt sokkal több benzin kerül a gépkocsijába, mint saját gázt szivattyúzva, mint amennyit
egy életen át tartó, megfelelően előállított olaj használatával kapna. ” Máté
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„Szia Rick (vagy azok, akik olvassák ezt a levelet), először is szeretném elmondani, hogy nagyszerű munkát
végez ennek a boszorkánynak a népszerűsítésében, ami csodálatos gyógyszernek tűnik! Norvégiában élek, és
diagnosztizáltam a Crohn -betegséget. Van egy nagyon közeli barátom is, aki rákos, az orvosok abbahagyták a
kezelést, mert nem tudnak többet tenni. Mindkét feltétellel szeretném kipróbálni az olajat.

Lenne egy kérdésem az olaj készítésével kapcsolatban. Itt, Norvégiában nagyon nehéz tiszta benzinet találni
(legalábbis tapasztalataim alapján), ezért jó alternatívákat keresek. Néhány évvel ezelőtt vettem egy „mézelő
méhszívót” (egy hengert, amelyet csontszáraz gyógynövényekkel töltünk meg, és butángázt használunk az olaj
kivonásához). Ez ugyanolyan jó, mint az olajat kőolajjal főzni?

És hogyan használja a szellemet? Melyik tartalmazza az alkohol több mint 90% -át? Van néhány barátom, akik
saját  lelkületet  alkotnak,  és  ez  nem  túl  drága  lehetőség  számomra.  Ez  jobb,  mint  a  bután?  A  múltkor
elkészítettem  a  „mézkivonatot”,  és  azon  tűnődtem,  vajon  jó  gyógyszer  -e  erre  a  két  állapotra,  amelyeket
megemlítek,  ha  megeszem.  Ha  nem  bután  vagy  alkohol  jó  megoldás  -  tud  ajánlani  más  lehetőségeket,
amelyekről tudhatja, hogy Norvégiában vagy Svédországban könnyű hozzájutni? Köszönöm szépen! Nagyon
várom, hogy kipróbáljam az olajat a betegségemre. Üdvözlettel: Henry ”

„Kedves Henry,  nincs  tapasztalatom a mézelő  méhek kivonásával  kapcsolatban,  de nem érzem,  hogy ez a
módszer olyan hatékony lenne, mint az általam használt módszerek. Az olaj előállítása közben felmelegíti az
olajat olyan hőmérsékletre, amely dekarboxilezi a készterméket, hogy az olaj a lehető leghatékonyabb legyen.
Ez a hevítési folyamat a molekulákat a delta 9 helyzetbe forgatja, ami erősebbé teszi az olajat.  Ha nehezen
találja meg a megfelelő oldószert, próbálja ki az acetont. Soha nem próbáltam acetonnal magam előállítani az
olajat,  de nem látok  okot  arra,  hogy az  aceton nem működne olyan jól,  mint  az  alkohol  vagy a benzin  a
gyógyszer előállításához. A könnyű, alifás benzinből beszerezheti a festéket szállító üzleteket, mivel általában
benzineket adnak hozzá festékhígítónak.

A megfelelően  előállított  olajnak gondoskodnia kell  a  problémáiról,  és  esélyt  kell  adnia  rákkal  rendelkező
barátjának a túlélésre. A 90% -os alkohol kevésbé hatékony oldószer, mivel a többi 10% általában víz, és a
befejezési folyamat során sok felesleges vizet kell elpárologtatnia. Üdvözlettel: Rick Simpson ”

„A megfelelő dekarboxilezés nagyon fontos része a tökéletes olajgyártásnak, mivel a nyers növény nem sok
tiszta  delta9-THC-t  biztosít,  a  CBD  pedig  a  savakat  jelenti,  a  THCA-t  és  a  CBDA-t.  A  karboxilcsoport
eltávolítására hevítés az eljárás. Ezt nagyon óvatosan tegye, hogy ne égesse el értékes molekuláit. Egy Journal
of Chromatography -ban találtam egy jó megjegyzést, amely az olaj felmelegítéséhez szükséges hőmérsékletnek
és időnek kell lennie, mert a rizsfőzőtől függően előfordulhat, hogy a hőmérséklet nem elegendő. Ezért érdemes
legalább 27 percig melegíteni az olajat. 122 Celsius fok. Mindig ellenőrizze a fűtőlap hőmérsékletét digitális
mérőeszközzel,  nehogy  túlmelegedjen  az  olaj.  Az  alábbi  táblázatban  láthatja  a  főbb  kannabinoidok
forráspontját, amelyeket soha nem szabad elérnie, különben elfőzi őket. Ezenkívül megjegyzem, hogy helyes,
amit Rick mindig mondott a videóiban, hogy nem melegíti túl az olajat, de a gyógyító olaj előállításához hőre
van  szükség.  Minimális  106,2  Celsius  fokos  hőmérsékletre  van  szükség  a  megfelelő  dekarboxilezési
folyamathoz a diagramon meghatározott idő alatt, egy óra körül. Ha az olajnak csak a savas THCA és CBDA
formája van, akkor nem annyira hatékony, mert a savak nem nagyon illeszkednek a CB1 és CB2 receptorokhoz.
Vigyázzon tehát arra, hogy a helyes módon tegye, mert amit Rick mondott, igaz, csak a legjobban elkészített
olaj képes elvégezni a munkát, ha élőben függ. (…) Ha az olajnak csak a savas THCA és CBDA formája van,
akkor nem annyira hatékony, mert a savak nem nagyon illeszkednek a CB1 és CB2 receptorokhoz. Vigyázzon
tehát arra, hogy a megfelelő módon tegye, mert amit Rick mondott, igaz, csak a legjobban elkészített olaj képes
elvégezni a munkát, ha élőben függ. (…) Ha az olajnak csak a savas THCA és CBDA formája van, akkor nem
annyira hatékony, mert a savak nem nagyon illeszkednek a CB1 és CB2 receptorokhoz. Vigyázzon tehát arra,
hogy a helyes módon tegye, mert amit Rick mondott, igaz, csak a legjobban elkészített olaj képes elvégezni a
munkát, ha élőben függ. (…)

Igen, nézze meg és értelmezze ezt a tudományos diagramot, hogy megértse, hogy a dekarboxilezési folyamat
folyamatosan  zajlik,  amikor  a  kannabinoidok  oldószer  -folyadék keverékét  melegíti  a  rizsfőzőben.  Tehát  a
grafikonok azt mutatják,  hogy nagyszerű, ha a hőmérsékletet  elég hosszú ideig 130 Celsius -fokra emeljük,
hogy elérjük a maximális dekarboxilezést. A hőmérséklet és az idő kérdése a legjobb szintek eléréséhez.
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Ha  digitális  hőmérséklet  -mérőműszert  használ,  és  az  egész  folyamat  alatt  a  rizsfőző  aljára  teszi,  hogy
elpárologtatja az oldószert, akkor azt látja, hogy csak a folyamat késői fázisában, amikor a vízcseppek a végső
szakaszban  jönnek  be  tűzhely,  a  hőmérséklet  100-110  °  C  körül  van.  De  ebben  az  tartományban  az  idő
többnyire nem elég hosszú a teljes dekarboxilezési folyamathoz. Ezután hosszabb ideig melegítse az olajat egy
apró acél edényben, fűtőlemezen. Amíg nincs tevékenység (nincs több gázbuborék), melegít és vár. Ellenőrizze
a hőmérsékletet, és jobb, ha fél órán keresztül nem melegedik 130 Celsius fok fölé. Ne feledje, hogy a THC
forráspontja  157  °  C.  Ezért  kérjük,  ne  kockáztasson  a  túlmelegedéssel,  különben  a  kívánt  kannabinoidok
elpárolognak és szellőznek.

Lényegében  nem  fontos  a  dekarboxilezés  csúcsmennyiségének  elérése,  így  később  elegendő  olajat  kap  a
szervezet. Érdekes, ha napi EGY gramm értéket kell fogyasztania. Természetesen az, hogy mennyi olajra van
szüksége, attól  függ, hogy hány delta9THC van az olajban - ez azt jelenti,  hogy mennyire volt hatékony a
dekarboxilezés. Ha követi Ricks ajánlását, és győződjön meg róla, hogy az olajat elég hosszú ideig 130 ° C -ra
melegíti - minden rendben lesz. Független, hogy milyen oldószert használ. ” Stephan

„Szia JB, a környéken találtam ezt a benzint ... (link) Nem azt írja, hogy a könnyű nafta ... ez még mindig
működne? Még egyszer köszönöm a segítséget és a szuper információkat! ”

- Könnyű alifás benzinnek kell lennie- ellenőrizze az MSDS-t, hogy tiszta-e könnyű benzin, adalékanyagok
nélkül), héj Ausztráliában, (műszaki vagy ipari) benzin Európában (benzin, nem benzol, és nem a használt típus
üzemanyag  az  autókban).  Sok különböző  néven  értékesítik.  Festékhígítóként,  oldószerként,  zsírtalanítóként
használják,  régebben nagyon  gyakori  háztartási  oldószer  vagy  textil  zsírtalanító,  könnyebb  folyadékként  is
használható. Forráspont 60-80 ° C körül, minél alacsonyabb, annál jobb .

Kenje meg egy tiszta Petri -csészével, vagy mártsa bele az ujját, és ha harminc másodpercen belül elpárolog, és
nem hagy olajos maradékot, akkor használható. Sok szállító van, nem tudom megmondani, melyik a legjobb,
vagy mit javasolnánk jelenleg, ezért csak általános utasításokat adunk.

CAS-szám 64742-49-0, tiszta, kőolajpárlat, adalékanyagok nélkül, ha lehetséges, és a forráspontnak a lehető
legalacsonyabbnak kell lennie. A legtöbb finomító gyártja, egyszerűen kérdezze meg tőlük, mit ajánlanának a
gyógynövénykivonatokhoz.

A második lehetőség 99% vagy 99,99% izopropil-alkohol vagy a nagyon drága 99% -os élelmiszer-minőségű
alkohol. Az izopropil-alkohol és az élelmiszer-minőségű alkohol nem olyan hatékony, mint az oldószer, mint a
benzin, és több növényi anyagot és klorofillt távolít el az olajból, így kevésbé hatásos és ízléses, ezért javasoljuk
a benzin használatát, amikor csak lehetséges/rendelkezésre áll. Üdvözlettel: JB "

K. Rick, Mexikóban a „naphtha” csak egy a számos benzin típusú terméknév közül. Hogy elkerülje a végzetes
hibát, véletlenül megkapná a tudományos nevét az Ön által használt „benzinnek”?

A.  Keressen  tiszta  könnyű  benzinet  további  összetevők  nélkül.  Alapvetően  megegyezik  a  Coleman
üzemanyaggal, amelyet az alábbi képen láthat, de keressen rozsdagátló adalékok nélküli benzinet, amelyet a
Coleman üzemanyaghoz adnak.

Ha megtudja, hogy a könnyű alifás benzin tilos az Ön országában (például Hondurasban), akkor keresse a 99%
-os vagy jobb 99,9% -os izopropil  -alkoholt,  könnyen megtalálható legyen. A 99% -os alkohol a harmadik
oldószer, amelyet használnánk, de mindent megteszünk annak elkerülése érdekében, mert túl sok klorofillt és
más  nemkívánatos  növényi  anyagot  távolít  el.  Egyesek  szívesen  fagyasztják  az  oldószert  és  a  kiindulási
anyagot, amikor izopropil -alkoholt vagy alkoholt használnak oldószerként. Mi személy szerint nem használjuk
ezeket az oldószereket, hacsak nem muszáj, és nem szeretjük a fagyasztott kezeket kinyújtani, ezért valójában
nem támogatjuk a fagyasztást,  de egyesek szerint ez segít javítani az olaj minőségét. Ha nem poláris  tiszta
könnyű benzinet használ alacsony forrásponton, akkor nem kell semmit fagyasztania, és továbbra is jó terméket
kap, ha követi az utasításokat. JB

- Hé, JB, mi van, ha allergiás a Naptha használata? Van egy családtagunk, akinek súlyos allergiás reakciói
vannak MINDEN apróságra, különösen az oldószerekre. Olajat akarunk készíteni neki, de szerves oldószert kell
használnunk. Arra gondoltunk, hogy organikus „holdfényt” készítünk, amelyet többször desztilláltak a tisztaság
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elérése érdekében, de mi a véleményetek erről? Mit javasol az erősen allergiás betegeknek? Egyáltalán nem
vehet be gyógyszereket, mert allergiás a kötőanyagokra, NAGYON szenved mindenre allergiája miatt. Előre is
köszönöm!" Sara

- Nos, használhat 99% -os alkoholt, soha nem mondtuk, hogy nem lehet. Csak tapasztalataink szerint a nem
poláros  oldószerekkel  előállított  olajok  valamivel  erősebbek,  és  általában  kevesebb  növényi  anyagot
tartalmaznak.  Néhányan lefagyasztják az alkoholt  és a rügyeket a feldolgozás előtt,  hogy borostyánszínűbb
olajat kapjanak. Szóval azt hiszem, ez az út neked, Sara.

Magas THC vagy magas CBD olaj?

„Kicsit zavarban vagyok. A barátomnak 4. stádiumú veserákja és rákja van a tüdejében. A legjobb a magas
CBD vagy THC olajat adni? A CBD olaj csak nyomokban tartalmaz THC -t? Kaptam neki egy tíz grammos
csövet, és 18% CBD -t és kevesebb, mint 1% THC -t tartalmaz. Rossz úton járok erre? ”Richard

Mikees: Igen, nem erről van szó, meg kell szerezned az igazi RSO -t.

-A 95-98% THC nem 18% CBD, igaz? Mondja meg annak, aki szállította, hogy hagyja abba. A magas CBD
marketing  hype  sok  gyanútlan  beteget  fog  megölni,  amilyennek  látszik,  ez  szomorú.  Miért  nem  tudják
egyszerűen  követni  a  valóban  működő  utasításokat?  A  magas  CBD-tartalmú  olajok  használata  nagyon
korlátozott, még bőrproblémák esetén sem működnek olyan jól, nem igazán értem, miért van mindenki ennyire
gúnyos a CBD-ért. Igen, ez is erőteljes gyógyszer, de felhasználása valóban csak korlátozott az igazi RSO -hoz
képest.

95-98% THC, 1-2% CBD, rendkívül erős, nyugtató és euforikus; ez a legjobb olaj és ez a legjobb. Először ezt
próbálja ki. Amikor ezt megteszi, nem nyúl hozzá, és nem megy közel a magas CBD -olajhoz, és tudni fogja a
különbséget, és senki sem fogja lerontani. Először az RSO. JB

„Nagyon élvezem ezt az oldalt  és az információkat,  amiket tanulhatok belőle.  Annyira kiábrándító azonban
hallani, hogy a THC mellett más kannabinoidokat is másodlagosként helyeznek el. Ez a lány és szülei nem
látják a CBD -t másodlagosnak. Életet adott neki. Nem a THC tette, hanem a CBD. Kérlek, hagyd abba az
egészet. Elriasztja az embereket attól, hogy kipróbálják a magas CBD törzseket, amikor valóban segíthetnek
rajtuk. A magas THC nem mindenre a válasz, és ezért van több kannabinoid a növényben. ” Tina

„JB a tüdőrákról válaszolt, nem a Dravet -szindrómáról, senki sem szar semmit. A rákról a betegjelentések és a
tudományos vizsgálatok azt mutatják,  hogy a THC megöli a rákot. Vannak tanulmányok, amelyek szerint a
CBD előnyös a rák bizonyos típusai  számára,  de kevés a THC -vel végzett  vizsgálatokhoz képest.  Most a
rohamok és néhány egyéb feltétel miatt magas CBD -t keres. ” Kellin

- Kellin és Tina, az általunk használt olajok rohamokon is dolgoznak. És a páciensek összehasonlíthatatlanul
jobb eredményeket  érnének el,  ha az igazit  használnák, és nem csak a tüneteket,  hanem az okot próbálnák
orvosolni.

Nem teszem le  a  CBD  -t,  önmagában  valóban  erős  gyógyszer,  és  azt  hiszem,  hogy  nagyszerű  például  a
gyermekek rágógumijában stb. De ha az igazi erőt akarja, akkor a legbrutálisan legerősebb RSO -ra és sok THC
-re van szüksége. Ez az én szemléletem és nem fog változni.

Egyszerűen próbálja ki bőrbetegségeken, és nézze meg, hogy az égés vagy a seb gyorsabban gyógyul-e a valódi
RSO-val  vagy  annak  alacsony  minőségű,  magas  CBD  verziójával.  Saját  szememmel  láttam,  nem  kell
magamnak kísérleteznem magas CBD olajokkal. A legjobbat akarom magamnak és a betegeimnek is.

A  legtöbb  magas  CBD-olaj  másodlagos  minőségű,  összehasonlítva  a  legjobb  és  leg  narkotikusabb  és
nyugtatóbb RSO-val, 95-98% THC-val.

A  fő  problémád  az,  hogy  megvásároltad  a  Big  Pharma  egyetlen  kannabinoid  -elméletét,  amellyel  azt
szorgalmazzák, hogy profitálhassanak a kannabisz -gyógyszerekből. Nem igazán az egyetlen kannabinoidokon
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alapuló  gyógyszereket  akarja,  hanem  a  legbrutálisan  legerősebb  és  nyugtató  olajat  a  legjobb  eredmény
érdekében.

És  maga  is  termesztheti  a  növényeket,  és  maga  is  elkészítheti  az  olajat,  valóban  nem  kell  nagy
gyógyszergyáraktól  vásárolnia,  amelyek  óriási  árcédulát  próbálnak  felhelyezni  a  dekarboxilezett
kannabiszgyantára, a mohóságukon kívül. .

Lehet, hogy nagy valószínűséggel szüksége lesz egy nap kiló olajra - saját magának vagy családjának -, mennyit
szeretne fizetni grammonként? A bak túl  sok, ha a növényeket szabadban és nagy léptékben termesztették.
Tehát nincs külön adó, semmi ilyesmi. A 100% -os legalizáció az egyetlen járható út, és ezt most meg kell
tenni, nincs ok arra, hogy világszerte több száz millió beteg szenvedjen.

Nyugodtan vitatkozzon róla; de úgyis csak ennyit tehetsz ellene. Üdvözlettel: JB

„Kérem, folytassa a magyarázatot, ahogyan van, én például jegyzeteket készítek és a lehető legtöbbet tanulok
tőletek arról, hogy mire jó és így tovább, készen kell állnom és felkészülni a számomra megfelelő tudással, és
az enyém ... Ha nem mondaná, hogy szüksége van a magas THC -re, azt hittem, minden rendben van, hálás
vagyok minden információért. ” Vicky

„Rick mindig is fenntartotta, hogy a magas THC -érték elengedhetetlen ahhoz, hogy megadja a legjobb esélyt,
nyilvánvalóan  ezzel  érte  el  a  legjobb  eredményeket.  A  CBD sok  mindenre  jobb lehet,  általában  Dravet  -
szindróma, ADHD és súlyos rögeszmés -kényszeres betegség esetén alkalmazzák a gyermekeknél, mert sokan
még mindig félnek a magas gyermekektől. A THC az, ami magasra visz. Találtam néhány embert, akik magas
THC olajat használnak az emberek többségének kezelésére, de ha a beteg nem reagál a remélt reményekre,
magas CBD -re váltottak, és ez jobban működött.

Gondolom  mindenki  más  és  minden  rák  más.  De  amíg  az  összes  szükséges  kutatást  meg  nem  engedik,
valószínűleg a legjobb, ha ragaszkodunk Rick módszeréhez. Magas THC, domináns mutató a protokoll szerint.
Azt mondják, hogy ha kisméretű adagokat kezdenek el és 4 naponta kétszeresére növelik, akkor a beteg gyorsan
toleranciát alakíthat ki, és a súlyos álmosság egy idő után enyhül az olajon. A Rick olaj 95-8% THC-t tartalmaz,
de a pszichoaktív hatások nem ártanak neked.

És amikor megpróbálom eldönteni,  hogy kinek a módszerét kell  követni,  nem hiszem, hogy bárkinek több
tapasztalata lenne ezzel a gyógyszerrel, mint Rick. Láttam a holland módszert, és csak arra gondolok, ha valaki
haldoklik, miért hígítaná a gyógymódot? ” Nick

„Amióta hallottam, hogy a magas CBD -olajok segítik a rohamokat, mindig az a gondolatom volt, hogy ha ezek
a szülők hibridet adnak gyermeküknek, de dominálnak az indicaolajban, akkor a gyermek meggyógyul. Tudom,
hogy a CBD olajok szabályozzák a rohamokat, és nagyon örülök, hogy VALAMI segíthet olyan gyerekeknek,
mint Charlotte, de képzelje el a gyógyulást, amely akkor történhet meg, ha a THC -t és a kannabinoidok másik
spektrumát adnák a növényben. Tehát a gyereke sokat alszik a THC miatt, testük alkalmazkodik az adaghoz.
Szerintem csak a teljes növény a leghasznosabb, nem a kannabinoid. ” Sara

„A média folyamatosan a kannabinoidok szétválasztására összpontosít, de bebizonyosodott, hogy mind a THC,
mind a CBD elpusztítja a rákot és csökkenti a daganatokat. A Cannabis Indica -ból készült Rick Simpson olaj
az a gyógyszer, amely meggyógyítja Landont és a Brave Mykayla -t és még sokan mások. Ne hagyja, hogy a
média  azt  higgye,  hogy  meg  kell  várnia  ezt  a  gyógymódot,  vagy  különítse  el  a  CBD  -t!  A  THC  az
endokannabinoid rendszerünkkel is működik. Ismerje meg a gyógymódot, amelyet bárki készíthet. ” Hanan

Biztonságos az olaj használata?

„Ennek a gyógyszernek a biztonsága összehasonlíthatatlan, és a szemtanúk szerint nem veszélyesebb, mint egy
csésze friss  vizet  inni.  Még akkor is,  ha egy személy rosszul túladagol,  nem árthat  neki,  ha az olaj  hatása
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elmúlik. A leggyakoribb mellékhatás, amelyet a kender olajat fogyasztó betegeknél észleltünk, a pihenés és a
mosoly az arcukon.

A  többi  erős  gyógyszerhez  hasonlóan,  ha  egyesek  túl  sokat  fogyasztanak,  nemkívánatos  mellékhatásokat
okozhatnak. Bár az olaj által kiváltott hatások nem jelentenek veszélyt, vannak olyanok, akik nem élvezik a
túladagolás magas szintjét. Annak ellenére, hogy ez a gyógyszer biztonságos, és a legtöbbnek nincs problémája
a használatával, figyelembe kell venni azt is, hogy lesznek, akik nehézségeket tapasztalnak.

Ezért utasítok mindenkit, hogy kezdje el nagyon kis adagokkal, majd növelje az elfogyasztott mennyiséget négy
naponta. Ezzel lehetőséget ad az anyagot szedő személynek a tolerancia növelésére, és sok beteg arról számolt
be, hogy nem is emelkedett a kezelés alatt. Ha a kenderolajat megfelelően előállítják a kannabisz indica nagyon
erős nyugtató törzseiből,  vagy gyakran, amikor bizonyos típusú indica-domináns sativa-keresztekből állítják
elő,  akkor  az  ilyen  olajok  hatása  elősegíti  az  álmosságot  és  az  alvást,  ami  nyilvánvalóan  fontos  része  a
gyógyulási folyamatnak.

A betegeknek tisztában kell lenniük azzal a ténnyel, hogy ez az olaj csökkentheti vérnyomását, szemnyomását
és vércukorszintjét is. Ha az egyének gyógyszereket szednek ezeknek a problémáknak a kezelésére, képesnek
kell  lenniük  arra,  hogy  az  esetek  többségében  nagyon  gyorsan  csökkentsék  igényüket  a  jelenleg  használt
gyógyszerek  használatára.  Tájékoztatnom  kell  azokat  a  betegeket,  akik  vérnyomáscsökkentő  gyógyszert
szednek, hogy ha elkezdik az olajat, gyakran vérnyomásproblémáik miatt már nem lesz szükség gyógyszerek
alkalmazására, és ez igaz a cukorbetegekre és a glaukómában szenvedőkre is.

Kérjük,  vegye  figyelembe,  hogy  ha  az  olajat  más  betegségek  kezelésére  kívánják  bevenni,  és
vérnyomáscsökkentő  gyógyszerekkel  együtt  szedik,  bizonyos esetekben túl  alacsonyra csökkentheti  a  beteg
vérnyomását. Bár nem ismerek senkit, aki ezt átélte volna, aki valódi kárt szenvedett volna, mégis úgy érzem,
meg kell próbálni elkerülni ezt a helyzetet, ha egyáltalán lehetséges. Ezért gyakran ellenőrizze vérnyomását, és
ha már nincs szükség gyógyszerre, ne nyelje le.

Hihetetlennek  tűnhet  egyes  személyek  számára,  hogy felhagyhatnak  ezen  előírt  anyagok használatával.  Ha
azonban felismerjük ennek a természetes gyógymódnak a gyógyító lehetőségeit,  hamar rájönnek, hogy ez a
csodálatos olaj gyakorlatilag minden gyógyszer használatát helyettesítheti.

Általában hogyan tolerálják az olajat?

Mindannyian eltérően tűrjük az erős gyógyszereket, ezért arra biztatom a betegeket, hogy maradjanak a saját
komfortzónájukban,  amikor  meghatározzák,  milyen  adagot  fognak  bevenni.  A  legtöbb  ember  toleranciája
nagyon gyorsan kialakul, és egy átlagos ember átlagosan körülbelül 90 napot vesz igénybe, hogy bevegye a 60
grammos kezelést. Úgy tűnik, hogy 60 gramm megfelelően előállított olaj képes meggyógyítani a legtöbb rákot,
kivéve, ha a beteget súlyosan károsította az orvosi rendszer a kemoterápiájával és sugárzásával stb.

Azok  a  betegek,  akik  szenvedtek  a  kemo-  és  sugárzás  hatásaitól,  több  olajra  van  szükségük ahhoz,  hogy
orvosolják  az  orvosi  rendszer  által  hátrahagyott  károkat.  Többnyire,  amint  az  ember  hozzászokik  az
olajhatásokhoz, úgy tűnik, a betegek élvezik az anyag szedését. De ennek a gyógyszernek a függőséget nem
okozó jellege miatt gyakran azok, akik az anyagot használják, elfelejtik megfelelően bevenni az adagokat. Nem
arról  van  szó,  hogy  az  olaj  elfelejti  őket,  hanem  egyszerűen  azért,  mert  a  testük  nem érzékeli  a  jelenlét
szükségességét, és ez csak azt a tényt emeli ki, hogy az anyag valóban nem okoz függőséget. Ha nem így lenne,
nem valószínű, hogy a beteg elfelejtené bevenni az adagját, mert ha függőséget okozna, nyolc óra elteltével a
testük kiáltana az anyagért.

Vannak -e olyan mellékhatások, amelyek miatt aggódnia kell?

Néhány beteg  arról  számolt  be,  hogy szorongást  vagy paranoiát  tapasztalt  a  gyógyszer  alkalmazása  során.
Ennek kezelésének módjairól akkor lesz szó, amikor a kérdés egy kicsit tovább merül fel ebben a könyvben.

A kenderolaj fő mellékhatásai, amelyekről számoltak be nekem, az jó egészség, a boldogság és a jó éjszakai
alvás, tehát mit kérhet még bárki az általuk használt gyógyszertől?
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Sokan naponta rengeteg gyógyszert fogyasztanak. Ez jó lehet a szervezetnek?

Fogalmam sincs, hogy azok, akik az allopátiás szerek veszélyes mellékhatásait látják a gyógyszerreklámokban,
miért fontolják meg továbbra is ezen gyógyszerek szedését. Úgy tűnik, hogy esztelenül sok ember úgy tesz,
ahogy az orvos  elrendeli,  és  ugyanezek közül  sokan hajlamosak elutasítani  a  kendergyógyszer  használatát.
Egyszerűen a hazugságok miatt mondták el őket kormányaik és azok, akik árnyékban állnak a gyógyszeripar
mögött. Senki sem hal bele a kendergyógyszer használatába, és nem okoz kárt. Bárcsak ugyanezt mondhatnám
arról, amit az orvosok minden nap felírnak nekünk, de sajnos ez aligha van így.

Néha a különböző kölcsönhatások, amelyeket ezek az úgynevezett gyógyszerek okoznak, elegendőek ahhoz,
hogy korai  sírba kerüljünk.  De még ha nem is  tapasztalunk azonnali  problémákat,  használatuk  továbbra is
veszélyt jelent. Idővel a vegyszerek és mérgek, amelyeket ezek a gyógyszerek tartalmaznak, felhalmozódnak a
szervezetünkben, és ez súlyos egészségügyi problémákat is okozhat, amelyek gyakran halálhoz vezethetnek.
Még az olyan egyszerű dolgok is, mint az aszpirin tabletta, évente több ezer halált okoznak világszerte. Úgy
gondolom tehát, hogy egyikünknek sem kell bíznia a gyógyszeriparban vagy bármiben, amit nyújt. Ha valódi
gyógyító  erőt  szeretne  látni,  akkor  forduljon  az  Anyatermészethez,  mert  nagyon  keveset  fog  találni  egy
pirulagyárban, ami sokat segíthet.

Hogyan hasonlítják össze a betegek a kenderolaj mellékhatásait a vegyi gyógyszerekkel?

Nincs valódi összehasonlítás a kenderolaj mellékhatásai és az orvosi rendszer által biztosított mérgező vegyi
anyagok között. Ezeket az anyagokat, amelyeket az orvosok szállítanak, nem szabad a szervezetünkben tartani,
mert  májmérgezőek.  Ez  azt  jelenti,  hogy  ezeket  az  úgynevezett  gyógyszereket  nem szabad  lenyelni,  mert
mérgezik a májunkat és rontják annak működését. Ezenkívül használatuk számos más egészségügyi problémát
okozhat, amelyek elkerülhetők, ha helyette kenderolajat használnak.

A  vegyi  gyógyszerek  alkalmazásával  gyakran  ki  vagyunk  téve  olyan  mellékhatásoknak,  amelyek  még
rosszabbak  is  lehetnek,  mint  amit  eredetileg  kezeltek.  Néhány  beteg,  olyan  betegségekben,  mint  a  rák,
cukorbetegség stb., Még azt is elmondta nekem, hogy állapotukat az orvosok által adott gyógyszerek okozták.
Tehát úgy tűnik, hogy gyakran maguk az orvosok legalább részben felelősek a beteg jelenlegi egészségügyi
helyzetéért. Sok beteg részletesen leírta nekem, milyen szörnyű mellékhatásokat tapasztaltak az általuk felírt
gyógyszerek miatt, ezért megpróbálom elkerülni használatukat, ha csak lehetséges.

Mivel  testünk  kémiája  és  sok  más  anyaggal  szembeni  toleranciánk  nagymértékben  változik.  Gyakran  az
orvosoknak  fogalmuk  sincs  arról,  hogy  a  különböző  vegyi  anyagok  felhalmozódása  milyen  hatással  lehet
egészségünkre és jólétünkre.  Nem vagyunk ketten egyformák, és a különböző gyógyszerek együttesen nem
kevesebb,  mint  egy mérgező  vegyi  koktél,  amely  bizonyos esetekben teljesen  váratlan  következményekkel
járhat  a  beteg egészségére nézve.  Tehát  hogyan tudna bármely orvos figyelembe venni minden ismeretlent
annak megállapítása érdekében, hogy mi a biztonságos és mi az elfogadhatatlan?

Őszintén  gondolom,  hogy az  olyan  állapotokat,  mint  az  Alzheimer  -kór  és  sok más  betegség,  gyakran  az
orvosok által felírt vegyszerek keveréke okozza. Sok beteg mesélt nekem azokról a problémákról, amelyekkel a
gyógyszerek alkalmazása során találkozott, de amint abbahagyták ezen anyagok szedését és elkezdték lenyelni
az  olajat,  a  problémák  eltűntek.  Összegezve  a  dolgokat,  ha  a  kendergyógyszereket  megfelelően  gyártják,
rendkívül biztonságosak és ártalmatlanok a használatukra, de amit az egészségügyi szakemberek biztosítanak,
az nem az.

Össze lehet hasonlítani az allopátiás és az empirikus gyógyszer hatásait?

Ami engem illet, nincs összehasonlítás az allopátiás és az empirikus gyógyszer között. Az allopátiás gyógyszer
nagyrészt  káros  vegyi  anyagok  és  mérgek  keveréke,  amelyet  senki  sem  fogyaszthat  be.  Az  empirikus
gyógyászatot  (növényi  gyógyszert)  évezredek  óta  használják,  és  a  kenderből  előállított  gyógyszerek
összehasonlíthatatlanok  a  biztonság  tekintetében.  A  kendergyanták  gyógyászatilag  hatékony  és  ártalmatlan
természete, amelyből az olajat állítják elő, a kendernövényt „minden empirikus orvostudomány királynőjévé”
teszi.
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Az évek során sok olyan beteggel voltam kapcsolatban, akik mindent elvittek állapotuk kezelésére, és miután
minden más kudarcot  vallott,  akkor hozzám fordultak.  Úgy gondolom, hogy azok a betegek,  akik mind az
allopátiás,  mind az empirikus  gyógyszereket  használták,  alkalmasabbak arra,  hogy helyettem beszéljenek a
kémiai gyógyszerek és a kenderolaj közötti különbségről. De sajnos sokan még mindig félnek jelentkezni, ezért
csak azt tudom továbbítani, amit jelentettek.

A betegek többsége közvetlenül azt mondta nekem, hogy sokkal hamarabb kenderolajat használnak, mint az
orvosok által biztosított gyógyszereket. Egyszerűen azért, mert sokkal jobban működött, nem voltak kellemetlen
mellékhatásai,  és  rövid  időn  belül  sokan  visszatérhettek  a  normális  élethez.  Az  allopátiás  gyógyszerek
alkalmazásával nem tapasztalták ezeket a kifejezett gyógyító hatásokat, és a legtöbben úgy érezték, hogy ezek a
gyógyszerek nagy kárt okoznak. Azt hiszem, ez sokat elárul arról, hogy miért nem fontolnám meg most az
allopátiás gyógyszerek alkalmazását, és a közeljövőben azt hiszem, még sokan fogják ugyanezt érezni.

Van -e oka aggódni a THC -függőség miatt?

A  kendernövény  kivonatait  is  fel  lehet  használni,  hogy  megkönnyítsék  a  veszélyes  anyagoktól  függők
visszavonását azok használatától.  A rendszer azt mondja nekünk, hogy a marihuána átjáró hatással bír,  ami
miatt azok, akik használják, eldobják az életüket, és függővé válnak a kemény drogoktól. Az ilyen kijelentések
teljesen  értelmetlenek.  Hogyan okozhat  egy függőségek megszüntetésére  alkalmas  gyógyszer  valakit,  hogy
ugyanazon veszélyes anyagok rabja legyen, amelyek a problémát okozzák?

Egyetértek azzal, hogy a kenderolaj átjáró gyógyszer, de visszajáró a függőségekben szenvedők számára, és
nem vezeti el azokat, akik használják, a pusztulás útján, ahogyan azt kormányaink el akarják hitetni velünk.
Miután valóban megismerte, hogy mire képesek a növényből előállított gyógyszerek, azt fogja tapasztalni, hogy
gyógyászati felhasználása határtalan.

Most nézzük meg a kenderolaj nagyon nagy túladagolásának „pusztító” hatásait. Ez a gyógyszer félig kómás
állapotot  okoz,  amelyet  alvásnak  neveznek,  és  ha  megfelelő  törzsekből  állítják  elő,  sokkal  hatékonyabb
fájdalomcsillapító is, mint a morfin. Kétségkívül, ha egy hétköznapi ember túl sokat fogyasztana, akkor jó ideig
aludna, de amikor felébred, sértetlen és nem szenved szenvedélytől.

Sok betegnek adtam ezt a gyógyszert, de nem tudok olyan állapotról, amely megakadályozná a pácienst abban,
hogy jótékonyan használja ezt az anyagot; mégis idővel rájöhetünk, hogy vannak, akik nem tudnak. Csak azt
mondom,  hogy nem tudok hatékonyabb és  biztonságosabb gyógyszerről,  és  biztos  vagyok benne,  hogy az
egészségügyi  rendszer  nem  használ  semmit,  amiről  ugyanezt  mondhatják.  Most  nézze  meg  a  kenderolaj
hatásait,  és nézze meg az orvosi rendszer által  nyújtott  hatásokat.  Azt hiszem, egyetért  majd azzal,  hogy a
kenderből készült gyógyszerek kimaradása csak a legenyhébb kifogás, amit kitalálhattak volna, ha figyelembe
vesszük azoknak az anyagoknak a káros és veszélyes jellegét, amelyeket jelenleg használnak a helyükre.

Ez a  gyógyszer  bevehető,  helyileg  alkalmazható,  elpárologtatható,  vagy kúp formájában  is  használható,  jó
eredménnyel.  Amikor elkezdi  bevenni  az olajat,  az  elején a  legkisebb,  körülbelül  nyolc órás  időközönként
szedett adagok a legjobbak. Ha súlyos betegségben szenved, és erős fájdalomcsillapító gyógyszereket szed, a
lehető leggyorsabban növelje az adagot, és próbálja meg abbahagyni ezen veszélyes anyagok használatát.

Azok számára, akik úgy gondolják, hogy útmutatásra van szükségük, mivel az orvos az, aki először felkínálta
Önt  ezekre  a  függőséget  okozó  csúnya  vegyszerekre,  kérje  tőlük  a  tanácsát,  hogyan  lehet  a  legjobban
abbahagyni ezen anyagok használatát. Ha saját orvosa nem hajlandó segíteni, forduljon természetgyógyászhoz
vagy homeopátiához. A múltban sok esetben láttam, hogy az emberek önmagukban hagyják el a szükségtelen
gyógyszereket, bárki tanácsai nélkül.

Az olajjal történő kezelés megkezdésekor sok, opiát-alapú gyógyszert szedő beteg azonnal felére csökkentheti
ezen veszélyes anyagok használatát. A legtöbb esetben egy -két héten belül a beteg teljesen leállhat ezekről a
gyógyszerekről, és kevésbé szenved elvonási tünetektől.

Ez a gyógyszer valójában nem arról szól, hogy megemelkedjen, hanem arról, hogy hagyja magát meggyógyítani
egy természetes  anyaggal,  amely nem árt.  Most miért  engedjük meg embereknek,  hogy mások továbbra is
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megtagadják tőlünk ennek a gyógyszernek a használatát? A kender ingyenes gyógyászati felhasználása korunk
legfontosabb kérdése, és mivel annyian halnak meg szükségtelenül, az összes többi aggály sápadt ehhez képest.
A kender orvosság a tömegek számára, amelyet gyakorlatilag bárki képes termeszteni és termelni. Világszerte
számtalan  ember  állítja  elő  saját  gyógyszereit,  és  ugyanazokat  az  eredményeket  érik  el,  mint  amit  az
információinkban leírtunk. Eljött a változás ideje, kérjük, csatlakozzon hozzánk, hogy segítsen véget vetni sok
ember szenvedésének, és reményt vigyen egy egyébként reménytelen világba.

A kendernövényt azért  helyezték erre a földre, hogy mindannyian szabadon használhassuk élelmiszerekhez,
rosthoz,  gyógyszerekhez,  energiához és sok más alkalmazáshoz.  Végső soron több mint  50 000 különböző
dolgot  lehet  előállítani  ebből  a  csodálatos  növényből.  Amikor  megszüntetik  ezeket  a  törvénytelen
korlátozásokat,  az  embereket  visszahelyezi  arra  a  földre,  ahová  tartozik.  Ismét  kapcsolatba  kerülnek  a
természettel,  és sokkal önellátóbbak lesznek. Több millió munkahely állna rendelkezésre a földbarát kender
alapú iparágak felvásárlásához,  és  rövid időn belül  kender  alapú gazdaságunk is  lehetne.  ”  Rick Simpson,
Kender: A legtöbb gyógynövény

„Amikor  először  elkezdtem  szedni  az  olajat,„  szörnyű  ”mellékhatásaim  voltak,  biztosan  fél  doboz  fánkot
ettem !!! Ha Ha Ha !!! Bárcsak lenne még egy csodásan aludtam! Minden nap alig vártam az éjszakát, hogy
aludhassak. Vettem egy olajat 7 órakor, elalszom körülbelül 9: 30 -kor, és alszom 8: 30 -ig. Csodálatos!!!" Tom

„Ironikus, hogy annyi történetet hallunk naponta emberekről, akik kannabisz -koncentrátumokat fogyasztanak,
horror  történetek,  függőség,  mellékhatások  vagy  kapcsolódó  halálesetek  nélkül,  de  a  helyi  jogalkotók  a
nyilvánosság  érdekében  harcolnak  a  marihuána  termesztése,  használata  és  értékesítése  ellen.  biztonsági
aggályok ”, amely elfedi a Big Pharma iránti lojalitásukat és a„ Booze-Baron pénzügyi megvesztegetését, hogy
korlátozza a kannabiszipar növekedését az Egyesült Államokban ... ”Raphael

„Ezen a héten kezdtem el adni az olajat apámnak. Előrehaladott prosztatarák, amely elterjedt a csontok egyes
pontjain. Eddig sokat alszik, és visszanyerte étvágyát. A torokban sugárzó fájdalom miatt nem evett semmit.
Szorongása némiképp vidámnak tűnő eseményekké vált a fejében!

Még mindig kap fájdalomcsillapítókat a kórházban, amelyek segítenek az akut fájdalomban, amíg a dolgok nem
állnak  ellenőrzés  alatt.  A  dokik  nem  tudnak  az  olajról.  Még  arra  is  utaltunk,  hogy  ötvözzük  az  olajat
gyógyszerekkel, de az orvosok szörnyű mellékhatásokat találtak ki. Meg akartam kérni őket, hogy mutassák
meg  a  tanulmányainkat,  de  nem  akarom  veszélyeztetni  apa  szabadulását,  mivel  „nehéznek”  minősítettek
bennünket, mert megkérdőjelezzük a túlzott és egyre rosszabb gyógyszerek szedésének szükségességét.

Nem kívánnám a kórházi rákkezelést a legnagyobb ellenségemnek. Hallottam a rémtörténeteket, de azt hiszem,
valamilyen szinten azt gondoltam, hogy apuéknál más lesz a helyzet.  Őszintén remélem, hogy nem késő. ”
Edmund

-  Edmund,  igazuk  volt  a  lehetséges  mellékhatásokkal  kapcsolatban,  de  azokat  az  általuk  adott  vegyszerek
okozzák, nem az olaj.  Minél hamarabb viszi haza,  és tele  van olajjal,  annál jobb az esély.  Soha nem késő
elkezdeni az olajjal, a kérdés csak az, hogy még nem késő, hogy megelőzze a betegséget. De ez közvetlenül
összefügg azzal, hogy mennyi olajat sikerül bevinni és milyen gyorsan.

Ezzel nem azt mondom, hogy ne kövesse a protokollt, vagy hogy hatalmas adagokkal kell kezdenie. Vidd haza,
kövesd a protokollt, és bízzunk a legjobbakban. JB

„Szia Jindrich, szeretném megosztani az olaj„ mellékhatásait ”. Először már egy ideje saját készítésű vagyok, és
vásárolok  is  egy  gyógyszertárban  (mint  a  sajátom  jobban!),  Nincs  semmilyen  különleges  állapotom  vagy
betegségem, valószínűleg 2012 óta közel 30 ml -t fogyasztottam, így ...

* nem ihatok többet alkoholt ... egy pohár bort és kint vagyok! Nem próbáltam abbahagyni az ivást, de tényleg a
testem teljesen elutasítja, és nagyon jólesik, hogy tiszta fejű vagyok !!

* A szemem írisze teljesen zöld ... nincs több apró barna pötty itt -ott (ha ismeri az iridológiát, azok a kis pontok
szervhibára vagy akár elhalálozásra utalnak), így a tiszta szem nagy egészséget jelent! 
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* Ugyanez a hatás a 10 éves pásztorkutya-tiszta szememre és sok energiára! (Kb. 6 adagot kapott). Az olaj és
minden váratlan mellékhatás !! Köszönöm és Rick minden erőfeszítését, hogy megoszthassa ezt a gyógyszert a
világgal. Sok szeretettel, Estelle "

-Elmondhatom, hogy a lánykutyámnak (juhászkutyának) tejmirigyrákja volt, nagy csomók. Naponta 2 cseppet
adtam neki este. 3 hét múlva MINDEN ELTÉT !!! (Ez olyan, mint az emlőrák emberekben, és ösztrogén -
érzékeny  is!).  ÉS  megmentette  barátnőm  életét,  hólyagrákja  volt  -  Elment.  BOLDOG,  hogy  segíthetek
embereknek és állatoknak. ” Babácska

"Naponta adok mindhárom kutyámnak egy csepp olajat a rák megelőzésére, miután a múltban minden kutyám
elvesztette a rákot." Roger

„Éppen a múlt héten írtam arról, hogy hányok az olajon. Végül abbahagytam, és még mindig ugyanazt az olajat
használom. Most remekül érzem magam. Azt hiszem, méregtelenítettem az összes gyógyszert a rendszeremből.
Szánalmas élmény volt, de a méregtelenítés soha nem szórakoztató. ” Vörösbegy

- Nem tudom biztosan, de az a feltételezésem, hogy túl sokat vettél túl hamar. Van olyan, hogy túl magasra
emelkedik,  és néhány embert  hányhat.  Ezt  személyes  tapasztalatból  tudom. (Csak most jöttem rá,  hogy ez
lekicsinylően hangzik, nem így gondoltam.) ”Tina

- Tina,  én is erre gondoltam, és sok kérdésem volt,  hogy miért  vagyok ilyen beteg.  Nagyon hiszem, hogy
méregtelenítő  volt,  ami  tavaly  decemberben  történt  velem.  Az  onkológusom  azt  mondta,  hogy  az  utolsó
szakaszomban vagyok, kifogytam az olajból, és IV -es Zometa -t kaptam, hogy segítsen erősíteni a csontjaimat.
Kiderült, hogy az olaj allergiás pirulaként működött, és megmentett a Zometa hatásaitól. Az olajból anorexiás
lettem, nagyon fájt, amikor a Zometa a csontjaimba ment, hányt, hidegrázása volt és kórházba került.

Az incidens óta nem is tudtam indiai stílusban ülni, mert annyira fájtak az ízületeim és a csípőm. Amikor újra
elkezdtem az olajat, először jól voltam, de aztán fokozatosan rosszul lettem. Ekkor nagyon rosszul lettem, és
amikor napokig hánytam és nyomorultam, valami furcsa dolog történt, minden ízületem kitisztult, és 6 hónap
elteltével  már  nincs  ízületi  fájdalmam.  Ismét  rugalmas  vagyok.  Csak elhiszem,  hogy az  olaj  kihúzta  azt  a
baromságot az ízületeimből, ami egy évig veled maradhat. ” Vörösbegy

„Nagyon  fontos,  hogy  minél  hamarabb  bejussunk  a  terminális  betegbe.  A  legtöbb  terminális  beteg
kemo-/sugárkezelésen, fájdalomcsillapítón átesett stb. Csinos

„Amikor orvosai azt mondják Önnek, hogy„ terminál vagy ”, nem szeretnéd kipróbálni azt, ami odakint van?
Gondolj csak bele ... Mit kell veszítenie egy ilyen diagnózis után? Van egy unokahúgom, aki ma él ... az olaj
miatt ... Kell -e többet mondanom? ” Ének

- Én vagyok az unokahúga. Valóban működött. ” Joanne

„Félmaratont  csináltam,  5000  dollárt  gyűjtöttem  rákkutatásra.  Nem  tudtam,  hogy  már  van  egy  kibaszott
gyógymód,  és  nem  adják  nekem.  Kétszer  adtak  nekem  igazán  erős  kemoterápiát.  Tönkretették  a  májam;
tönkretették a veséimet. Tavaly áprilisban hazaküldtek meghalni. Azt mondták, hogy nem élek hat hétig. És ma
itt vagyok, még mindig élek, mert rájöttem, hogyan készítsek saját gyógyszert, hogy ma itt lehessek.

Mindenkinek  el  kell  mondanunk  ezt  a  gyógymódot.  Mindenkinek  tudnia  kell:  vannak  tényleges  orvosi
marihuána termékek, amelyek segítenek az életben, és segítenek a rákos barátaidnak élni. Mindenkinek tudnia
kell:  senkinek nem kell  rákba halnia.  Van gyógymód, mindig van gyógymód. Csak ...  A Big Pharma nem
engedi  meg  nekünk.  Hogy  mernek  ?!  A  rákkutatás  több  milliárd  dolláros  iparág  ...  És  mit  csinálnak?  A
drogokkal  megölik  a  hozzám  hasonló  embereket.  Ez  baromság!  Van  gyógymód!  A  Phoenix  Tears  olaj
működik! Mondja el mindenkinek. Kérem!" Joanne

„Szia, hiszek az olajban, és jelenleg rákos anyámnak használom, de lenne egy kérdésem, te azt mondod, hogy 3
uncia mennyiséget kell fogyasztanod három hónap alatt, de anyám nagyon gyenge a betegség és csak unciaként
vették, és három hónap múlva találkoznak, de még mindig veszik, és szeretném tudni, hogy ugyanaz a hatás,
mert azt mondta, hogy három hónap múlva kell. Kérlek, válaszolj az üzenetre, mert aggódom. ” Esmeralda
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- Ne aggódj túl sokat azon, hogy mennyit szedett eddig. Csak próbáld rávenni, hogy egy kicsit többet egyen.
Mondd meg neki, hogy egyél nagyobb darabot, mint valaha, amikor éjszaka alszik, apránként többet fog tudni
enni.  Győződjön meg róla,  hogy nagyobb adagot eszik éjszaka,  és gyorsabban épül fel  a tolerancia.  Apám
ugyanezt tette az első három hónapban. Hosszú időbe telt, mire napi fél grammot meg tudott enni, és a rák
akkor is eltűnt, amikor alig evett napi 1/4 grammot (a daganat egyre kisebb volt). Most akár napi egy grammot
is elér, és 10 hónap alatt több mint száz grammot evett. Sok szerencsét!" Jose

A gyógyszerek cseréje

„Az olajjal kapcsolatos tapasztalataim alapján személy szerint nem tudok egyetlen gyógyszerről sem, amelyet
szívesen  alkalmaznék.  Ennek  több  oka  is  van,  de  a  fő  az,  hogy  nem szükséges.  A  tested  csak  azt  tudja
feldolgozni, amit őseid szoktak enni; nem áll készen semmilyen vegyi anyag feldolgozására, és a vegyszerek
fogyasztása végül bajt okoz. Lehet, hogy segítenek abban az állapotban, amelyben most szenvedsz, de később
megfizeted az árát. Az olaj rezonál az emberi DNS -sel, és elősegíti az egész test sejtjeinek regenerálódását és
megújítását. Az olaj szelektíven működik, és megtámad mindent, ami egészségtelen a szervezetben. Ezenkívül
az olaj nem okoz káros mellékhatásokat. Enyhe túlzással szeretnénk azt mondani, hogy az olaj használatának
egyetlen mellékhatása az alvás, a boldogság és az egészség. Ez nem azt jelenti, hogy a beteg nem tapasztal
szokatlan test- és lélekállapotokat, különösen akkor, ha több olajat vesz be, mint amennyit megszokott. De még
ha igen is, ha kiváló minőségű kenderolajat használnak, egyszerűen elmennek aludni és elaludni. Nincs értelme
küzdeni az olaj hatásaival, a legjobb, ha egyszerűen hagyjuk hatni és folyni vele. ”JB

„Oké, ezt meg kell osztanom. Olajat kaptam egy másik állambeli barátomtól. Az első dolgot egy rendelőből
vettem, és úgy éreztem, nem az, aminek lennie kellene. Néhány óránként elég jó adagot vettem be, és úgy tűnt,
hogy nem sok. Amikor tegnap megkaptam a cuccot a barátomtól, arra gondoltam, hogy ugyanannyit vihetek be,
mint amennyit az ambulanciából. Fiú, tévedtem! Nem viccelsz, ha azt mondod, lassan indulj! Ha megvan az
igazi cucc, az határozottan hatásos! Sajnos egyáltalán nem voltak jó tapasztalataim, komoly paranoia és nem
tudtam aludni egész éjjel. A fiamnak valójában át kellett jönnie, és „babázni” kellett! Ma nagyon fáradt vagyok,
és még mindig érzem a hatását, ezért valószínűleg ma nem fogok bevenni semmit, és ha megteszem, kevesebb
lesz, mint fél szem rizs! Azt hiszem, jó oldalról nem fáj ma reggel.

- Casey, lol. Valószínűleg van némi sativa az új tételben, ezért próbáljon beszerezni egy másikat. Az általunk
ajánlott  olaj  nem ezt  teszi.  Kipróbálnék egy új adagot  vagy a felét  annak,  amit  vettél.  Ezek a  kellemetlen
érzések  néha  előfordulhatnak  valakin,  de  ha  egyszer  megtanulja,  hogyan  kell  kezelni,  ez  nem jelent  nagy
problémát, ahogy a bébiszitter valószínűleg megerősíti.

De  megint,  mint  mondom,  valószínűleg  van  valami  energizáló  sativa  az  olajban.  De  talán  jobb
fájdalomcsillapító  hatása  van,  mint  az  előző  olajnak.  Próbáljon  kevesebbet  venni,  és  nézze  meg,  hogyan
működik. Ha másodszor sem tetszik, add oda a fiadnak rekreációs célokra, vagy használd helyileg (szépségért
stb.), És kérj tőle valami hatásosabb és nyugtatóbbat, amely megfelel az alábbi előírásoknak: "Útbaigazítás."
Üdvözlettel: JB

„Mindenféle betegségre és betegségre működik. Ha szedi, vigyázzon a káliumszintjére, mivel úgy tűnik, hogy
néhány  emberben  csökken.  Bárki,  akinek  vese-,  máj-  és  szívproblémái  vannak,  vizsgálja  meg  a  mirigy  -
kiegészítőket RSO -val és q10 -vel kombinálva a regeneráló hatásokért. ” Máté

„Csak a kannabinoidok szabályozzák a sejteket. A legtöbb kenőcs/anyag a sebekhez fertőtlenítőszer, és csak
ideális  helyzetet  próbál  kialakítani  a  test  gyógyulásához.  A kannabinoidok antibakteriális  /  gombaellenes  /
vírusellenes  stb. Stb.  Más szavakkal,  kevésbé valószínű,  hogy hegeket  okoz a kannabinoidok sebeken való
alkalmazása, mivel a sejteket a következő logika szabályozza:

Kicsit megsérültem? - Igen = Autofágia a sejt újrahasznosításához/javításához. Nagyon megsérültem? - Igen =
programozott sejthalál (apoptózis)
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Túl vagyok a használt dátumomon? - Igen = programozott sejthalál (apoptózis)

Rendkívül  sérült  vagyok?  Igen  =  nekrózis.  Ha  ilyen  súlyos  a  károsodás,  hacsak  nem  alkalmaznak
kannabinoidokat a területre, a vérben lévő endogén kannabinoidok általában nem jutnak el a sejtekhez és nem
szabályozzák azokat, és rothadt húshoz / nekrózishoz vezet.

A rák általában egy sérült sejtből ered, amely szabályozatlan marad, mert CB -receptorai nem működnek sérülés
miatt.

Azok az anyagok, amelyekről ismert, hogy rákot okoznak, általában olyan anyagok, amelyek lassan távoznak a
szervezetből, és állandó sejtkárosodást okoznak az utazás során.

Minél gyakrabban sérülnek a sejtek, annál nagyobb az esélye annak, hogy egy sejt létezni fog működő CB -
receptorok nélkül. ” Scott

A rák gyógyítása olajjal

A kezelt páciensek számának megfigyeléseiből ítélve, az olaj minden rákfajta ellen hatékony -e, vagy tud -e 
olyan rákos megbetegedésekről, amelyeken nem segít?

„Az olaj mindenféle bőrrák kezelésében hatékony, és legjobb tudomásom szerint ugyanez igaz a belső rákokra
és  más  egészségügyi  állapotokra  is.  Hosszú évek tapasztalata  után  olyan betegekkel  való  kezelésben,  akik
mindenféle egészségügyi problémában szenvedtek. Őszintén mondhatom, hogy nem ismerek olyan állapotot,
amely miatt az olaj nem hatékony kezelés.

A magas minőségű kenderolaj, ha az utasításaim szerint készül és használják, úgy tűnik, hogy minden rákfajta
ellen  hat,  és  nem  vagyok  tudatában  semmilyen  olyan  ráknak,  amelynek  kezelése  nem  lenne  hatékony.
Valamikor régen hallottam egy tanulmányról, amely azt állította, hogy a THC bizonyos típusú rákot okozhat, de
azt hiszem, ez csak több propaganda volt, amelyet azért vetettek be, hogy a nyilvánosság ne ismerje meg az
igazságot. Csak azt tudom mondani, hogy ennek a tanulmánynak hibásnak kell lennie, és most elmagyarázom,
miért jutottam erre a következtetésre.

Egyszerűen fogalmazva, a legtöbb kutatás azt mondja, hogy a rák csak mutáló sejtek, amelyeknek szaporodniuk
lehetett a beteg testében rejlő alapvető probléma miatt. A THC elpusztítja a mutáló sejteket. Tehát hogyan tudja
a THC előállítani azokat a sejteket, amelyeket annyira képes elpusztítani?

Ha olyan kezeléseket keres, amelyek rákot okozhatnak, ne keressen tovább, mint a kemo és a sugárzás. Mindkét
úgynevezett  „kezelés” nagyon rákkeltő,  tehát más szóval rákot okozhat és okozhat. Még a CT -vizsgálat  is
hatalmas sugárzásnak teszi ki a testet.  A sugárzás a sejtek mutációját okozza, és mindannyian azt mondtuk,
hogy a rák a mutáló sejtek. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Használható -e az olaj kemoterápiával és sugárzással együtt?

„Amikor a betegek felteszik nekem ezt a kérdést, azt mondom nekik, hogy igen, az olajat kemo és sugárzás
mellett is fel lehet használni. Nincs kétségem afelől, hogy ennek az olajnak a használata nagyon előnyös lenne,
és nagyobb esélyt adna nekik arra, hogy túléljék az ilyen kezelések okozta hatásokat. Mégis, miért gondolná
bárki, aki józan eszével egyáltalán megfontolja a kemo- és sugárkezelést?

A kemo és a sugárzás nem gyógyítja a rákot, hanem okozza, és korábban nem voltam hajlandó olajat  adni
azoknak az embereknek, akik ilyen, úgynevezett kezeléseket terveznek. Miért kockáztathatom azt a kockázatot,
hogy börtönbe kerülök, hogy olajat állítsak elő valakinek, aki ilyen kezeléseket tervez az orvosi rendszerből?
Ha  valaki  úgy  dönt,  hogy  kemoterápiát  vagy  sugárzást  alkalmaz,  mindenképpen  az  ő  döntése.  De  az  én
szemszögemből úgy érzem, ostobaság lenne részemről a gyógymód biztosítása, ha ezek az egyének annyira
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szándékoznak hagyni, hogy az orvosi rendszer megmérgezze őket. Ez olyan, mintha ellenszert szolgáltatnánk,
miközben mérget pumpálunk a beteg vénájába.

Korábban olyan betegeknek adtam ezt a gyógyszert,  akik hatékony kezelést szeretnének, amely nem árt,  és
nagyon jó esélyt ad a túlélésre. De az orvosi rendszer által kínált legtöbbet inkább a gyilkosságnak tartom, mint
az orvostudománynak. Ezért mondom a súlyos egészségügyi problémákkal küzdő embereknek, hogy vegyék be
az olajat, és maradjanak távol az egészségügyi rendszertől és orvosaiktól.

Hacsak az egészségügyi szakemberek nem kezdenek racionálisan viselkedni a rák kezelésével kapcsolatban,
úgy gondolom, hogy a betegnek jobb, ha egyáltalán nem kér tanácsot. Amit végül az orvosi rendszer biztosít,
általában sokkal többet árt, mint használ, és csökkenti a beteg túlélési esélyeit. A kemoterápia és a sugárzás
okozta és hátrahagyott károk a legtöbb esetben a beteg halálához vezetnek, kivéve, ha nagy mennyiségű olajat
fogyasztanak, hogy méregtelenítsék magukat. Az emberek túlnyomó többsége, akik kemoterápiát és sugárzást
alkalmaznak, belehalnak azokba a hatásokba, amelyeket ezek a kezelések okoznak, és nem a rák miatt, amelyet
kezeltek.

Mint mondtam, tapasztalataim alapján úgy tűnik, hogy az olaj minden rákfajta ellen hat, de volt néhány olyan
személy,  aki  megszerezte  a  kezelést,  majd  megtagadta  a  szedését.  Nem tudom másként  megmagyarázni  a
viselkedésüket, mint azt mondani, hogy végül úgy tűnik, nem voltak hajlandók szakítani az orvosi rendszerrel.
Csak néhányan tették ezt, és amennyire én tudom, végül ezek a betegek meghaltak. Szeretném, ha el tudnám
magyarázni, miért teszik az emberek azt, amit tesznek, és miért olyan vakmerőek az életükkel. De hacsak nem
hajlandók oktatni magukat arról,  hogy mit tartogat  számukra az egészségügyi rendszer, akkor ez várhatóan
folytatódik. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

A rákos betegek sikerének aránya?

„Amikor  az  emberek  rákos  megbetegedéssel  fordulnak  hozzám,  és  megtagadták  a  kemoterápiát  vagy  a
sugárkezelést, szinte magától értetődő, hogy meggyógyulhatnak, hacsak nem várták meg, amíg a halál ajtaján
állnak, hogy elvégezzék a kezelést, vagy nem hajlandók nyelje be az olajat a megfelelő módon.

A rák akár meg is fordítható azoknak a nagyjából 75% -ában, akiket az orvosi rendszer súlyosan károsított, ha
megfelelően végzik az olajkezelést.  Azonban körülbelül minden negyedik ember olyan súlyosan megsérült,
hogy a legjobb remény az, hogy sokkal jobb életminőséget biztosít számukra, amíg még velünk vannak. De az
ilyen helyzetben lévő betegek számára az olaj fogyasztása még mindig ésszerű, mivel ez nagyban megkönnyíti
a szenvedést, és gyakran a vártnál sokkal tovább élnek.

Még ha meg is tudja gyógyítani a rákot, végül a kemo- és sugárzás okozta károk gyakran a beteg halálát idézik
elő,  kivéve,  ha  az  okozott  kárt  helyre  lehet  állítani.  Ezek  az  egyének  nem halnak  meg  rákból;  valójában
belehalnak az úgynevezett „orvosi kezelésekbe”, amelyeket az egészségügyi rendszertől kaptak. Amint láthatja,
a kenderolaj hihetetlenül sikeres, különösen akkor, ha nincs orvos. De ha az egészségügyi rendszer racionálisan
kezdene viselkedni, és úgy használná ezt a gyógyszert,  ahogy kell,  azt hiszem, a túlélési  arány még tovább
növekedhet.

Hány ember, akikről tud, meggyógyította magát az olajjal?

2003 óta nagyjából 5000 embernek adtam ezt az olajat, akik mindenféle egészségügyi problémával küszködtek.
Ezek közül a betegek közül soknak számos egészségügyi problémája volt, amelyekre figyelmet kellett fordítani,
de a legtöbbet ennek az olajnak a segítségével ellenőrizték vagy meggyógyították. Ennek a gyógyszernek az
illegális státusza miatt nem vezettem nyilvántartást, de bátran állíthatom, hogy több száz embert láttam külső és
belső rákos megbetegedésből, valamint számos egyéb feltételtől.

Ezen kívül hetente rengeteg e-mailt kapok a világ minden tájáról, és elmondják, hogy ez az olaj mennyit segített
a távoli országokban élő betegeknek. Amikor közzétettük az utasításokat a weboldalunkon, és elővettük a „Run
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from  the  Cure”  című  dokumentumfilmet,  amely  mindenhol  elmagyarázta  az  egyéneknek,  hogyan  tudják
meggyógyítani magukat,  sok figyelmet keltett,  és sokan felhasználták ezt az információt,  hogy segítsenek a
rászorulóknak gyógyszeres kezelésben. hogy működött. Mivel ezt az olajat olyan könnyű előállítani, világszerte
már  számtalan  ember  tapasztalta  meg  előnyeit,  és  remélem,  hogy  a  közeljövőben  mindannyian  szabadon
cselekedhetünk. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Túl késő elkezdeni az olaj használatát?

„Soha nem késő elkezdeni használni ezt a csodálatos gyógyszert. Még azoknak az embereknek is jó esélyük van
a gyógyulásra, akiket súlyosan károsított az egészségügyi rendszer. Volt egy tüdőrákos úriember, aki kórházban
volt, és az orvosok huszonnégy órát adtak neki, hogy éljen. Az orvosi rendszer ellenállása ellenére fia nagy adag
olajat adott neki, és már másnap elhagyta a kórházat. Körülbelül tizenöt hónappal később ez a 83 éves veterán
meghalt,  de nem tüdőrákban, hanem egy korábban fennálló szívbetegség miatt  halt  meg, amelyet  évek óta
szenvedett. Az eltöltött több hónap alatt jó minőségű életet élvezett, és fájdalom nélkül, álmában halt meg. Nem
jobb ez, mint egy kórházban meghalni, belefulladni a saját folyadékába a tüdőrák miatt?

Nagyszerű eredményeket értünk el azok kezelésében, akik 4. stádiumú rákos megbetegedésben szenvednek, és
várhatóan nem élnek. Természetesen nem tudtuk mindet megmenteni, de egy biztos: sokkal többet mentettünk
meg, mint amennyit az egészségügyi rendszer őrületes kezeléseikkel és szomorú túlélési rátájukkal tudott volna
megmenteni.  Amint  azt  korábban  említettem,  ez  az  olaj  hatékony  minden  típusú  rák  kezelésében,  de  a
tüdőrákban  és  leukémiában  szenvedőknél  gyakran  tapasztalt  eredmények  valóban  megdöbbentőek  voltak.
Gyakran előfordul, hogy az ilyen típusú rákok nagyon drámaian reagálnak az olajkezelésre, és nem ritka, hogy a
betegek naponta javulást tapasztalnak állapotukban.

Mindig  bátorítom  azokat,  akik  az  olajat  szedik,  hogy  minél  hamarabb  juttassák  be  a  rendszerükbe.  Az
elképzelés szerint minél gyorsabban tudják bevinni a THC-vel töltött olajat a szervezetükbe, annál gyorsabban
tudják gyógyítani rákjukat és egyéb betegségeiket. Ez biztosítja, hogy a betegnek sokkal nagyobb esélye van a
túlélésre, de mégsem lesz bántódása.

Azt mondom mindenkinek, aki súlyos életveszélyes állapotban van: „Az olaj vagy megmenti az életét, vagy
megkönnyíti  a  kiutat.”  Még  ha  a  beteg  el  is  múlik,  méltóságteljesen  fog  tenni,  és  mindezek  a  szörnyű
fájdalomcsillapítók hatása elkerülhető. Célunk, hogy minél többet megmentsünk, de azoknak, akik nem tudnak
segíteni, még mindig jó tudni, hogy nem kell fájdalmas, gyötrelmes halált átélniük, mint ahogy másoknak, akik
ugyanolyan állapotúak, a kórházakban kell elviselniük. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Van, aki nehezebben gyógyítható, mint mások?

„A legnehezebben gyógyítható emberek azok, akik hagyták, hogy súlyosan károsítsák magukat az egészségügyi
rendszer. A kemoterápia és a sugárzás egyaránt rákkeltő kezelés, más szóval rákot okoznak. Ha a beteg túléli
ezeket  az  úgynevezett  kezeléseket,  akkor  a  tumor  méretének  csökkenését  tapasztalhatja.  De  végül  ezek  a
kezelések  annyira  megmérgezik  a  szervezetet,  hogy  nincs  immunrendszerük  a  védelmükre.  Ez  együtt  a
kezelések rákot okozó hatásaival együtt elősegíti a rák terjedését a test más részeire.

Mivel  a  beteg  már  nem  rendelkezik  olyan  immunrendszerrel,  amely  megfelelően  működne  a  védelmük
érdekében, ma már nem képesek megvédeni magukat számos olyan betegséggel szemben, amelyek halálukat
okozhatják. Bármely racionális embernek nem okozhat gondot annak megértése, hogy az orvosi rendszer által
nyújtott kezelések miért nem működnek. Az orvosok azonban továbbra is azt mondják nekünk, hogy nincs más
hatékony kezelés. Gondolom, ez azt bizonyítja, hogy ha elég pénzt fizet az orvosoknak és más szakembereknek
ahhoz, hogy valamit ne értsenek, a legtöbb esetben szívesen betartják.
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Azt  is  meg  kell  említenem,  hogy  a  betegek  gyakran  olyan  gyógyszereket  szednek,  amelyek  blokkolják  a
kannabinoid  receptorokat,  vagy zavarják  az  endokannabinoid  rendszer  működését.  Ilyen  gyógyszerek  közé
tartozik a Remonabant, Surinabant, Taranabant és Ibipenabant, hogy csak néhányat említsünk. Mivel először az
orvosok írták fel ezeket az anyagokat, úgy érzem, ezt meg kell vitatni velük. Ez az egyik oka annak, hogy azt
mondom  a  betegeknek,  hogy  a  lehető  leghamarabb  hagyják  el  a  vegyi  gyógyszereket.  Ha  a  kannabinoid
receptorok működése károsodott, az ilyen emberek kezelése sokkal nehezebb vagy lehetetlen.

Manapság  sok  ember  úgy  gondolja,  hogy  elménk  erejének  sok  köze  van  a  súlyos  betegségekből  való
felépüléshez.  Gyakran biztosak abban, hogy a pozitív hozzáállás és az alkalmazott  kezelésbe vetett  erős hit
nagyon fontos a gyógyulás során. De a hozzám fordulók többsége nem hitte el a kezelés megkezdésekor, hogy
ez az olaj bármilyen haszonnal jár. Tehát bár egyetértek azzal, hogy a pozitív gondolkodás ereje hasznos lehet,
úgy tűnt, hogy az általam kezelt betegek túlnyomó többsége elég szépen meg tud gyógyulni nélküle.

Hajlamos vagyok úgy tekinteni a gyógyulásra, mint inkább a megfelelő gyógyszeres kezelésre, nem pedig a
beteg elmeállapotára. Várom, hogy sokan, akik hisznek ebben az újkori retorikában, hajlamosak nem fognak
egyetérteni, de nincs okom elferdíteni a tényeket arról, aminek szemtanúja voltam. Ezenkívül kedvenceink és
más állatok is kannabinoid receptorokat tartalmaznak a testükben, így ők is részesülhetnek ennek az olajnak a
hatásaiból.  Sok állatot  kezeltem,  és  bár  néhány ilyen  élőlény  meglehetősen  intelligens  volt,  biztos  vagyok
benne,  hogy  az  olaj  által  előidézett  csodáknak  semmi  közük  a  pozitív  gondolkodáshoz.  ”  Rick  Simpson,
Kender: A legtöbb gyógynövény

Leukémia

„Ha kenderolajjal kezeli a leukémiás embert, az gyakran nagyon gyorsan hoz eredményt. Tapasztalataim szerint
a leukémia az egyik legegyszerűbben gyógyítható belső rák, és ennek az olajnak a használatával látványos
eredményeket láttunk. Az első hely, ahol a THC belép a szervezetbe, közvetlenül a véráramba kerül. Ha rák van
a vérben, akkor valószínűleg nem sokáig lesz jelen. Láttam, hogy a leukémiában szenvedők fehérvérsejt -száma
drámaian lecsökkent két nap alatt, és véleményem szerint úgy érzem, hogy nincs jobb kezelés azok számára,
akik ezzel a betegséggel szenvednek. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

A bőrrák kezelése

„Ha az olajat megfelelően állítják elő, akkor minden bizonnyal gyógyítani fogja a bőrrákot, és általában csak kis
mennyiségű olaj szükséges a feladat elvégzéséhez. Vigye fel az olajat a problémát okozó területre, és fedje le
kötéssel, majd három -négy naponta tegyen be friss olajat és új kötést, és a rák hamarosan eltűnik.

Mindig azt mondom a betegeknek, hogy folytassák a kezelést, amíg a rák megszűnik, majd további két hétig
folytatják a terület kezelését, mintha a rák még mindig ott lenne. Ezzel biztosíthatja, hogy minden rákos sejt
elpusztuljon, és soha nem láttam bőrrákot visszatérni, ha az utasításaimat betartják.

Ha már régóta bőrrákja van, és a rák jól megalapozott,  eltarthat egy ideig a gyógyulásig, de általában még
egészen súlyos esetekben is a bőrrák kevesebb, mint egy hónap alatt  eltűnik. Szélsőséges esetben hosszabb
ideig is eltarthat, de ha igen, akkor folytassa a kezelést, amíg teljesen meg nem gyógyul. Sokan rövid időn belül
meg tudják gyógyítani a bőrrákjukat,  de minden a saját  gyógyulási  ütemétől és attól,  hogy a rák mennyire
mélyen beágyazódott.

Hány ember gyógyította meg a bőrrákot a kenderolaj használatával?

Több száz bőrrákos embernek adtam az olajat. Általában három héten belül eltűnik a rák, és csak egészséges
rózsaszín bőr marad. Valóban nem tudom megbecsülni, hogy hány beteg használta az én módszeremet az ilyen
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rákok gyógyítására. Mégis, mivel ez egyre ismertebbé válik, azt várom, hogy ekkorra világszerte százezrek, ha
nem milliók gyógyították meg magukat ebből az állapotból.

Össze tudja hasonlítani ezt a kezelést a szokásos eljárásokkal?

Nincs összehasonlítás a bőrrák kenderolajjal történő kezelése és az orvosi rendszer által szokásos megfelelő
kezelés között. Elég gyakran műtétet végeznek, és néha sikerrel távolítják el az összes rákos sejtet. De azokból
ítélve, akikkel találkoztam, akiknek újra és újra vissza kellett térniük, hogy eltávolítsák, azt mondanám, hogy ez
elég ritka. Túl sok esetben a betegeknek vissza kell térniük orvosukhoz, hogy ezeket a műveleteket újra és újra
megismételjék.

Még  ha  ezeket  a  műveleteket  többször  is  elvégzik,  az  orvosi  rendszer  gyakran  nem  tudja  felszámolni  a
problémát.  Az orvosok más kezeléseket is alkalmaznak a bőrrák kezelésére,  például folyékony nitrogént  és
kemót  tartalmazó  krémeket.  Ezek  a  kezelések  általában  fájdalmasak,  és  sok  esetben  a  rák  folyamatosan
visszatér, és általában rosszabbodik.

Ha a kenderolajat  bőrrák kezelésére  használják,  az csak  a  mutáló  rákos sejteket  pusztítja  el,  és  az állapot
általában  gyorsan  gyógyul.  Ez  az  ártalmatlan  hatékony  kezelés  nem  árt  az  egészséges  sejteknek,  és
tapasztalataim szerint úgy vélem, hogy messze ez a legésszerűbb módja ennek az állapotnak a kezelésére. Az
orvosi  rendszer  által  használt  módszerek  a  legkevésbé  kellemetlenek  ehhez  képest,  és  nem kell  tartania  a
fertőzésektől  vagy  egyéb  szövődményektől  az  olaj  használata  során.  ”  Rick  Simpson,  Kender:  A  legtöbb
gyógynövény
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Olaj kontra kemoterápia

Mik a fő előnyei ennek a kezelésnek a kemoterápiához, sugárzáshoz vagy más kémiai gyógyszerekhez képest?

„A kenderolajnak  három fő  előnye  van az  úgynevezett  hagyományos  kezelésekkel  szemben.  Először  is,  a
kenderolaj nem árt, másodszor működik, és harmadszor, nem öli meg a beteget. A kemoterápia, a sugárzás és
más  mérgező  vegyszerek  nagymértékben  károsítják  a  szervezetet,  és  túl  sok  esetben  csökkentik  a  túlélési
esélyeinket.  Ezenkívül  az  ilyen  kezeléseket  elviselő  betegek  gyakran  más  egészségügyi  problémákkal  is
végződnek, amelyeket maguk okoznak.

Nem igazán tudom összehasonlítani a kendergyógyszert azzal, amit az egészségügyi rendszer nyújt, mivel nem
tartom gyógyszernek azt, amit adnak nekünk. A kémiai gyógyszerek májtoxikusak. Ami nyilvánvalóvá kell
tennie bárki  számára,  hogy ilyen vegyi anyagok ne kerüljenek a szervezetünkbe,  mivel  mérgek és veszélyt
jelentenek a betegre.

A kemoterápia és a sugárzás rákkeltő, ami azt jelenti, hogy ezek a kezelések nemcsak mérgezőek, hanem rákot
is okozhatnak.  A daganat mérete gyakran csökkenthető kemoterápia vagy sugárzás alkalmazásával,  de sok
esetben egyszerűen lehetővé teszi a rák terjedését. Az ilyen kezelések rákkeltő hatása és mérgező jellege miatt
tönkreteszik  az  immunrendszert,  amikor  a  legnagyobb  szükség  van  rá.  Véleményem  szerint  nevetséges
kemoterápiát  vagy  sugárkezelést  ráknak  vagy  bármilyen  más  betegségnek  nevezni,  ha  nyilvánvalóan
egyáltalán nem szabad használni őket.

Az olaj használata helyettesítheti a sugárterápiát?

A  sugárterápia  kifejezés  elég  jóindulatúan  hangzik.  Úgy  tűnik,  mintha  csak  egy  betegnek  kellene  zenét
hallgatnia a rádióban, és meggyógyul. Természetesen, mivel a legtöbben már tudjuk, hogy ez messze nem az,
ami valóban megtörténik, ezért nevezzük úgy, mint ami valójában a sugárterápia.

Nem hiszem, hogy a sugárterápia jobb, mint a kemoterápia, mivel mindkét kezelés mérgező és rákot okoz. A
kendergyógyászat legyen az első védelmi vonal a rák és minden más betegség ellen, nem pedig olyan kezelések,
amelyek halálunkat okozhatják vagy rosszabbá tehetik állapotunkat.

Amennyire látom, megengedni, hogy az egészségügyi rendszer ilyen pusztító dolgokat tegyen a testünkkel, csak
gyorsabb módja a halálnak. Egyesek számára a kemoterápia és a sugárzás késleltető taktikaként működik, de
végül az a kár, amit ezek a kezelések okoznak a szervezetében, szörnyű. Ha valaki, aki véletlenül átélte az ilyen
kezeléseket és azok tartós hatásait,  számolja  meg szerencsés csillagait,  mert  a túlnyomó többség nem ilyen
szerencsés. Ezenkívül szeretném figyelmeztetni az embereket, hogy a legjobb távol maradni a CT -felvételektől
és az ilyenektől, mivel a betegeket is hatalmas sugárzásnak teszik ki, ami ismét rákot vagy más egészségügyi
problémákat okozhat.

A kenderolaj nem mérgező a szervezetre, és ha ezt az olajat rák vagy más betegség kezelésére használják, nem
károsítja az egészséges sejteket.  A kenderolaj  bevétele után nagyon nyugodt állapotba hozza a beteget,  így
többet pihenhet és aludhat, ami elősegíti a gyógyulást.

Az én szempontomból  nincs  összehasonlítás  a  vegyi  gyógyszerek  és  a  kenderolaj  között.  A vegyszerek és
mérgek  kárt  okoznak és  befolyásolják  a  közérzetet;  súlyos  mellékhatásaik  is  lehetnek,  és  akár  halálhoz  is
vezethetnek. A kenderolaj ártalmatlan,  jó egészségre és gyors gyógyulásra ösztönöz. Szeretem azt mondani,
hogy  ez  az  anyag  elősegíti  az  életet,  és  a  felhasználás  során  szerzett  tapasztalataim  alapján  ténylegesen
jelenthetem, hogy ez a helyzet.

Leírná, hogyan hat a THC a rákos sejtekre az egészséges sejtekkel szemben?

Először is, a THC nem károsítja az egészséges sejteket, de pusztító hatással lehet a rákos sejtekre. A legtöbb
embernek  kevés  ismerete  van  arról,  hogyan  viselkednek  ezek  a  sejtek,  de  valójában  a  rákos  sejtek
öngyilkosságot akarnak elkövetni, és ez jól dokumentált tény. De ha az immunrendszerünk sérült, nem tudunk
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elegendő  természetes  kannabinoidot  előállítani  ahhoz,  hogy  megállítsuk  növekedésüket.  Amikor  a  sejtek
rákosakká válnak, valójában több kannabinoidreceptort termelnek, ami lehetővé teszi, hogy a szervezetünk által
termelt természetes kannabinoidok könnyebben bejussanak. Ugyanezek a receptorok olyan kannabinoidokat is
elfogadnak, mint a THC, amelyeket a kendernövény termel, és ez nagyon hasznos lehet a beteg számára. Tehát
ha a szervezet nem termel elegendő mennyiségű ilyen természetes anyagot a rák növekedésének megállításához,

A kenderolaj bevitelével bőségesen biztosítja ezeket a kannabinoidokat, majd a betegség kordában tartható és
gyógyítható. Testünk minden nap rákos sejteket termel, tehát lényegében mindannyian rákosak vagyunk, de ha
az immunrendszerünk megfelelően működik, ezek a sejtek alig vagy egyáltalán nem veszélyeztetik jólétünket.
Amikor az immunrendszerünk meggyengül, gyakran a rák ismerteti meg jelenlétét.  De ha egy személy elég
bölcs  ahhoz,  hogy kenderolajat  vegyen be,  hogy az  immunrendszernek  lendületet  adjon,  ahelyett,  hogy az
egészségügyi rendszerbe menne, akkor jelenléte nem lesz sokáig érezhető.

Tanulmányokat tanulmányoztunk a témában, és most megadom a tudományos magyarázatot arra, hogy a THC
miért hatékony a rák kezelésében. Amikor a kenderolajat rákgyógyszerként fogyasztják, az olajban lévő THC
egy  ceramid  nevű  zsírmolekula  felhalmozódását  okozza.  Amikor  a  ceramid  rákos  sejtekkel  érintkezik,
programozott  sejthalált  okoz,  miközben  nem  árt  az  egészséges  sejteknek.  Így  magyarázták  az  általunk
tanulmányozott tudományos kutatások, de soha nem hagytam abba más magyarázatok keresését.

Egy Batya Stark nevű csodálatos hölgy segítségével kifejlesztettem egy új elméletet, amely magában foglalja a
tobozmirigyünket  és az általa  termelt  melatonint.  A fluorid és az orvosok által  kínált  számos vegyi anyag,
valamint egyéb dolgok, amelyekkel kapcsolatba kerülünk, gyakran rontják a tobozmirigy melatonin termelési
képességét. A melatonin az ember számára ismert legnagyobb antioxidáns, és eljut testünk minden sejtjébe. A
tobozmirigy  és  az  általa  termelt  melatonin  nagyon drámai  szerepet  játszhat  az  egészség  megőrzésében,  és
valóban sok köze van az általános jó közérzetünkhöz.

A tobozmirigy működésének romlása miatt a melatonin termelési képessége jelentősen csökken. Kiderült, hogy
az életkor előrehaladtával a melatonin szint csökken, és úgy érzem, hogy ez a csökkenés hatással lehet a rák
kialakulására  is.  Tudományosan  bebizonyosodott,  hogy  pusztán  a  kender  dohányzása  nagymértékben
megemelheti  a  melatonint.  Talán  ez  az  egyik  oka  annak,  hogy  a  kendert  dohányzó  személyek  rákos
megbetegedése alacsonyabb,  mint  azoké,  akik nem. Gondoljunk csak bele,  hogy a nyers, el  nem égett  olaj
elfogyasztása mit tehet a melatonin szintje számára.

Ha jól értem, az olajban lévő kannabinoidok a tobozmirigy túlhajtását okozzák, és ezt követően a melatonin
szintje  meredeken  emelkedik.  Úgy  gondoljuk,  legalábbis  ez  okozza  azt  a  csodálatos  hatást,  amelyet  ez  a
gyógyszer  olyan  sok  betegségre  gyakorol,  beleértve  a  rákot  is.  Ha  a  tobozmirigy  hatalmas  mennyiségű
melatonint termel, az nem árt a szervezetnek, de pusztító hatással lehet a beteg betegségére. Ha a melatonin
szintje továbbra is magas, a beteget sújtó betegség vagy betegség gyakran kontrollálható vagy akár teljesen
gyógyítható. A valóságban nem vagyok orvos, és nem rendelkezem ahhoz, hogy azzá válhassak, de mégis úgy
érzem, nyitva kell hagynunk elménket más magyarázatokra. Ha jól gondolom a melatonin fontosságát, akkor új
módszert  adhat  nekünk  a  betegségek  ellenőrzésére,  és  segíthet  megmagyarázni  a  gyógyszer  öregedésgátló
hatásait. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Rák ajánlások

Mottó: Úgy tűnik, hogy a rák spontán remissziója meglepően gyakran fordul elő kannabiszolaj jelenlétében

„A barátnak csontrákja van. Csak a múlt héten kezdtem el az olajat, a fájdalom elmúlt, jobban érzi magát. Az
onkológiai orvosok megdöbbentek. ” Joe

„Egy kis jó hír tegnap. Egy férfi, akit éppen adtunk néhánynak, padlóra került orvosával, amikor néhány héttel
később kiderült,  hogy a tüdőben lévő daganatok eltűntek,  valamint a májban lévő daganat,  amely csak egy
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pontra zsugorodott. Egy kis cső! Van néhány útközben, és mindannyian jól vannak. Remélem, jó a helyzet.
Phoenix Tears él és jól van. ” Chris

„Frissítés - 81 éves barátomnak 3 daganata ment át az arcán (bőrrák) laphámrák. Esélyük sem volt a világ
legjobb gyógyszereivel szemben. 5 hét olajjal, és jobban érzi magát, mint 15 év alatt. Visszatért az étvágya! Ő
nyeri a csatát !!! Nyerjük a csatát! Jose

Steve: Lenyelte az olajat, és helyileg is használta?
Jose: Mindkettő
Steve: Fantasztikus Hát nem csodálatos, ha tudjuk, hogy így tudunk változtatni valakinek az életében
Jose: Két hétig elkezdte dörzsölni az arcát 68% THC olajjal, olívaolajjal és kókuszolajjal keverve, mielőtt 
felszínre került. Az olívaolaj nélkül is lenyeli, miután megdörzsölte az arcát.
Jose: Az orvosa tegnap felhívott, és elmondta, hogy bőrrákja is van, és szeretné, ha Olaj kipróbálná magát.
Steve: Ez fantasztikus hír arról, hogy az orvos segítséget akar. Jól van barátom !!!! És örülök, hogy 81 éves 
barátod újra élvezheti az életet.
Jose: Igen, ez csodálatos! Dr. P, akit hívni fogunk, néhány könyv ismert szerzője, nagyszerű természetgyógyász 
és orvos. Az elmúlt 2 hétben 5 beteget irányított hozzám. Minden terminális rákos beteg. ”

„Két  héttel  ezelőtt  egy  másik  bőr-/torokrákos  páciensemnek/barátomnak  adtam  gyógyító  olajat,  amelyet
helyileg kell bevenni és használni, egy kis kókuszolajjal együtt. Kedden elmondta, hogy az arca bőre kinyílt, és
a daganat ki volt téve. Mondtam neki, hogy folytassa az olaj alkalmazását, de a kókuszolaj nélkül csak a tiszta
gyógyító olajat. A gyógyító olajat közvetlenül a kitett daganatra tette, és azt mondta: „A kilógó dudor másnapra
eltűnt. Dörzsölés után perceken belül elkezdett lefolyni. Kiszivárgott - az olaj kiszívta a rákot, mint egy kenőcs.
” A rákos daganat megvolt, most megszűnt ... Két hét !!! ” Jose

„Egy  családtagnak  torokrákos  golflabda  méretű  daganatai  voltak  48  órán  belül,  miután  az  olaj  feldobta  a
működő  daganatokat.  Dokumentálva  van.  Segít  a  női  problémákon  is.  Senki  sem  törődik  azzal,  hogy
gyógymódokat vagy segítséget talál, amelyek csak szintetikus lóhormonokat adnak, aztán csodálkoznak, miért
őrülnek meg a nők. ” Debra

„Szia  Rick  Simpson  és  Jindrich  Bayer,  nagyon  BOLDOG  BOLDOG  híreket  akartam  megosztani.  Anya
vizsgálatai „mérhető” csökkenést mutattak a májban és a hasnyálmirigyben lévő ALL tumorokban. Valamint a
tüdőben lévő daganat most TELJESEN, 100% -BAN ELMENT !!!

Nagyon sok köszönet illeti a körbejárást, de az első számú ember, aki a legtöbb szeretetet érdemli, Rick, amiért
kezdetben ilyen nyíltan megosztotta ezt az információt a világgal.

Köszönöm Jindrich mindazt, amit tesz, beleértve a támogató kedvességet és az utasításokat. Tudom, hogy még
mindig  a  tojáshéjon  járunk  a  diagnózisával/előrejelzésével,  de  ha  a  dolgok  tovább  javulnak  (a  daganatok
zsugorodnak  vagy  „megoldódnak”,  ahogy  nevezik,  további  áttét  nélkül).  Végül  elküldöm  neki  az  orvosi
jelentések előtt és után, hogy lássa, hogy segített megmenteni egy hihetetlen, szerető, tevékeny, ajándékozó nő
életét, aki gépelés közben a szabadban ülteti gyógynövénykertjét. : o). Sok szeretettel, Barbara "

-Szia Barbara,  köszönöm, az e-maileddel töltötted a napunkat.  Üdvözölje édesanyját értünk, és ügyeljen rá,
hogy ne  végezzen más  vizsgálatot,  röntgenfelvételt  vagy egyéb rákkeltő  ostobaságot.  Hagyja,  hogy érezze
magát, 120-180 g olajat kell ennie fél éven belül. Ha én lennék, akkor minden nap megeszem az olajat életem
végéig, a ráknak nagyon kicsi az esélye, ha olaj van jelen a szervezetben. A fenntartó dózisok rendkívül fontos
részét képezik ennek a módszernek. Üdvözlettel, Jindrich

„Anyukám az olajjal  meggyógyította  a 3. stádiumú kissejtes tüdőrákot !! J Mondtam már,  hogy csak négy
hónappal a diagnózis után rákmentes? Hát ez történt. J ”Hajnal

„Apámnak hasnyálmirigyrákja is van, amely a májban és a tüdőben terjedt a kemoterápia során, majd ismét
terjedt, nagyon rosszul volt és gyorsan romlott. Három hónapja kezdte el az olajat, a hétfői legutóbbi vizsgálat
szerint mind a 7 folt eltűnt, és a hasnyálmirigyrák összezsugorodott, 100% -kal jobban érzi magát, és visszaáll
az életminősége. Az olaj valóban csodálatos. ” Lisa

57



A RÁK GYÓGYÍTÁSA: A RICK SIMPSON PROTOKOLL

„Apám szintén a hasnyálmirigyrák olaján van, amely hét másik helyre is átterjedt, 5 hónapja van az olajon,
mind  a  hét  folt,  amely  a  kemoterápia  során  jelent  meg,  eltűnt  az  olaj  kezdete  óta,  és  a  hasnyálmirigyrák
összezsugorodott. az ő élete!" Lisa

"Szia,  csak  frissíteni  akartam.  Apa  újabb  vizsgálatot  végzett,  mióta  5  hónapja  elkezdte  az  olajat
hasnyálmirigyrákra. Az utolsó vizsgálat azt mutatta, hogy a hasnyálmirigy rákja összezsugorodott, és a többi 7
folt, amely kemoterápia alatt jelent meg, eltűnt az olaj beindítása óta. Az új eredmények azt mutatják, hogy a
rák a hasnyálmirigyben ismét összezsugorodott, és nincs más folt, ami véresen fantasztikus, tekintve, hogy ezért
a  hasnyálmirigyrák  annyira  halálos a terjedése miatt.  Tehát  8 hónap az 5 hónapban olajpapa használatával
remekül teljesít, valójában most jobban érzi magát, mint amikor először diagnosztizálták. Szóval még egyszer
köszönöm Ricknek, JB -nek és mindenkinek, aki segít ennek az információnak a megismerésében, ha nem az
olaj miatt nem lenne apám !! ” Lisa

„Apám szintén 4. stádiumú hasnyálmirigyrák volt. 10 foltja is volt a májban ... ez 2012. november végén volt.
Most 1 foltja van a májon (.08) és 1 folt a hasnyálmirigyben (8 mm). Ezt verjük. Orvosai megdöbbentek. Hízik,
és összességében remekül érzi magát. A kannabiszos olaj is jó. ” Angie

- Ne játssz hígított gyógyszerrel, Angie. Helyi használatra jó, de nem szeretne kannabisz -olajat adni a rákos
betegeknek egyetlen kezelésként. A teljes teljesítményű, teljes spektrumú támadás működik a legjobban.

Különösen  azok  számára,  akiknek  „muszáj”  menniük,  vizsgálják  felül,  hogy  „hogyan”  gyógyul.  Az  ilyen
embereknek automatikusan hozzá kell adniuk további 60 g olajat a protokollhoz, mert csak feleslegesen mentek
keresztül erősen rákkeltő eljáráson, hogy „lássák”, hogyan érzik magukat. A kíváncsiság pénzbe kerül, elnézést.

Gratulálok és sok sikert kívánok. Nagyszerű látni a másként gondolkodó emberek sikerét. JB

„Tényszerű bizonyíték vagyok arra, hogy az RSO közvetlen hatással van az MPNST -re és az NF1 -re. Az
orvosi  feljegyzések,  az  MRI,  a  PET  és  a  CAT  -vizsgálatok  a  tumor  méretének  és  aviditásának  jelentős
csökkenését bizonyítják. ” Kristyne

„Oké,  Peeps.  Ma van az a  nap,  amire csak reméltem,  hogy valaha  is  megtörténik.  A biopszia  eredményei
megvannak. Corrie Yelland CSAK MEGERŐSÍTETT, HOGY RÁKJA 100% -osan TELJESEN ELMENT !!!!
RÁK FREEEEE VAGYOK !!!!! Még a diszplázia sem, nemhogy a nagy C.

Hihetetlen, csodálatos barátaimnak, akik együttesen felelősek voltak azért, hogy megengedhettem magamnak a
gyógyszert  =  nincsenek  szavak,  amelyek  leírják,  mennyire  hálás  vagyok  mindannyiótoknak.  Csodálatosak
vagytok!

Heather-hez, aki először küldött nekem RUN OF THE CURE-Ez a videó szó szerint megváltoztatta az életemet.
Ki gondolta volna, hé? Szeretlek! Rick Simpsonnak, Jindřich Bayernek szívből ... KÖSZÖNÖM a tudást és a
támogatást. Ma élek mindnyájatok miatt! Igazán boldog vagyok, hogy ilyen csodálatos családom és barátaim
vannak. ” Corrie

Szia Jindrich, csak egy gyors megjegyzés, hogy tudassa velem, hogy ma láttam az orvosomat. A jelentés szerint
a rák (anális csatorna rák) már nem észlelhető. Tavaly ősszel azt mondták, hogy 2-4 hónapom van, ha nem
csinálok  sugárzást.  Úgy  döntöttem,  hogy  nem  sugározok,  és  inkább  az  RSO  -t  próbálom.  Nyilvánvalóan
működött! Szívből köszönöm, köszönöm, KÖSZÖNÖM Ricknek és magadnak !!!! ” Corrie

„A legújabb sikertörténetem. Ez egy 50 év körüli nő, akinél a 3. stádiumot diagnosztizálták, de nagyon közel
van a 4. stádiumú tüdőrákhoz. Ma ezt kaptam: „Nos, anyám egy hónapja elment CT -vizsgálatra, és pár napja
visszakapták az eredményeit.  Teljesen megszűnt! Az orvosa elolvasta őket, és azt mondta, hogy a nagyobb
tömeg tiszta, és semmi sem maradt ...

Még mindig  COPD -s,  de  ezen fogunk dolgozni,  és  a  dohányzásán is.  Köszönöm szépen a  tanácsokat  és
ismereteket azokról a dolgokról, amelyekről soha nem tudtunk. Minden okkal jött össze, és nagyon boldogok
vagyunk. Isten áldjon Téged, és a családodat." Corrie

- Úgy tűnik, hogy a tüdőrák spontán remissziója meglepően gyakran fordul elő kannabiszolaj jelenlétében. JB
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- Oké, minden csodálatos Peepsem, ez hosszú olvasmány lesz, de azt hiszem, tegnap elértem a PAYDIRT -et.
Tavaly  szeptember  óta  nem láttam fogorvosomat.  Abban az  időben az  életemért  való  küzdelem közepette
voltam. A fogorvosomnak ekkor azt mondták, hogy rákos vagyok. A szokásos beszélgetésünk volt, ahol azt
mondtam neki, hogy nem sugárzom, és „alternatív kezelést” végzek. Annak idején megkérdezte, mit csinálok.
Haboztam, hogy elmondjam -e neki, mivel ismert volt a „merevségéről”, de azt mondtam neki, hogy nézze meg
a Run from the  Cure  című filmet.  Valójában felhívott,  miután  megnézte.  Azt  mondta,  hogy egészségügyi
szakemberként inkább a dobozban volt, hogy van egy bátyja (orvos) és egy másik testvére, (gyógyszerész), és
hogy néha „nincs minden válaszuk”.

Gyors előretekerés  a  tegnapra.  Döbbenten  látta,  milyen jól  nézek ki,  és  pillanatnyilag  szótlan  volt,  amikor
elmondtam  neki,  hogy  a  kannabiszolaj  bevált.  Elkezdett  mindenféle  kérdést  feltenni.  Sokuk  „tudományos
kérdés”, amelyekre nem tudtam válaszolni. Kérdezett a klinikai vizsgálatokról, diff. betegségekkel, amelyeket
kannabissal kezeltek stb. Beszélni akar testvérével rólam, valamint a kannabiszról, mint a rák „gyógymódjáról”,
és azt is szeretné, ha a bátyja kutatná a kannabiszt, mint gyógyszert. Jó lenne, ha elvenné a mobilszámomat és
az e -mail címemet?

Itt  lesz  nagy.  Testvére,  Dr.  Jake  Theissen  korábban  dékán  volt,  és  úttörője  volt  a  Waterloo  Egyetem
farmakológiai  programjának.  Jelenleg  a  gyógyszergyártók  tanácsadója,  és  az  „Új  megközelítések  a
rákkezelésben” szakterületre specializálódott. Erősen kötődik a Kanadai Rák Társasághoz. (Ezenkívül őt kérte
fel a kormány, hogy vezesse a hígított  kemo -botrány vizsgálatát.) John azt mondta, hogy a bátyja gyakran
mondta, hogy valami jobbnak kell lennie a rák kezelésére. Valami természetes, nem pedig kémiai. Mondtam
neki, hogy „ne keressen tovább”. A kannabisz a „valami természetes”.

Ujjaim keresztbe tették a kukucskáimat. Ha valaki ilyen befolyásos ember a mi oldalunkon áll, az hatalmas
lehet!  Janet  Sweeney,  Robert  Melamede,  Peter  O'Toole,  Lester  Grinspoon,  Gersh  Avery,  Rick  Simpson.
Cannabis Science, maga lenne a fedélzeten, hogy segítsen nekem ebben az esetben, ha szükséges, és rendben
lenne, ha a fogorvosomat vagy a testvérét hozzátok irányítanám?

Köszönöm, hogy elolvasta Peeps -et. Terjesszétek tovább a hírt ... A KANNABISZ OLAJ ÖL A RÁK! ” Corrie

K. Láttál -e valaha RSO -t a prosztatarák gyógyításában? 

A. Természetesen. A legjobb eredmény érdekében kövesse az utasításokat. Íme egy példa a működésére, és
Dennis tudományos magyarázatot is ad az olaj működésére. Ennek ellenére kövesse Rick utasításait, fogyassza
az olajat az utasításoknak megfelelően (az alacsony dózisok, például azok, amelyeket Dennis használt, lehet,
hogy nem elegendő más betegek számára), és használja az olajat kúp formájában is. Üdvözlettel: JB

„2013 elején prosztatarákot diagnosztizáltak nálam, és Gleason 9 minősítést kaptam. Első lehetőségként úgy
döntöttem, hogy kipróbálom Rick Simpson kannabiszolaját. A rák nagy része 90 nap múlva eltűnt egy második
biopszia szerint, de a daganat még mindig ott volt. Úgy döntöttem, hogy az adagom túl kicsi, ami egy tized
gramm naponta, ezért úgy döntöttem, hogy megismétlem még 90 napig. Ezúttal az adagot napi 3 tized grammra
növeltem az első 60 napban és 5 tized grammra az utolsó harminc napban, kivéve az utolsó napot, amikor teljes
grammot vettem be. A következő biopszia azt mutatta, hogy a daganat eltűnt. És ami még jobb, a rákom 99,9%
-ban megszűnt! Hálát adok Istennek, hogy közvetlenül vezetett a kannabiszhoz.

A daganatom előtt nagyon ellenálltam a marihuána bármilyen formájának, de amikor szörnyű sugárzással és
kemoterápiával szembesülsz a halállal, azt gondoltam, nincs vesztenivalóm. Az urológusom azt mondta, hogy
még soha nem látott ilyet, ez teljesen kimaradt a listából. ” Vilmos

„Éppen most kaptam le a telefont az urológussal. A férjemnek sok egészségügyi problémája van a prosztatarák
után évekkel ezelőtt. Körülbelül 2 hónapja küldték biopsziára, de a vese és a hólyag közötti csőproblémák miatt
nem  tudták  elvégezni  a  teljes  biopsziát.  Azonban  elegendő  szövetet  kaptak  ahhoz,  hogy  lássák,  hogy  a
prosztatarák visszatért,  és most rákos sejtek vannak a hólyag falán. Más betegségek miatt kezelniük kellett,
mielőtt visszamentek, és más orvosi problémák miatt folytathatták a biopsziát. Ezt nagy nehezen ma sikerült
megvalósítani.  Nemrég kaptam le a telefont  az orvossal,  és bár veseproblémái vannak a sugárzás miatt,  és
esetleg elveszítheti a veséjét,  jobban meg volt zavarodva a rákos sejtek hiánya miatt,  amelyeket 2 hónappal
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korábban észlelt.  Nincs rá bizonyíték,  és egyszerűen nem tud rájönni.  Az első biopszia  után azonnal főnix
könnyeket készítettem. Mindkettőnknek elég jó a toleranciája,  így egy hét és 10 nap alatt  megkaptam az 1
grammos adagot.  Egy hónappal később nincs rákunk! Meg vagyok döbbenve, bár soha nem kételkedtem a
mindenható  gyom csodatevő  erejében.  Nekem is  ritka  autoimmun  betegségem van (ugyanaz,  mint  Harold
Ramis színész). Naponta csodálkozom, mivel több mint 3 éve remisszióban vagyok, ami szerintem elég ritka.
Nem  tudom  miért,  de  talán  a  napi  fogyasztásomnak  is  köze  lehet  ehhez.  2  orvosom  tisztában  van  a
kezeléseimmel és 100% -ban támogat.  Szóval hálás vagyok Simpson úrnak! Köszönöm, hogy utat mutatsz!
Csak el akartam küldeni a bizonyságomat, mert nagyon hálás vagyok. Adományozni fogok az ügyednek, ha már
itthon van, és berendezem. Mégegyszer szívből köszönöm! Üdvözlettel: DKS ”

„Ugyanez a betegségem van, Harold Ramis a múlt hónapban halt meg ... vasculitis.  Több mint 15 éve van
nálam, de végül körülbelül 4 évvel ezelőtt diagnosztizálták, amikor a tünetek olyan szörnyűek voltak, hogy még
járni sem tudtam. Most már 3 éve remisszióban vagyok a cytoxan (kemo) és a prednizon eredeti kezelése óta.
Aztán  imurán  karbantartásra.  El  akartam  hagyni  minden  gyógyszert,  mert  számomra  a  mellékhatásaik
rosszabbak  voltak,  mint  a  betegség.  Az  orvosom  nemet  mondott.  Tehát  azt  tettem,  amit  bármely  más
keményfejű, makacs ember megtenné ... Saját engedelmemmel levettem magam róluk !!! Hehe. A szteroidok
napi 2 mg -ra csökkennek. Nehéz leszokni róluk !!! A legutóbbi orvoslátogatáson, mert olyan jól voltam, az
orvosom  végül  levett  a  korábban  abbahagyott  gyógyszerekről  (soha  nem  tudta,  hogy  évekkel  ezelőtt
abbahagytam). Nem tudom, de már 3 éve remisszióban vagyok.

A legtöbb embernek, akik ebben a betegségben szenvednek, mindig sok problémája van, de én úgy érzem
magam, mint egy normális ember, akinek csak néhány problémája van, a betegség az elején okozta, mint a láb
és a kéz neuropátiája. Ettől eltekintve jó vagyok. Minden nap edzeni és futni. Csak annyit tudok, hogy napi
kannabisz  -használóként  nagyon  szerencsés  embernek  tűnök  ahhoz  a  sok  emberhez  képest,  akik  ilyen
betegségben szenvednek, és maroknyi szörnyű tablettát szednek az immunrendszer elnyomására és a betegség
ellenőrzésére.  Az egyetlen dolog, amit  biztosan tudok, hogy a kannabisz segített  abban, hogy úgy érezzem
magam, mint ma. A sok orvosom közül ketten 100% -ban támogatnak, az egyik a neurológusom!

Nagyon  könnyű  saját  RSO  -t  készíteni.  Eleinte  ideges  voltam,  ezért  először  próbáltam  kis  mennyiséget
készíteni.  Csodálatos lett,  így ezzel a tudással többet csináltam. Csak követtem Rick receptjét  egy kis barát
segítségével!  Egy  nemrégiben  közzétett  Facebook  -bejegyzésem  óta  (nem  értek  ehhez  a  csodálatos
gyógynövényhez) számos privát üzenetet kaptam arról, hogy a családom sikereket keresett segítségért! Arra
készülök, hogy egészséges felnőtt gyermekeimet tartsák karban, csak hogy ne legyen esélyük arra, hogy valami
katasztrófát okozzanak. Szeretem ezt!!! Köszönöm szépen Simpson úr !!! Ez a kaliforniai lány nagyra értékeli
mindenki iránti odaadását !!! ” Deborah

„A férjem csinálta a Phoenix Tears programot, amikor 4. stádiumú hólyagrákja volt. A műtét utáni jelentés
(amely NEM lett volna, ha jobban bízunk a programban) egyáltalán nem mutatott rákot. Nem vagyok hajlandó
sikereket követelni az Alzheimer -kórral kapcsolatban, de a rák esetében nincs jobb megoldás. ” Caren

„Üdv újra Rick! Remélem ez az email jó egészségben talál. Ma azért írok, hogy megkérdezzem, meddig kell a
páciensnek az olajon maradnia? Van egy páciensünk, akinek hatalmas daganata van. Március 15 -én kezdte, és
eddig 40 grammon volt túl. A 2. nap óta napi 1,5 grammot vagy többet fogyaszt. Ha abbahagyja a 60 grammos
terápiás  adagot?  A  pénz  fontos  tényező  ennek  a  betegnek.  Eddig  semmit  sem  fizetett  a  gyógyszereiért.
Gondozójuk adományozta az első 60 gramm olajat,  de nem adhat örökre ingyenes gyógyszert.  Köszönjük a
közreműködést. Értékelem a belátásodat. Üdvözlettel: Janet ”

- Kedves Janet, azt mondod, hogy a második nap óta napi 1,5 grammot fogyott. Az általam gyártott olaj olyan
erős, hogy az átlagembernek általában körülbelül 5 hétre van szüksége ahhoz, hogy eljusson arra a pontra, ahol
napi  1  grammot  fogyaszthat.  Probléma lehet  azzal  a  törzzsel,  amelyet  az  olajkender  törzsek  előállításához
használtak, gyógyító képességeik nagyon eltérőek lehetnek, így a probléma a törzs lehet. Általában mire a beteg
60 gramm olajat  fogyaszt, a rák eltűnik. De ha nem, továbbra is adok nekik olajat,  amíg meg nem lesz. A
szükséges idő és a szükséges olajmennyiség személyenként nagyon eltérő lehet. Mindannyian mások vagyunk,
és vannak, akik gyorsabban gyógyulnak, mint mások. Általában azok az emberek, akiket súlyosan károsítottak a
kemo és sugárzás miatt, hosszabb kezelést és több olajat igényelnek. Az olajnak meg kell szüntetnie minden
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kárt, amit ezek az úgynevezett kezelések maguk után hagytak. Azt tanácsolom, hogy próbálja meg előállítani az
olajat egy másik erős indica törzsből, de mindenképpen tartsa őt az olajon, ez az egyetlen dolog, amit tudok,
ami megmentheti az életét. Üdvözlettel: Rick Simpson ”

„Nem vagyok benne biztos, hogy ez siker-e, de én biztosan egynek tartom! Ha bárki kíváncsi lenne, miért van
férfias  hangom,  nem azért,  mert  cigaretta  voltam,  vagy  bármi  más-  soha  nem dohányoztam,  hanem mert
eltávolították a pajzsmirigyemet.  51 éves vagyok (és fél!),  És 20 éves korom óta használok olajat.  Mindig
kellemesnek  találtam  a  párologtatást.  Néhány  évvel  ezelőtt-  kezdtem  nyelni,  és  orvosaim  csomópontokat
találtak a pajzsmirigyemen. Csomópontok a pajzsmirigyemen, hogy rákvizsgálatra kellett mennem. Amikor ezt
megteszik- csak egy nagy segg tűt szúrnak a torkodba, és bejutnak a vizsgálandó csomópontokba. A hely miatt
nem adnak semmit- érzéstelenítőt sem. Tehát tedd meg ezt néhányszor, és nézd meg, hogy tudsz-e nyugodtan
ülni.  Különben is-  miután  6-szor  leszúrták-  és  olyan nagy lett  a  pajzsmirigyem,  hogy lenyelési  és  légzési
nehézségeim voltak-  eltávolították  a  pajzsmirigyemet.  Családom minden  rákos  megbetegedése  mellett-  azt
hittem, megelőzöm a játékot. Nincs rák. Egyik sem. Én vagyok az egyetlen a családomban, aki eddig elkerülte a
rákot. 20 éves korom óta olajjal foglalkozom. Szinte minden rákos tesztet elvégeztem a család története miatt-
és eddig nem hála Istennek! Te számolsz :-) ”Janet

„Szia Rick! Amy ma reggel meghalt. Amy abbahagyta az olaj használatát, amikor furcsán felmerültek a számai.
Azt mondtad, valami nem volt szagos- nos, az orvosok elrontották a laboratóriumi eredményeket, és rosszak
voltak. Amy annyira fáradt volt (23 kör sugárzás, 3 vagy 4 kemoterápia). A lány csak feladta. Nem viccelek.
Olyan sok mindenen ment keresztül előttünk, hogy úgy érezte, eljött az ő ideje. Igaza volt. Olaj nélkül vége lett.
Az előző héten nagyon jól nézett ki- esküszöm! Napi két grammot akart felvenni, és nagyon meg akarta rúgni.
Aztán ezek az átkozott  tesztek visszatértek,  és kész. Könyörögtem neki, hogy folytassa a szedését.  Hogyan
kezeli ezt? El vagyok keseredve. Janet ”

- Kedves Janet, tudom, mit érzel, kedves, néhány emberrel ugyanaz történt, mint kezelés alatt, és ez nem jó
érzés. Legalább szívünkbe vehetjük azt a tényt, hogy amit tettünk, segített, és nem mi okoztuk a kárt. Gyakran
nagyon nehéz nem mélyen bekapcsolódni azokba, akiket kezelünk, és ha valami ilyesmi történik, mindig arra
késztet,  hogy  megfojtsam  a  felelősöket.  Nem  érdekel,  hogy  ezek  az  idióta  orvosok  mennyire  gondolnak
magukra és hivatásukra, a gyilkosság gyilkosság, és mielőtt ennek vége lenne, a nyilvánosság látni fogja őket,
amilyenek.  Janet  így  nézek  rá,  nem  tudunk  mindenkit  megmenteni,  de  amit  teszünk,  számtalan  ember
szenvedését enyhíti. Tehát csak annyit tehetünk, hogy folytatjuk, amíg észhez nem tudjuk hozni ezt a világot.
Csodálatos nő vagy, hatalmas szívvel, és amit csinálsz, sokat jelent a szenvedő tömegeknek. Ezért próbáljon
minden jóra koncentrálni,  amit tett,  és ne hibáztassa magát mások hozzá nem értéséért.  A hozzánk hasonló
emberek és a hozzánk hasonló emberek fogják megváltoztatni ezt a világot, ezért kérlek, ne hagyd, hogy bármi
is eltántorítson téged attól az útról, amelyen mindketten utazunk. Üdvözlettel: Rick Simpson ”

„Sokszor megosztottam a Facebook -falomon Rick Simpson Phoenix Tears -ját ... aztán egy napon egy barátom
a halálos ágyán volt Lymphomával. Amikor meglátta a bejegyzéseimet az olajon, azonnal elkezdte szedni az
olajat, és most RÁKMENTES! Orvosai csodálkoznak, hogy azt mondták neki, hogy három hónapja van még
hátra… TÉVEDETT. ” Jamie

„Kedves Simpson úr, van egy páciensem az Egyesült Államokban, aki nemrég kezdte a Phoenix Tears műsorát.
Ez törvényes a mi államunkban. Körülbelül egy hónapja van a programban, de a második héttől jóval több mint
egy grammot kér naponta. A napi több mint egy gramm jót tesz? Ingyen vettem fel ezt a beteget, és van egy
olyan érzésem, hogy kicsit játszik velem. A második hét óta napi egy grammot akart, majd napi két grammot -
és ez rendkívül erős. Negyed grammra kapok hurkot. Buddhát használunk - 100% indica, több mint 15% THC -
tartalommal. Hogyan bánik azokkal a betegekkel, akik egyre többet akarnak? Köszönöm, George ”

„Kedves  doktor  úr,  bátorítok  minden  súlyos  állapotú  embert,  hogy  mielőbb  vegye  be  az  olajat.  Minél
gyorsabban  tudják  bevenni,  annál  gyorsabban  gyógyulhatnak.  Láttam  néhány  embert,  aki  egy  hónap  alatt
lenyeli a teljes 60 grammos kezelést, és meggyógyítja a végső rákot. De az ilyen emberek ritkák, és több mint
lehetséges, hogy ez a fickó játszik veled. Pár ember kipróbálta ezt velem, és rájuk bíztam. Nem bánom, ha olajat
szállítok  azoknak,  akiknek  gyógyászati  szempontból  szükségük  van  rá,  de  nem  adom  el  azoknak  a
bolondoknak, akik csalni akarnak. Ha úgy érzi, hogy ez a fickó csalni akar, akkor mondja meg neki, hogy maga
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kell előállnia a kenderrel a gyógyszer előállításához. Ha ő az igazi, akkor valószínűleg ezt fogja tenni, ha nem,
akkor valószínűleg soha többé nem fog hallani felőle. Nem rendelkezik végtelen mennyiségű olajjal, és oda kell
mennie, ahol a legtöbb jót fog tenni. További jó munkát. Üdvözlettel: Rick Simpson ”

„TERMINAL rákos nőt kezelek RS kenderolajjal, és végre jobban van. MŰKÖDIK!" voodootattooo

„Most ugyanezt csinálja. 25% THC SKYWALKER OG, az utolsó OG olaj, a PSA -m 160 volt. 100 gramm után
ma a 7. " Jimmy

„Szia  Chris,  frissítsd  ...  a  rák  elmúlik  ...  tegnap  reggel  hívott  zavaros  onkológusától.  Általában  személyes
találkozónk van, de ezúttal felhívta, hogy tájékoztassa a néhány héttel ezelőtti vizsgálat eredményeiről.

Máj - a rák már nem látható. A tüdőrák, az egyik tüdőrák megszűnt, a másik tüdőrák jelentősen csökkent. Mell -
nem kommentálta ... Nem említette a mell gondolatot ... szóval anya visszahív néhány kérdésre, és megbeszél
egy találkozót, hogy bemegyünk, beszélgessünk vele és megnézzük a múltat és a legutóbbi vizsgálatok. Attól
tartok, kicsit megdöbbent, amikor a doktor arról kezdett beszélni, hogy eltűnik a máj- és tüdőrákja, és elfelejtett
rákérdezni a mellterületére.

Minden vizsgálat az új hormonterápiás út előzetes szűrésére szolgál ... de a doktor azt mondja, hogy már nem
lehet jelölt a hormonvizsgálatra, mivel a betegnek növekednie kell a rákos területeken, és minden területe NEM
növekszik, de haldoklik.

Túl vagyunk a holdon az olaj eredményeivel !!! Amikor körülbelül egy hónapja beszéltem Rick -el anyámmal
kapcsolatban, azt javasolta, hogy menjen el egy második 90 napos kezelésre, és ezért szeptember elején ezt
tervezzük. Addig is fenntartó adagot adunk neki.

Azta! Már a kezelés kezdetén tudta, hogy az olaj a daganatain dolgozik, érezte, hogy zsugorodnak és elmúlnak.
Mindannyian  nagyon  hálásak  vagyunk,  hogy  megismertette  velem  dokumentumfilmes  elképzelését,  és
megosztotta velünk ezt a kezelést. Ma este itthon vagyok, ha van időd beszélgetni. Örökké hálás, Cindy "

„Szia drága Corrie ... Csak szeretném tudatni veled, hogy anyámtól kapott olajat egy barátom barátjának adtam,
akinek mellrákja van ... Egy hónapig szedte, és remisszióban van ... Néhány rákos sejt meghalt a daganatban ...
És az orvos meglepődött és pozitív volt, és nyilvánvalóan, ha legközelebb jobb eredményeket ér el, az orvos
elkezd valamit tenni az olajjal kapcsolatban. Annyira boldog vagyok, és hálás vagyok Istennek, hogy lehetővé
tette, hogy ezt az információt átadhassam ennek a nőnek a kannabiszolajról. :))) Bárcsak anyám minden nap
bevehette volna az olajat ... ”

„Szia Rick, van egy jó hírem. Anyám nem bírta tovább lelkileg a felismerést, hogy rákos a melle, ezért átesett a
műtéten.  Azonban  megetett  30  g  adagot,  és  ivott  néhány  gyógyteát  egy  srácból,  amely  mindenféle
gyógynövényt  tartalmaz,  és  ő  is  betette  a  kötszereket  ezekből  a  gyógynövényekből.  Egyébként,  amikor  az
orvosok kivették a rákot, az nem volt több, mint 7 mm és 100% -os szövet, csak 1% volt aktív, rosszindulatú és
haldokló fázisban. 3 orvos nézte ezt, és azt mondták, hogy soha nem láttak ilyesmit ... Tehát, ha a nő 1–2 hétig
elmegy a műtét nélkül, minden eltűnik. Most minden nap másfél grammot vesz be az olajból, és most már érti,
hogy a művelet teljesen felesleges volt.

Viszont most sokkal nyugodtabb, mint volt, mert megijedt, így nem tudtuk lebeszélni a műtétről ... de most
minden  rendben  van,  és  a  gyógynövények  és  az  olaj  is  tette  a  dolgát.  Egyébként  a  hülye  orvosok  23
rádióterápiát adtak neki, de ő azt mondta, hogy nem teszi meg, és az orvos azt mondta a sorok között, hogy
igaza van. Hihetetlen, milyen messzire mennek ezek az orvosok. Mindenki köszön, Rick. Nagyon köszönöm az
ajánlást, és még egyszer nagyon köszönöm Jindrichnek. ” Sasa

„Rick ...  egy barátjának csak egy agydaganatot távolítottak el a fejéről  ...  foltok vannak a tüdejében ...  azt
akarják,  hogy  kemoterápiát  és  sugárzást  kapjon  ...  az  olaj  szedése  pazarlás  lenne  a  kemoterápia  alatt  és
sugárzás? Látni, hogy milyen az agydaganat eltávolítása után, figyelemre méltó, 80 % -kal jobb, mint a múlt
héten azzal a dologgal a fejében ... Azt akarom mondani neki, hogy ne végezzen kemoterápiát és sugárzást, és
végezzen olajat, de nem az az én választásom ... ”Sharon
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- Sharon, ez növelné a túlélési esélyeit. De valójában a kemo csak azt okozza, hogy utána 120-180 g olajat kell
megennie, csak hogy helyrehozza a kárt. Persze, ha túléli a mérgezést. Üdvözlettel: JB

„Minden olyan kuncogónak, aki azt hiszi, hogy Rick Simpson csaló, tudnia kell, hogy Michelle Aldrich éppen a
3. stádiumú tüdőrákot gyógyította meg kannabiszolajjal, amelyet Valerie Corral és a WAMM biztosít! Miért
nem kezdheti el egyszer a média és az orvosok az igazat ?! A kannabisz gyógyítja a rákot, az istenit !!! És a
felelőtlen emberek próbálják elfojtani ezt a valóságot, nem pedig olyanok, mint én és Tommy, akik azt akarják,
hogy a világ megtudja az igazságot a kannabiszról és a rákról. ” István

„Sziasztok, nagyszerű híreket kaptam. A feleség hétfőn megkapta a PET -vizsgálat eredményét. 6 kör kemo és
egy  őssejt  -transzplantáció  után  5  évig  volt  rákos,  de  akkor  is  visszatért.  6  hónappal  ezelőtt  újabb
transzplantációt kellett volna elvégeznie, de azt törölték, mert nem találtak donort. Szóval elkezdte az olajat.
Hétfőn az orvos azt mondta, hogy a rák megszűnt. Köszönöm az olajat, Rick. Te vagy az ember, köszönöm. ”
Luc

- Köszönöm, Luc. Az orvosi dokumentációt szívesen fogadnánk. Maradjon a fenntartó adagon, én a lehető
legtöbb olajat eszem, amikor csak lehetséges. Ha lehetséges, távol tartsa magát a további vizsgálatoktól. Egy
Youtube videó tanúságtétel nagyszerű lenne. Üdvözlettel: JB

„A 2013 -as év eltűnt, és örülök, hogy láthatom a 2014 -es évet, amelyről az orvosok nem gondolták, hogy
láthatom a 2013 -as évet. De itt még élek és jól vagyok. Néhány ember, akit évek óta nem láttam, azt mondta:
wow, még élsz! Igen, még élek, mert a megfelelő gyógynövényes gyógyszert (kannabiszolajat) használtam a
gyógyíthatatlan GBM agyrákom elpusztítására.

Szóval  köszönöm  Istenem,  hogy  megmutatta  a  gyógyulás  útját.  Dr.  Tiew  Han  a  kraniotómiában  szerzett
készségeiért, továbbá Rick Simpson, aki megosztotta ismereteit erről az Isten küldött olajról, és a feleségem,
Cinimin Mansur, amiért vigyázott rám, és az angyalaim az alázatos segítségért, a barátaim és a családom pedig
a  félelmetes  munkájukért  támogatást  és  szeretetet.  Nélküled  lehetetlen  újra  egészségesnek  látni.  Olyan
szerencsésnek és áldottnak érzem magam. És igen, hiszek az angyalokban.

Minden jót mindenkinek 2014 -re, próbáljon nem stresszelni, legyen boldog és egészséges. ” Elia

„Szeretnék köszönetet  mondani (xxx) az olajért,  amelyet a rákomért adományoztak !! Egyelőre nincs rák a
szervezetemben !! Ez tényleg működik, emberek, a bizonyíték az orvosi dokumentációmban van! Köszönöm
szépen és nagy kellékeket a könnyeknek !!! ” Becky

„Hüvelykujját Jindrichnek, teljesen igaza volt abban, hogy a helyi alkalmazást közvetlenül a bőrre alkalmazzák,
nem pedig a kötésre. A különbség olyan volt, mint az éjszaka és a nap. ” Roland

-- Természetesen. A 20-30-50% olajat tartalmazó tinktúrák is kiválóan működnek, mert könnyen a felszín alá
kerülnek. Bizonyos esetekben a kendermagolaj (vagy sheavaj) és a kenderolaj -keverékek is nagyon előnyösek.
De logikus, minél több olajat kap a sebre, annál jobb. JB

„Korábban írtam, hogy sikeresen kezeltük az emlőrákot. Most az orvosok azt mondták a betegnek, hogy az
eredményei olyan jók, hogy mennie kell dolgozni. A páciens azt mondta: Hála Istennek, és az orvos azt mondta,
hogy hálát kell adnia neki, nem Istennek, és megkérdezem, hogy miért nem tett semmit, csak azt mondta neki,
hogy kemoterápiát és sugárzást kell szednie ... őrült doki. .

De  a  következő  szintre  emeltük,  valakinek  az  arcát  gyógyítjuk,  mert  5  évvel  ezelőtt  tablettákkal
megsemmisítették. Ennek az embernek nagy problémái voltak a bélrendszerrel, és először azt hiszik, hogy ez
rák, és adnak neki egy erős tablettát, ami elpusztította az arcát, olyan volt, mint egy béka. Aztán azt mondták,
hogy ez lehet Crohn -betegség, és így tovább, és így tovább.

A lényeg az, hogy ez a személy 5 évig próbálta meggyógyítani az arcát, sikertelenül. Ötször kenderolajat tett az
arcára, és megint nem hisszük el, hogyan néz ki most a bőre. OMG, annyira boldog most, hogy újra önmaga
lehet.
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Próbálok néhány képet készíteni, de 3 naponta, de a bőr olyan gyorsan gyógyult, hogy nem tudom megmutatni,
hogyan nézett ki az arca korábban, de az ő engedélyével a következő napokban megmutatjuk a régi képeit (csak
az arcbőrét) és újat, hogy az emberek lássák a különbséget ... ”Jasmin

„39 éves nő vagyok, 2 éves, és találkoztam emlőrákkal. Ez az olaj az én gyógyszerem és gyógymódom. Ezek az
emberek tele vannak kapzsisággal. Fogalmuk sincs, milyen fájdalmat és gyötrelmet élünk át mi és családjaink.
Csak önző kapzsiság. Karma. ” Kirohanás

„Nos, két hét ... Az orvos azt mondta, hogy 2-3 cm-es daganat van a hólyagomban. Közvetlenül a VAGY -ba
akartam vinni.  Kevesebb mint  14 nap alatt  eltűnt.  CT -vizsgálattal  megerősítve.  A diagnosztizálás  dátuma
15/15, a CT vizsgálat 29/29. ” Gersh

„Ezt a CT-vizsgálatot 14 nappal azután végeztük el, hogy 2-3 cm-es daganatot észleltünk a hólyagomban. Csak
14  nap  alatt,  csak  esszenciális  kannabiszolajat  használva  nem  észlelhető  daganat  a  hólyagban.  Csak
kannabisz ... 14 nap ... elmúlt. Kérem a törvényhozókat, hogy értsék meg ezt. Ne vedd el a gyógyszereimet. Ez
nem csak egy másik módja a részegségnek. Ez a gyógyszer megmenti az életemet. ” Gersh

- Rendben ... megkaptam a patológiajelentést.  A daganat a hólyagomban összezsugorodott, mielőtt kivették.
Legutóbb,  amikor  az orvos látta,  körülbelül  2,5 cm -t  mért.  Amikor eltávolították,  0,5 cm -re zsugorodott.
Kíváncsi vagyok, mit szól ehhez az orvos. ” Gersh

„Kedves  Rick,  Isten  éltessen!  Édesanyámat,  nagyanyámat,  szeretett  nagynénjeimet,  nagybátyjaimat  és
barátaimat elvesztettem a rák miatt az évek során. De engem a legjobban a gyönyörű, intelligens, csodálatos
húgom, Kim sújtott meg. 2010 júliusában 42 éves korában diagnosztizálták nála a 4. stádiumú tüdőrákot, és
2011 februárjában  meghalt.  Nem tudom,  milyen  kezeléseket  alkalmazott,  mert  nem mondta  el  senkinek a
családban, hogy túl későn haldoklik, és a narkós volt férje az ő gondozásába lépett, és bezárta a családot. Az
olajról  csak  az  utolsó  hónapban  tudtam meg,  és  azóta  is  keményen  kutakodom.  Először  azt  hittem,  hogy
kígyóolaj, mint sok más dolog, de eddig 27 embert soroltam fel, akik azt állítják, hogy meggyógyították vagy
jelentősen csökkentették vele a rákot. 27 ember !!! És ez csak a YouTube -on és az online blogokon! Bárcsak
tudtam volna erről még 1997-ben, amikor anyámat diagnosztizálták,  vagy 2000-ben, amikor a nagymamám
kiment a remisszióból, vagy 2010-ben, amikor azt mondták a húgomnak, hogy menjen haza és haljon meg, vagy
tavaly, amikor a testvérem -törvényben száj- és torokrákot diagnosztizáltak, és fél arcát el kellett távolítani, és
helyre  kellett  állítani.  De  most  már  igen,  köszönöm.  Isten  éltessen  téged  és  mindenkit,  akit  szeretsz,  és
köszönöm, hogy ilyen keményen dolgoztál azért, hogy mindenki számára elérhetővé tegyük ezt a csodálatos
gyógyszert. ” Denise és köszönöm, hogy olyan keményen dolgozott, hogy mindenki számára elérhetővé tegye
ezt a csodálatos gyógyszert. ” Denise és köszönöm, hogy olyan keményen dolgozott, hogy mindenki számára
elérhetővé tegye ezt a csodálatos gyógyszert. ” Denise

- Kedves Denise, mit mondjak? Kemoterápiával megölték anyámat a korai kissejtes tüdőrák miatt, így pontosan
tudom, hogy érzi magát. Semmi kellemes. A gyógyszernek mindig rendelkezésre kellett volna állnia, és nem
csak azért, mert valaki pénzt akar keresni. C'est la vie, de nem mindenki fogja lenyelni olyan békésen, mint én.
Nagyon traumatikus élmény, amikor megtudja, mit képes az összes olaj meggyógyítani vagy szabályozni, és
mit használtak fel helyette.

Kérem, küldje el nekem azoknak az online ajánlásoknak a listáját, érdekes és hasznos lehet másoknak, akik
ugyanolyan agymosottak voltak, mint én, mielőtt találkoztam Rickkel, és megtudtam a „hagyományos orvoslás”
területén tapasztalható tényleges helyzetet.

Köszönjük támogatását és segítségét abban, hogy terjeszthessük a hírt erről a gyógyszerről. Két és fél év Rick -
szel való együttműködés után csak azt tudom mondani, hogy a megfelelően előállított és használt olaj pontosan
azt teszi, amit mond. JB

„Szia Corrie! Ismét izgalmas hírek. Barátom ***** *****, akivel Los Angelesben beszéltél és küldtél ***, nos,
körülbelül  két  hónapja  kannabiszolajat  fogyaszt,  és  ma  elment  orvosi  vizsgálatra,  és  nincs  több  RÁK  a
testében !!!!!!! MINDEN TISZTA!!!!!!! Túlságosan hálás neked nekem, amiért meséltem rólad, és túl hálás,
hogy elmondtad neki a **** -ot !!!
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Örökké KÖSZÖNÖM. Annyira jó, hogy segítesz ezeknek az embereknek, akiket nem is ismersz, és életeket
mentesz szerte a világon! Le fogok menni Los Angelesbe dolgozni ****, és megpróbálom abbahagyni minden
hasmenésemet, és levenni a vécéről, hogy naponta 60-80-szor járjak. Mit szólna ehhez egy újabb csodálatos
jelentéshez? Ezt nagyon szeretjük !! ”

„Szeretnék megosztani egy megjegyzést az orvosomtól ma. Hosszú ideje van hólyagfertőzésem, és a doktor
kezeli  a fertőzést.  Ma első pillantást  vetett  egy kamerával  (nem túl  szórakoztató)  ÉS úgy tűnik,  hogy egy
hólyagtömeg (daganat) maradványai vannak, amelyek a helyükön meghaltak (szavai nem az enyémek), és a
fertőzés elhúzódását okozzák.

ÚJRA! SZAVAI NEM EZEK; A doktor azt mondta: „Több mint 40 éve foglalkozom az orvostudománnyal, és
soha nem láttam daganatot elpusztulni a helyén valamilyen külső beavatkozás nélkül.” Március óta szedem le és
be az olajat, de amióta bejött a termésem, kb. 6 hétig dupla adagolást használtam. Október 8 -án megyek egy kis
tisztító műtétre, hogy megbizonyosodjak arról, hogy a massza eltűnt (ha nem adom át előtte). Kételyeim voltak
az olajjal kapcsolatban, de NEM VAN KÉTEM.

Van elég rügyanyagom, hogy körülbelül 5 vagy 6 uncia olajat  készítsek. A felhasznált  anyag Sativa Blend
Pineapple Kush, 25% THC. El sem tudom mondani,  mennyire örülök az eddigi eredményeknek.  Még nem
mondtam semmit a doktornőmnek, mert FLa -ban néhány doktor megtagadja a kezelést. Tehát egyelőre nem tud
semmit. ” János

- De te többet tudsz, mint John. Gratulálunk. Folytatnám az olaj szedését, és később hagynám a műtétet. Nincs
több vizsgálat, ha egyáltalán lehetséges. És az olajat kúp formájában is szedném, mindig azt szeretné, hogy az
olaj a lehető legközelebb kerüljön a fájó helyhez. Továbbá, ha lehetséges, próbálja meg az olajat több törzsből
készíteni a legjobb eredmény érdekében. Sok szeretettel, JB

„Teljes  egyetértés  van  JB.  És  húzza  alá  a  műtét  késését.  Bármilyen  invazív  testmunka  lehetővé  teszi  a
fertőzések bejutását a rendszerbe. Az aljas szokások és a saját csodaszereik iránti teljes tiszteletlenség révén
mostantól antibiotikum -rezisztens húsevő baktériumok vannak, amelyek a legtöbb kórházban elterjedtek. Az
RSO ezt kijavítja, de mi a helyzet a sebészeti „botmunkával”? A Run From the Cure mindent elárul. ” Tielman

„3 nappal  ezelőtt  egy barátunk bazális  sejtes  karcinómát kezeltünk RSO -val.  Ma megnéztük,  és majdnem
elment. Újra felvittük az RSO -t, és kötéssel borítottuk. További 3 napon belül ellenőrizni fogjuk, és azt várjuk,
hogy az előző 3 nap eredménye alapján el fog tűnni. Ez a jobb kezén van. Az előző daganatok, amelyeket
meggyógyítottunk, a bal kezén voltak. Hurrá, működik. ” Mark

-- Dehogynem. Nem tennénk, amit teszünk, ha nem így lenne. JB

- A nevem George,  és szeretném elmondani  a  bizonyságomat.  82 éves  koromban,  2010.  december 22 -én
nyelőcsőrákot  diagnosztizáltak  nálam.  Azt  mondták,  hogy  6  hónap  és  2  év  között  kell  élnem,  és  esetleg
sugárkezelés után valamikor a torkomba kell helyezni, hogy segítsen a nyelésben.

A diagnózisom előtt légzési és étkezési nehézségeim voltak, mindkét lábam duzzadt, és fáradt voltam a könnyű
tevékenységtől. 2011 elején voltam sugárkezelésen. 2011 szeptemberére már nehezen tudtam lenyelni és rágni a
szilárd ételeket.  Úgy éreztem, megfulladok.  Az ételt  apró darabokra kellett  vágni.  Inkább pépes ételeket  és
Boost shaket ettem. Én is erős gázokat tapasztaltam a gyomromban. A gáz hasadozásként hasított hasamba,
mint a mennydörgés és a villámlás. Kezdtem szédülési epizódokat tapasztalni, nehezített légzést, légszomjat és
izzadást.  Az egyensúlyom rossz volt,  és nem tudtam jól közlekedni. Légszomj és izzadás nélkül nehéz volt
élelmiszert vinni a lakosztályomba.

Később a  szédülés  súlyos  epizódja  kórházba  küldött,  és  az  orvos  felírt  egy  második  vérnyomáscsökkentő
tablettát.  Röviddel  a  kórházi  tartózkodásom  után  egy  idegen  odalépett  hozzám,  és  felkínált  nekem  egy
kenderolajat  a  rákom kezelésére,  és  további  információért  a  Phoenix  Tears  webhelyére  irányított.  Eleinte
nyugtalan voltam és rettegtem a kenderolaj szedésétől, mindig azt hittem, hogy a kannabisz átjáró szer, amely
függőséget okoz,  és más kemény drogokhoz vezet.  Miután megvizsgáltam Rick Simpson kenderolaját,  úgy
döntöttem, hogy elviszem a kezelést. A kezelés alatt és után rájöttem, hogy a kender/kannabisz olaj „kapu” a
jobb egészséghez.
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Az első adag -1/2 rizsszem kenderolaj után észrevettem, hogy azonnal működik a szervezetemben.
 Éreztem, ahogy átfolyik a testemen az ujjaimtól a lábujjaimig. 
 Megtapasztaltam a kikapcsolódást, a boldogságot és javult a humorom. 
 A lábaim gumírosak voltak, ami 6 óra múlva elhalványult. 
 A légzés csendesebb volt pihenés közben és alvás közben is
 Napok/hetek után:
 Eltűntek a cölöpeim/aranyérem.
 A vállfájdalom csökkent
 A légszomj csökkent. 
 A  második  naptól  kezdve  a  gázképződés  és  a  gyomorpanaszok  enyhültek,  rendszeresebbek  lettek,  és

folytatták a kezelést. 
 Csökkentem és abbahagytam a vérnyomáscsökkentő tabletták szedését, mivel a vérnyomásom túl alacsony

lett. Miután elhagytam a vérnyomáscsökkentő tablettákat, a vérnyomásom normalizálódott
 Mindkét láb és a bokák duzzanata jelentősen csökkent. 
 Fékeztem az étvágyamat és szabályoztam a súlyomat - eddig 26 kilót fogytam. 
 Javult a bőr színe
 A szédülés eltűnt
 A szívverés rendszeresebbnek és nem annyira zavarónak tűnik, tekintve, hogy születésem óta rendszertelen

szívverésem van 
 A bélmozgások rendszeresebbek lettek
 Tapasztalt jobb, pihentetőbb alvás. 
 Javult az egyensúly és a koordináció
 Légszomj nélkül jobban tud közlekedni. 
 Kifejezettebb lett a beszélgetések során
 Megváltozott a szemléletem a dolgokról, és javult a hangulatom
 Megváltozott a véleményem a marihuánáról
Általában minden tünet, amit a kenderolaj kezelés előtt tapasztaltam, eltűnt.

3 1/2 hónapig tartott a kezelés befejezése. Ez az élmény nem volt olyan kellemetlen. Ez azonban kiigazítás volt,
amikor növeltem az adagokat, de egy -két nap múlva mindent beállítottak. Többé -kevésbé követtem a Rick
Simpson által javasolt adagnövelést.

2 hónapos kezelés után meglepő volt az onkológusnál tett látogatásom. Kijelentette, hogy a bőrszínem jól néz
ki, a vérnyomásom és a szívverésem normális, és mivel nem volt problémám a nyeléssel, nem volt szükség
beavatkozásra. Azt is kijelentette, hogy az előzetes megbeszélés röntgenfelvétele jól néz ki, és hogy nem kell
visszajönnöm legalább 6 hónapig. Általában 3 havonta tervezem az onkológus látogatását ...

Azt  hiszem,  a  kenderolaj  megölte  a  rákomat.  Minden  más  egészségügyi  javulás,  amit  a  kenderolajból
tapasztaltam, új embernek érzem magam. Teljesen le vagyok nyűgözve a kenderolaj csodájától. Nagyon hálás
vagyok, hogy úgy döntöttem, hogy kenderolajat veszek.

A kenderolaj megújította az egészségemet és meghosszabbította az életemet. Köszönöm Rick Simpson, Isten
éltessen! Csak így tovább! Teljesen meg vagyok győződve arról, hogy a kenderolaj életet menthet. Köszönöm."
György

„Minifrissítés  George-nak  ...  Eddig  +31  kilótól  fogyott  le,  most,  nem  sokkal  ezelőtt  fel  kellett  keresnie
fogorvosát,  a  súlycsökkenése  miatt  (korábban körülbelül  280 kiló  volt).  Megtanulta,  hogy ha akarja,  most
könnyen visszanyerheti a súlyát, azonban egészségesebb, alacsonyabb súlyt és életmódot választ), vissza kellett
helyeznie a fogsorát. Fogorvosa megjegyezte, milyen jól néz ki, és hogy a színe is jobb.

Meg  kell  említenem,  hogy  George  azt  mondta,  hogy  még  mindig  jól  lélegzik,  és  a  mai  napig  nincsenek
problémák a fulladással, a hét elején vacsorára evett egy steaket, burgonyát és zöldséget, és az ételei sokkal,
sokkal könnyebben fogynak, mint valaha megszokta a "kezelés" előtt. Elmondja, hogy a hét elején meglátogatta
a háziorvosát (rendes dokit) ... Orvosa felkiáltott: „WOW! A doki szerint a színe is javult. George elmondja,
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hogy később megmutatta orvosának, hogy mennyi folyadékot veszített el mindkét lábában, és azt mondta neki,
hogy azt hiszi, hogy majdnem eltűnt ... Aztán az orvos azt mondta: „George, már nincs ödéma.”

Beszerzett néhány régi orvosi információs papírt, és azt is mondták neki (most), hogy a következő találkozóján
(júniusban) meg kell/  próbálnia lekérni egy régi röntgen és CT-felvételt  (lemezre) az onkológusától. Próbál
most bejutni az onkológus kinevezésébe ... most a háziorvosa segítségével. Ezen a látogatáson MRI -t fog kérni.
Most már hosszú utat tett meg ... azonban az egyetlen igazi problémája jelenleg (különben azt mondja, hogy
nagyszerű  lenne  !!)  az,  hogy születése  óta  szabálytalan  szívverése  van,  és  az  utóbbi  időben a szokásosnál
valamivel  többet  pörög.  Nem  tudom,  hogy  a  súlycsökkenése  kiváltja-e  szabálytalan  szívverését,  vagy  az
izgalmat ettől az életet megváltoztató eseménytől, vagy mi teszi ezt biztosan, csak azt tudom, hogy ezt is túl
fixen akarom neki. Most beutalója van kardiológushoz a szívverése stb. Szintén a közelmúltban még jobb lett a
színe, több vörös/rózsás arca van, és a keringése is jobban látszik. Nos, egyelőre csak ennyit tudtam szerezni ...
Béke 1 ”Szabadság

„Nos, Rick és Jindrich, a kemény munkám és az RSO iránti elhivatottságom végre meghozta gyümölcsét. 2004
óta követem Rick és Phoenix könnyeit, és azonnal hittem az olaj gyógyító képességeiben. Elterjesztettem a szót,
és  100%  -ban  mögé  álltam,  még  akkor  is,  amikor  az  emberek  nevettek  és  őrültnek  neveztek.  Most
meggyógyítottam 3 végbélrákban szenvedő embert, és a legutóbbi páciensemnek nagy köszönettel  tartozom
annak,  hogy  ténylegesen  átmentem  az  egészségügyi  rendszeren,  és  megtagadtam  az  ottani  kezelést,  és
dokumentálták, hogy RSO -t használt a rák gyógyítására ... mindkét tüdeje tele volt rákkal, és 3 hónapot adtak
neki, amikor először diagnosztizálták ... 5 hónapja. Ma hivatalosan rákmentes, és valójában 27 kilót hízott. A
rákorvosokat  lenyűgözi  csodálatos  gyógyulása  mindössze  5  hónap  alatt,  alig  kapott  tőlük  segítséget,  és
valójában azt mondják, hogy egészségesebb, mint most. Lol, a kórházban az orvosok előtt evett az olajat, és egy
Weed World magazint cipelt,  amelyben egy Phoenix könnycikk jelent  meg, és megmutatta az összes többi
betegnek,  és  terjesztette  a  hírt  az  RSO  -ról.  Hamarosan  megvannak  a  kórházi  dokumentációk  másolatai,
amelyekből az RSO meggyógyította a rákot ... a papírjaira pontosan rá van írva, hogy kenderolajat használt a
kezelésre. A lehető leghamarabb összeállítok neki egy történetet, hogy segítsen elterjeszteni a hírt, amennyire
csak lehet. Ismerek még körülbelül 25 embert, akik látták az RSO csodatevő munkáját sokféle betegség ellen, és
most azon is dolgoznak, hogy meggyógyítsák magukat. .. a szó kimarad !!!! : ) A gyógyult és hamarosan a
környéken élők nevében szeretném megköszönni srácok a kitartó munkát és a csodaszer újrafelfedezése iránti
elkötelezettségét ... Ti életmentők vagytok ... Szó szerint !! BÉKE ÉS SZERETET PA -tól ”Steve

- Szia, el kell mondanom neked egy történetet a tegnapi csoda kapcsán. Van egy barátom és a neve Shannon
O'Brien. 17 éves agydaganatos túlélő. Körülbelül egy éve nő a működésképtelen daganata. Majdnem az agy
teljes méretére nőtt. Megosztottam vele az RSO -t, és tegnap az MRI eredményei azt mutatták, hogy a daganat
majdnem felére zsugorodott. Február 14. óta szed. Meg kell értenie, hogy ez Üdvözlégy. Nagyon hálás vagyok,
hogy lelkem megtalálta a történetét, és tovább tudtam adni. ” Nadine

„A barátom teljesen meggyógyult a bélrákból, 4 hét alatt kannabiszolajat szedett. Az orvosok vakargatják a
fejüket, nem tudnak rájönni. Ennek az embernek radikális műtéten kellett átesnie október 12 -én, 10% esélye
volt,  hogy kijön  a  műtétből.  November  1  -jén  az  orvosai  tiszta  egészségjegyet  adtak  neki.  Ugyanazok  az
orvosok mondták  neki,  hogy nem élne  karácsonykor.  Alleluja.  Dicsérjétek  az  Urat,  amiért  ezt  a  rendkívül
gyógyító növényt e földre tette, hogy meggyógyítson mindenkit, akinek van elég hite ahhoz, hogy használni
tudja. MŰKÖDIK." Sherrie

„Nos, jobban érzem magam. Körülbelül 30 napig volt RSO -n agydaganat és cukorbetegség miatt. Csökken a
vércukrom. Két napja hagytam abba az inzulint, mert a vércukorszint túl alacsonyra csökkent. ” Jeff

„Ez egy másik barátja mellrákos stádiumát is megtisztította. Két hét alatt golflabda méretű daganatról borsóra
kisebb lett. 0,4 g naponta kétszer, nyersolaj. Egy másik bőrrákos barátja eltávolította azt helyi oldattal, amelyet
közvetlenül a bőrre dörzsöltek.

Magamtól megszabadultam a rossz fogak fertőzésétől és duzzanatától,  kitisztítottam a tüdőmet egy asztmás
roham után, és eltávolítottam két funky foltot a bőrömről, amelyek lehettek rákosak, de lehet, hogy nem is ...
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soha nem ellenőrizték, és elment ... hopp. Nincs kemo, nincs sugárzás, nincs mellékhatás, nincs probléma. ”
Bruce

„Olajat használtam, amelyet Rick videó utasításai alapján készítettem, és meggyógyítottam a 4. stádiumú diffúz
nagy„ B ”sejtes limfómát, egy állítólag„ gyógyíthatatlan ”tüszőrákot mindössze 58 nap alatt !! Azóta folytatom
az  olaj  készítését  magamnak  és  másoknak,  és  több  mint  10  megerősített  tüdő-,  emlő-,  prosztata-,  agy-,
vastagbél-, leukémia-, hasnyálmirigy -esetet láttam, a betegek sötétzöld olajokkal gyógyítják meg magukat !!
Mindkét  levelet  és  virágot  használva  olajat  készítek  a  CSAK  a  zöld  levelekben  található  speciális
gyulladáscsökkentő  vegyületek  miatt!  1992  -ben  elvesztettem  az  egész  vastagbélemet.  Vékony  bélből
készítettem egy „zacskót”, amely 20 évig úgy működik, mint a normál vízvezeték, amelynek 7 évvel ezelőtt ki
kellett volna férgeznie! A PAMF gasztroenterológusa szerint; a súlyos kannabinoidhasználatot egy egészséges
„tasaknak” tulajdonítja,  „jobb formában, mint 20 évvel ezelőtt,  az első behelyezés napján. "Ugyanezeket az
eredményeket hallotta sok más kannabinoidot használó pácienstől, és most ezt ajánlja betegeinek!" Craig

„Whoot  Whoot,  Rick  Simpson  Oil  BÁBOLÓ  !!  Köszönöm,  hogy  megosztottad  a  világgal,  hogyan  lehet
mindenkinek elkészíteni ezt a csodálatos gyógymódot. Arra késztettem Carmen barátomat, hogy vegye be az
olajat, amikor diagnosztizálták nála a Hodgkin -limfóma rákot. Már egy éve RÁKMENTES !!! És az Addison -
betegségem eltűnt, nyom nélkül, és az orvosok nem tudják megmagyarázni, hogyan és miért, mivel ez SOHA
nem történt meg. DE tudok és csinálok !!! Kannabisz -kúrák !!! ” Amy

„Helló, gondoltam megosztom veletek egy jó hírt. A rákos beteg, akiről korábban beszéltem, nemrégiben CAT -
vizsgálaton esett át. Nincsenek daganatok !!! A mellkasán olyan daganat volt,  amely nagyjából akkora volt,
mint egy baseball.  Ez és a többi daganat teljesen eltűnt! Már csak egy hegszövet maradt. Ő és én egyaránt
dicsérjük  Istent  ezért  a  csodálatos  gyógyszerért.  A  kannabisz,  egy  fantasztikus  növény,  Isten  ajándéka
mindannyiunknak. Mindannyiunknak köszönetet kell mondanunk Rick Simpsonnak és áldozataiért, amelyeket
azért tett, hogy tudatosítsa az emberekben, mire képes Isten növénye. A beteg visszanyerte a leadott 40 kilót.
Egészségesebben és jobban néz ki, mint amit  valaha láttam. 100% -ban biztos vagyok abban, hogy a Rick
Simpson olaj, ha helyesen készítik és használják, meg tudja gyógyítani a rákot. 12 év küzdelem után, ez a beteg
rákmentes. Dicsőségünket csak ezért adhatjuk Istennek.

Még egyszer köszönöm Rick, hogy stand up srác volt, aki nagyon nagy áldozatokat hozott az emberekért. Már
egy éve azt a hírt terjesztem, hogy mire képes az RSO. Most 100% -ig biztos vagyok benne, hogy minden, ami
a videóidban elhangzott, valóban kék. Egy másik 4. stádiumú rákos beteget veszek fel, és nagyon bízom benne,
hogy kevesebb, mint egy év múlva rákmentes lesz.  Továbbra is a lehető legjobban terjesztem a hírt.  Én is
segítek minél több embernek. Az igazság győzni fog. Köszönöm mindazt, amit tett és tesz. Tisztelettel: nőj
istennő ”

„Ez a kúra most valóság. Azt mondták anyának, hogy tavaly decemberben a 4. stádiumú tüdőrákos. 14 hónappal
később jobban néz ki és érzi magát, mint évek óta! Köszönöm, hogy rendelkezel a labdákkal, hogy ragaszkodj a
hitedhez. ” CK

„Dr. Rondeau azt mondta karácsony előtt, hogy ez a fekete folt a hátamon melanoma. Elmentem hozzá, miután
elkezdett  vérezni.  Hazajöttem, és elkezdtem rügyolajat  tenni  a hátamra,  és elkezdtem egyenletesen enni az
olajat. Kevesebb mint 2 hétbe telt, és a folt a hátamon kitisztult, és továbbra is ettem körülbelül 2 uncia olajat.
Alig nyom a hátamon, és fantasztikusan érzem magam.

Philipnek is megvolt az egyéves ellenőrzése, és több mint egy éve rákmentes. Tehát rákmentesnek nevezik.
Legalább 3 évig nem kell orvoshoz fordulnia. NEM VETT KEMÓT ÉS NEM SUGÁROLÁST, VOLT 4 UNC
KANNABISZOLAJOT,  ÉS  MÉG  MINDEN  NAPON  KEVEZ.  NEM  Sok  ember  veri  a  bélrákot.  RICK
HŐSÜNK. ” Fuvolafa

-  A  barátommal  nemrég  készítettük  el  az  olajat,  és  felajánlottuk  egy  jó  barátnak,  akinek  rosszul  kinéző
melanoma  volt  a  lábán.  Elmagyaráztuk,  hogyan  kell  használni  az  olajat,  és  éppen  tegnap  felhívott,  hogy
felkiáltja meglepetését, hogy teljesen ELVÉT! Friss, új bőrnövekedéssel alatta. ” Gwendolyn
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„Nehéz elhinni azoknak az embereknek, akiknek esélyük sem volt a kannabiszolaj gyógyító erejéről tanulni ...
Azon a területen élek, ahonnan Rick Simpson származik, és 10 éve látjuk a gyógyító erőt. Gyógyítja a rákot, a
cukorbetegséget,  az  izomzavarokat,  a  fogfájást,  különösen  az  égési  sérülések  csodaszerét  (látni  kell,  hogy
elhiggye).

Eddig semmi olyat nem láttunk, amely nem működne, ha megfelelően és rendszeresen szedik. Különösen jó
bőrrák,  hányinger,  görcsök a gyomorban, és bármi,  amire szüksége van. Jó éjszakát.  Semmi sem enyhíti  a
stresszes életet, a kannabiszolajat, és belső problémáink nagy részét a stressz okozza. Szóval tessék. Sok sikert
mindenkinek. Valóban működik, csak bízni kell benne. Bízz Istenben és Rick Simpsonban. ” Terry

-  Csak  annyit  tudok,  hogy  készen  álltam az  indulásra,  nem bírtam tovább,  tegyem ide  a  történetemet,  és
angyalom lépett  fel,  és bekötött  az RSO olajba.  Abbahagytam az evést,  és csak néhány rizsszemnyi olajjal
éreztem a változást magamban. Ezt megelőzően az életem a kanapén, fűtőpárnával telt, italokat tartottam. De a
második napon már fent voltam, a jégdobozban, ennivalót kerestem, lezuhanyoztam. Vannak, akiknek ez nem
nagy dolog, amíg el nem jön az az idő, amikor nem bírsz elég sokáig zuhanyozni. Maradtam rajta, híztam, újra
elkezdtem élni, tényleg visszakaptam az életemet. Csak azt sajnálom, hogy nem tudtam róla a műtét előtt. 56,
fehér női mellrák áldozata, Kathleen ”

„A barátom anyja háromszor volt mellrákos. Rendszeresen használt marihuánát, de orvosa azt mondta neki,
hogy  ne  használja,  amikor  kemoterápián  megy  keresztül.  Hallgatott  orvosára,  és  abbahagyta  a  marihuána
használatát, de soha nem lett jobb. A harmadik alkalommal, amikor visszatért, figyelmen kívül hagyta az orvost,
és marihuánát használt a kezelések során, és továbbra is használja Rick Simpson olajjal és ehető ételekkel. Már
5 éve rákmentes, és nincs jele annak, hogy visszatérne! ” Duane

„Csak meg kell osztanom ezt a kiváló hírt veled és a követőiddel ... A feleségem munkahelyi barátja néhány
hónappal ezelőtt elmondta neki, hogy férje hasnyálmirigyrákja másodszor is visszatért, a feleségem és én már
tudtunk az RSO -ról, ezért tegye fel őket webhelyére, hogy többet megtudjon róla stb. de valójában mi történt,
amikor megnézték az eredményeket: a rák határozottan sokkal kisebb lett, mint akkor, amikor először észlelték,
hogy visszatért,  sőt szinte eltűnt. Értetlenkedtek,  hogy hogyan zsugorodhatott  (akkor mindenféle gyógyszert
meg  kell  tanulniuk,  nem,  csak  a  mérgezőket).  Azt  mondták,  el  akarják  távolítani  a  maradékot,  de  azt
tanácsoltam neki,  hogy  folytassa  ugyanazokkal  az  adagokkal,  mint  korábban,  mivel  nyilvánvalóan  pozitív
hatása van, és ne zavarja, hogy a henteseket a közelébe engedje. Nagyon örültem a hírnek, de alig vártam, hogy
tudassam veled. :)" Mark

- Jól van, Mark, nézze meg, hogyan érzi magát a beteg, a szkennelésre a legtöbb esetben nincs szükség. Ha fél
év alatt 120-180 grammot eszik, úgy tűnik, nem kell sokat aggódnia. JB

„Több ezer dokumentált bizonyíték van arra, hogy valóban gyógyítja a rákot azokban az emberekben, akik nem
voltak hajlandók az orvoshoz, csak az olajhoz. 4. stádiumú rákom volt. Már csak 3 hónapom volt hátra, és ez 14
hónapja volt. ” Tom

-  Csak  hogy  tudatjam veletek,  itt  van  egy  frissítés  Tom nagybátyámról.  Az  új  PSA szintje  0,1  és  stabil.
Köszönjük,  hogy  tudását  adta  nekünk,  hogy  megmentsük  az  életét.  A  prosztatarák  4.  stádiumában  volt.
Vallomást szeretnénk készíteni. Isten áldjon." Sherri

„Amióta felépültem a fekélyes vastagbélgyulladásból és a rákból, a gasztroenterológusom MINDEN páciense
kannabisztermékeket  szed,  mert  ezek  a  legerősebb  gyulladáscsökkentők,  amelyekről  tud  ...  és  jobban
működnek, mint bármelyik gyógyszer, amit el tud írni !!!” Craig

"Tudom, hogy gyógyítja a rákot ... Anyámat háromszor gyógyítottam meg, és most rákmentes." Mc Jay

„Kedves Lara, csak gyorsan akartam üzenetet  küldeni neked, hogy köszönetet  mondjak mindenért.  Közel 6
hónapja követem az oldaladat. (Sajnáljuk, hogy most beszélünk először. Azt hiszem, nem vagyok nagy beszéd.)
Bár nagyon ritkán mondok bármit is az oldaladon, nagyra értékeltem az általad végzett kutatást, mert ez vezetett
hozzám  saját  kutatást  végzek.  Az  egyik  dolog,  amit  megtudtam,  amikor  először  kezdtem  követni  a
hozzászólásaitokat,  az  volt,  hogy a kannabisz  hogyan gyógyíthatja  a  rákot.  Ez azért  ért  haza,  mert  anyám
körülbelül  egy  éve  nagyon  beteg  hasnyálmirigyrákban.  Nagyon  rosszul  volt  egy  darabig,  és  nagyon
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megijedtünk, hogy nem fog továbbjutni. Egy nap olvastam a kannabiszolajjal kapcsolatos bejegyzésedet, és úgy
döntöttem, megkérdezem anyámat, hogy megpróbálja -e. Soha nem fogyasztott kannabiszt, de ekkor hajlandó
volt bármit kipróbálni. Mivel Dél -Kaliforniában élünk, megrendelhettem neki egy 3 hónapos kannabiszolaj -
készletet egy helyi forgalmazótól. Úgy gondoltuk, hogy néhány hónapig kivágjuk a kemót, hátha a kannabisz
önmagában működik. Meglepő módon láthatta,  hogy azonnal jobb lesz. Jobban érezte magát, jobban tudott
enni, több energiája volt, de tudott jót aludni anélkül, hogy folyamatosan felébredne. hónapok. Néhány nappal
ezelőtt elvittük a szakorvoshoz, hogy megnézze, mennyire csökkent a rák. A mai naptól kezdve 2 hónapja és 2
hete szedi ezt az olajat, és örömmel jelentem be, hogy a rákja szinte teljesen elmúlt. Az orvos azt mondta, hogy
mindössze 5 százalékkal nagyobb, mint egykor. Amikor elmondtam neki, hogyan történt, az orvos nem hitte el.
Szerintem tényleg segítettél megmenteni anyukám életét. A küzdelem még nem ért véget, de majdnem véget
ért, és most már teljesen nyerhető. Ezt az üzenetet tőlem és az egész családomtól kaptam… Köszönöm, amit
teszel Lara. Szívből köszönjük. ♥ ”Dean

„Kedves  CureYourOwnCancer.com,  régen  olvastam  a  Rick  Simpson  olajról,  és  úgy  döntöttem,  hogy
megpróbálok készíteni egyet. Nagyon régóta termesztem a marihuánát.  A legjobb rügyeimet használtam, és
készítettem néhány prémium kenderolajat. Kipróbáltam és nem hittem el. Annyira erős volt, hogy semmi sem
volt, amit eddig nem kaptam.

Miután  kipróbáltam,  ismertem  egy  beteget,  aki  körülbelül  11  éve  küzdött  a  rákkal  (Hodgkin  -limfóma).
Felajánlottam, hogy az orvosi marihuána gondozója leszek, és ingyen adom neki az olajat, amíg ő az ajánlott
módon veszi fel az olajat. Akkoriban több mint kevésbé volt idegen számomra. Körülbelül egy évvel ezelőtt
találkoztam vele az együttérző klub találkozóján, és akkor tudtam meg, hogy rákos. Nagyon szerettem volna
látni, hogy az olaj képes -e gyógyítani a rákot, amint azt Rick Simpson „Run From the Cure” c.

Így miután kapcsolatba léptünk ezzel a pácienssel, és bemutattuk neki az ajánlatot, benyújtottuk államunknak a
megfelelő papírokat, és megkezdtük a kezelést. Ott állítottuk be, ahol ő lesz a növények birtokában, így végül
képes lesz magának biztosítani az olajat. Ez is része volt a megállapodásnak, hogy megtanulta, hogyan segítsen
magán. Elkezdtük a kezelést. Eleinte nehéz volt neki, mert az olaj olyan erős volt, és napi háromszori bevétele
meglehetősen nehéz lehet.

Három hónap elteltével a mellkas felső részén lévő daganat zsugorodni kezdett. Öt hónap elteltével a daganat
teljesen  eltűnt.  Ezután bement  CAT vizsgálatra.  Az eredmények visszajöttek,  hogy rákmentes!  Az orvosok
legalább  11  éve  próbálják  gyógyítani  rákját.  Kémia,  csontvelő  -transzplantáció  stb.  Mindössze  egy  kiló
prémium  rügyre  volt  szükség,  amelyet  kenderolajvá  alakítottak  át.  A  CAT  szkennelés  előtti  és  utáni
eredményeit  a  lemezen  tárolja  (hamarosan  megkapjuk).  Előjött  és  nyilvánosan  beszélt  az  emberekkel.
Valójában most ápoló, aki segít más betegeknek a gyógyító kenderolajban!

Ez a történet  az igazi,  nem BS Van két videóm (mindkettő jobbra), amelyek egy helyi kannabisz táborban
készültek. Egy videó csak a páciensem. A másik videó az én páciensem és a többi beteg tanúvallomása.  A
páciensem és én dicsőséget adunk Istennek ezért a csodáért. Üdvözlettel, GrowGoddess ”

„Egy évvel ezelőtt  az onkológusom azt mondta,  hogy hamarosan forduljunk a hospice -hoz, a vastagbélrák
visszatért  a tüdőmbe és a vastagbélbe,  09 -ben eltávolították a vastagbélből és 11 -ben a májból.  A férjem
ragaszkodott  ahhoz,  hogy próbálkozzanak még egy kemoterápiával.  Amikor felfedeztem a kannabisz olajat,
ugyanazon a napon kezdtem el szedni az olajat, mint a kemo. A tumor marker 17.6 volt. EGY kezelés (és 2
hetes olaj) után a tumor marker 10,6 volt. Múlt pénteken 2 kezelés és 5 hét olaj után a daganatjelzőm 4,8. Az
ápolónőm azt mondta, nem tudja, mit csinálok, de ez a kemo nem állította elő ezeket az eredményeket. Jobban
érzem magam, mint hosszú -hosszú idő óta. ” Diane

"Kipróbáltam, vastagbélrákom volt, a rák megszűnt !!!" Jean

„Kedves Rick, bár személyesen nem ismerem, szinte úgy érzem, mintha a családom tagja lennél, mert milyen
fontos szerepet játszott már az életem és a családomon!
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Soha nem lesz elég szavam, hogy megköszönjem elkötelezettségét az egész emberiség segítésében egy teljesen
önzetlen  cél  érdekében.  Szlovéniában  élek,  és  hallottam,  hogy  itt  leszel  a  hónap  végén,  és  nem  fogom
elszalasztani a lehetőséget, hogy személyesen megköszönjem, hogy kezet fogok hősömnek!

A barátnőm anyjának majdnem 3 hónapja diagnosztizálták a 4 stádiumú kissejtes tüdőrákot (tenyérlabda méretű
daganat  a  jobb tüdőjében,  2  áttét  a  májban  és  a  nyirokcsomókban).  Néhány  hónappal  azelőtt,  hogy nagy
szerencsém volt rábukkanni a „Run From the Cure” című videódra, és még ha tudtam is az orvosi marihuána
számos előnyéről, megdöbbentem a filmedben leleplezett kinyilatkoztatás miatt, és emlékszem, azt gondoltam:
„ha velem történik rákos megbetegedés, biztosan megyek az olajért. ” Akkor nem velem történt meg, hanem a
barátnőm anyjával, egy igazán különleges emberrel, akit mindig is szerettem azon kívül, hogy ő a barátnőm!

Így úgy döntünk, hogy azonnal intézkedünk, és szerencsém volt megtalálni az összes alapanyagot a gyógyszer
elkészítéséhez! Bár nyitott volt az olajfogyasztás ötletére, a kemoterápiával is kezdte, mert akkor nagyon félt,
hogy bármit megtesz, hogy megszabaduljon ettől a szar betegségtől.

Tehát először a kemoterápiával kezdte, majd másnap az olajjal is. Már az első olajadag bevétele után 1 óra
elteltével látta a nagy anti-kemo hatást. Hihetetlen volt, annak ellenére, hogy tudtuk, hogy az olaj valószínűleg
működni fog, nem számítottunk ilyen gyors javulásra! 24 órás folyamatos hányás és úgy érzése után, mintha
elmúlna,  minden  szempontból  jobban  érezte  magát  (nincs  hányinger,  nincs  rossz  szájíze,  nagy  étvágya,
nagyszerű alvás stb.), És egyre jobban van és jobb a következő kemóig.

Három kör  kemoterápia  és  35  ml  olaj  után  elvégezte  az  első  CT -vizsgálatát,  és  az  eredmények  valóban
biztatóak voltak, a tüdőben lévő nagy daganat most fele annak, ami az előző CT -n volt, és a 2 áttét volt csak
egy maradt, és kisebb volt!

Ebben  az  időszakban  sokat  kezdtem  kutatni  az  endokannabinoid  rendszerről  és  a  kannabinoidok
tulajdonságairól. És hihetetlen látni, hogy mennyi kutatás, tanulmány és kísérlet létezik a témában, és valóban
úgy tűnik, hogy az egész tudomány alátámasztja azt, amit szinte véletlenül fedeztél fel. A közelmúltban még az
Amerikai Nemzeti Rákkutató Intézet is megnyitotta webhelyén a „kannabisz és kannabinoidok” című szakaszt,
és alig egy hónapja frissítették a THC -vel és a rákkal kapcsolatos sok dokumentációval.

Most azért szeretnék személyesen találkozni veled (azon kívül, hogy köszönetet kell mondanom neked, ahogy
megérdemled), mert segítségre van szükségem, hogy meggyőzzem a barátnőm édesanyját, hogy hagyja abba ezt
a hülye kemót, amely még akkor is, ha meggyógyul rák, óriási kárt okoz neki!

Kiszámoltam, hogy ennek a hónapnak a 15 -én befejezi a 60 ml -es kezelést, de 27 -én el kell mennie az 5.
kemoterápiára (amit még egy 6. is követ!).

Tehát ahogy értitek, szeretném elkerülni, hogy kemoterápiára menjen, amikor már rákmentes lehet! A probléma
az, hogy a kissejtes tüdőrákról ismert, hogy jól reagál a kemo elején (vagy legalábbis ezt mondják az orvosok),
ezért azt mondták neki, hogy valóban nem annyira meglepő az utolsó CT -vizsgálaton elért jó eredménye ...

Amit javasoltam neki, hogy végezzen el egy újabb CT -vizsgálatot, mielőtt elmenne az 5. kemoterápiához, hogy
megbizonyosodjon arról, hogy tiszta testen nem fog kemoterápiát végezni. Egyetértett, de tudom, hogy fél attól,
hogy ellentmondjon az orvosok mondásának ...

Azon tűnődtem, vajon lehetséges lenne -e privát találkozás veled a kongresszus előtt és az ötödik kemoterápia
előtt.  Biztos vagyok benne, hogy lelkes lesz a találkozáshoz, és valószínűleg sikerül megtalálni a megfelelő
érvelést, és megfelelő ösztönzést adni neki a kemoterápia abbahagyására!

El tudom képzelni, hogy valószínűleg túlterhelt mindenféle segítségkéréssel, így teljesen megérteném, ha nincs
ideje és energiája, vagy akár részt szeretne venni minden személyes szomorú történetben, amellyel az útján
találkozik ... És függetlenül attól, hogy rendelkezésre áll -e hogy személyesen találkozzak, mindig végtelenül
hálás leszek azért, amit értem és az egész világért tettél!

Szívből  köszönöm.  Minden  jót  kívánok  az  életedhez,  és  remélem,  hogy  egy  napon  te  is  visszatérhetsz  a
normális életbe egy normális világban! Tisztelet, xxx
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PS Ha szeretné közzétenni ezt a bizonyságtételt, bátran tegye meg, de kérem, ne címkézze vagy használja a
nevemet, mert még mindig használjuk az olajat, és továbbra is tiltó országban élünk, így nem vállalhatom a
veszélyt,  hogy  elkapnak.  Mindenesetre  folyamatosan  tájékoztatni  fogjuk  Önt  a  kezelés  fejlesztéséről,  és
örömmel adok Önnek egy teljes, jó végű történetet.

„Xxx, ha teheti, havi gyorsabban kell megennie 120-180 g kiváló minőségű olajat hat hónap alatt. Nincs többé
kemoterápia,  nincs CT -vizsgálat,  ha lehetséges - mindkettő rákkeltő,  és tovább terjeszti  a rákot.  Készítsen
kúpokat 0,2-3 g olajjal (olvasszon fel kakaóvajat, adjon hozzá olajat, keverje össze, öntse a formákba, hagyja
kihűlni szobahőmérsékleten), és használja fel őket naponta kétszer vagy háromszor az elfogyasztott olaj mellé
( ha be tudja venni, ha nem, csökkentse kissé az orális adagot). Naponta többször is el kell párologtatnia az
olajat - a köhögés segít megtisztítani a tüdőt, később pedig a daganatokat is köhögni fogja.

Ami a személyes találkozást illeti, több mint örülünk, de általában nagyon rövid folyamatot végzünk azokkal,
akik kemoterápiát szeretnének végezni, nem vesztegetjük többé az időt a meggyőzésükre, a döntés rajtuk áll. A
mi szempontunkból minden szükséges információ megtalálható az oldalunkon és Rick könyveiben. Ha valaki
odajön, és azt mondja, hogy az olajat kemóba akarja vinni, akkor mi sem szállítanánk nekik olajat, valaki más
örömmel fogja megenni a halálos kemo nélkül. Minden racionális embernek tudnia kell, hogy mérget szedni
nem jó dolog. Az olaj sokkal jobb munkát végez a kemo nélkül.

Aztán mindenesetre, minél több kemoterápiát vesz be, annál több olajat kell ennie a károk helyreállításához -
persze, ha túléli  a kemót, amit soha nem tud előre, és minden injekció az utolsó lehet. Sajnálom, hogy ezt
mondom, de ez így van.

Szóval, ahogy én nézem, neki kell dörzsölnie az olajat, és amennyire csak lehet, távol kell tartania magát az
orvosoktól és kezeléseiktől. Növelnie kell testének pH -értékét, minden nap két alma magját kell ennie, majd el
kell  fogyasztania  az olajat,  kúpokban kell  bevennie,  elpárologtatnia  az olajat,  és esetleg helyileg is fel  kell
használnia  a  mellkasán  alkoholos  tinktúrában  vagy  kendermaggal  keverve.  olaj  vagy  hasonló.  A  legjobb
eredmény érdekében egyszerűen kövesse webhelyünkön és Rick könyvében található utasításokat. Nézze meg
Rick Youtube -videóit  is  -  nagyjából  ugyanazokat  a  mondatokat  fogja hallani,  amelyeket  tőle  vagy tőlünk
személyesen hallhatna, az üzenet változatlan marad - és amennyire csak lehetséges, „Maradj távol a kemótól és
a sugárzástól”. Üdv, Jindrich Bayer ”

„Mint valaki, aki tinédzserként átesett a kemoterápián, elmondhatom, hogy ez nem séta a parkban !!! Ezt érezve
elmondhatom, hogy megpróbálunk gyógymódot találni,  és miért ne próbálnánk meg mindent, hogy kevésbé
fájdalmas  módon  találjuk  meg.  Ha  mérget  adunk  a  méreg  elpusztítására,  nem mindig  az  a  megoldás,  ha
megpróbálunk természetes gyógymódot, és meglátjuk, mi történik. ” Constance

„Látnunk kell néhány valódi változást ... és a szülőket nem szabad arra kényszeríteni, hogy mérget injektáljanak
gyermekükbe (kemo)! Ha az emberek tudnák, mi a kemo, akkor azt gondolnák, hogy a testükbe szivattyúzzák.
Arról  nem  is  beszélve,  ha  szerencsés  vagy,  és  legyőzed  a  rákot,  a  kemo  mellékhatásai!  Undorító!  Ideje
felébreszteni Amerikát és a világot! ” 46/7 Harc a gyógyításért

-  Szia  Jindrich,  tegnap  befejeztem  Rick  könyvének  olvasását.  Nagyszerű  dolog!  Őszintén  szólva  nincs
szükségem több bizonyítékra az olaj valódi varázserejéről!

Néhány kísérletet is elvégeztem, és minden nap felfedezek valami újat, amire ez a gyógyszer képes! Elképesztő!
Sajnos annak ellenére, hogy meg vagyok róla győződve, és még ha a barátnőm is meg van győződve arról, hogy
az anyja valahogy nem képes teljesen „elengedni” ... és még mindig nem biztos abban, hogy abbahagyja a szar
kemoterápiát…

Folyamatosan próbálok jó érveket előhozni, de nem tudok dönteni mellette! Ő a rákos, és ő az egyetlen, aki
eldöntheti, mit kezdjen az életével.

Tudom, hogy a végén úgyis meggyógyul, mert annyi olajat töltünk bele, hogy lehetetlen lesz meghalnia. De
mégis úgy érzem, hogy olyan ostoba és veszélyes játszani ezekkel a kibaszott vegyszerekkel, különösen akkor,
ha hozzáfér a természetes gyógymódokhoz, amelyek bizonyítottan gyógyítják a rákot!
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Olvastam a rákról és az egészségügyi rendszerről szerzett tapasztalatairól ... Nagyon sajnálom a veszteségét ...
és most jobban megértem a hozzáállását a hagyományos, úgynevezett „gyógyszerhez”! ” Luigi

- Szia Luigi, köszönöm a szép szavakat a könyvvel kapcsolatban, és kár, hogy át kell menned. Az ő döntése,
hogy melyik kezelést választja, de én nem mennék a kemó közelébe - csak olvassa el anyám történetét neki,
talán  megérti,  hogy a  méregbevitel  soha  nem jó  ötlet,  különösen akkor,  ha  ez  nem megalapozott  és  nem
szükséges. Az esélye, hogy pusztán túléli a kemoterápiát, nagymértékben javul, ha beveszi az olajat, de megint:
miért okozhat még nagyobb kárt a beteg testében? Ennek semmi értelme. Üdvözlettel, Jindrich

„Egy  barátom leült,  hogy megnézzem a  Run from the  Cure  -t  körülbelül  két  és  fél  évvel  ezelőtt,  és  úgy
gondolta, hogy segíthet a pikkelysömörömben. Együtt készítettük el az olajat- először mindkettőnknek- három
héten belül eltűnt a plakkos pikkelysömöröm. Azóta készítem az olajat, és lenyelem. Ha minden nap lenyelek, s
az  olajat  helyileg  kenem fel  éjszaka  a  véletlenszerűen  felbukkanó  egyes  foltokra,  a  pikkelysömör  nagyon
kontrollált  és  szinte  láthatatlan.  E tapasztalat  miatt  két  lábbal  ugrottam be,  és most  az első teljesen  állami
engedéllyel  rendelkező  orvosi  marihuána  üzlet  vagyok  Coloradóban.  A  vállalkozásom  egy  éve,  apámnál
diagnosztizálták a IV. Stádiumú melanomát- ez átterjedt a tüdejére és a májára. Onkológusa 3-12 hónapot adott
neki, és azt mondta neki, hogy készüljön fel a hospice ellátásra. Azonnal elkezdtem neki egy RSO -kezelést, és
öt  hónappal  később  a  rák  eltűnt.  Elmúlt.  A  legegyszerűbb  dolog  a  világon!  Köszönöm  Rick,  hogy  újra
bemutatta ezt a csodálatos gyógyszert a világnak! :-) ”Erica

„A  kannabiszolaj  gyógyítja  a  rákot.  3.  stádiumú  mellrákos  beteg  vagyok,  és  az  olajat  használom  magam
gyógyítására. ” Adele

"Nincs  kemo,  nincs  sugárzás  ...  RSO és  étrendváltás  ...  Az RSO mindenféle  szar  nélkül  meggyógyította  a
gyomorrákomat ..." Dale

- Elkészítettem, beadtam a 18 éves fiamnak ... Most semmi jele a ráknak. Hatalmas köszönettel tartozom neked
Rick Simpson. A fiamat októberben diagnosztizálták szinoviális szarkómával, miután eltávolították a daganatot,
mielőtt biopsziát végeztek ... Azt mondták, hogy a rák még mindig ott lesz, és az agresszív daganattípus miatt
terjedhetett a tüdejébe ... teszteredmények, nem találnak nyomot a zavartságukra ... A kannabiszolaj egyike volt
annak a sok dolognak, amellyel szinte azonnal elkezdtem neki a diagnózist. ” Amanda

„Egy  közeli  barátom  régebben  morfiumot  kapott  agydaganatos  fájdalmakra.  Maga  a  morfium függőséget,
elvonást okozott, és csak rontott a használaton. A kannabisz volt az egyetlen gyógyszer, amely enyhítette az
elvonási tüneteket, a depressziót, a fájdalmat és magát a rákot. Az üzeneted mentette meg barátomat. ” Jáspis

„Nagyon izgatott vagyok az olaj miatt. Ez a múlt hónap volt az első alkalom, amikor olvastam vagy hallottam
róla. El vagyok ragadtatva ... Mr. Simpson, sokan köszönjük önzetlen és szeretetteljes munkáját,  amelyet az
egész emberiségért végzett. Te vagy a humanitárius definícióm !!! 1998 óta önkéntes vagyok a Hospice -nál,
sok szenvedést és halált láttam, még a karomban is. Azt gondolni, hogy ennyi szenvedést enyhíteni lehetett
volna, szó szerint értelmetlen ... ”Cindy

- Biztosan így van, különösen, ha úgy gondoljuk, hogy minden információ igaz a Rick Simpson olaj „csodálatos
gyógyító  erejéről”.  A  megfelelően  előállított  és  használt  olaj  valóban  meg  tudja  gyógyítani  a  rákot,  a
cukorbetegséget és sok ezer egyéb állapotot.  Valóban segíthet a fájdalomban, amelyet a morfium nem érint
meg. Valóban megfiatalítja a testet és újjáépíti az izmokat. Azt hiszem, az észbontó szó nem írja le teljesen. JB

"ISTENEM. Most kaptam hírt valakitől, akitől könnyeket adok Phoenixnek annak, akinek vese daganata volt,
és úgy értem. Az olaj 90 napos bevétele után a legújabb PET -vizsgálat azt mutatja, hogy a daganatok eltűntek.
Ez hihetetlen. Láttam, hogy a Phoenix Tears sokakat gyógyít, mióta dolgozom vele. Köszönöm, hogy segítesz
másoknak gyógyulni. ”

- Gratulálok és köszönöm, hogy másoknak segített, Gregg. Nincs több vizsgálat, csak olaj. A vizsgálat rákkeltő,
előfordulhat, hogy a rák visszatér, és ki akarja ezt? JB
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„Szia kedves édes Rick Simpson és Jindrich Bayer, remélem, mindketten jól vagytok és boldogok. Figyelembe
véve az e -mailek mennyiségét, amelyeket meg kell kapnia, biztos vagyok benne, hogy nem emlékszik rám
hónapokkal ezelőtt, ezért felvettem a korábbi levelezéseinket.

Anya él és nagyon egészséges! Azt mondani, hogy nagyon hálásak vagyunk, alábecsüljük.

Amikor 2012. februárban diagnosztizálták (4. stádiumú hasnyálmirigy -adenokarcinóma, máj- és tüdőáttéttel), a
prognózisa  3-6  hónap  volt,  és  várhatóan  súlyos  egészségromlás  következett  be  ez  idő  alatt.  Ehelyett  10
hónappal később él, boldog és jól van.

Tudom,  hogy  mindketten  ellenzik  a  kemo  -kezelést,  és  mi  is… De  amikor  azt  mondták,  hogy  3  hónap,
MINDENT rávetettünk, beleértve a kemo -t is, és azonnal elkezdtük az RSO -t. Azt mondták nekünk, hogy
senki sem marad olyan egészséges, mint anya annyi Gemzar kemoterápián,  amennyit  kapott.  Az RSO -nak
ezalatt egészségesnek kellett lennie.

A kemo 6 héttel ezelőtt abbahagyta, amikor úgy döntött, hogy érzi a kemokárosodás kezdetét. Most 6 hete nem
használja a kemoterápiát, és remekül érzi magát.

A 2012 februári diagnózisa óta, az első felépítés után, napi egy gramm RSO -t vett be (eddig kb. 300 gramm).

A  legutóbbi,  12-17-12-én,  hétfőn  végzett  vizsgálat  nagyobb  tumor  zsugorodást  mutatott,  beleértve  a
dokumentációt arról, hogy néhány tumor túl kicsi ahhoz, hogy CT-vel láthatóvá tegyék. Hihetetlen hír volt!
Aztán  kedden  megkaptuk  a  laboratóriumi  munkájának  eredményeit.  Miután  ilyen  jó  híreket  kaptunk,
megdöbbenve hallottuk, hogy daganat marker tesztje (CA19-9) 285-ről 2100-ra emelkedett. Látott már ilyet?
Van valami magyarázata arra vonatkozóan, hogy miért vagy hogyan növekedtek a markerek? Van egyáltalán
ötlet? Valami javaslat? Ez a kérdés több RSO -gyártónál is felmerült, de eddig nincs végleges válasz.

Íme a CA19-9 eddigi eredményei. A normál szint kevesebb, mint 37. Februárban a kezdeti diagnózis során nem
tumor marker vizsgálatot végeztek. 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5,240; 6-18-12 ... 4,458; 8-8-12 ... 538; 10-8-
12  ...  285  (Az  utolsó  kemo  10-29-12  volt);  12-17-12  ...  2100.  Családom  nagyra  becsüli  az  esetleges
hozzájárulásait! Sok szeretettel, B ”

- Kedves B, a CT-felvételek hatalmas dózisú sugárzást adnak, és ez okozhatta, ráadásul a kemoterápia teljesen
felesleges volt. Szeretném, ha a lehető leggyorsabban megenne 180 g legjobb minőségű olajat. Nincs többé CT
-vizsgálat  vagy  más  rákkeltő  hülyeség,  csak  az  olaj  és  amennyit  csak  bír.  Először  meg  kell  szüntetnie  a
kemoterápia és a sugárzás okozta károkat, és ez eltart egy ideig, csak megnehezítette a munkát az olaj számára.
Mintha ellenszert adnék, miközben mérget pumpálok az ereibe, számomra semmi értelme. Üdvözlettel: Jindrich
Bayer

„Körülbelül 4 héttel ezelőtt egy mellrákos nő keresett meg, és sikerült a helyes irányba mutatni. Elég jelentős
daganata van (szerintem több is lehet.), És képes érezni. Csak 3 hét telt el azóta, hogy elkezdte az olajat, és már
határozottan lágyul a daganat. 3 hétig nem rossz! Nagyon bátorítom őt, és csak TUDOM, hogy ez a hölgy egy
újabb sikertörténet lesz. Egy szerelem." Corrie

„Apám 89 éves, bőrrákos az arca. Háromszor vittem kórházba, hogy kivágják, ami megnyitja őt a fertőzések
előtt,  nem  beszélve  arról,  hogy  az  idősek  otthonából  és  vissza  viszi,  nehéz  neki.  Pár  héttel  ezelőtt
kannabiszolajjal kezdtem. Ezek némelyike akkora, mint a kisujjam a hüvelykujjamhoz. Jelenleg 11 -et kezeltek,
most  4  db van,  akkora,  mint  a  babaujj  hüvelykujja.  Csak meghalnak,  és  gyógyultan  hullanak  le  a  bőrről.
Csodálkozom, ahogy a nővérek és az orvosok is. ” Steve

-  Csak  annyit  szeretnék  mondani,  hogy  rendkívül  örülök,  hogy  bejelenthetem,  hogy  apósom  rákos
megbetegedéseinek vizsgálata  másodszor  is  teljesen tisztán  jött  ki  az első után,  miután  foltokat  mutattak  a
tüdőn.  Rögtön  az  olajjal  kezdtük,  miután  az  első  foltokat  mutatott.  A  kannabisz  elvitte  a  tüdejét  és
megtisztította! Azt mondták neki, hogy szüksége van Chemo -ra. Mi elleneztük, és inkább az olajra tettük. A
kannabisz  gyógyítja  a  rákot  !!!  Én  is  elkezdtem  a  kis  pomeranian  az  olaj,  mert  ő  összeomlott  légcső  és
veleszületett szívelégtelenség. Nyár óta nem szedte rendszeres gyógyszereit, és nyár óta először alig köhögött
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(állandóan köhögött és öklendezett, még az orvos által adott gyógyszerekre is). Több energiája van, és jobban
teljesít, mint a gyógyszeres kezelés alatt. ” Karen

„A méhnyakrákot is gyógyítja! Nem engedhettem meg magamnak a kezeléseket (még EGYET sem ...), és egy
évig mentem mindenféle orvosi segítség nélkül ... de majdnem minden nap dohányoztam ... aztán egy évvel
később az éves vizsgán az orvos és a nővérek felrobbantották őket ... nem találtak mást, mint enyhe hegesedést,
ahol a rák volt ... Most 100% -ban rákmentes vagyok ... hála a marihuánának ... nem az orvosoknak ... nem a
"gyógyszernek" ”... nem kezelések ... hanem egy tiszta, gyógynövényes, TERMÉSZETES növény miatt ... élő
bizonyíték vagyok ...

Az orvosok azt mondták, hogy az 5 -ös szintű rákos megbetegedésnek kellett volna lennem, ha minden kezelés
nélkül elmegyek ... de mégis ELMENT ... NEM volt segítség tőlük ... annyira feldúlták őket, hogy elküldtek az
ÁLLAMI KÓRHÁZBA a LITTLE ROCK -ban (UAMS) további vizsgálatokhoz ... és az UAMS sem talált
mást, mint az enyhe hegesedést ... azt mondták,  ez csoda ... szerintem csak a marihuána volt ... Legalizáld
már. .. segítsen az embereknek ... nem erről szól az emberiség? ” Monica

„Nagyon hálás vagyok, hogy David Triplett közzétette a videóját ... imádta a videót, és ez volt az egyik történet,
ami  arra  késztetett,  hogy  kipróbáljam  a  kannabiszolajat  a  homlokomon  lévő  bazális  sejtes  karcinóma
bőrrákján ... ami most elment! ... ne hagyd abba az igazság terjesztését! ” Dee

„Kannabiszolajat  használtam  a  bazális  sejtes  karcinóma  kezelésére  a  fejem  nyakán  és  az  arcomon.
SIKERESEN. Ez egy ideális  rák a  kutatások elvégzésére.  Szabad szemmel  jól  látható,  és minden változás
könnyen látható. Próbáltam érdeklődést kelteni itt, az USA -ban, de a szövetségeknek van bárki, és úgy tűnik,
hogy mindenki halálra heges. Nézd meg, mit tehetsz. ” Joseph Siler (Az első bejegyzés a CANNABIS CURES
CANCERS! Facebook Group adminisztrátorában Kane Slater, 2010. január 7.)

„Egy csomó van a combomban, régen kemény volt, majdnem 2 cm, most kevesebb, mint a fele akkora, és egyre
puhább (4 hét).” Katri

"Most tudtam meg, hogy rákmentes vagyok, miután 5 hónapig olajban voltam !!" Mimi

K. JB,  van -e  bármi  gyógyítása bizonyos „hemangioblasztómáknak” nevezett  daganattípusok gyógyítására?
Követem a hozzászólásaitokat, ahogy a többieket is. SOHA nem láttam ilyen típusú kezelést kivágáson kívül.
Van egy csomó belőlük. Graeme

A. Nem személyesen, minden bizonnyal nem volt alkalmunk kezelni az ember által személyesen ismert összes
diagnózist, de a most olvasottak alapján ítélve nem látok okot arra, hogy miért ne segíthetne az olaj. Ha jól
tudom, csak CT -vel tudják diagnosztizálni, és ahogy nézem, mindenkinek, aki CT -vizsgálatot végez, legalább
60 g olajat kell ennie utána. És ha a műtét előtt megeszi azt a 60 grammot, a legtöbb esetben biztos vagyok
benne,  hogy  a  műtétre  nem  lesz  szükség,  mert  a  daganatok  nem  lesznek  ott.  Szóval  én  mindenképpen
kipróbálnám az olajat. Minden jót kívánok, JB

„Az a tény, hogy a placebó egyeseket meggyógyít,  az ok arra, hogy örökre elvetjük az orvostudományt,  és
tanulmányozzuk a placebo művészetét. Ha azt mondta, hogy soha nem végez placebo -vizsgálatot, ha hatékony
gyógymódja van, igazad van, ez a betegek felének halálát okozza, beteg és kegyetlen. ” Christopher

- Valóban beteg és kegyetlen lenne, és ezért én személy szerint nem teszem. Mások is tehetik, ha akarják, de én
nem. Azt akarom, hogy az egészségügyi rendszer kezdje el használni az olajat placebóként - ha bebizonyítják,
hogy bármit is akarnak használni, biztonságosabb és hatékonyabb, mint az olaj (és szórakoztatóbb/kellemesebb
a beteg számára), akkor tovább folytathatják . Ha nem, akkor nem. Ez nagyon egyszerű és nagyon racionális,
azt hiszem. És ez így lesz a jövőben is, akkor miért kell várni? JB

„Soha nem késő elfogadni azt a tényt, hogy a kannabisz egyszerűen gyógyszer. Ugyanakkor soha nem késő
elkezdeni az olajat gyógyszerként használni, függetlenül attól, hogy milyen az állapota vagy milyen súlyos. Az
olaj használatával általában van esély a páciensre, vagy az olaj biztosítja a maximális életminőséget a végéig. És
ez is sok. ”JB
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„Amikor a kemoterápiát szedő betegek elkezdik használni az olajat, az olaj első dolga, hogy méregtelenítse a
szervezetet. Így néha 120-150 g olaj kell, mielőtt magát a rákot támadná. Valójában nem jó ötlet a kemoterápia,
különösen akkor, ha teljesen felesleges, tekintve, hogy az orvosi rendszer tucatok óta ismeri a kannabiszt a rák
gyógymódjaként. ”JB

Kérdés:  "terminál"  rákos  betegek:  agresszíven  kezdi  el  őket  napi  1  grammal,  vagy  körülbelül  egy  héten
keresztül dolgozik rajta? Tanácsok tapasztalatokból?

A. Nem, mindig kis adagokkal kezdjük, és nagyjából követjük az utasításokat. Természetesen, ha rendelkeznek
korábbi tapasztalatokkal a kannabiszról, és tudják, hogy nincs mitől félni, néha nagyobb adaggal is kezdheti. De
soha  nem  lehet  tudni,  hogy  a  beteg  hogyan  reagál  az  olajra,  ráadásul  általában  különböző  gyógyszerek
keverékét alkalmazzák, ezért érdemes óvatosan figyelni a beteg vérnyomását stb. Az általános javaslat az, hogy
kövesse az utasításokat, a kevésbé formális - kövesse az ösztöneit és megítélését, és amikor a betegnek nincs
„vesztenivalója”,

Szívesen adok nekik nagy adagot, ha szükséges (akut hátfájás stb.). Egy gramm igazán jó minőségű olaj nagyon
magasra teheti a tapasztalatlan felhasználót. Néha ez a kender által kiváltott vessző jótékony hatású lenne, és
biztos vagyok benne, hogy előbb-utóbb mindenképpen így fogják használni a műtét előtti érzéstelenítésre, de
most azt szeretnénk látni,  hogy a betegek a lehető legjobban a komfortzónájukban maradnak. Remélem jól
elmagyaráztam. Üdvözlettel: JB "

-  Corrie,  barátom,  segítettél  nekem ***  -ban.  Gyógyszert  adtam  neki  a  neuroendokrin  daganatai  miatt.  1
hónapja gyógyszeres kezelés alatt áll, és csökkenni kezd. Annyira nagy volt, hogy a hasát nyomta, de most már
olyannyira, hogy újra ehet, és az orvosa azt mondta, hogy soha nem látott ilyen gyors zsugorodást. Ez megijedt
tőle, és minden vérmunka normalizálódott, így egy másik a gyógyulás útján, és ez FÉMESZTŐ. És FÉNYES
vagy, és Isten nagy. ”

„Van egy barátom, akinek agyrákja van, és van Cml -em. Az olaj mindkettőnknek működik !!! A barátom első
kézből bizonyítja a szememben, hogy ez az olaj egy csoda ... Korábban voltak kétségeim, de most nem! Vegye
fel az olajat, MŰKÖDIK! ” Tyler

„Tavaly megkérdezték édesanyám barátnője, hogy készíthetek -e 6 hónapos kenderolajos kúrát anyukájának, a
legmagasabb minőségű kannabiszból. Nyakrákja volt. A Youtube tanácsát követve elkészítettem neki az olajat,
majd  közzétettem Oroszországban.  Elképesztő  eredménnyel  használta  az  első  6 hónapos  kúrát,  és  újabb 6
hónapos  adagot  kért,  újabb  terhelést  küldtem  neki,  és  most  14  hónappal  később  jó  egészségnek  örvend.
Csodálatos munkát végzel, Rick. Köszönöm." Gareth

„Helló, Alysa Erwin vagyok, és 16 éves vagyok. 2011 -ben diagnosztizáltak nálam 3. stádiumú anaplasztikus
asztrocitómát. Mi (a családom és én) úgy döntöttünk, hogy kannabisz -koncentrátumot használunk. A Michigani
Egyetem azt mondta nekünk, hogy valószínűleg nem élek túl néhány évet, és maga a rák működésképtelen,
mert pókképződésben volt. Tavaly januárban elmentem a rendszeres MRI -re a Michigani Egyetemen. Minden
daganat eltűnt. ”

„Ismét  rákot  diagnosztizáltak  nálam.  Harmadszor.  4.  stádiumú csont-  és  májmell,  emlőrák  miatt.  A rákos
történetem majdnem 7 évvel ezelőtt kezdődött, én azon szerencsések közé tartozom, akik túlélték azt a kemo -
mennyiséget, amelyet testemnek vetettem alá, nem beszélve a sugárzásról. Ez a harmadik diagnózis meggyőzött
arról, hogy kész vagyok; Mármint ki éli túl ezt a diagnózist ??

Így hát kerestem a csodákat, és megtaláltam Rick Simpsont. Biztos voltam benne, hogy ez a fickó nem mondhat
igazat, ezért mélyebben néztem. Elkezdtem kapcsolatba lépni a michigani emberekkel, és többet megtudtam a
Rick Simpson olajról vagy a kannabiszolajról, és az emberekhez hasonlóan tapasztalt eredményről, ami túlélés,
remisszió, gyógyítás !!

Ezen  a  ponton  nincs  vesztenivalóm,  ezért  felkerestem és  segítséget  kértem.  Elkezdtem napi  egy grammot
bevenni a gyógyszeremből, lassan haladva az adagig. A pihenés a napom nagy részévé vált, pontosan erre volt
szüksége  harci  testemnek.  Az  egyetlen  mellékhatás,  amit  valaha  tapasztaltam,  az  alvás  mennyisége  és
csodálatos minősége volt. Ez plusz a vérnyomásom szabályozása és a fájdalmaim már kordában vannak.
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Kevesebb mint egy éve diagnosztizáltak nálam 4. stádiumú csont- és májrákot, számtalan daganattal (annyian
hagyták  abba  a  számolást),  és  azt  mondták,  hogy  rendbe  tegyem  a  dolgaimat.  (Ettől  még  mindig  eláll  a
lélegzetem.) Gyorsan előre a mai napra, és centiméterekre vagyok a remissziótól. A múlt heti PET vizsgálatom
negatív volt ... Negatív! Még soha nem volt ilyenem. Ez azt jelenti, hogy nincs rák. Az egyetlen ok, amiért nem
vagyok teljes remisszióban, az az,  hogy a macskákon néhány árnyék látható a csontjaimon, de folytatom a
kezelést, és ezek is hamarosan eltűnnek. Ez nem más, mint egy csoda, számtalan daganat pár árnyékban, amely
még PET -vizsgálaton sem látszik.

Az emberek azt mondhatják, legyen óvatos a gyógyítás szóval ... De úgy értem, ez az, ami. Itt vagyok, és napról
napra egészségesebb vagyok, John pedig segített elérni. Befogadott, amikor felhívtam, és segítséget kértem. Ő
és  csoportja  időt  szakított  arra,  hogy  leüljenek  velem,  hogy  megbizonyosodjanak  arról,  hogy  tájékozottak
vagyok a gyógyszer súlyosságáról, és elkötelezettségünkről, amely minden részünkre kiterjed annak érdekében,
hogy ez lehetséges  legyen.  Számomra és számodra ez élet  és halál  kérdése.  Remélem mindenki  komolyan
veszi! Egész életünkben ettől a gyógyszertől függünk.

A Michigan Cannabis  Club gondoskodott  gyógyászati  és  oktatási  igényeimről.  Ez  egy komoly  csoport,  és
komoly támogatásra van szükségük, áldjon meg John Roberts, áldozataitok életben tartottak. Kérjük, segítsen
nekik most, hogy továbbra is sokaknak segítsenek. Köszönöm!!"

- Ezt a frissítést néhány hónappal ezelőtt tették közzé, és most teljes remisszióban van. Michigan Cancerproject

„68  éves  férfi  vagyok,  aki  normális  egészséges  életmódban  élt,  komolyabb  problémák  nélkül,  és  évente
influenza elleni oltással és ellenőrzésekkel tartottam fenn magam. A testfunkcióim rendben voltak, és minden
rendben volt, amíg egyik reggel szörnyű gyomorfájdalomra ébredtem.

Gondolva, hogy vakbél vagy sérv, a feleségem sürgősen sürgetett. Körülbelül 2 órával később, 2012. augusztus
15 -én sürgősségi műtétem volt, és a vastagbélben hatalmas daganat volt, amelyet 14 nyirokcsomóval együtt
eltávolítottak. Egy héttel később a belsőm feltört és megmérgezett, és ez egy második műtéthez vezetett.

4 nappal később kezdtem jobban érezni magam, talpra álltam, és lassan helyreállt a mobilitás, és elkezdtem
vérezni. Vissza a 3. számú műtétre, és egy nappal később enyhe szívrohamot kapott.

Röviddel azután - 33 nap az intenzív osztályon - kiengedtek, és egy OSTOMY BAG -ot szedtem. A táska 8
hónapig volt nálam, és fordított műtétet végeztek komplikációk nélkül. A sebész szerint a rák nem terjedt túl a
csomópontokon.

Ennek ellenére bevonultak a Rákklinikára,  és „követésként” elkezdték megbeszélni  a kemót és a sugárzást.
Szokásos protokoll  szerintük. BULLSHIT azt mondta! Nem lesz sugárzó a testem, vagy nem mérgezhetem
tovább kemóval vagy sugárzással. A Rákklinika onkológusa nem vitatkozott, és egy éven keresztül 3 havonta
nyomon követte a nyomon követést, ami CT-vel és vérvizsgálattal járt.

Az anyagot Rick Simpson vázlata szerint szereztem be, és elkészítettem az RSO -t. Az extrahálási folyamatra
vonatkozó  összes  utasítást  követve,  és  benzinként  oldószerként  használtam,  a  kész  olajat  fecskendőkben
töltöttem, és naponta kétszer kezdtem el lenyelni, minden alkalommal apró mennyiséget.

Befejeztem a 4. utókövetést a Rákklinikán, és azt állították, hogy a CT-vizsgálat NEM mutat semmit, ami a
RÁK jelenlétére utalna. A vérvizsgálat CEA -szintet mutatott 1,4 -nél, de mi a fene, mindenkinek van egy -két
rákos  sejtje.  Úgy  gondolják,  hogy  bármi,  ami  5+,  aggodalomra  ad  okot.  Most  újabb  adagot  készítek,  és
megelőző intézkedésként naponta fogok bevenni.

Bárkinek,  aki  most  rákos,  javaslom,  hogy tegye ugyanezt.  Nincs vesztenivalónk,  és nyerhetünk mindent.  ”
Gerry

„Már késő megmenteni valakit, akinek már 4. stádiuma van, és már bőre és csontja van, és már alig tud járni az
erő elvesztésétől?” Esés
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"Soha sincs túl késő. Sok csodát láttak ennek az olajnak a használatával. Ha nem tudja megmenteni őket, akkor
a legkevesebb, ha enyhíti szenvedéseiket a gyógyszerek kemény mellékhatásai nélkül. Ne feledje, hogy ha nagy
dózisokkal kezdik, akkor sokat alszik, amíg a tolerancia ki nem alakul. Nagyon erős. ” Nick

„Kétszeres mellrák harcos vagyok. Élő bizonyíték akarok lenni arra, hogy az olajad életeket ment. ” Michelle

- Én is pajzsmirigyrákmentes !! Michelle

„Hajnal: Mondj, amit akarsz rólam, kegyetlenkedj el, ítélj el ... Érved érvénytelen! Ez az utolsó vizsgálat, amit
anyu valaha is megkap !!! A KANNABIS ÖL A RÁK!

Stacy: Milyen stádiumban volt anyád? Tudom, hogy egyszer már közzé tetted, de elfelejtettem. Ez rögtön 
fantasztikus jelentés !!
Hajnal: Stacy, ez a tüdő 3. stádiumú kissejtes karcinóma volt. 5 daganat kis metszéssel a felső nyirokrendszerbe.
Debbie: Ez olyan fenomenális! Soha nem hallottam arról, hogy bárki meggyógyította volna a kissejtet, még a 
szokásos protokollok ellenére is. Ez figyelemre méltó! Nem csak anyád életét mentetted meg, de ez más 
életeket is megment, mert ez a bizonyíték arra, hogy a kannabisz működik. Köszönöm szépen, ha ezt 
megosztod!
Hajnal: Debbie, ő mindent megcsinált, kannabiszolaj - kemo - sugárzás DE DE meggyógyult, mielőtt a kemo- 
és sugárkezeléseket elvégezték, így visszautasította a fennmaradó kezelést, és ragaszkodott az olajhoz ... Amit 
még mindig szed és minden nap eltart élete hátralévő részében!
Steve: azt mondja, hogy „ez leginkább a sugárzás utáni változásokkal kompatibilis”. Sugárkezelést kapott?
Hajnal: Steve, igen, de soha nem fejezte be ... Dr. padlón van! ”

„Beteg: V. Linda, Szolgáltatás dátuma: 2013. 11. 16., Eljárás: CT MELLKONTA KONTRASZT

A mellkas CT -jét elvégeztük ... Összehasonlítjuk a korábbi mellkasi CT -vel 13/07/13

JELZÉS: Ez egy 64 éves nő, akinek kórtörténetében tüdőrák áll ...

MEGÁLLAPÍTÁSOK: Megnövekedett intersticiális elváltozás és interlobularis septum megvastagodás ... ami
javult  az  előző  vizsgálattal  összehasonlítva  ...  Nincsenek  egyértelmű  mediastinalis  lágyrész  göbök  vagy
mediastinalis adenopathia. Nincs határozott bizonyíték axilláris limfadenopátiára vagy hillaris limfadenopátiára.
A sugárzás utáni változásokon kívül a jobb felső lebeny mediális aspektusán kívül nem mutatkoznak további
parenchymás  pulmonalis  opacitások  vagy  gyanús  pulmonalis  csomók.  A  légcső  és  a  fő  hörgők
szabadalmazottak. Nincs pleurális effúzió. A szív mérete normális. Nincs perikardiális folyadékgyülem. A felső
has látható részei nem feltűnőek. Nincs fókuszosan agresszív lucent vagy szklerotikus csontelváltozás.

IMPRESSZIÓ:  A  sugárzás  utáni  változások  javítása  a  jobb  dombon  és  a  jobb  felső  lebeny  mediális
aspektusában. Nincs határozott bizonyíték a visszatérő vagy maradó betegségre. ”

„Az  olaj  visszafordított  minden  sugárzás  okozta  kárt,  és  meggyógyította  a  hitet  ...  Az  orvosi  marihuána
MENTETT meg, és távol tart az 5 pharmától.  Elvesztettem a jobb vesémet a kemoterápia miatt,  és elkezdi
megragadni  azt  a helyet,  ahol  fáj,  hogy bőröm van rajtam ...  és perceken belül  az olajok tinktúrában való
fogyasztása után a rohamok megállnak és hónapokig távol maradnak ... Csodálatos és ez csak az egyik olaj,
amely visszafordította a szemem idegkárosodását, amelyet a kemo okozott, ahol diagnosztizálták a glaukómát,
és a legutóbbi, csak 6 hónappal ezelőtti látogatásomon egyáltalán nem látszik a glaukóma jele, és a látásom is
jobb, ha gyógyszert szedek ... "Teresa

„A nagynéném, a 4. stádiumú glioblasztóma, a kerekesszékből a gyaloglásba került  mindössze három adag
után!  A  bal  oldala  több  mint  egy hónapig  megbénult.  De  most  teljesen  működőképes  !!  Olyan  izgatott!"
Nicolette

„Egy kollektívában dolgoztam és sok éven át, és bőrrákom volt a bal karomon, amiért kihajtottam az ablakon
vezetés közben. Most már tudom, hogy senkinek sem kell hinnie nekem, de elkezdtem minden nap RSO olajat
tenni rá, és esküszöm, hogy eltűnt. Eltelt pár hónap, de tényleg eltűnt, ahol évek óta. ” Randy
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„Ez  megváltoztatta  az  életemet,  miután  majdnem  egy  éve  diagnosztizáltak  bennem  CML  -t  (krónikus
myelogenous leukemia),  és megnéztem a Run From the Cure című videót arról, hogyan gyógyította meg a
kannabiszolaj a végbélrákos betegeket. Nos, én vagyok az élő bizonyíték arra, hogy működik. Ez megváltoztatta
a rák szintjét.  Még nem gyógyult meg, de remélhetőleg egy napon hamarosan azt mondhatom, hogy túlélő
vagyok, ezért ha nem sétáltál  egy mérföldet a rákos betegek cipőjében, ne kezdj el bántani valamit,  amiről
semmit sem tudsz. ” Denise

"Hiszek. A barátomnak háromféle rákot diagnosztizáltak. 3 hetet kapott élni. Most 2 évvel később már csak 1
fajta, és jót tesz. ” Szandra

„A bátyámnak limfómája volt, gyomra, áttételesen a gerincére. A drogok, amiket adtak neki, éjjel -nappal egész
éjjel ébren tartották, és hetekig nem aludtak és nem ettek. Egy gramm olaj, és 18 órán át alszik, és kedve szerint
eszik. Egy héttel később 78% -ban rákmentes. Az orvos értetlenül állt. Nem mondtuk el neki, mert nem orvosi
állapotban volt, de a kannabisz megmentette az életét és a miénket. Most egy évvel később a Bátyám verte a
limfómát! Senki nem teszi ezt ... kannabisz nélkül. ” Errl

„Jelenleg 4. stádiumú rákom van. Volt máj ablációm és rezekcióm, valamint folfox kemo. Én használtam az
olaj- és daganatjelzőket 1200 -ról 3 -ra. Minden orvos csapat azt mondja, hogy NSD. Nincs betegség jele. ” Jim

„5 daganatomtól megszabadultam kannabiszolajjal ... érdekes volt látni az orvosokat, amikor nem találták meg
az eredeti 5 daganatot ... hová lettek? Számít? Köszönöm a kannabiszolajat. ” Kelly

- Volt egy nagy üvegcsém belőle, nemrég. Én egy cseppet szednék naponta. Az a személy, aki nekem adta,
visszakérte. Végül egy nőnek adta, aki elhalványult a rákból. Nem tudott enni, inni, nemhogy élni. Kevesebb,
mint 70 kg volt. A barátom adta neki az olajat ... íme! Elkezdett enni, inni, és folytatta a küzdelmet ... sikeresen.
Határozottan hisz a kannabisz gyógyító tulajdonságaiban. ” Tara

„Ma hírt kaptam egy emberről, akinek nagy összeget adományoztam. Rákos daganat volt a torkában. 2013.
április eleje óta teljesen csöves takarmány. A beteg férfi felesége sírva hív mindenkit. 4 hét olajfogyasztás után
naponta kétszer eltűnt. Teljesen eltűnt ... Szilárd ételt evett ... Nincs új kezelés vagy új gyógyszer, csak RSO.
Ossza meg tudását, mentsen életet. ” Jared

„Dean: A nagynéném kemoterápiát alkalmazott. Ugyanazok az eredmények. HALOTT.

István: Bocsánat a veszteségért. Láttam, hogy a kenderolaj kihúzza a bőrrákot a keresztanyámtól. Azt hiszem,
még mindig el kell érnie korán. Biztos vagyok benne, hogy a kannabisz segített. ”

„Most kaptam hírt, hogy a 16 éves páciensem, akinek nem Hodgkins-limfómája volt, TISZTA! A daganatok
eltűntek, a laborok normálisak. ” Janet

„Hívott egy halálosan beteg beteget. Pár hónapja kezeli az RSO -t. Bélrák. Dr. Ted neki hónapokig kellett élnie.
Jindřich Bayer, örömmel jelenthetem, hogy az utolsó Dr. Appt -en ő adta neki a valaha volt legjobb karácsonyi
ajándékot. Azt mondta neki, nem találok rákot, és talán élsz !!!! Ez egy karácsonyi ajándék. Köszönöm Jézus!!!!
Soha ne mondd, hogy soha ... ”Raymond

„Két barátom volt, akik túlélték a rákot a híres Simpsons Oil készítésével! Az egyiknek tüdőrákja volt, és 6
hónapot kapott élni, ő már 7 éve él, a másik pedig kétszer rákban, az utolsó petefészekrák volt, és örömmel
mondhatom, hogy 2 hete nincs több rák! Mindkét alkalommal használta a kannabisz olajat !! ” Vicki-Jane

- Körülbelül egy éve követem Rick oldalát, amióta anyám megkapta a kissejtes tüdőrák diagnózisát. Tavaly
márciusban diagnosztizálták  nála,  és  nem sokkal  később elkezdte  a  kemoterápiát.  Egész nyáron elviselte  a
kemo-  és  mellkasi  sugárzást,  és  nagyon  rosszul  lett,  mivel  a  rádium megégette  a  torkát,  így  nem  tudott
lenyelni/enni stb., Majdnem két hónapig kórházban volt.  Aztán volt némi agyi sugárzása (megelőző, blah:/)
egész idő alatt nagy kutatásokat folytattunk, és elkezdtük az utat, hogy mindent összehozzunk, hogy a semmiből
saját olajat állítsunk elő. Ami nekünk sikerült -jaj!
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Így az első két napos agyi sugárzás után nagyon rosszul lett tőle, ezért úgy döntöttünk, hogy elkezdi az olajat
(október). Az első adagtól kezdve soha nem nézett vissza !!!! Áthajózta a többi agyrádiót, és lenyűgözte az
orvosokat, hogy nincs migrénje vagy súlyos hányása, memóriavesztése stb.! Repült!

Tehát az októberi vizsgálat után nagymértékben csökkent a tüdődaganat, de még mindig ott volt. Januárban újra
látni akarták, hogy eldöntsék a további lépéseket. Így novemberben és decemberben szántottunk, hogy csak
olajat adjunk neki, és semmi más kezelést. Karácsonykor volt egy kisebb kudarca, és két hétig depressziós lett,
és hányt, de visszatettük a nyers vegán turmixokra és a búzafűre, és tényleg felpörgött, és izzónak tűnik. A
legutóbbi vizsgálatai utáni nagy ellenőrzése tegnap volt, találd ki ... Anyukám RÁKMENTES !!!! Eltűnt !!!!
Milyen csodálatos ez !!!! ” Janeten keresztül

„Körülbelül 6 hónappal ezelőtt anyámat végső rákos áttétes melanómában diagnosztizálták, mindkét tüdőben 6
daganat  volt.  Az orvosok azt mondták nekünk, hogy a kemoterápia és a sugárzás nem tesz semmit,  és azt
mondták, hogy van egy új kezelésük, amely sikeresen megakadályozta a daganatok növekedését, és talán még
néhány évig meghosszabbította az életét. Elkezdtük az új kezelést, és a mellékhatások szörnyűek voltak, ezért
abbahagytuk. Körülbelül egy héttel később egy barátom megemlítette a dokumentumfilmjét a Youtube -on, Run
From the Cure.

Miután megnéztem ezt, eldöntöttem, hogy mit árthat a próbálkozás? Hé, ha nem megy, akkor is meghal. Hosszú
történet  vágására röviden anyu körülbelül  3  hónapja fogyasztja  az olajat,  és  2 napja  volt  vizsgálat,  és a  6
daganatból 5 teljesen TELJESEN eltűnt, és az utolsó fele akkora, mint volt.

Nem tudom szavakkal kifejezni a hálámat, amit az információimért és anyám életének megmentéséért kaptam.
Borzasztó belegondolni a világ összes emberébe és gyermekébe, akik szenvednek és haldokolnak, amikor egy
egyszerű  növény  mindezt  meg  tudja  oldani.  Most  elhatároztam,  hogy  elterjesztem  a  hírt,  és  talán  saját
termesztésű lesz, és olajat készítek azoknak az embereknek, akikről tudom, hogy segítségre szorulnak. Még
egyszer köszönöm, és sok sikert a továbbiakban mindenhez. ” Janeten keresztül

„Petefészekrák, 5,5” daganat, 90 nap az életben, terjed a gyomorra ... 90 gramm bevitel 38 nap alatt. Már nincs
rák. Minden dokumentáció megvan, amit el kell hinni, de az emberek mégsem! Isten éltessen Szent Simpsont,
hogy segített megtartani anyukánkat! ” Larry

„Nagyon félelmetes híreim vannak. Az egyik kukucskálóm keleten adott egyet, számolja meg ... EGY cső olajat
egy barátjának, akinek hatalmas daganata volt a nyaki artériája körül. Csak figyelmen kívül hagyta, hosszúra
növesztette a haját, hogy elrejtse, ahogy egyre nagyobb lett. Testvére, orvos, tanácstalan volt, mit tegyen, mivel
a  beteg  megtagadta  a  kemo/sugárzást.  Mivel  nem tudták  tovább  figyelmen  kívül  hagyni,  2  nappal  ezelőtt
bevitték  a  műtőbe  egy  hatalmas  műtét  miatt.  Számos  szakember/  sebész  volt  jelen,  mivel  ez  rendkívül
veszélyes, hosszú és bonyolult műtét lesz. Megpróbálták a lehető legtöbbet eltávolítani a daganatból, és vénát
kellett venniük a lábból, és át kellett ültetniük a nyakába. Kinyitották a nyakát, és VOILA a daganat teljesen be
volt zárva és levált a carotisról. Szó szerint belenyúltak és kihúzták! Az orvosok meghökkentek, és részletes
jelentést akarnak mindenről, amit tett. Nem lesz hosszú a lista. Csak facsarás és EGY tubus olaj. ” Corrie

"Az olaj csodálatos !! Egy barátnőmnek petefészek cisztája volt ... megműtötték, hogy eltávolítsanak egyet, és
egy hónappal később visszatért, hogy felfedezze, több van! Eltelt egy hónap, és megduplázódott, és közölték
vele,  ha bármi  visszajön,  és sürgősségi  műtétet  végeznek!  A srác olajat  készített  neki  ...  3 hétig  szedte ...
meglepődve, amikor elment a következő ultrahangra, majdnem elmúlt !!! ” Jolie

„Egy évvel ezelőtt valaki, aki nagyon közel állt hozzám, azt mondta, hogy terminális rákja van. Azt mondták
neki, hogy 8 hónapja van hátra. 5 napon belül adtam neki egy kis kannabisz olajat, hogy lenyelje, ha megeszek
egy fél rizsszemnyi olajat. 6 héten belül csökkent a daganata, és nyoma sem volt annak, hogy elterjedt volna,
mint mondták.

Örömmel  mondhatom,  hogy  a  daganat  akkora  volt,  mint  egy  nagy grapefruit,  ma  pedig  makk  méretű.  A
kannabiszolaj megmentette az életét. Addig eszi az olajat, amíg el nem fogy. Nemcsak gyógyítja a végső rákot,
hanem elképesztő hatással volt az egészségére is. Cukorbetegsége előtti és elhízott volt, és most már tökéletes
súlya van, és boldog, mint valaha!
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Arra biztatok mindenkit, hogy nézzen bele a kannabiszolaj -terápiába. Kérjük, nézze meg -> RICK SIMPSON
„RUN OF THE CURE” videót a Youtube -on ... Ez csak az életét mentheti meg, vagy valakit, akit ismer. Add
nekik az élet ajándékát! ” Jose

Bizonyíték

„A Rick Simpson Oil teljes tudományos hitelességgel bír,  ha a tudományos szakirodalmat olvassa.” Robert
Melamede, más néven Dr. Bob

"A  sejtek  túlélési  útjának  gátlása  a  Bad  defoszforilációjához  és  e  Bcl-2  fehérje  mitokondriumokba  való
transzlokációjához, majd apoptózishoz vezet." Ummmm, Layman feltételeit kérem ??? ” Véletlen

- Ez azt jelenti: „A kannabisz elpusztítja a rákos sejteket”, Chance. JB

K. Miért várhatom el, hogy az orvosok támogassák azt az állítást, hogy a kannabisz gyógyítja a rákot? 

A. Nos, mert valóban gyógyítja a rákot, és ez minden. A THC apoptózist okoz, így meglepő módon minden
rákban apoptózist okoz. Miért? Nos, mert a dekarboxilezett olaj a szervezet minden sejtjébe valahogyan bejut,
ha megfelelő mennyiségben fogyasztják. Az endokannabinoid rendszer szabályozza az immunrendszert, így az
immunrendszer megfelelő működése esetén a rák ellen is harcolhat. Ebből nem sok, tényleg, tényleg támadóan
egyszerű.

A megfelelően előállított, kiváló minőségű olaj mindenesetre a legjobb esélye a betegnek (néhány életveszélyes
esetben talán műtétre lesz szükség). És ha tud olyan kezelési lehetőséget, amely biztonságosabb, hatékonyabb
és szórakoztatóbb a beteg számára, mint az olaj, akkor mondja el nekünk. Nincs ilyen.

Nézze meg, mit mond Mechoulam és Pacher: „A gyulladás/szöveti sérülés gyors emelkedést vált ki a helyi
endokannabinoid  -szintekben,  amelyek  viszont  szabályozzák  az  immun-  és  más  sejtek  jelátviteli  reakcióit,
amelyek modulálják a kritikus funkcióikat. Az endokannabinoid -szint és/vagy a CB2 -receptor expressziójának
változását  szinte  minden,  az  embereket  érintő  betegségben  jelentették,  a  szív-  és  érrendszeri,  gyomor  -
bélrendszeri,  máj-,  vese-,  neurodegeneratív,  pszichiátriai,  csont-,  bőr-,  autoimmun-,  tüdőbetegségekről  a
fájdalomra és a rákra, valamint a CB2 módosítására. A receptor aktivitás óriási terápiás potenciállal rendelkezik
ezekben a patológiákban. ” http: //www.ncbi.nlm.nih. gov/pubmed/21295074

És hogyan csinálod mindezt? Nos, az olajjal. Szükség esetén kiegyenlíti a szinteket, vagy túlhajtásba helyezi
őket.  Megeheti  az  olajat,  felkenheti,  elpárologtathatja  és  kúpokban  veheti  be,  és  e  négy  módszer  között
megtalálhatja a módját, hogy segítsen minden betegnek ezen a bolygón. Később az orvosok befecskendezik a
daganatokat az olajjal, és rekordidő alatt zsugorítják őket (nem ajánlott otthon).

És miért javasoltam bőrrákot (vagy diabéteszes fekélyt vagy égési sérülést)? Nos, mert láthatja, mi történik ott,
és általában nem tart sokáig, hogy meggyógyítsa őket az olajjal,  a legtöbb esetben legfeljebb néhány hétig.
Akkor egyszerűen vegye észre, hogy ugyanaz, ami a bőrre történő helyi alkalmazás után történik, a testen belül
történik, amikor lenyeli az olajat. Ismét támadóan egyszerű, de ez a végén nagyon pontos magyarázat. És akkor
térjünk vissza ahhoz, amit Mechoulam írt: „Az endokannabinoid -szint és/vagy a CB2 -receptor expressziójának
változását  szinte  minden  embert  érintő  betegségben  jelentették,  kezdve  a  szív-  és  érrendszeri,  gyomor  -
bélrendszeri, máj-, vese-, neurodegeneratív, pszichiátriai, csont-, bőr-, autoimmun-, a tüdőbetegségek fájdalmat
és rákot okoznak, és a CB2 receptor aktivitás modulálása óriási terápiás potenciállal  rendelkezik ezekben a
patológiákban. ”

- Mindezek ismeretében azonnal modulálni fogom a CB2 receptor aktivitást. JB

- Ez meggyógyított a rákból… A negyedik stádiumú agy… Szóval igen. Kristály

„Ha azt mondjuk, hogy meggyógyítja a rákot, meglehetősen veszélyes és illuzív túlbecsülése egy egyébként
érvényes pontnak, amely további kutatást érdemel. De nem, nem, nem. A kannabisz nem gyógyítja a rákot. A
ráknak  jelenleg  nincs  végleges  és  valódi  gyógymódja,  és  csak  néhány  beképzelt  orvosi,  táplálkozási  és
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pszichológiai erőfeszítés segíthet a rákos halálozás kockázatának csökkentésében. A kannabisz nem gyógyítja a
rákot, és ezt a betegeknek tudniuk kell. ” Davide

"Az RSO megöli a rákot, haver ... Dohányzik, nem, de az RSO igen." Kevin

- Segítene, kérem, haver ...? Jeff

„Először  is,  a„  rák ”a cisztától  a  neuroblasztómáig  bármi,  tehát  a„  rák  gyógyítása  ”általános,  illuzív,  nem
specifikus. Ekkor a kannabisz igen jó hatással van a sejtmásolódásra, ami biztosan segít, de nem gyógyítja meg
szisztematikusan  a  daganatokat.  Ismétlem,  minden  rákfajta  más,  és  a  kannabisz  valahogy  pozitív  választ
mutatott  az  emlőrákokra,  amelyek  o  típusú  karcinóma,  széles  körben  és  nagyon  hatékonyan  kezelik  a
hagyományos orvoslást is. Ennek ellenére TELJESEN támogatom a kannabisz legalizálását, de annak ellenére,
hogy nagyon nyitott vagyok az alternatív gyógymódokra, azt kell tapasztalnom, hogy nem értek egyet ezzel a
pompás állítással. ” Davide

"Jindrich Bayer, segíts, kérlek !!!" Kevin

"Azt  állítani,  hogy  a  kannabisz  pozitív  választ  mutat  bizonyos  típusú  daganatok  elleni  küzdelemben,
elfogadhatom." Davide

- Davide, fogadj el, amit csak akarsz, velem minden rendben. Igen, nagyon kevés kemény adat áll rendelkezésre
a Rick Simpson olajról, de ez csak az orvosi rendszer és pénzgazdáik korrupciójának tudható be. Ez hamarosan
megváltozik, amikor Colorado és Washington elkezdi szolgáltatni adatait. Ráadásul Izrael és Hollandia most
kezdik az olaj tesztelését, Csehország valószínűleg hamarosan csatlakozik.

Amennyire tudjuk, és a betegek ezreivel kapcsolatos gyakorlati tapasztalataink alapján, úgy tűnik, hogy az olaj
minden rákfajtán sokkal jobban működik, mint bármi, amit jelenleg az orvosi rendszer biztosít. Ha bizonyítékot
szeretne,  készítsen  olajat,  keressen valakit  bőrrákban,  és  nézze  meg,  mi történik,  ha az  olajat  felviszik  rá.
Üdvözlettel: JB

„Készítsd el magad, mi megkérdeztük Ricket, hogy hol szerezhetjük be, és egy idő után rájöttünk, hogy messze
lakunk Amerikától, és anyagi korlátok miatt nem tudunk elutazni valahová, hogy megszerezzük, csak 100 -szor
néztük meg a videót.  ,  gyakorlatilag megjegyezte,  kannabiszt talált  egy helyi szolgáltatótól,  megvásárolta a
rizsfőzőt,  az  alkoholt,  még  egy  hőmérőt  is,  hogy  biztos  legyen  a  hőmérsékletben.  Könnyebb  volt,  mint
gondoltuk, MAGUNK KÉSZÜLTÜK, a barátom már 4 napja szed ... Várunk és meglátjuk. Olvastunk orvosi
folyóiratokat  és  sok  dokumentumfilmet  néztünk,  minden  megállapításuk  ugyanaz  (klinikai  vizsgálatok  az
UCLA -n, a Harvardon ...) - az olaj elpusztítja a rákos sejteket! Ezért úgy döntöttünk, hogy elkészítjük, mert
végül is soha nem tudsz addig, amíg ki nem próbálod! ” Ioanna

„Az a tény, hogy a placebó egyeseket meggyógyít,  az ok arra, hogy örökre elvetjük az orvostudományt,  és
tanulmányozzuk a placebo művészetét. Ha azt mondta, hogy soha nem végez placebo -vizsgálatot, ha hatékony
gyógymódja van, igazad van, ez a betegek felének halálát okozza, beteg és kegyetlen. ” Christopher

- Valóban beteg és kegyetlen lenne, Christopher, és ezért én személy szerint nem teszem. Mások is tehetik, ha
akarják, de én nem. Azt akarom, hogy az egészségügyi rendszer kezdje el használni az olajat placebóként - ha
bebizonyítják,  hogy  bármit  is  akarnak  használni,  biztonságosabb  és  hatékonyabb,  mint  az  olaj  (és
szórakoztatóbb/kellemesebb a beteg számára),  akkor tovább folytathatják . Ha nem, akkor nem. Ez nagyon
egyszerű és nagyon racionális, azt hiszem. És ez így lesz a jövőben is, akkor miért kell várni? JB

„Szia Kim, kihívlak, hogy bizonyítsd be, hogy a kannabisz nem mérgező életmentő gyógyszer„ retorika ”. Sok
sikert ehhez. Én is úgy szoktam hangzani, mint te. Aztán úgy döntöttem, hogy lyukakat fogok fújni ezen a
„retorikán”, mert ezt BULLHIT -nak kell lennie ... fiú tévedtem. Mármint HALT ROSSZ. Nem tagadhatja a
tudományos, 100% -ban VASZ CLAD TÉNYEKET. Én nem tudnám megtenni, és te sem fogod megtenni. A
TÉNYEK a TÉNYEK, és ez TÉNY, Kim. Az AMA és a Big Pharma BÜNTETŐK. Tudatosan megengedték,
hogy ezt a csodálatos Istentől kapott ajándékot démonizálják és hazudjanak TISZTA NYEREMÉNYEKÉRT!
Megengedték,  hogy  családtagjai  szenvedjenek  és  meghaljanak,  Kim.  Ha  úgy  gondolja,  hogy  ezek  a
petrolkémiai  anyagok,  amelyeket  árulnak,  gyógyszerek,  akkor  gondolja  át  újra.  Szeretne  felfedezni  néhány
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„retorikát”,  beszéljen  orvosával,  beszéljen  az  Amerikai  Rákellenes  Társasággal,  beszéljen  mérgező  tabletta
gyártóival. Kérjük, vegye figyelembe, Kim, NEM MINDEN PILL, AMELYEK BIZTONSÁGOSAK! Keress
nekem egyet, ami nem TOXIKUS, csak EGY! Mégis itt van egy NEM TOXIKUS ZÖLDSÉGÜNK, amely a
FÖLD  legerősebb  gyógyszerét  állítja  elő,  amelyről  bebizonyosodott,  hogy  meggyógyítja  a  betegséget,  és
„egészségügyi szakembereink” és a kormány jónak látta megtagadni tőlünk ezt az életmentő zöldséget, lehetővé
téve  számunkra,  hogy  szenvedjünk  és  meghaljunk  ÉS  börtönben,  hogy  még  biztonságosabbak  legyenek  a
dolgok a társadalomban ... „RETORIKÁRÓL” akarsz beszélni ??? Remélem, ez a bejegyzés megnyitja a szemét
az IGAZSÁGRA. Ha nem, RIP Kim, nincs remény az Ön és fajtája számára,  „Klinikai  endokannabinoid -
hiányai vannak”. Nézz utána, ez igaz. ” Dan Mégis itt  van egy NEM TOXIKUS ZÖLDSÉGÜNK, amely a
Földön a  legerősebb gyógyszert  állítja  elő,  amelyről  bebizonyosodott,  hogy meggyógyítja  a  betegséget,  és
„egészségügyi szakembereink” és a kormány jónak látta megtagadni tőlünk ezt az életmentő zöldséget, lehetővé
téve  számunkra,  hogy  szenvedjünk  és  meghaljunk  ÉS  börtönben,  hogy  még  biztonságosabbak  legyenek  a
dolgok a társadalomban ... „RETORIKÁRÓL” akarsz beszélni ??? Remélem, ez a bejegyzés megnyitja a szemét
az IGAZSÁGRA. Ha nem, RIP Kim, nincs remény az Ön és fajtája számára,  „Klinikai  endokannabinoid -
hiányai vannak”. Nézz utána, ez igaz. ” Dan Mégis itt  van egy NEM TOXIKUS ZÖLDSÉGÜNK, amely a
FÖLD  legerősebb  gyógyszerét  állítja  elő,  amelyről  bebizonyosodott,  hogy  meggyógyítja  a  betegséget,  és
„egészségügyi szakembereink” és a kormány jónak látta megtagadni tőlünk ezt az életmentő zöldséget, lehetővé
téve  számunkra,  hogy  szenvedjünk  és  meghaljunk  ÉS  börtönben,  hogy  még  biztonságosabbak  legyenek  a
dolgok a társadalomban ... „RETORIKÁRÓL” akarsz beszélni ??? Remélem, ez a bejegyzés megnyitja a szemét
az IGAZSÁGRA. Ha nem, RIP Kim, nincs remény az Ön és fajtája számára,  „Klinikai  endokannabinoid -
hiányai  vannak”.  Nézz  utána,  ez  igaz.  ”  Dan  Akarsz  beszélni  a  „RETORIKÁRÓL”  ???  Remélem,  ez  a
bejegyzés megnyitja a szemét az IGAZSÁGRA. Ha nem, RIP Kim, nincs remény az Ön és fajtája számára,
„Klinikai  endokannabinoid  -hiányai  vannak”.  Nézz  utána,  ez  igaz.  ”  Dan  Akarsz  beszélni  a
„RETORIKÁRÓL” ??? Remélem, ez a bejegyzés megnyitja a szemét az IGAZSÁGRA. Ha nem, RIP Kim,
nincs remény az Ön és fajtája számára, „Klinikai endokannabinoid -hiányai vannak”. Nézz utána, ez igaz. ” Dan

„A férjemnek igaza van. 4 PET vizsgálatom bizonyítja  ezt.  Amikor nehezemre esett  az olaj,  a daganataim
őrülten  elmúltak.  Amikor  csökkentenem  kellett  az  adagomat,  stabilabbak,  mint  a  zsugorodás.  Látható
bizonyítékaim vannak a dolog működésére. ” Mária

„Úgy hangzik, mint egy csalás a pénzkereséshez. Tényleg azt hiszi, hogy a törvény megengedi, hogy kendert
termessek, hogy olajat készítsek? Kap egy igazi haver. Leukémiás vagyok, és egy szót sem hiszem el, amit
mond. Te őrült csaló, aki a betegekért imádkozik, börtönbe kell zárni. Ha olyan biztos benne, hogy ez működik,
végezzen valódi klinikai vizsgálatokat.  Sok ország engedi, hogy megtegye, ne használjon valami Lame Ass
FDA kifogást! ”Steven

-  Steven,  minél  hamarabb  felveszi  az  olajat,  annál  jobb.  Ne  hibáztasson  engem  az  olajjal  kapcsolatos
tudományos vizsgálatok hiánya miatt. Ha az orvosi rendszer valóban azt tenné, amit tennie kell, akkor csak ez a
nyolcvan tanúvallomás lett volna minden, amit látnia kell ahhoz, hogy elvégezze mindazt a tíz vagy százezer
tanulmányt, amelyet el kell végezni.

Rick  és  én  valóban  nem engedhetjük  meg  magunknak,  hogy  mindezeket  a  tanulmányokat  elvégezzük,  ez
messze meghaladja a költségvetésünket, ráadásul nem tudjuk jogilag lefolytatni azokat, és ahogyan szeretnénk,
ezért  most  tényleg  mások  feladata,  hogy  elvégezzék  a  munkájukat.  Amennyire  én  tudom,  vannak  olyan
államok,  ahol az orvosi marihuána megengedett,  nem tudom, miért  nem végeztek  még vizsgálatot.  Például
bőrrák esetén ezt néhány hónap alatt elvégeznék, csak az olaj helyi használatával. De úgy tűnik, ez nem történik
meg, vagy nem tudok ilyen tanulmányokról.

De vannak tudományos bizonyítékok, amelyek alátámasztják mindazt, amit mondunk, csak végezzen kutatást,
ellenőrizze a PubMed szolgáltatást, és kösse össze a pontokat.

Remélem, kielégíti a tudományos igényeit, és remélem, hogy felveszi az olajat, mielőtt orvosai esélyt kapnak
arra,  hogy megöljenek kémiai  méregükkel,  amelyet  soha nem engedtek volna meg,  ha megfelelő  és etikus
orvosi vizsgálat során tesztelték volna. JB
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„A kutatók arra a következtetésre jutottak:„ Az itt közölt adatok az elsők, amelyekről tudjuk, hogy bizonyítják a
CB1 (kannabinoid) receptorok és az endokannabinoidok kritikus szerepét  az emberek PTSD etiológiájában.
Mint  ilyenek,  alapot  adnak  a  PTSD  sebezhetőségének  informatív  biomarkereinek  kifejlesztéséhez  és
érvényesítéséhez, valamint irányítják a PTSD bizonyítékokon alapuló kezeléseinek következő generációjának
racionális fejlesztését. ”

De ne várja el, hogy a szövetségi tisztviselők segítsenek ennek a folyamatnak az előmozdításában. 2011-ben a
szövetségi adminisztrátorok letiltották a Phoenix-i Arizonai Egyetem nyomozóitól az FDA által jóváhagyott,
placebo-kontrollos  klinikai  vizsgálat  elvégzését,  hogy  értékeljék  a  kannabisz  használatát  50  PTSD-ben
szenvedő betegnél. Tudományos integritás? Nem, ha a marihuánáról van szó. Nem messzire. ”

- Kérjük, ne hibáztasson minket a kannabiszolajjal kapcsolatos orvosi vizsgálatok hiánya miatt. Minél hamarabb
rájössz, hogy igen, van egy olyan embercsoport, aki valóban irányítja ezt a világot, és hogy egyszerűen mindent
megtesz annak érdekében, hogy késleltesse a kannabisz visszatérését,  annál jobb neked. Ez nem azt jelenti,
hogy nem nyomjuk át a kannabisz gyógyszert, csak azt, hogy a szükségesnél vagy a vártnál tovább tart. JB

„Határozottan hiszek az olajban. A férjem fia leukémiás volt, az orvosok 4 hónapot adtak neki. 2,5 ÉVET élt
mindezek miatt az olajból, amelyet almaszószba fogyasztott. Köszönet Rick Simpsonnak !!! Isten áldjon." Terri

„4 nap, anélkül, hogy új állást szereznék. Nincs mellékhatása, visszavonása, és nem harapja le az emberek fejét!
Itt a kutatás, lol. Terjeszd a hírt! Szükségünk van erre. Az emberiségnek köszönhetjük, hogy jobbá tegyük a
Világot. Ez a kezdet :) ”Christina

„Tavaly áprilisban, miután 5 évig nem volt emlőrákom, újra diagnosztizáltak.  Ezúttal  a 4. stádiumban volt,
terminális,  a  gerinc,  a  borda,  a  nyirokcsomók,  a  szegycsont  és  a  mell  között.  Alapvetően palliatív  ellátást
ajánlottak  nekem,  és  azt  mondták,  megpróbálnak  elkerülni  a  túl  sok  fájdalomtól  ...  hogy  hazamenjek  és
rendezzem az ügyeimet. Nagyon fájt, és egyre több és több mérgező fájdalomcsillapítót írtak fel NAGYON
csúnya mellékhatásokkal, (Percocet, hidromorfon és deximetazon). Ezeken nem tudtam működni.

A  férjem  elkezdte  olvasni  ezeket  a  dolgokat  az  interneten,  és  enyhén  szólva  szkeptikus  voltam,  de  úgy
gondoltam,  szó szerint  nincs vesztenivalóm,  ha kipróbálom. Nagyon apró mennyiségű fehér  özvegy rágása
naponta 3x. Múlt héten kaptam a hírt, hogy teljesen eltűntek a csontjaim. Ma azt mondták, hogy az MRI a
lágyszöveti daganatok szignifikáns zsugorodását mutatja. Most nem vagyok olyan szkeptikus, és remekül érzem
magam, nincs fájdalom. ” Julia

„Gyógyítja  a  rákot,  élő  bizonyíték  vagyok.  A  4.  stádiumú  csont-  és  májmirigyek  számtalan  daganattal
használták az olajat, és most rákmentes vagyok. ” Laura

-  Szia  Jindrich,  tegnap  befejeztem  Rick  könyvének  olvasását.  Nagyszerű  dolog!  Őszintén  szólva  nincs
szükségem több bizonyítékra az olaj  valódi varázserejéről!  Néhány kísérletet  is elvégeztem, és minden nap
felfedezek valami újat, amire ez a gyógyszer képes! Elképesztő!

Sajnos annak ellenére, hogy meg vagyok róla győződve, és még ha a barátnőm is meg van győződve arról, hogy
az anyja valahogy nem képes teljesen „elengedni” ... és még mindig nem biztos abban, hogy abbahagyja a szar
kemoterápiát…

Folyamatosan próbálok jó érveket előhozni, de nem tudok dönteni mellette! Ő a rákos, és ő az egyetlen, aki
eldöntheti, mit kezdjen az életével.

Tudom, hogy a végén úgyis meggyógyul, mert annyi olajat töltünk bele, hogy lehetetlen lesz meghalnia. De
mégis úgy érzem, hogy olyan ostoba és veszélyes játszani ezzel a kibaszott vegyszerrel, különösen, ha hozzáfér
a természetes gyógymódokhoz, amelyek bizonyítottan gyógyítják a rákot!

Olvastam a rákról és az egészségügyi rendszerről szerzett tapasztalatairól ... Nagyon sajnálom a veszteségét ...
és most jobban megértem a hozzáállását a hagyományos, úgynevezett „gyógyszerhez”! ” Luigi

- Szia Luigi, köszönöm a szép szavakat a könyvvel kapcsolatban, és kár, hogy át kell menned. Az ő döntése,
hogy melyik kezelést választja, de én nem mennék a kemó közelébe - csak olvassa el anyám történetét neki,
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talán  megérti,  hogy a  méregbevitel  soha  nem jó  ötlet,  különösen akkor,  ha  ez  nem megalapozott  és  nem
szükséges. Az esélye, hogy pusztán túléli a kemoterápiát, nagymértékben javul, ha beveszi az olajat, de megint:
miért okozhat még nagyobb kárt a beteg testében? Ennek semmi értelme. Üdvözlettel, Jindrich

„Ezzel a csatával sok jó embernek kell megküzdenie,  egy tudatlan doktorral,  aki azt  hiszi,  hogy többet tud
anélkül,  hogy  valaha  is  előrehaladna  a  kannabiszról,  annak  kannabinoidjairól  és  a  rák  megölésének
képességéről a beteg károsítása nélkül. Milyen őrültek a mi szemszögünkből, hogy mérget követelnek valami
ilyen biztonságos dolog miatt, miért? Ez tudatlanság, vagy félnek?

Láttam egy orvost 5 év alatt,  mióta megtanultam ezt az olajat az IBS -emhez, és valami olyasmi volt, amit
magam sem tudtam megtenni. Egy kimozdult pinkie -vel az olajat használtuk, hogy soha ne fertőződjünk meg,
szenvedés nélkül eltávolítottuk az öltéseket, és minden alkalommal, amikor felvettem, a fájdalom azonnal eltűnt
a gyulladás eltávolítása miatt. Teljesen meggyógyult 2 1/2 - 3 hónap alatt a fizioterápia helyett, és körülbelül 9
hónaptól egy évig a gyógyuláshoz. Újra és újra a saját szememmel láttam, és ezt senki nem veheti el tőlem. ”
Medence

„Az orvosok NEM tudósok, és nem is gyakorolják a tudományt. Ha ezt tennék, követelnék, hogy a kormány
engedélyezze számukra a marihuána beszerzését.  Ennek oka az, hogy a test mára már bizonyított  része,  az
endokannabinoid rendszert az amerikai orvosi társadalom teljesen figyelmen kívül hagyta. Míg más országok
egyre  több  kutatást  végeznek  a  marihuánával  és  különösen  a  rák  kezelésével  kapcsolatban,  az  amerikai
egészségügyi  intézményt  a  Big  Pharma,  a  nagy  biztosítás  és  a  nagy  pénzek  irányítják.  Az  orvosok  nem
orvosoknak és félelem-alapú politikusoknak adták az irányítást mesterségük felett. Évekig fognak alternatívákat
keresni szabadalmi ügyvédek irányítása alatt, miközben fenyegetőznek a lehetséges gyógymódokkal.

Ha a marihuánát valamilyen mély dzsungelben rejtik el, amelyet valamilyen írástudatlan törzs irányít, a Big
Pharma az első, amely ellenőrzi a termelését, szabadalmaztatja 64 különböző kannabinoidvegyületét, majd az
orvosokhoz fordul, hogy „felírják”. De az Egyesült Államok legnagyobb törzse már kezdi kiabálni az igazságot.
Kár a Big Pharma számára, hogy ez a törzs nem eladó. ” Bryan

„Ez a bizonyíték velünk van. És megosztjuk. Az ösztönzőkért dolgozó drogtolók orvosi csoportja [már nem kell
tisztelettel kezelni]. A pénztárcájukban vergődnek. Tisztában vannak a történtekkel, és a játszótársuk, az FDA
együtt jár velük. Nem különbözik a zsarnokság bármely formájától, amellyel találkoztunk, mielőtt elfogadtuk,
hogy ez az idő hazai. Ezt magunknak tesszük. Van gyógymód a rák ellen, nincs orvosság arra, ahogyan jelenleg
az orvost kényszerítik ránk, hacsak nem zsebbel és szavazólapunkkal szavazunk! ” Thielman

„Láttam, hogy rokonok, barátok hanyatlanak és gyorsan meghalnak, miután több tízezer dollárt kényszerítenek
arra, hogy lassan megöljenek, amikor a gyógymód közvetlenül a Földanyából nő ki. Gyere, ébredj fel és érezd a
baromság szagát. Ne ugorjon a sztereotípiákra, és végezzen valódi kutatásokat. ” Amy Jane

"Tudom,  hogy inkább az  RSO -t  szeretném használni,  mint  a  kemo/radt  ...  Vicces,  hogy egyesek RSO -t
hívhatnak, ha minden más mellékhatásai nagyon kevés életminőséget okozhatnak." Kerry

„Könnyen  beszerezhetőnek  kell  lennie.  Szükséges,  hogy  elérhető  legyen.  „Minél  többet  olvasok,  annál
lenyűgözőbb vagyok.” Shelley

„Minden rák szabályozatlan  sejt.  A sejtet  csak szabályozni  kell.  Ha a  teste  nem tudja szabályozni  a  rákos
sejteket, akkor a rákos sejtek megszakíthatják/károsíthatják a CB receptorokat. Amikor egy fito-kannabinoidok
(fito = növényi alapú) érintkezésbe lépnek egy szabályozatlan sejttel, az több átjárón keresztül jelezhet a rákos
sejteknek,  mint  a  CB 1/2  receptorok.  Így  sikerül  egy fito-kannabinoid  ott,  ahol  egy endogén kannabinoid
meghibásodik.

Íme néhány megjegyzés a kannabinoidok ráksejtek szabályozásának folyamatáról: Rák

1) A rák szabályozatlan sejt. 
2) Apoptózis kiváltása Szabályozza a rákos sejteket. 
3) A kannabinoidok apoptózist indukálnak a sejtekben. 
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A rákot a „különböző betegségek széles csoportjaként határozzák meg, amelyek mindegyike szabályozatlan
sejtnövekedést foglal magában”. https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

K:  Hogyan  szabályozzuk  a  sejteket?  V:  Apoptózis  útján.  Apoptózis:  http://en.wikipedia.org/
wiki/Apoptosis#Folyamat „Az apoptózis (pron .:/ˌæpəˈtoʊsɪs/is pron .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/) [2] [3] a programozott
sejthalál (PCD) folyamata ami a többsejtű szervezetekben előfordulhat. [4] A biokémiai események jellegzetes
sejtváltozásokhoz (morfológiához) és halálhoz vezetnek. ”

„Az  apoptózis  folyamatát  a  sejtjelek  sokfélesége  szabályozza,  amelyek  vagy  extracellulárisan  (külső
induktorok) vagy intracellulárisan (belső induktorok) származhatnak. Az extracelluláris jelek közé tartozhatnak
toxinok, [13] hormonok, növekedési faktorok, nitrogén -monoxid [14] vagy citokinek, amelyeknek vagy át kell
lépniük a plazmamembránon, vagy transzdukálniuk kell a válasz eléréséhez. Ezek a jelek pozitív (azaz kiváltó)
vagy negatív (azaz elnyomó, gátló vagy csillapító) hatással lehetnek az apoptózisra. ”

Hogyan hozzuk rá a rákos sejteket az apoptózisra?

Szükségünk van kannabinoidokra/endokannabinoidokra, hogy jelezzünk a kannabinoid receptoroknak (CB1R,
CB2R) az apoptózis kiváltásához (régóta gyanítják, hogy több mint 2 receptor van):

Mi az a CBR? (Kannabinoid receptor):

„A kannabinoid receptorokat a ligandumok három nagy csoportja aktiválja, az endokannabinoidok (amelyeket
az emlős szervezet termel), a növényi kannabinoidok (például a THC, amelyet a kannabisz növény termel) és a
szintetikus kannabinoidok (például a HU-210). Az összes endokannabinoid és növényi kannabinoid lipofil, azaz
zsírban oldódó vegyület. ” http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

A kannabinoidok jelezhetnek egy CBR -nek, hogy apoptózist idézzenek elő?

„Az  ezekben  a  betegségmodellekben  végzett  vizsgálatok  és  sok  in  vitro  kísérlet  azt  mutatják,  hogy  a
kannabinoidok  négy  fő  módon  fejtik  ki  immunszuppresszív  tulajdonságaikat:  (1)  apoptózis  indukciója”,
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Autofágia - ha tévedek, javítson ki, de amit megértek:

Az autofágia olyan folyamat, amelyben a sejt javítható vagy újrahasznosítható. Általában rákos sejtekkel csak
elhalásra vannak programozva, de az autofágia még mindig szerepet játszhat ebben a folyamatban.

Olyan, mintha újrahasznosított tartálya és szeméttárolója lenne, és különféle hulladékokat gyűjtené, és a két
konténerbe rendezi. Néha újrahasznosítania kell, néha el kell pusztítania valamit. ” Scott

„Az új tanulmányban Chen és csapata felfedezte, hogy a Δ9-THC kezelés növelte a ciklooxigenáz-2 (COX-2)
nevű  enzim  szintjét  az  egér  hippokampuszában,  egy  agyi  régióban,  amely  részt  vesz  a  tanulásban  és  a
memóriában. Azok a gyógyszerek vagy genetikai technikák, amelyek csökkentették a COX-2 szintet egerekben,
megakadályozták  az  ismétlődő  Δ9-THC  expozíció  okozta  memóriaproblémákat  és  neuronális
rendellenességeket. Mivel a COX-2-t gátolják a vény nélkül kapható fájdalomcsillapítók, például az ibuprofen,
az eredmények egyszerű stratégiát javasolnak a marihuána mellékhatásainak megelőzésére.

A kutatók azt is felfedezték, hogy a Δ9-THC kezelés csökkentette az idegsejtek károsodását az Alzheimer-kór
egérmodelljében, és ez a jótékony hatás továbbra is fennállt, amikor az állatokat egyidejűleg COX-2 inhibitorral
kezelték.  "Jelenleg  nem  állnak  rendelkezésre  hatékony  gyógyszerek  az  Alzheimer  -kór  megelőzésére  és
kezelésére, vagy a betegség progressziójának megállítására" - mondja Chen. "Eredményeink azt sugallják, hogy
a kannabisz nemkívánatos mellékhatásai kiküszöbölhetők vagy csökkenthetők, miközben megtartják jótékony
hatásait,  ha COX-2-gátlót adnak a Δ9-THC-vel együtt olyan gyógyíthatatlan betegségek kezelésére, mint az
Alzheimer-kór." http: // www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

„Az új kormány által finanszírozott kannabisz-/rákkutatás megdöbbenti a tudományos közösséget ...

A THC, a kannabisz fő pszichoaktív összetevője, valójában megváltoztathatja az emberi genetikai kódot a rák
és a gyulladásos betegségek megelőzése érdekében. Mit?!!!! Mi, mi!!!????
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Rick Simpson és főmanója, Cseh aktivista, Jindřich Bayer hosszú hónapok óta ezt mondják, és én udvarias
voltam, de titokban gúnyolódtam a gondolattól, mert ez számomra hókuszpókusznak tűnt (és más apró technikai
okok miatt) nézeteltéréseim a nézőpontjukkal). . . A gyógyszerek nem tudják megváltoztatni a DNS -t, igaz?
ROSSZ, látszólag! SZENT [ALVÁS]! ” Alan Gordon

„Háttér:  A  kannabinoidok  in  vivo  erős  myeloid  eredetű  szuppresszor  sejteket  (MDSC)  indukálnak.
Eredmények:  A  THC által  indukált  funkcionális  MDSC különböző  miRNS  expressziós  mintázatot  mutat.
Következtetés: A specifikus miRNS fontos szerepet játszhat az MDSC fejlődésében és működésében a mieloid
sejtek  differenciálódásában  részt  vevő  célgének  szabályozásával.  Jelentőség:  A  kiválasztott  miRNS fontos
molekuláris  célpont  lehet  az  MDSC  aktivitás  manipulálásában  rákos  és  gyulladásos  betegségekben.  ”
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

-  Rendben,  bármit  is  jelentsen  ez,  ez  meghaladja  a  szakterületemet.  Valószínűleg  azt  mondja,  hogy  a
kannabinoidok gyógyíthatják a rákot, és ezt valamilyen módon génmódosítással teszik. És további kutatásokra
van szükség, mint mindig.

Csak annyit mondok, hogy az anyag gondolata az anyag legkisebb részecskéje, és az olaj is meg tudja oldani a
gondolatokat. A gének még mindig túl nagyok. A kutatásnak arra kell összpontosítania, hogy a kannabinoidok
mit tesznek testünk legkisebb részecskéivel, atomjaival, kvarkjaival, húroival stb. Ott kezdődnek a problémák, a
legkisebb részecskékben, ezt kell megjavítani, ha valóban meg akarja oldani a problémákat. JB

Információk egyéb betegségek gyógyításáról Bőrbetegségek

„A jelenleg betiltott kender kozmetikumokkal kapcsolatos tapasztalataim alapján, amelyekben ipari 
kenderrügyekből származó olajat használtunk, ami sokkal gyengébb az Ön által készített olajhoz képest, 
megállapítottuk, hogy a kender alapvetően gyógyír, mivel szinte mindenre használható. állapot. Ezt meg 
tudja erősíteni?

A történelem csodaszernek nevezi a kendert,  ami gyógymódot jelent,  és a múltban orvosi problémák széles
skálájának  kezelésére  használták.  Tapasztalataim  alapján,  amikor  a  kender  olajat  különböző  betegségek
kezelésére használták,  én is kendernek nevezem a gyógymódot. A kender gyakorlatilag bármilyen betegség
vagy állapot kezelésében hasznos; elősegíti a teljes test gyógyulását anélkül, hogy kárt okozna. Így nekem és
sok másnak ez a végső gyógyszer lett, és szilárdan hiszem, hogy nincs jobb.

A mai világban sokan még a napsütéstől is félnek, de ez a gyógyszer jól keveredik az olyan dolgokkal, mint a
bőrkrémek és a barnító krémek, miért bújjunk a sötétbe? Nem lenne jó, ha újra kimegyünk a napra, és élvezzük
az életet anélkül, hogy aggódnánk olyan dolgok miatt, mint a bőrrák? Fogadni merné, hogy ez sikerülne, és ez a
csodálatos anyag mindezt lehetővé teszi. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Burns

„Személyes tapasztalatból tudom, hogy a súlyos égési sérüléseknél nincs jobb kezelés, mint a kenderolaj. Ha
olajat visznek fel égési sérülésekre, perceken belül eltávolítja a fájdalmat, és nagyban felgyorsítja a gyógyulási
folyamatot.  Ha a  kórházak  kenderolajat  használnának  égési  egységeikben,  az  emberi  szenvedés  jelentősen
csökkenthető lenne.

Amikor  először  kezdtem el  gyártani  az olajat,  sok,  az orvosok által  felírt  káros  gyógyszert  fogyasztottam,
amelyek befolyásolták az érvelési képességeimet, így a gondolkodásom nem volt túl világos. Ez a megváltozott
állapot némileg figyelmetlenséget okozott nekem, és ez robbanást és tüzet okozott, ami a jobb kezemet súlyos
harmadik fokú égési sérülésekkel hagyta el.

Amikor azt mondom, hogy súlyos, úgy értem, hogy súlyos, a jobb kezem háromnegyede szó szerint megolvadt,
és most lógott. Leah barátnőm lejött, és miután megnézte az égést, elővett egy ollót és levágta az összes holt

87



A RÁK GYÓGYÍTÁSA: A RICK SIMPSON PROTOKOLL

húst. Tudom, hogy ez borzasztóan hangzik, de amit eltávolított, az halott volt, így a valóságban nem éreztem
semmit.

Tizenegy  nap  alatt  a  kezem teljesen  meggyógyult,  hegek  nem maradtak.  Az egyetlen  módja  annak,  hogy
megállapítsa, hogy még sérülést is szenvedtem, az volt, hogy minden új rózsaszín bőr látható volt, és még a
szőrtüszők is visszanőttek.

Most nézze meg, mi történik ezekben az égési egységekben, amelyeket orvosi rendszerünk biztosít. Gyermekek
és felnőttek, akik súlyos égési sérüléseket szenvedtek, észre fogják venni, hogy az égési egységek alig többek,
mint a kínzókamrák, amelyek látszólag nem jelentenek véget a szenvedésnek. Ezek a betegek fertőzéseknek
vannak kitéve, sok fájdalmas műtétet végeznek bőrátültetéssel, és végül általában még mindig nagyon hegesek.

A  kender  növény  illóolaja  természetes  érzéstelenítő  és  természetes  antibiotikum.  Ha  a  kender  növényből
származó olajat közvetlenül égési sérülésekre helyezi, 5 percen belül a fájdalom megszűnik, és megkezdődik a
gyógyulás. Abból ítélve, amit láttam, hogy ez az anyag gyógyítja az égési sérüléseket, és másokat, akik hasonló
sérüléseket szenvedtek, szilárd meggyőződésem, hogy ez a csodálatos gyógyszer esetleg megnövelheti az arcot
vagy más testrészeket azok számára, akik súlyos sérüléseket szenvedtek. éget.

Ha az olaj képes újra növeszteni a kezem, és nem hagy hegeket, akkor miért nem láb, vagy akár arc? Tehát, ha
azok,  akik  égési  egységeket  működtetnek,  valóban  szeretnének  segíteni  a  betegeiknek  és  enyhíteni
szenvedéseiket, talán éppen ideje, hogy elkezdjenek használni valamit, ami működik. ” Rick Simpson, Kender:
A legtöbb gyógynövény

„Harmadfokú forrásban lévő olajos égési sérüléseket kaptam az ujjaimon vasárnap reggel. Nagy hólyagok és
nagyon fájdalmasak. Eszembe jutott, hogy az RSO olvasása csodálatos az égési sérülések gyógyítására, ezért
kipróbáltam.  OMG Emberek,  az  égés  teljesen  eltűnt  mindössze  40  óra  alatt.  Ennek  semmi  jele.  Nagyobb
mennyiségű RSO -t kentem a hólyagokra, egy friss Aloe Verát és egy kötést. 12 óra múlva megismétlődik.
Nincs szükség a harmadik alkalmazásra. ” Bobbi

- A menyem sertésszeletet sütött, és alapvetően az első csülökig mártotta az ujjait a forrásban lévő forró olajba,
és fehéredtek,  mint a főtt csirke. RSO -t tettünk rájuk, és a fájdalom körülbelül egy perc alatt  elmúlt,  napi
kétszer bekente őket az RSO -val. Nagyon gyorsan meggyógyultak mindössze néhány nap alatt, és egyáltalán
nem volt bőrveszteség vagy hegesedés. Elképesztő, hogy most egy kicsit a konyhai hűtőszekrényben tartjuk, így
ha  bárki  megégne  (különösen  a  gyerekek),  azonnal  alkalmazzuk  az  RSO  -t,  nem  kell  éreznünk  az  ilyen
fájdalmat, ha van egy természetes növényünk, amely gondoskodik róla. . ” Debra

„Súlyos leégéskor használtuk. Remekül működött, láttam, hogy kevesebb, mint egy hét alatt meggyógyítja a
késes  sebet.  Gyógyítja  a  halitózist  is.  Körülbelül  hat  hónapja  használom,  és  teljesen  eltávolítottam  a
görcsrohamokat. Amikor elfogytam, kisebb rohamom volt. Szerencsés vagyok, hogy ilyen gyógyszert kaphatok,
idegfájdalomra ajánlom. ” Jack

„Fakályhát használok melegítésre, így a csuklóm égési sérülései sok hidegebb hónapot elkísértek. Mély forrázás
volt  tavaly ősszel,  még nem hagyta abba ébren.  Előzőleg kaptam RSO olajat,  így felkentem egy tapasszal,
lefedtem az égést, és két nap múlva a terület rózsaszín, tiszta folt volt, egyáltalán nem volt hólyag vagy égés!
100%-ban eladtam! ” Janine

Hegek

„Láttam égési sérüléseket  gyógyulni  ennek az olajnak a használatával,  amelyeknek szörnyű hegeket  kellett
hagyniuk. De utána már csak az egészséges rózsaszín bőr maradt, és az orvosi rendszer szerint ilyesmiknek nem
szabadna lenniük. A történelem során a kendernek mindig is arról volt híre, hogy képes sebeket begyógyítani,
miközben utána alig vagy egyáltalán nem hagy hegeket.
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Ezt az olajat  sok embernek adtam, akiknek rossz arcbőrük és hegesedési problémájuk volt  az arcukon. Az
olajjal végzett kezelés után arcbőrük javulása elképesztő volt. Még az évek óta fennálló hegeket is teljesen vagy
nagyrészt el lehet távolítani egyszerűen az érintett terület olajjal történő kezelésével.

Ez nagyjából ugyanúgy érhető el, mint a bőrrák kezelése: egyszerűen kenje be az olajat a hegre, és fedje le
kötéssel.  Ezt  addig  ismételje,  amíg  a  heg  el  nem tűnik,  és  idővel  a  kezelt  terület  összeolvad  a  környező
szövetekkel.

Csehországban kerültem kapcsolatba  egy férfival,  akinek az arcán iszonyatos  sebhely látszott,  mintha  kard
okozta volna. Miután olajjal kezelte a területet, nagyon nehezen tudtam megmondani, hol volt a heg. Az én
szemszögemből azoknak lehet segíteni, akiket ijesztgetés okozott, és a kezelés fájdalommentes, így ha csúnya
hegei vannak, most már tudja, hogyan kell kezelni. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Fekélyek, szemölcsök, anyajegyek

„A  testen  belüli  fekélyek  gyógyíthatók  az  olaj  fogyasztásával.  Az  egészségtelen  fekélyek,  szemölcsök  és
anyajegyek a testen eltávolíthatók egyszerűen olaj  felhordásával és kötéssel.  Az olaj  az egészségtelen vagy
mutáló sejtek után megy, és a legtöbb esetben fájdalommentesen elpusztítja azokat. Gyakran előfordul, hogy a
szemölcsök és a vakondok egészségtelenné válnak, ekkor általában sötétebb színűek és növekedni kezdenek. Ha
ilyesmivel kell  foglalkoznia,  az orvosok gyakran eltávolíthatják a problémát,  de sok esetben csak visszatér.
Ahhoz, hogy ésszerű módon megszabadítsa a testet az ilyen dolgoktól, próbálja ki ezt a gyógyszert.

A múltban  még  olyan  embereket  is  kezeltem,  akik  lábszár  -szemölcsökkel  szenvedtek,  és  az  ilyen  típusú
szemölcsök gyökereket fejlesztenek, amelyeket általában csak kiterjedt műtéttel lehet kiirtani. Ahelyett, hogy
hagyná, hogy az orvosi rendszer szalagokra vágja a lábát, egyszerűen cseppentsen egy csepp olajat a szemölcs
fejére, és fedje le kötéssel. Próbálja meg a kötést a helyén tartani körülbelül három napig, majd vigye fel újra az
olajat  és  egy  másik  kötést.  Általában  három  -négy  alkalommal  ezt  követően  a  szemölcs  gyökerei
megsemmisültek, és a szemölcs feje csak leesett. Amikor az olajat használják ennek az állapotnak a kezelésére,
mindez fájdalommentesen megy végbe, tehát  ha növényi szemölcsökben szenved,  miért  kell  átvészelnie  az
orvosi rendszer által az Ön számára tervezett kínzásokat, ésszerű módon gyógyítsa meg magát. ” Rick Simpson,
Kender: A legtöbb gyógynövény

- Az ízületeim felragyognak az ujjaimon és íme, olajat dörzsölnek, a fájdalom elmúlt. A múlt héten megégettem
magam az égőhordón, a csuklóm belsejében 3 centiméteres fekete, bugyborékoló bőr. Kis mennyiségű olaj,
kötés,  két  nappal  később,  csodálatos  rózsaszín  bőr.  Ismét  alkalmazták,  ugyanaz,  két  nappal  később,  és
meggyógyult ... FEL Mi. ~ Köszönöm !!!!! ” Janine

„RSO stílusú olajat használtam az arcom boszorkányos szemölcsére. 2 alkalmazás fedett segítővel, és majdnem
eltűnt! ” Leslie

„Olívaolajat  tartalmazó  kannabiszt  használtam  égési  sérülésekre  és  vágásokra,  és  néhány  napon  belül
meggyógyulnak. Soha nem láttam hasonlót. Tudom, hogy az RSO még jobb is lenne. A kannabiszt mindenre
használták, mielőtt kormányunk mohó lett. ” David

"Nagyon jól megégettem magam egy kipufogócsövön, és tettem bele egy kannabisz olajat szőlőmag kivonattal,
és kevesebb, mint egy hét alatt meggyógyult, és alig volt fájdalom vagy irritáció, és nincsenek hegek!" Daniel

„Rengeteget ijeszt a bőrbetegségem, hogy iszonyatos gyógyszereket kaptam közel 6 hónapig. Ó meglepetés!
Néhány  héttel  a  kezelés  után  a  bőröm  újra  rossz.  Ezt  jó  tudni.  Borzalmas  voltam  rájuk,  gyógyszerek,
rosszkedvű, száraz, pelyhes bőr, izzadás, istenem, szörnyű volt. Nem fogok többet találkozni a dokival. ” Nikki

„Tisztelt  Uram! Öreg hippi vagyok a 60-as évekből,  és a  Calif.-ban lakom. 8-9 éve hibridizálok különféle
vonatroncsokat és fehér özvegyeket, kiváló eredménnyel. Láttam, hogy Rick is Fehér özvegyet használt.
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Jelenleg egy gyógyuló Hospice pácienst segítek, aki volt/van? haldoklás az MRSA utolsó stádiumaiban, Dr.
Ronald Sand öreg orvosom utasítása szerint ... négy hónapja kezdtem el az általam készített tinktúrákon, és
sütiket adtam mind a víztől, mind a rügyek kivonásáig, mind pedig a vaj kivonatolásáig.

Egy  másik  termelő  testvér  barátom,  akivel  az  Unity  Churchben  járok,  csak  három  hete  fordított  be  a
webhelyére. Elkezdték Jason -t a „JOY GREASE” -on, és átment az első csövén, és most a második. Valamivel
több mint egy hónappal ezelőtt a golyói akkoraak voltak, mint egy nagyon nagy dinnye, mint egy lágylabda ...
Amióta megettem a pékáruimat, most pedig egyenesen a „Magic Grease” -ből, minden nap egyre jobban van, és
az ivarmirigyei majdnem eltűntek vissza a normál méretre ... Azt mondják, nincs gyógymód az MRSA -ra ???

Jasonnak nagyon rossz nagy fekélyei vannak a hátán, amióta nem tud az oldalán vagy a hasán feküdni. Most azt
mondja nekem, hogy apadnak, és amikor orvosunk megjelent egy másik csapattal, mindannyian nem értették,
miért  nem  halt  meg,  vagy  miért  javul.  Még  nem  beszéltem  az  orvosnak  a/kenderolaj  kezelésemről,  de
hamarosan  bármikor  ...  Nagyon szeretném kérni  az  orvostól  az  engedélyt,  hogy a  sebeket  most  az  olajjal
kezeljék  helyileg,  nem ért  egyet  ??? Ha meg tudjuk állítani  az MRSA -t  egy olyan betegnél,  akinek csak
hónapjai voltak hátra, gondoljon csak bele, mit is mondhatna, vagy mondanom KELL mondanom az orvosi
közösségnek. Béke és tisztelet, Craig ”

„A férjemnek 30 éves sebhelye volt egy égési sérüléstől, amely bőrátültetést igényelt ... Szóval arra gondoltam,
aha, egy másik hely, ahol kísérletezni lehet ezzel a csodálatos termékkel. Nos, kevesebb, mint a nulla hitte,
hogy bármit meg tud tenni ... Néhány alkalmazás után ez morfondírozik, most pigmentje van, ahol eddig nem
volt. Olyan hajnövekedés, ahol egyik sem nőtt 30 év alatt. ” Rebecca

„Második fokú égési sérüléseim voltak az arcomon és a karjaimon a ház tüzétől.  Egy hónapig kakaóvajjal
kevert  RSO -t  tettem,  és alig  lehet  megállapítani,  hogy valaha  is  megégettem.  Elképesztő,  milyen gyorsan
működik, és ez a legjobb fájdalomcsillapító, amit valaha is kaptam. ” Amerikanisch

„Volt egy anyajegy a fejbőrömön, ami nemrég kezdett viszketni. Naponta egyszer néhány napig kentem egy
tapadást, és a vakond valóban zsugorodni kezdett! Beszélj csodálatosról. ” Amanda

"Én hívő vagyok ...  orvosolja a köszvényt ... egyensúlyba kell  hoznia a yin & yang -ot, mert korábban azt
hittem, hogy boldog vagyok, de mostanában a boldogság érzése mélyről fakad ... Köszönöm Rick Simpson."
Irving

„11 éves korom óta (most már majdnem 30 éves vagyok) egyfajta gomba alakul ki a bőrömön, leginkább a
nyakam, a mellkasom és a hátam környékén. Ezek a piros kerek foltok minden évben megjelennek a bőrömön,
és mindent megtettem a bőröm állapotának kezelésére.  A bőrgyógyászok által  felírt  gyógyszerek 5-6 napot
vesznek igénybe, hogy eltüntessék ezeket a foltokat, és további 5 napig, hogy teljesen megszüntessék őket.

A minap észrevettem, hogy ezek a foltok ismét kezdenek megmutatkozni,  DE ezúttal  úgy döntöttem, hogy
kannabisz olajat  teszek rá ... és ez tényleg varázslatos volt !!! Csak 2 alkalommal alkalmaztam, és a foltok
MINDEN eltűntek. Nem hittem a szememnek! Nincs több pirula, krém és speciális sampon számomra! Most
kókuszolajat  készítettem kannabiszolajjal,  és még körülbelül egy hétig fogom alkalmazni,  hogy a foltok ne
jelenjenek meg újra. Nagyon köszönöm az RS & JB -nek a segítséget és az információt, örökké hálás leszek. ”
Ioanna

„2002 -ben szörnyű balesetet  szenvedtem.  Mindenütt  sebek voltak,  és  elvesztettem egy csont  egy részét  a
karomban. A bőr- és csontátültetések után majdnem meggyógyultam, és a karomba fertőzést kaptam. Kiderült,
hogy csontfertőzés, és mindent elölről kell kezdeni. Emiatt bármikor, amikor vágásokat/égési sérüléseket kapok
(hegesztő  vagyok),  mindig  megfertőződnek.  Az  elmúlt  évben  iszonyatos  égési  sérüléseket  szenvedtem  a
gőzvezetéknél a hasamon. Tisztán tartásával és az olaj használatával egy érintéssel meggyógyult egy HET alatt!
A kis hegesztési égési sérüléseim 4-6 hétig tarthatnak. Az én olajommal már nem. Csavarja be a Neosporin -t,
én olajat használok! ” Chris

„Mérgező borostyán a karomon ... Kiütések és égési sérülések 5 percen belül elmúltak ... Nincsenek dudorok,
nincs kiütés, nincs fájdalom ... Egy szem RSO -t használtam egy kis kókuszolajjal ... ÖT perc alatt eltűnt !!!”
Estelle
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„Méreg tölgy került az arcomra, a második nap után a homlokomtól a nyakamig volt, nagy viszkető foltok,
nyers és némi vérzés a karcolásoktól. Kevés olajat kevertem kókuszolajjal, hogy könnyebben kenhető legyen.
Feltettem, és azonnal megszabadultam a viszketéstől és a fájdalomtól, egy órán belül eltűnt a nyersség és a
gyulladás,  másnap reggelre már csak akkor volt  látható,  ha tényleg megnézted.  Ez bizony felvonta néhány
szemöldökét, és végül néhány szkeptikus látta, miről beszélek. A kannabisz gyógyító ereje! ” Cindy-lee

„Arthritic psoriasis in less than one month… J” Giulliana

„A pikkelysömöröm eltűnt, miután elkezdtem enni az olajat ... Csak az olaj helyi használata nem segített az
enyémnek- nem tűnt el teljesen,  amíg el nem kezdtem szájon át használni.  Még nem tért  vissza.  Fenntartó
adagon vagyok most, ezért REMÉLEM, hogy ez elegendő a pikkelysömör távol tartásához. Majdnem 4 hónapja
semmi jele nem volt rá. Az orvosok azt mondták, hogy ez soha nem fog teljesen elmúlni, és csak akkor derül ki,
ha valóban beteg vagyok, és az immunrendszeremnek más dolga van. Hát ... nem érzem magam rosszul, és a
baromság ELVÉT! ” Lindsay

„Néhány  nap  alatt  meggyógyult  az  íngyulladás  is.  Még  egy  7  hónapos  sérülés  is.  Csak  naponta  egyszer
dörzsöljön egy kis fazék vajat vagy RSO -t a fájdalmas területre. Elképesztő szar. Az RSO-t harmadik fokú
égéskor  használtam  múlt  vasárnap-kedden,  40  órás  kezelés  után  semmi  jele  az  égésnek.  Persze,  bárcsak
használtam volna, amikor megtörtént. Óráknyi nagy fájdalmatól és jégtartástól mentettem volna meg. ” Bobbi

„Mi nem segíthet? Tanulmányaim révén a lehetőségek végtelenek. Van egy ciszta az arcom jobb oldalán az
arcomon. Öt nap az olaj bevétele (lenyelés) után a ciszta gyorsan zsugorodott. Az olaj fagyos levelekből és apró
rügyből készült, amely mindig tiszta volt. A keverék 2 hétig állt. Az olaj első éjszakáján a cisztám bizsergő
érzés volt. Öt nappal később eltűnt. Az olaj működik. Túl sok a bizonyíték,  és a tudomány minden mögött
elképesztő.  Vannak  olyan  kémiai  vegyületek,  amelyek  minden  idegrendszeri  receptorunkra  reagálnak.  A
csodálatos dolog az, hogy mindez egy növényben található. KANNABISZ. Itt az ideje, hogy lássuk, milyen
messzire tud eljutni az ember. Ideje fejlődni. Dr. Dank ”Jeremy

„Először készítettem az olajat (kókuszolajba öntve) egy idős szomszéd hátsó helyi kezelésére. Mindenhol sebek
voltak, amik nagyon viszkettek. Az ágyi poloskák kizártak, a rühösek, a menekültek, a nyársak és az ilyenek,
mert máshol nem érintette, csak a hátát, és nincsenek jelei az állat ágyának tevékenységének. Tudod mit csinált
a fia ??? Erősen permetezte a matracot vegyszerrel, hogy megszabaduljon a nem létező hibáktól. Adtam neki
egy új matracot azzal a kifejezett utasítással, hogy NEM szabad permetezni. Be kellett mennie a kórházba vérző
fekély miatt, és amíg ott volt, kifejezte a hátát, és tudja, mit mondtak neki az orvosok ??? Mossa meg a haját és
a testét tetvek miatt,  nincs tetve. Mit gondolsz, kit fogok hallgatni, hogy segítsek neki? Az orvosok? NEM.
Elkészítettem az olajat, hátát kezelte vele, és javulás és gyógyulás folyik. ” Michele

„Morning Scot, tegnap este beszélt a húgommal, és azt mondja, hogy minden meggyógyult !!!!! A gyógyszer
meggyógyította az övsömörét :) Azt mondja, csodásan érzi magát. Csak 100% -ig biztos akartam lenni, mielőtt
írtam neked. Köszönöm szépen a segítséget. ”

„A zsindelyes lánynak valami más történt vele, és soha nem mondta el a családnak, mi a baj. Íme, most küldte
el nekem:

- Szia, megint csak tegnap tudtam meg, hogy a nővéremnek egy éve nőtt a pajzsmirigye, de nem mondta el a
családunknak. Nyilvánvalóan az orvos azt mondta neki, hogy figyelni fogják, és ha nő, akkor megműtik. Nem
volt  elég  nagy ahhoz,  hogy biopsziát  készítsenek belőle.  Egyébként  a  múlt  héten  kinevezte  az  orvosát,  és
megtudta, hogy a daganat megállt. Úgy véli, a gyógyszer megállította a növekedést. Hát nem csodálatos hír?
Folytatja  szedését  abban  a  reményben,  hogy  a  következő  találkozó  bebizonyítja,  hogy  az  olaj  megöli  a
daganatokat. Többet fogok tudni, ha ez megtörténik. ” skót

„Tegnap egy nő elkezdte szedni a gyógyszert. Ez a beszámolója az első napról. Egyszerűen elképesztő! Íme az
első napi beszámolóm:

Tegnap  reggel  ekcémával  az  ajkamon  ébredtem,  és  tettem  rá  olajat.  A  csípés  körülbelül  10  perc  múlva
megszűnt.  A fájdalom 30 perc alatt  elmúlt.  A duzzanat néhány óra alatt  csökkent. A hólyagok az ajkamon
körülbelül félig eltűntek - általában 2 hétbe telik, amíg meggyógyulnak. Lélegeztem a gőzöket az olajból az
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ajkamon. Észrevettem, hogy a fájás, ami már hetek óta a jobb oldali orrmellékben van, megszűnt És az orrom
leállt. Tegnap óta csak egyszer tüsszentett. Észrevette, hogy a fáradtság nem volt olyan mély, mint általában.
Észrevettem,  hogy  ellazultnak  éreztem  magam,  és  ez  a  szorongó  él  eltűnt.  Észrevettük,  hogy  csökkent  a
testfájdalom este  -  Általában estére  annyira  fáj  a  testem,  hogy nem tudok nyugodtan ülni  (a  bokaideg-  és
izomfájdalom, a térd/váll/könyök/csukló/hüvelykujj fájdalma jelentősen csökkent).

Ezenkívül  minden  adagnál  nagyon  enyhe  fényt  kapok.  Nincsenek  nehézségeim  a  munkában  vagy  a
fókuszálásban,  és  nem  haboznék  vezetni.  Nagyon  világos  vagyok,  bár  ma  reggel  elfelejtettem  bevenni  a
Citicoline -t. Körülbelül fél szem olajat teszek egy Craisen -re, és úgy fogom fel. ”

K. Szia JB! Kérdezni akartam valamit, kíváncsi voltam, hogy az RSO segít -e anyám égési sérülésein? Úgy
döntött,  folytatja a „hagyományos” kezelést,  és most a mellkasát más szavak híján elbaszta. Fáj csak nézni.
Emlékszem, hogy vagy te, vagy Rick egyszer megégettetek, azt hiszem, az RSO előkészítése során, és képeket
mutattatok arról, hogyan működik az olaj égési sérülések esetén is. Szóval jót tenne neki?

A. Szia Enrique, természetesen dörzsöld a mellére és a hátára az olajat vagy a kenderzsírt. Természetesen meg
kell ennie az olajat, és távol kell maradnia az orvosoktól és a felesleges károk minden más ilyen formájától. JB

„Édesanyámnak (72) már körülbelül 2 éve fájdalmas repedezett bőre van az ujjainak nagy részén ... nagyon
fájdalmas.  Az  orvos  azt  mondja:  "Igen,  ez  a  korral  jár."  Dufuss  !!!  Nagyon  kevés  olajat  kevertünk
aquaphorral ... egy kezelés, egyik napról a másikra ... eltűnt! Fájdalmas repedései begyógyultak, és már több
mint egy hete továbbra is jóak! ELKÉPESZTŐ!" Babácska

„Az olajat  friss,  nyílt  műtéti  sebre használtam.  2012 szeptemberében  2 bazális  sejtes  karcinóma daganatot
távolítottak el az arcomról. Az egyik nagy volt, és az etető daganat terjesztette. Valamint egy belső daganatot az
arcomban lekapartak biopsziára. Amikor hazaértem és lelepleztem a sebemet, kráter volt az arcomban.

Az első 4 napban a shea vajat és az olajat összekevertem és felvettem. Ezután áttértem az egyenes olajra, és
nem álltam le. Amikor elmentem a kinevezésemre, a doktor, aki azt hitte, plasztikai műtétet fogok végezni,
meglepődött  a  gyógyulásomon.  Elhatároztam,  hogy elmondom neki  az  igazat,  hogy nem használtam fel  a
receptet,  és kannabiszolajjal gyógyítottam meg. Hallott Rick Simpsonról és Phoenix Tears -ról, nem ítélt el
engem, és azt mondta, hogy folytassa a jó munkát.

Egy hónap múlva megyek a második műtétemre, cselekvési terv, hogy meggyógyítsam ezt a sebet ...

Kannabisz olaj. Elmondjam ennek a sebésznek? Postázáskor! Szerelemben és fényben. ” Patti-Jo

- Patti, nem kell műteni, ha folytatod az olajat. Vagy ha kell halasztani további 60 g -mal, de ha lehetséges,
maradjon távol a műtéttől és az orvosoktól. Ez sok esetben szomorú előfeltétele a kezelés sikerének. JB

„Az RSO miatt a pikkelysömöröm szinte nem létezett.  Már három éve beveszek egy fenntartó adagot, és a
bőröm tiszta, az elmém tiszta, és soha nem voltam egészségesebb. ” Erica

"Láttam, hogy valaki  a közelemben használja  Rick olaját  olyan rossz égési sérüléseken, amelyeken csúnya
hegek maradtak volna, és az olaj felhordása után egy héten belül eltűnt, és semmi jele sem volt hegnek vagy
égésnek." Janice

„Most a lányom van az olajon. Mindkét könyökén, alkarján és egy térdén pikkelysömör van. Az elején fotókat
készített. Eddig a száraz pikkelyes területek eltűntek. A bőr vörös, de sima, emelt és gyulladt helyett. A külső
kisebb  területek  teljesen  kitisztultak.  Meggyőződésünk,  hogy  ez  működni  fog.  Minden  második  napon
készítünk képeket,  vagy ha észrevehető javulás tapasztalható.  Mindezt kevesebb, mint egy hét alatt,  az olaj
helyileg történő használatával. Nagyon köszönöm, hogy felhívta a figyelmet erre a gyógyszerre, amely végül
meggyógyítja Rick és JB nemzeteket. Minden nap megosztom a bejegyzéseket, és elmondom mindenkinek, aki
meghallgatja. Kezd süllyedni. ” Ron

K. Ezek a keverékek működnek a pattanások ellen? 

A. Jennifer, az olaj „mindenféle bőrbetegségre” alkalmas. Ez azt jelenti, hogy az akne is. Üdvözlettel: JB
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„(Az  olajról  találtam)  3  hónappal  ezelőtt  az  interneten  kerestem  a  pattanások  és  a  rosacea  gyógymódját.
Azonnal tisztázta! Az olajat hozzáadom a kókuszolajhoz, hogy naponta egyszer használjam az arcomon és a
nyakamon. A férjem azt mondja, hogy 15 évvel fiatalabb vagyok! Nagyon köszönöm, hogy megosztotta ezt az
információt. Isten áldjon benneteket. További jó munkát." Toni

„A benőtt szőrszálaknál is működik. 23 éves fiamnál használtam, sikerrel 2 alkalmazásban. EGY SZERELEM."
Patti-Jo

„Charlie sétál. Nincs fájdalomcsillapító. Magasan áll. Lépései egyenesek és szélesek. Tud ugrani és játszani. A
nyaka majdnem 90 százalékban meggyógyult. Két év óta nem így nézett ki. Tegnap evett egy banánt, pizzát,
egy fél szendvicset, sült rizst, joghurtot és még sok mást. Sosem evett még ennyit. (…)

Charlie jobb térde volt a legrosszabb. Körülbelül 50 százalékkal jobb. A bal oldali szinte teljesen meggyógyult,
kivéve azt a tényt, hogy a minap viszketett, és felhólyagosította. De semmi komoly ... A legnagyobb változás a
seb a nyakán és a hónalja alatt. A nyak majdnem teljesen meggyógyult, valamint a hónalja.

Fürdés előtt egy kis csepp olajat használok a g-csövébe. Segített a térdfájásban is. Ha fáj a térde, megkapja ezt a
cseppet. Nem adok hozzá tylenolt vagy ibuprofent. Megcsinálja a trükköt. Saját kenőcsöt is készítek. Van egy
vízgépem, amely szűri a vizet, és elválasztja a lúgos vizet a savastól. Mivel a savas oxigéntartalmú víz annyira
jó a bőrnek, és egyben antibakteriális is, ezért savas vizet használok, és összekeverem metocellullózzal, hogy
kenőcsöt kapjak.

Hozzáadom  a  koncentrátumot,  hogy  olyan  kenőcsöt  készítsek,  amely  olyan,  mint  a  vazelin  állaga.  Ezzel
kivajazom a  kötszereit,  és  a  sebeire  használom.  Egyedül  EZ hihetetlen  különbséget  jelent  a  fájdalommal,
viszketéssel és gyógyulással. Hamarosan küldök képeket.  Minden változást elfogadtam. Azt hiszem, az olaj
még egy hónapig kitart, de mivel ezt először tettem, nem vagyok benne biztos. Izgatott vagyok. Az étvágya
soha nem volt ilyen jó. Tegnap több ételt evett, mint egész évben. ” Trisha

„Hé,  Rick és barátaim,  van egy barátom,  akinek ez a  fájása (kb.  2 hüvelyk és  4 hüvelyk átmérőjű)  a  bal
lapockáján volt, már 4 éve, látszólagos fertőzés nélkül, hegek nélkül, csak tiszta nyers nyílás, a felület alatt
tapintásra érzékeny kemény baseball méretű csomót lehetett érezni.

7 hónap alatt 8 -szor helyileg alkalmazta az olajat, körülbelül 2 hétvégén belső használatra is.

A pikkelyes és heges csomó eltűnt, a nyílt seb sebhelyes, és a barátom áldottnak érzi magát, hogy alkalma nyílt
az olaj használatára. ” Rebecca

„Tegnap levágtam az ujjamat egy turmixgépen a munkahelyemen. Hajnali 3 órakor dörömblő ujjra ébredtem,
hogy kipróbáltam jeget, peroxidot, neosporint. Semmi sem működött.  Még mindig lüktetett.  Aztán eszembe
jutott, hogy a hallóolaj elősegíti a sejtek regenerálódását, és megállítja a fájdalmat, és gyógyítja a hegeket és a
bőrproblémákat, miért ne próbálná ki. Így vettem egy cseppet, és az ujjam egész hegyére kiterítettem. 1 percen
belül a fájdalom 80% -ban megszűnt. 30 percen belül. Csak egy kis fájdalommal, de valódi fájdalom nélkül
tudtam meglengetni az ujjamat. Eladtam. 12 óra múlva újra jelentkeztem, és azóta nem fáj. " Rebecca

- Hé, Rick, szeretném titokban tartani a nevemet, ha véletlenül közzéteszed ezt (amit nem bánok). A barátnőm
nagyon durva nevelésben részesült, és a csuklóját elvágta, amikor depressziós lett, ez a probléma évek és évek
mögöttünk van, de néhány nagyon csúnya heg a csuklóján még mindig megmarad. Rendkívül jól láthatók és
bugyborékolnak, ez az első dolog, amit sokan észrevesznek, amikor először találkoznak vele,  nem szeretne
mást, mint megszabadulni tőlük.

Tehát  az a  kérdésem, hogy az olaj  segíthet  -e megszabadulni  a  hegektől?  Vagy legalább segítsen kevésbé
láthatóvá tenni őket? Szeretem, amit csinálsz, és bárcsak tudnék az olajról, amikor nagyapám rákos lett, te hős
vagy mindazokért az életekért, amelyek megmentésében segítettél! ”

- Kedves XXX, kezdje el helyileg kenni az olajat a hegeken, nagy valószínűséggel heteken vagy hónapokon
belül eltűnnek. Én is rávenném az olajra, ez segíteni fog neki a PTSD -jében azoktól az emlékektől, amiket átélt,
és javítja az alvás minőségét is. Készítsen fényképeket és videókat, ha nem bánja, a heg valóban eltűnik - vagy
teljesen, vagy alig lesz látható. Üdvözlettel: Jindrich Bayer
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- Hé, Rand, nekem is ugyanez a problémám a lábszárral. Először is, mert elődiabetikus voltam. De rájöttem,
hogy nagyon érzékeny vagyok a poloskákra és a szúnyogcsípésekre. Ráöntöm az olajat, és éjszaka felviszek egy
ragasztót, és a harapások meggyógyulnak. ” Michelle

- Amit az olaj képes tenni a szúnyogok vagy kullancsok ellen, egyszerűen elképesztő. Próbálja ki, és látni fogja,
miért mondjuk, hogy senki ne hagyja el a házát, hacsak nincs rajta olaj. Az olajnak annyi felhasználási területe
van, hogy felelőtlenség próbálkozni nélküle. JB

"Fogyassza  az  olajat  ...  Két  hónapja  szedem  az  olajat,  a  pikkelysömöröm  majdnem  80%  -ban  tiszta,  és
egyáltalán nem kell gyógyszert használnom ... És elvitte az ízületi gyulladásomat is ..." Giuliana

„Én kannabisz olívaolaj keveréket használtam, és egy hét múlva kezdett tisztulni a pikkelysömöröm. Sajnos
csak volt egy kevés, és nem volt elég, hogy többet vegyem mind belsőleg, mind külsőleg. OBSERVE, nem is
volt igazi RSO -m, hanem olívaolajon készült kannabiszolaj. ” Teemu

- Reméljük, hamarosan több olajat kap, Teemu. A legjobb, ha helyileg használjuk a tünetek kezelésére és az olaj
fogyasztására is, és el akarjuk távolítani a probléma kiváltó okát is. Üdvözlettel: JB

„Jól működik szúnyogcsípések és fogfájások esetén is. A lányomat legalább 50 -szer megharapták a szúnyogok
15 perc alatt, OFF! Deep Woods bug spray. Kipróbáltam egy banánhéjat, dezodort, aloe verát, dermaplastot és
hidrokortizont.  Egyik  sem  csökkentette  a  duzzanatot  (allergiás  a  szúnyogcsípésekre,  amelyek  rosszul
duzzadnak),  vagy enyhített.  Kétségbeesésemben kikapargattam a gyantát  egy párologtatóból,  összekevertem
kevés kókuszolajjal, hogy könnyebben elterjedjen, és „lezsírozza” vele a lábát. Körülbelül fél órán belül minden
duzzanat  megszűnt,  és  miközben  még  mindig  piros  pöttyök  voltak  rajta,  ahol  a  harapás  nem  zavarta,
kerülgettem Benedryl adását.

Tályog alakult ki a számban, és bepakoltam a gyantát a gőzből az érintett fog körül, és körülbelül fél órán belül
a duzzanat csökkent, és meg tudtam gyógyítani, azóta nincs probléma vele. Két napig becsomagoltam, de az
biztos. Most azt mondhatom, hogy a gyanta csomagolása (ha van Vapir No2 a kúp belsejében, ahol kicseréled a
képernyőt, szinte tiszta hash -t gyűjt, koncentrált is.) A fogam körül hihetetlenül magas lettem, valószínűleg
magasabb, mint valaha életemben .

Még  sms  -t  is  írtam a  férjemnek  a  nappaliból,  hogy  segítséget  kérjek  tőle  a  hálószobába.  A  nyelv  alatti
gyógyszerek azonban jobban működnek,  ezért  a kórházban szívroham gyanúja esetén  nitrót  permeteznek a
nyelv alá.  Most  azonban minden rendben,  nem haltam meg túladagolásban,  nem ébredtem fel  borzasztóan
másnaposan és a legjobb az egészben ... Nem kellett nagy mennyiségű Tylenolt vagy Advil -t bevennem, és
még nagyobb kárt kell tennem gyomor és máj.

Tudom, hogy a gyanta nem a leghatékonyabb módszer, és még abban sem voltam biztos, hogy működik -e, de
ezzel  kellett  dolgoznom,  mivel  illegális  állapotban  élek.  Azt  hittem,  nem árthat.  Alig  várom,  hogy  olyan
államban élhessek, ahol szabadon termeszthetem a lehető legjobb minőségű organikus kiindulási anyagomat,
elkészíthetem saját olajomat és gyógyíthatom magam és az egész családomat ... beleértve a majdnem 2 éves
lányomat is átesett a pokolon az elmúlt évben, mert senki sem tudja kitalálni, mi a baja.

Azt hiszik, hogy most fehérjebetegsége van, de ez csak egy másik dolog, amit azért dobálnak, mert fogalmuk
sincs, hogy valójában mi a baj. Ha az olajra juttatja, az életét mentheti meg.

Bár  szeretném,  ha  pontos  diagnózist  kapnék,  hogy  tudom,  mit  kezeljek,  de  a  lényeg  az,  hogy  csak  azt
szeretném,  ha  a  babám jobban  érezné  magát,  és  ha  ez  azt  jelenti,  hogy  a  hagyományos  társadalmat  kell
felborítani, akkor ezt fogom tenni. ” Sara

„A köszönöm nem elég ahhoz, amit  tettél.  Itt  ülök olajjal  a méregtölgyemen.  SOHA nem próbáltam volna
nélküled. Tavaly több mint 2 hónapig tartotta a testem majdnem 100% -át, mert valaki ecsetgyújtást indított, így
most mindenhol megkapom, és rosszabb esetben azt mondják, mert nem építünk mentességet erre.

Egy napja bukkant fel. Tehát az olaj tegnap este egyáltalán nem szüntette meg a viszketést. Azonban látom,
hogy naponta gyógyítja a hegeket, így van hitem. Ma reggel, 24 órával az első alkalmazás után látom, hogy
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működött,  és  gyógyítja  a  sérült  bőrt  a karcolásoktól.  Tehát  némi  cink -oxid pasztával  az olajom fölött  azt
hiszem, hogy most találtam meg az 1# segédeszközt a méreg tölgyhez.

Valójában alig várom a következő szezont, hogy kiderüljön, talán az olaj gyógyít -e, hogy ezt a problémát egy
életen át orvosolja. Majd értesítelek. Nem lenne nagyszerű? Még egyszer köszönöm mindazt,  amit teszel. ”
Rebecca

-  Az  olaj  ezt  is  meg  tudja  oldani.  Ez  gyógyír  vagy  kontroll  minden  orvosi  problémára.  Minél  hamarabb
alkalmazzák, annál hamarabb megjavítja a javítandó dolgokat, ennyi az egész. JB

„Szeretném, ha az emberek tudnák, hogy az RSO kitisztított egy hatalmas hólyagot, amelyet a férjem a sarkára
tett,  miközben az ágyban feküdt, amióta ilyen beteg. Rátettem az olajat,  és egy héten belül eltűnt. Teljesen
féltem, hogy valami komolyabb dolog lesz belőle. Az egész sarkát eltakarta. Köszönöm Rick Simpson mindent,
amit tesz. ” Susan

"Szerelőként nagyon rossz vágásokon használtam az olajat, és 100% -ig igazad van ... Gyorsabban gyógyítja a
bőrt, mint bármi más." Cory

"Két hét alatt meggyógyítottam a HPV -m, mindössze három helyi alkalmazással." Miles

„Jelenleg azon a folyamaton vagyok, hogy egy csúnya vakondot kezeljek,  ami feketére vált.  Minden reggel
bőséges mennyiséget viszek fel a vakondra, majd lefedem egy kötéssel. 3 hét múlva vizuálisan látom, hogy a
vakond zsugorodik. Működik. Én is eszem minden nap egy keveset ... micsoda különbség az energiaszintben.
ORVOSI BOLDOGSÁG KANNABISZON keresztül !!!!!!! ” Gavallér

- Elismerem ... ügyetlen vagyok ... rossz szokásom, hogy a szurokvilla fogait a lábamba tapasztom. Az RSO
közvetlenül a helyszínen, szalagfedő borítással, a fájdalom másodpercek alatt elmúlik, 3 nap alatt gyógyul. ”
Hanga

„Láttam, hogy az olaj sokkal kevésbé hatékony balzsamváltozata napok alatt elpusztítja a pikkelysömört, 20
perc alatt csökkenti a petefészkek duzzadását az első napon, és megelőzi a hegesedést és a fájdalmat, ha azonnal
alkalmazzák kisebb égési sérülésekre. Valóban elgondolkoztat, hogy mire képes az olaj ... ”Beres

„10 éves koromban volt az egyik legrosszabb lábgomba esetem, bárcsak megkaptam volna az olajat. De most
megvan. 47 év múlva minden rendben. A legtöbb mindent meggyógyít. ” Donald

- A menyem sertésszeletet sütött, és alapvetően az első csülökig mártotta az ujjait a forrásban lévő forró olajba,
és fehéredtek, mint a főtt csirke.

Felhelyeztük rájuk az RSO -t, és a fájdalom körülbelül egy perc alatt elmúlt, és naponta kétszer bevitte őket az
RSO -val. Nagyon gyorsan meggyógyultak mindössze néhány nap alatt, és egyáltalán nem volt bőrveszteség
vagy hegesedés.

Elképesztő,  hogy  most  egy kicsit  a  konyhai  hűtőszekrényben  tartjuk,  így  ha  bárki  megégne  (különösen  a
gyerekek),  azonnal  alkalmazzuk az RSO -t,  nem kell  éreznünk az ilyen fájdalmat,  ha van egy természetes
növényünk, amely gondoskodik róla. . ” Debra

„Volt egy kis adag csomó a könyökömön, olajjal  kezeltem őket ... Egy héttel  később a könyököm sima és
nincsenek dudorok ...  Azt hiszem, szemölcsök voltak, de mivel nem hiszek az orvosokban, nem tudtam ne
mondd meg biztosan. " Carla

- Nem számít, mi a baja a bőrének, egyszerűen kenje be az olajat, fedje le fóliával, és kenje be újra az olajat
minden nap vagy két, vagy amikor leesik. Égési sérülések, szemölcsök, ekcéma, pikkelysömör - az olajat nem
érdekli, hogy mi az, és meg fogja oldani, csak adjon időt és olajat. JB

„A barátom arcán ciszta volt, és néhány napig az olaj bevétele után eltűnt. És lenyelte, nem helyileg. ” Jonathan

„Nem rákos beteg,  de olyan fertőzés  volt  a  sarkamon,  amely nem reagált  a kezelésre.  Még egy sebkezelő
technikai munkám is volt rajta ... elkapta a fertőzést, hogy ne terjedjen tovább, de még mindig nem gyógyul
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meg. Kentem rá az olajat, és EGY nap alatt kevesebb volt a bőrpír. A második nap és a bőrpír eltűnt. Harmadik
nap, és a fertőzés ismét bőrnek tűnik! Csodálatos gyógyító olaj! ” Tammie

- Egy medence- és gyógyfürdőtársaságnál dolgoztam ... Szép bőrű vagyok, egész nap kint. Őrült foltok jelentek
meg az arcomon, a fejemen és a karomon, amelyek mindig a vezető ablakán voltak. Az olaj néhány hét alatt
kitisztította  ezeket  a  foltokat!  Napi  5  gramm  tiszta  THC  -t  fogyasztok,  hogy  segítsen  leküzdeni  minden
betegséget, és hogy erős legyen az immunrendszerem. BTW influenza elleni oltás soha! Gyermekkorom óta
nem volt influenza. ” Jay

„Tudom, hogy a srácok itt  mindig azt mondják,  hogy a tiszta RSO -t  használják,  és nagyon rajongok érte.
Szeretném  azonban  közölni  az  emberekkel,  hogy  a  cukorlevelekből  készült  kókuszolaj  infúzió  teljesen
helyettesítette a neosporint számunkra, 2 évig nem kellett megvennem. Jobban és gyorsabban működik, és az
összes kezét és arcát szétteríthetem, és nem kell tartanom attól, hogy megbetegednek, ha véletlenül megeszik. ”
Tina

-  Tina,  semmi  sem  működik  jobban  és  gyorsabban,  mint  a  tiszta  RSO,  de  tudom,  mit  akarsz  mondani.
Természetesen a kannabisz kevésbé hatékony formái is csodákra képesek. A probléma az, hogy a siker nem
olyan megbízható, mint a hígítatlan, legerősebb RSO esetében.

A kannabisz kozmetikumok hamarosan felváltják a legtöbb jelenleg kapható kozmetikumot, mégpedig miután a
nők  megtudják,  mit  tehet  az  olaj  szépségükért.  A  kendermagolaj,  a  kókuszolaj  és  a  shea  vaj  a  kedvenc
hordozóim, de lehet használni bármit, ami népszerű a helyükön, ahol élnek, és hozzáadni hozzá az olajat. A
krémekben található 20-30% RSO csodát tesz, de 0,01-1% nagy előnyökkel járhat kevésbé súlyos körülmények
és mindennapi karbantartás esetén is. JB

„A  barátnőm  erősen  allergiás  a  szúnyogcsípésekre,  és  tegnap  este  volt  egy  a  halántékán  ...  óriási  volt,
mindenesetre  azt  javasoltam,  hogy szerezzen be egy szalagvédőt,  és tegye a  harapásra az RSO -t,  amelyet
kannabiszlevélből készítettünk. Ma reggel, amikor felébredtünk, a dudor teljesen eltűnt. ”

- Köszönöm, Jimmy. Biztos vagyok benne, hogy ez az információ sok embernek segít. Itt a szúnyogszezon. És
az olaj taszítószerként is működik, próbálja ki. Mindig jobb megelőzni a problémákat, annak ellenére, hogy
olyan könnyű kijavítani őket olajjal. Az olaj helyileg alkalmazható mindenre, ami viszket, ég, vagy fáj. Minél
hamarabb alkalmazza az olajat, annál hamarabb megszűnnek a problémák. Emlékezz rá. JB

K. Mennyi ideig tarthat az olaj? Örökké? Mi a legjobb tároló, hűtőszekrény, fagyasztó, kamra? Kösz.

A. Fecskendőben és sötét, hideg helyen tartva az olaj évekig eláll, különösen, ha sikerül megvédenie az olajat a
látogatók és a család, nevezetesen a nők ellen, mert úgy tűnik, még jobban szeretik bevenni az olajat, mint a
férfiak. 

Abban a pillanatban, amikor a családban élő nők megtudják az olaj fiatalító hatását és azt, hogy mit tesz a
ráncokkal,  nem kell  aggódnia,  hogy mennyi  ideig  tart  az  olaj,  mindig  nagyon gyorsan  elfogyasztják  vagy
helyileg  használják.  Ha meg  akarja  őrizni  olajkészletét,  ne  mondja  el  a  nőknek,  hogy az  olaj  20-30% -át
tartalmazó  kozmetikumok  csodákat  tesznek  arcbőrükért,  és  a  lehető  legfiatalabbnak  tűnnek,  különben
egyszerűen elveszik tőled nem számít, mit fog mondani vagy tenni, és nem kell aggódnia, hogy mennyi ideig
tart az olaj.

Ez nem (szán) szexista megjegyzésnek, csak tájékoztatom arról, amit sokszor láttam, ez csak egy megfigyelés
és kísérlet felhívni a figyelmet arra, hogy az olaj mit tehet az arcbőrödért, nemtől függetlenül. JB

„Ha a nők tudnák,  hogy ez visszafordítja  az öregedő bőrt,  és helyreállítja  a  sérült  bőrt  (mint  ez az ember
esetében),  a  kannabisz  legalizálásának  támogatása  átmegy  a  tetőn!  Ennek  a  csodálatos  természetes
gyógyszernek az elnyomása miatt  az egész gazdaság virágzott,  és mindannyian együtt  fogjuk nézni,  ahogy
összeomlik, ahogy egyre többen tájékozódnak és egyszerűen elkezdenek gyógyszerezni. ” Gil

K. Alkalmazza az arcára a ráncok kezelésére> vagy szájon át, vagy mindkettőt? " Toni

A. Mindkettő a legjobb eredmény érdekében, de a helyi alkalmazás is sokat tehet. JB
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„Olvastam a ráncokat? Segít a RÁNCOKNAK? : 0 ”Margie

Krónikus fájdalom

„Ha megfelelő fajtákkal rendelkezik az olaj előállításához, nincs jobb krónikus fájdalomcsillapításnál, mint a
kenderolaj.  A sokféle  kenderből  származó  olaj  csodálatos  természetes  fájdalomcsillapító,  amely  nem okoz
függőséget és nem káros. Az orvosi rendszer veszélyes, függőséget okozó és káros gyógyszereket ad a krónikus
fájdalmakban  szenvedőknek  fájdalmuk  leküzdésére.  Elismerem,  hogy  az  ilyen  gyógyszerek  némileg
hatékonyak, de lényegében csak annyit tesznek, hogy elfedik a fájdalmat, miközben nem nyújtanak gyógyító
hatást.  Ha krónikus  fájdalom ellen  kenderolajat  szed,  az  nemcsak  csökkenti  a  fájdalmat,  hanem valójában
munkára is törekszik, hogy megpróbálja gyógyítani szenvedése okát. Bárki, aki krónikus fájdalomtól szenved, a
kenderolaj messze a legjobb kezelés, mivel nem okoz függőséget és nem árt a test többi részének.

Láttam csontrákos embereket  kínokban, amikor a morfium és az összes többi fájdalomcsillapító gyógyszer,
amelyet  az orvosi  rendszer  használ,  nem tudta  megölni  a  fájdalmukat.  De a  kenderolaj  néhány órán belül
kordában tartotta, és nagyon gyorsan le tudtak szállni ezekről a káros anyagokról, kevés elvonási tünetekkel.
Sok  krónikus  fájdalomban  szenvedő  betegnek  is  adtam  ezt  a  gyógyszert,  és  néhány  eredmény  valóban
elképesztő volt. Nem volt szokatlan, hogy már másnap jelentéseket kaptam az emberektől, mondván, hogy már
nem szenvednek.

Amint mondtam, a kenderolaj képes megszüntetni a fájdalmat, de munkája az, hogy gyógyítsa az okát. Ismét az
ötlet az, hogy a lehető leggyorsabban leálljunk ezekről a veszélyes, addiktív gyógyszeres gyógyszerekről, és
helyettesítsük ezeket az olajokat.  Valójában nincs összehasonlítás a kenderolaj és a gyógyszerek között.  Az
orvosi  rendszerünk  által  kínált  legtöbb  fájdalomcsillapító  gyógyszer  veszélyes,  addiktív  és  halálos,  míg  a
kenderolaj nem okoz függőséget vagy veszélyt a betegre.

Ha a beteg morfint vagy más opiátot szed fájdalomcsillapítására, azt javaslom, hogy kezdje körülbelül akkora
adagokkal,  mint egy darab rövid szemű száraz rizs. Ezután a lehető leggyorsabban növelje az elfogyasztott
mennyiséget, miközben csökkenti ezen anyagok bevitelét, amíg egyáltalán nem lesz szüksége a gyógyszerekre.
Rengeteg ember szed olyan gyógyszereket, amelyeket orvosuk írt fel évek óta, és keveset vagy semmit sem
tettek a segítségért. Ha szeretné tudni, milyen érzés újra jól érezni magát, próbálja ki az olajat, és hagyja maga
mögött az orvosi rendszer őrültségeit. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Hátfájás, scoliosis

Volt olyan beteg, aki enyhült a hátfájásban vagy a gerincferdülésben?

„A  Run  from  the  Cure”  dokumentumfilmünk  producere,  Christian  Laurette  évek  óta  gerincferdülésben
szenvedett. Körülbelül tizenhárom évvel ezelőtt az orvosi rendszer felajánlotta egy műtét elvégzését, de csak
50/50 esélyt adnak Christiannak arra, hogy újra járjon. Ilyen esélyekkel úgy érezte, egyetlen alternatívája az,
hogy  együtt  él  a  fájdalommal.  Szinte  naponta  összeomlott  a  gerincferdülés  kínjában,  és  többé  -kevésbé
meggyőzte magát arról, hogy semmi sem segíthet. Adtam neki kenderolajat, és néhány órán belül beszámolt
arról, hogy nem tapasztalt további hátfájást.

Elmagyaráztam neki, hogy olyan állapotban élte le az életét, amely nem tette lehetővé, hogy úgy gyakoroljon,
mint  egy normális  embernek,  ezért  a hátizmai  nagyon gyengék. A várakozásoknak megfelelően,  miután az
olajat  rendeltetésszerűen  vette,  Christian  most  normálisan,  fájdalommentesen  működik,  a  hátizmai
megerősödtek, és most hosszabb ideig elmehet az olaj nélkül. Christian csak egy a sok közül a hátproblémákkal
küzdők közül, akik hatékony gyógymódot vagy kontrollt találtak a gyógyszer használatával, hogy enyhítsék a
kellemetlenségeiket.  Véleményem szerint nincs szükség arra,  hogy bárki is állandó gyötrelemben élje át  az

97



A RÁK GYÓGYÍTÁSA: A RICK SIMPSON PROTOKOLL

életet.  Ha  bármilyen  jellegű  hátproblémái  vannak,  biztos  vagyok  benne,  hogy  ennek  a  gyógyszernek  a
használata  nagy  hasznára  lesz  a  legtöbb  ilyen  állapotú  betegnek.  ”  Rick  Simpson,  Kender:  A  legtöbb
gyógynövény

Cukorbetegség

„A most diagnosztizált cukorbetegeket általában meglehetősen könnyű gyógyítani, és pillanatok alatt gyakran
mentesek  a  betegségtől.  De  azoknál  a  betegeknél,  akiknél  ez  az  állapot  már  régóta  fennáll,  és  évek  óta
szenvednek a betegség hatásaitól, gyakran hosszabb ideig tart. Még a súlyosan károsodott betegeknél is, ha a jó
minőségű olajat megfelelően veszik be, gyakran hat héten belül már nincs szükségük inzulinra. Sajnos ennek a
betegségnek a szervezetünkben okozott károsodása lényegesen hosszabb ideig tart, amíg meggyógyul, de idővel
ennek nagy része is helyrehozható.

Úgy tűnik, hogy az olaj gyakran képes elég gyorsan megfiatalítani a hasnyálmirigyet, így ismét megfelelően
működik. Ezt először egy cukorbetegen tudtuk bizonyítani, akit rák ellen kezeltem. A rákkezelése végén tíz
napig teljesen leállt az olajról. Meglepetésemre a vércukorszintje normális maradt, és sok mindent evett, amit
egy cukorbetegnek nem szabadna. Ez az ember több mint harminc éve cukorbeteg volt, és naponta két inzulin
injekciót vett be. Így miután tíz napig nem fogyasztott olajat, és vércukorszintje normális maradt, nyilvánvalóvá
vált, hogy hasnyálmirigyének ismét megfelelően kell működnie.

Mindig azt mondom a betegeknek, hogy nem vagyok orvos, de úgy gondolom, hogy az lenne az ő érdekük, ha
lemondanának  a  vegyi  gyógyszerekről,  amelyeket  más  állapotokra  használnak.  Gyakran  előfordul,  hogy
bizonyos gyógyszerek akadályozzák az olajkezelés hatékonyságát, és az olaj használata általában mindenesetre
felváltja ezeket a gyógyszereket.

Olyan betegektől kaptam jelentéseket, akik mind az 1 -es, mind a 2 -es típusú cukorbetegségben szenvedtek, és
kijelentették,  hogy az olaj  sikeresen kezelte  őket.  Találkoztam például  olyan betegekkel,  akik  harminc  éve
inzulint injektáltak, és az olaj beindítása után hat héten belül már nem volt szükségük ezekre az injekciókra.
Ugyanakkor  más  jelentések,  amelyeket  egyesektől  kaptam,  azt  állították,  hogy  csak  az  inzulinbevitel
csökkentésében voltak sikeresek. De azt is kijelentették, hogy az olaj használatával más csodálatos dolgokat is
tett, amelyek javították általános egészségüket.

Ahogy nézem, az inzulin leállítása és a hasnyálmirigy ismét ellenőrzi a vércukorszintet. Még ha ezt nem is lehet
teljesen  megvalósítani,  az  olaj  hatása még mindig nagyon előnyös lesz a páciens  szervezetére.  Mivel  ez a
betegség keringési problémákat és egyéb szövődményeket okoz, gyakran a sérülés okozta fertőzést nem lehet
gyógyítani az orvosi rendszerek úgynevezett hagyományos módszereivel. Például, ha egy cukorbeteg fertőzést
kap a lábán, és megtagadja a megfelelő gyógyulást, végül az orvosi rendszer válasza az, hogy távolítsa el a lábat
vagy legalábbis a fertőzött részt.

Személyesen ismertem olyan cukorbetegeket,  akik ezt  elvégezték,  és rövid időn belül  általában többet  kell
eltávolítaniuk, mert a fertőzés továbbra is bekövetkezik. Milyen szörnyű kilátás vár egy cukorbetegre, és ami
még rosszabbá teszi, hogy ezek a műtétek teljesen felesleges.

Abban az időben semmit sem tudtam a kendernövény gyógyító képességeiről, és csak annyit tehettem, hogy
figyeltem, milyen kínokat kell átélniük ezeknek a betegeknek; de azóta végre megtudtam az igazságot. Ha az
olajat  külsőleg  használják,  nagyon rövid  idő  alatt  meggyógyítja  a  diabéteszes  fekélyeket,  így  elképzelheti,
milyen előnyökkel jár egy cukorbeteg, ha ezt az anyagot lenyelik. Évek óta bocsátottam rendelkezésre ezeket az
információkat, de az orvosok továbbra is úgy döntenek, hogy figyelmen kívül hagyják ennek a gyógyszernek a
használatát,  és  továbbra  is  megcsonkítják  betegeiket.  Ez  az  egyik  oka  annak,  hogy  nincs  hasznom  az
egészségügyi rendszerből és mindezekből az úgynevezett orvosokból, akik szenvedéseinkből táplálkoznak.

Az olajkezelés elvégzése után sok cukorbeteg, akik évek óta korlátozott diétát tartanak, úgy viselkednek, mint
egy gyerek az édességboltban. Hirtelen újra ehetnek olyan ételeket, amelyeket cukorbetegeknek nem szabad, és
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egyes betegek hajlamosak túlzásba vinni magukat. Az idő múlásával az olaj visszafordíthatja a cukorbetegek
szervezetében okozott károkat, például a rossz vérkeringést stb. tanúi, a kiváló minőségű kenderolaj hatékony
minden típusú cukorbetegség kezelésében. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

„Az olaj megfiatalítja a hasnyálmirigyet, és ha hiszitek, ha nem, akkor gyakran elkezd inzulint termelni még az
évek tétlensége után is. Sok beteg abbahagyhatja az inzulin lövését néhány hét múlva az olajon. Az olaj segít
gyógyítani vagy kontrollálni az összes többi cukorbetegséggel kapcsolatos problémát a szervezetben.

Az  olajat  megettem  és/vagy  kúpban  használtam.  A  dohányzás  vagy  a  párologtatás  szintén  csökkentheti  a
vércukorszintet, de a hatás nagyon korlátozott az olaj elfogyasztásához képest. Az olajat helyileg használnám
diabéteszes fekélyeknél, egyszerűen felkenem az olajat, lefedem kötéssel, és ezt három naponta megismétlem,
amíg a fekély meg nem gyógyul. A kendermagolajat összekeverném a kivonattal, és masszázsra használnám,
ami  elősegíti  a  vérkeringést,  és  segít  megelőzni  a  duzzanatot  és  egyéb kellemetlenségeket.  Az étrendembe
belefoglalnám a kendermagot és a kendermagolajat is. ” JB

Szív, vérnyomás

Van -e jótékony jelentése a kenderolajról és a szívbetegségekről?

„Azoknál a szívproblémákkal küzdő betegeknél, akik elkezdik az olajos kezelést, tisztában kell lenniük azzal,
hogy az olaj  gyakran növelheti  a páciens pulzusát,  amíg meg nem nyugtatják a használatát.  A pulzusszám
növekedése általában csak csekély, de úgy érzem, hogy a betegnek tudnia kell, hogy ez megtörténhet.

Ez a gyógyszer hatékonyan csökkenti a koleszterinszintet és javítja a vérkeringést, így önmagában nagy hasznot
hozna  a  beteg  szívének.  Természetesen  a  szív  létfontosságú  szerv,  és  tapasztalataink  szerint  a  kenderolaj
megfiatalíthatja  a  létfontosságú  szerveket.  Bár  soha  nem  mondtam  az  embereknek,  hogy  hagyják  abba  a
szívgyógyszereik szedését,  sokan megtették ezt káros hatás nélkül.  Úgy érzem, hogy a kenderolaj  hatása a
szívbetegségekre több kutatást igényel, de a látottak alapján ez a gyógyszer nagyon előnyös a szív számára.

Az olaj képes szabályozni a vérnyomást?

A kenderolaj valóban képes szabályozni a vérnyomást. Én magam használom az alvás elősegítésére és a saját
vérnyomásom  szabályozására.  A  kenderolaj  -kezelés  megkezdésekor  azt  mondom a  betegeknek,  akik  már
szednek gyógyszert erre az állapotra,  hogy figyeljék a vérnyomást. A legtöbb, aki gyógyszereket használt a
vérnyomás szabályozására, már nem igényli őket a kenderolaj -kezelés megkezdésekor.

Mivel  a  kenderolaj  csökkenti  a  vérnyomást,  bárki,  aki  továbbra  is  megpróbálja  használni  gyógyszerészeti
vérnyomáscsökkentő gyógyszereit, valószínűleg azt fogja tapasztalni, hogy a kettő kombinációja túl alacsonyra
csökkenti  a  vérnyomását.  Érdemes  elkerülni  ezt  a helyzetet,  és a  ma kapható hordozható  vérnyomásmérők
használatával ez könnyen megvalósítható.

Segíthet más belső szervek betegségeiben?

Amit a kenderolaj használatával láttam, sok belső szervi állapot és a kapcsolódó problémák kezelhetők vagy
gyógyíthatók. Ha egy belső szerv megfiatalodik és meggyógyul, akkor ismét folytathatja feladatait a testünkben.
Személy szerint úgy gondolom, hogy sokkal értelmesebb, ha ennek az olajnak a használatával megfiatalítjuk
saját  létfontosságú szerveinket,  ahelyett,  hogy átültetnénk egy szervátültetést  a vele járó veszélyekkel,  majd
élete  hátralévő  részét  gyógyszerekkel  töltenénk,  hogy  a  szerv  ne  el  kell  utasítani.  Bizonyos  esetekben  a
szervátültetés lehet az egyetlen válasz, de ha ezt a gyógyszert megfelelően használják a létfontosságú szervek
megfiatalítására,  úgy  gondolom,  hogy  sokkal  kevesebb  szükség  lenne  transzplantációra.  ”  Rick  Simpson,
Kender: A legtöbb gyógynövény
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„A szív egy belső szerv, és az olaj megfiatalítja a létfontosságú szerveket. Amikor a betegek elkezdik használni
az olajat, általában a felére csökkentik a szívgyógyszereik adagját, és a legtöbben abbahagyják a gyógyszerek
használatát, amint úgy érzik, abbahagyhatják azok használatát. Az olaj nagyon hasznos a szív számára.

Az olaj  nagyon könnyen szabályozza a vérnyomást és az aritmiát.  Általában csökkenti  a vérnyomást,  ezért
azoknak, akik vérnyomáscsökkentő gyógyszereket használnak, óvatosnak kell  lenniük az olaj  használatával,
amíg  meg  nem  szokják.  A  vérnyomáscsökkentő  gyógyszerek  és  az  olaj  kombinációja  túl  alacsonyra
csökkentheti a nyomást, ezért célszerű vérnyomásmérőt használni a vérnyomás mérésére. Sok esetben az olaj
enyhén növeli a pulzusszámot.

Ez a terület sokkal több kutatást igényel, ezért a betegeknek követniük kell a józan eszüket, amikor elkezdik az
olajat, de kapcsolatot kell tartaniuk orvosukkal is, hogy megbizonyosodjanak arról, hogy a szív.

A szívbetegeknek ellenőrizniük kell az elektromos vezetékeket otthonukban vagy munkahelyükön.

A szív elektromágneses impulzusokon dolgozik, ezért lehetőleg kerüljék az elektromágneses mezőkben való
tartózkodást.

Megenném az olajat, és kúpokban is használnám. Ami a helyi alkalmazást illeti, soha nem fáj, de nem tudom
megmondani,  hogy  ez  jelenleg  mennyire  előnyös.  Mint  mindig,  a  kendert  minden  lehetséges  módon
felhasználnám. A kendermagot és a kendermagolajat is bevenném az étrendembe, ismert, hogy mind a magok,
mind az olaj nagyon jótékony hatással vannak számos szívbetegségre.

Ha orvos lennék, és szívvel kapcsolatos műtétet vagy transzplantációt végeznék, akkor megpróbálnám legalább
60 g olajjal megfiatalítani a szervet. Ha a 60 gramm nem hozza a beteg egészségi állapotát, továbbra is adok
neki olajat. ” JB

Asztma

„Még a dohányzás is jótékony hatással van sok asztmás betegre, de az olaj elfogyasztása vagy elpárologtatása
sokkal hatékonyabb és gyógyítóbb módja ennek az állapotnak a kezelésére. Az olaj kúp formájában történő
alkalmazása szintén nagyon hatékony azok számára, akik légzési problémákkal küzdenek, és így ez a módszer
is előnyös lehet. Sok olyan asztmás embert ismerünk, akiknek segített a gyógyszer alkalmazása, és őszintén
mondhatom,  hogy  nincs  tudomásom  ezen  állapot  hatékonyabb  kezeléséről.  Még  azok  is,  akik  olyan
betegségekben szenvednek, mint a COPD, elképesztő javulást tapasztaltak a megfelelő légzésképességükben
ennek a gyógyszernek a használatával. Ha bármilyen légzési problémája van, próbálja ki az olajat, és biztos
vagyok benne, hogy nem fogja megbánni. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

„Azt várnánk, hogy az olaj elpárologtatása a legjobb kezelés asztma vagy légzési problémák esetén. Meglepő
módon azt találtuk, hogy a kenderolajos kúpok rendkívül hatékonyan nyitják meg a légutakat. Általában a kúp
bevétele után 30 percen belül azt jelentik, hogy úgy érzik, mintha a tüdejük kinyílt volna, és sokkal könnyebben
tudnak lélegezni. Természetesen, mint minden más betegségnél, három hónap alatt beveszek egy szokásos 60 g
-os adagot, majd napi egy grammot maradok, amíg teljesen egészségesnek érzem magam. Akkor természetesen
életem végéig fenntartó adagon maradok. Az olajat szájon át, helyileg a torkomon és a mellkasomon, valamint
kúp formájában használnám. ” JB

Gyermekek és az olaj

Különösen az anyák aggódnak, ha biztonságosan lehet olajat adni a gyermekeknek. Akkor biztonságos?

„A kenderolajat tökéletesen biztonságosnak tartom a rákos és más betegségekben szenvedő gyermekek minden
korcsoportjában. Tényleg nem tudom, hogyan élhetnek önmagukkal az onkológiai osztályokon kisgyermekeket
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kezelő orvosok. Nem tudják, milyen kárt okoznak ezeknek a kicsiknek sugárzásukkal, kemoterápiájukkal és
más káros, mérgező vegyszereikkel?

Bárki,  aki valaha is tanult  orvostudományt,  ismeri az ilyen kezelések hatásait,  és tisztában van azzal,  hogy
sokkal valószínűbb, hogy ezeknek a kezeléseknek a segítségével halált okoznak, nem pedig gyógyulást. Ha a
szülők  csak  időt  szánnának  arra,  hogy  teljesen  megértsék,  mit  akar  tenni  az  egészségügyi  rendszer  a
gyermekeikkel,  biztos  vagyok  benne,  hogy  a  legtöbben  inkább  kenderolajjal  kezelik  őket,  mert  ez  egy
természetes anyag, amely biztonságosan használható és nem okoz árt a gyermeknek.

Tudva,  hogy  mit  teszek  az  egészségügyi  rendszerrel  kapcsolatban,  soha  nem  engedném,  hogy  kezembe
vegyenek egy gyermekemet is. Abban az esetben, ha valaki megpróbálna másra kényszeríteni, a helyzet azonnal
nagyon csúnyá válik.

Azt hiszem, természetes, hogy bármelyik szülő meg akarja védeni gyermekeit, és nem akarja őket ártani. Ha
úgy gondolnám,  hogy az egészségügyi  rendszer  veszélyt  jelent  a  gyermek szülőjeként,  úgy érezném,  hogy
jogom lenne más kezelési módokat választani. A közelmúltban az Egyesült Államokban és Kanadában voltak
olyan esetek, amikor a hatóságok gyermekeket vittek és kemoterápiára kényszerítették őket, mind a gyermek,
mind  a  szülők  akarata  ellenére.  Úgy  tűnik,  hogy  felnőttként  jogunk  van  elutasítani  őrült  kezeléseiket,  de
gyermekeink nem. Mivel a kemoterápia egyszerűen méreg, ha bárki akaratom ellenére ellenkezik, és ilyesmit
adna be egy gyermekemnek, valószínűleg azt mondhatnánk, hogy nem lesz túl fényes jövőjük.

Véleményem szerint bárki, aki ilyesmit tenne a szülők beleegyezése nélkül, bűnös gyilkossági kísérletben, és ha
a gyermek meghalna, akkor ő lenne a felelős a haláláért. Nem érdekel, hogy hogyan nézed meg, a méreg méreg,
és ha egy orvos beadja ezeket az anyagokat, ugyanolyan bűnösök, mint én, ha ugyanezt tenném. Csak azért,
mert az orvosok fehér kabátot viselnek, nem jelenti azt, hogy joguk van kárt tenni a betegeikben; valójában
szembe megy a saját  hippokratészi esküjükkel. Ha én lennék a helyükben, elkezdeném a megfelelő módon
gyakorolni az orvostudományt, mielőtt valaki, aki kapcsolatban áll azokkal a betegekkel, akiknek kárt okozott,
úgy dönt, hogy megtorlást kér ellenük.

Hogyan használható a kenderolaj a betegségek megelőzésében? Még egyszer: biztonságos lenne az olajat 
gyermekeknek is adni?

Semmi  jobbat  nem  tudok  a  kenderolajnál  a  betegségek  megelőzésére,  és  ezt  a  gyógyszert  is  tökéletesen
biztonságosnak  tartom a  gyermekek  kezelésében.  Gyakran  kijelentettem,  hogy  ha  a  gyermekek  apró  adag
kenderolajat kapnak, akkor az esetek többségében megelőzhetők azok a betegségek, mint a cukorbetegség, az
SM, a rák és még sok más.

Ha  a  gyermekeknek  kisebb  mennyiségű  olajat  adnak,  a  THC  és  a  hozzá  kapcsolódó  kannabinoidok
felhalmozódnak a rendszereikben, és megakadályozzák a betegségeket. Nem arról beszélek, hogy a gyerekeket
magasra kell emelni; ez arról szól, hogy a gyermekek vagy bármilyen korú emberek számára ártalmatlan, nem
addiktív gyógyszert kell biztosítani az egészségügyi problémák jövőbeni megelőzésére.

Nincs  logikus  oka  annak,  hogy  megakadályozzuk,  hogy  saját  gyógyszereinket  termesszük  és  állítsuk  elő
azoknak, akiket szeretünk. A gyerekeinknek vagy akár nekünk magunknak kell szenvedni és haldokolni, mert a
gyógyszergyárak  több  pénzt  akarnak keresni?  Amikor  rendelkezésre  áll  egy  természetes  gyógyszer,  amely
megkönnyíti egészségügyi problémáinkat, és a legtöbb embernek alig van gondja a termeléssel? Itt az ideje,
hogy búcsút  vegyünk a  gyógyszergyártó  cégektől,  és  megtudjuk,  mit  nyújthat  a  természetanya  magunk és
gyermekeink egészségének megőrzéséhez.

Hogyan kell adagolni a kenderolajat gyermekeknek?

Ami az  adagokat  illeti,  a  gyermekek  nem különböznek  a  felnőttektől,  és  mindannyian  eltérő  toleranciával
rendelkeznek  ezzel  a  gyógyszerrel  szemben.  A  gyermekek  betegségeinek  megelőzése  érdekében  csak  kis
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adagokra  lenne  szükség  naponta  egyszer,  körülbelül  egy  órával  lefekvés  előtt,  így  a  gyermek  magasra
kerülésének esélye nagyon kicsi. Ismétlem, a kenderolaj nem okoz kárt, ezért nem tudom, miért habozna bárki
is,  ha  megadja  a  gyermekeinek.  Ezenkívül  képzelje  el  a  mindennapos  sérüléseket,  amelyekkel  most  meg
tudnánk gyógyítani magunkat, ha rendelkezésre állna az olaj. Az égési sérülések, vágások, karcolások, sebek,
fertőzések, rovarcsípések stb. Ilyen könnyen és hatékonyan kezelhetők ennek az olajnak a helyi használatával.

A gyógyszeres kezelés során szerzett tapasztalataim után ez lenne az első dolog, amit gyermekemnek adnék a
belső  és  külső  állapotokért.  Ennek  ellenére  határozottan  haboznék  és  kétszer  is  meggondolnám,  mielőtt
megengedném nekik, hogy vegyenek be vegyszereket. Valójában, ha tudom, mit teszek az orvosi szakmával,
nem is gondolnék ilyesmire.

Ehhez a gondolkodásmódhoz tapasztalat  kell  a kenderolaj  gyógyító hatásairól,  de kétségtelen,  hogy miután
meglátta, mire képes, te is megtérsz. Meggyőződésem, hogy ha a gyermekek és minden korosztály rendszeresen
kis  adagokat  fogyasztana  ebből  az  olajból,  mindannyian  tovább  élhetnének  és  sokkal  egészségesebbek
lennének. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

K. Van olyan kor, amikor elkezdhetik ezt? A fiam 3 éves, rossz ekcémája van, és az év nagy részében hideg
van. ” Roxanne

A. Roxanne, teljesen biztonságos az olajat  gyermekeknek adni, még újszülötteknek is, különösen akkor, ha
helyileg, kendermagolajjal vagy sheavajjal keverve használják. Jó stratégia a kendermagolaj összekeverése az
olajjal (1% olaj megteszi, de 20-30% lenne az ideális), majd néhány cseppet adjunk hozzá naponta a fürdőbe.
Vékony fóliát  hagy  az  egész  testen,  és  általában  csak  ennyi  szükséges  (vagy  legalább  a  karbantartáshoz).
Készítsen képeket és videókat, a javulás nagyon gyors lesz. A viszketés és irritáció másodpercek vagy percek
alatt elmúlik, és az ekcéma egyszerűen eltűnik egy héten belül. Üdvözlettel: JB

„Ez a füst NEM egészséges a gyerekeknek vagy a mamáknak ... hülye anyák, és mit mond a gyerekeinek? Olaj
vagy nada! Főleg gyerekeknek! " Naia

- Nem lennék ennyire radikális, a dohányzásnak vagy párologtatásnak is jótékony hatásai vannak, például terhes
nők hányingere ellen. Nem árt a gyereknek. JB

„A  füst  nem olyan  nagy  ...  különösen,  ha  hajlamos  az  allergiára  ...  csak  mondom.  Nem bírom a  füstöt!
Ezenkívül a gyerekek nem tudják, mikor kell abbahagyniuk ... legyen szó cukorról, koffeinről, ételről stb. Nem
hiszem, hogy a kannabisz -dohányzás támogatása nagyszerű ötlet a tizenévesek számára. Csak mondom. Csak
az én véleményem a látottakból. Ez is elterelheti a figyelmet az iskolai munkáról és a fontos kérdésekről. ” Naia

- Régebben elzavartam az iskolai feladatokat és a fontos kérdéseket is, és egyáltalán nem állt rendelkezésünkre
kannabisz.  Csak annyit  kellett  tennem, hogy valahol  egy jó megjelenésű lányt  láttam, és ez volt  az iskolai
munka és más, mások számára fontos kérdések, de nem számomra.

Ha Ön ellenőrzi, hogy mennyi teát isznak a gyerekei, akkor természetesen lépjen előre, és ellenőrizze, hogy
mennyi  kannabiszt  fog bevenni  vagy lenyelni.  Sok sikert  azzal.  Ez hiábavaló erőfeszítés,  de biztos vagyok
benne, hogy az elkövetkező néhány évben sok embert fog foglalkoztatni, amíg rájönnek, mennyire biztonságos
a kannabisz, és hogy gyakorlatilag lehetetlen végzetesen túladagolni.

Akkor kit érdekel, hogy ebből mennyit fogyaszt valaki? Én nem. Nem is érdekel, hány csésze teát vagy kávét
isznak meg naponta az emberek, képzeld el. Miért kellene nekem? Nem az én dolgom. És senkinek sem dolga,
hogy ebből az életmentő és megelőző gyógyászatból mennyit fogyaszt be valaki.

Minél több olaj van benned, és minél gyakrabban, annál jobb az egészségednek. Ez az egyetlen szabály, amely
valóban érvényes. Minden korosztálynak, beleértve a gyermekeket és a terhes anyákat. Ha nem tetszik ez az
ötlet, lépj túl rajta, tanulj meg együtt élni vele, ez a legjobb, amit tehetsz. A kannabisz semmilyen szabályozása
nem fog működni, egyszerűen úgysem lehet szabályozni. Ráadásul nincs oka annak szabályozására. JB

„Nagyon boldog vagyok, hogy végre bejelenthetem, hogy édes kisfiam kannabiszt használ a kemo és sugárzás
mellékhatásainak leküzdésére, és annak biztosítására, hogy ne növekedjen új daganat! Ez a gyógyszer nagyon
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sokat  segített  neki.  Mielőtt  megszerezte  ezt  a  gyógyszert,  állandóan  hányt,  nem evett,  nagyon letargiás  és
görcsös volt ... most eszik, alacsonyan tartja az ételt, hízik, és bárki, aki körülötte volt, tudja, mennyire boldog. "

- Nos, ha nincs méreg a testében, a gyerek sokkal jobban járna. Valójában nincs értelme a kemót és a sugárzást
az olajjal együtt használni, olyan, mintha ellenszert adnánk a betegnek, miközben mérget pumpálnak az ereikbe.
Olaj csak a legjobb eredmény érdekében. Az orvosoknak ezt tudniuk kell, nem olyan nehéz megérteni, hogy
nem jó ötlet mérget adni a gyerekeknek, amikor nem szükséges. JB

K. 29 éves egyedülálló anya vagyok. A fiam most 8 éves és mérsékelt autizmussal él. Nem cserélném le a mini
-m semmire ezen a világon, kivéve, hogy egy kicsit megkönnyítsem az életét. Arra voltam kíváncsi, hogy más
szülők  is  megkérdezték  -e  Önt  az  olajról?  Vagy  bármilyen  sikertörténet  autizmussal/Aspergerrel?  Ha  úgy
döntenék,  hogy  ezt  az  utat  választom,  milyen  adagot  néznék?  Nagyra  értékelem  az  összes  információt!
Köszönöm. Csalódott anyától és kisfiútól. ”

A. „Az olaj az egyetlen dolog, ami működhet” - mondta Rick, amikor felolvastam neki. Adagolási utasítások és
az olaj előállításával és használatával kapcsolatos egyéb információk megtalálhatók honlapunkon és Rick e-
könyvében. Korábban jó néhány autista gyermeknek segítettem, és ez a gyógyszer csodákat tesz velük.

A gyerekek szeretik ezt a gyógyszert, nem előítéletesek, nem tudják, hogy „valamit rosszul csinálnak”, és a
szülők nagyon élvezik, ha van egy kis időjük önmagukra. A legjobb eredmény elérése érdekében, mint mindig,
szokásos  60  g  -os  kezeléssel  kezdeném,  tabletták  nélkül,  majd  a  gyermeket  fenntartó  adagban  tartanám a
választott mennyiségben hosszú és békés élete végéig. És a gyereknek a videóból pontosan ugyanezt kell tennie,
ha egyáltalán lehetséges. Üdvözlettel: JB

K. A feleségemnek súlyos derékfájdalmai  vannak, mivel  7 hónapos terhes,  és úgy írja le,  mint  egy ideges
rángást, ami rendkívül fájdalmas. Próbáltam körülnézni a honlapodon és itt. Az RSO drámai módon segíti a
fájdalmat?  Van linkje  egy korábbi  témához ebben a témában? Aggódom, ha kodeint  szednek, ártani  fog a
babának

A. Azt kérném, hogy egy kis adag olajat nyeljen be, és helyileg vigye fel a hátára. Végezzen masszázst neki az
olaj és a kendermagolaj keverékével. Igen, jó eséllyel a kodein károsíthatja a babát. Az olaj semmilyen módon
nem árthat és nem is árthat a babának. JB

„Melyik a legfiatalabb személy, akiről tudja, hogy RSO -kezelésben részesül? Van -e gyermekgyógyászati  
protokoll? Míg eddig nem jártunk sikerrel a nagymama véleményében, és meg tudjuk gyógyítani a nagypapát. 2
éves koromban ismeretlen gyomorproblémáim vannak (igen, több mint egy éve „orvosi” kezelésben részesült,
és az összes pirula, krém, krém és Big Pharma főzet sikertelen volt. Most egy fehérje szindróma felé hajlanak.
Nyilvánvaló, hogy Egy 25 kg -os gyermek nem tudja kezelni ugyanazt az adagot, mint egy 175 kg -os férfi,
ezért egyáltalán ajánlja gyermekgyógyászati alkalmazásra? ”Sara

-  A terhes  anyáknak  használniuk  kell  az  olajat,  majd  szüléskor  növelniük  kell  az  adagot.  Szülés  után  az
anyáknak kis adag olajat kell enniük, hogy a gyermek optimálisan fejlődhessen.

Tehát, ha engem kérdez, a legfiatalabb páciensem mínusz nyolc hónapos volt, és még mindig remekül teljesít, ő
a legjobban fejlett gyerek az óvodájában, és hamarabb kezdett beszélni, mint a többiek. Édesanyja használta az
olajat,  mielőtt  megszülte,  és  a  kölyök  is  kapta  az  olajat  hexavaccinával  történő  oltás  után,  hogy
megbizonyosodjon arról, hogy a veszélyes vegyi anyagok a lehető leggyorsabban kiürülnek a testéből.

A kannabiszolaj biztonságos gyógyszer minden korosztály számára. Ha problémái vannak ennek megértésével,
nézze meg, mit tesz az olaj ekcéma vagy pelenkakiütés ellen, majd jöjjön vissza, és mondja meg, hogy soha
nem adna kannabiszt a gyermekének. Tőlem csak annyit hallana, hogy az a szülő, aki nem adna kannabiszt
gyógyszerként  gyermekének,  rosszul  tájékozott,  vagy  pszichopata  szadisták,  akik  élvezik  nézni  mások
szenvedését.

Tudja, hogy az olaj mennyire hatékony a fogfájás ellen? Adna a gyermeknek olajat a fogak növekedésével járó
fájdalom leküzdésére? Szeretnék. Habozás nélkül.
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A gyermekek  adagolása  alapvetően  ugyanaz,  mint  a  felnőtteknél,  amikor  valami  komoly  problémát  kezel.
Kezdje naponta háromszor egy minimális adaggal, hozzászoktatja a beteget, növelje az adagot négynaponként
vagy amennyire kényelmes, és mindig próbálja meg a lehető leggyorsabban bevinni a gyógyszert a betegbe, és
gondoskodjon arról, hogy maradjon. a komfortzónájukban. JB

"Egy ápoló barátja használta a pelenka kiütés 3. szakaszában, egyik napról a másikra!" Alice

- Azoknak, akik úgy gondolják, hogy a gyerekek ne használjanak kannabiszt. Milyen más gyógyszert szeretne
adni  nekik,  ha  nem  ezt  a  legrégebbi,  legbiztonságosabb  természetes  gyógyszert,  amelyet  évezredek  óta
használnak? Vagy nézni fogja, hogy a gyerekek ok nélkül szenvednek minden ekcémától és kiütéstől? Nem
szép dolog ez, mondhatom. Különösen akkor, ha ilyen egyszerű megoldás van ezekre a bőrproblémákra.

Rendben van nézni, ahogy a gyerekei sikoltoznak a fájdalomtól, ha egyszerűen adhat nekik egy csepp olajat, és
fájdalommentesek lesznek? Hm? JB

"Az idegsebész megnézte Spencer legutóbbi MRI -jét, és azt mondta:" A nagy daganat, a tobozmirigyen, és
kétségtelen,  hogy  nagy  daganat  volt,  eltűnt  !!!!  "  Majd  így  folytatta:  „Az  agytörzsi  daganat  teljesen
elmeszesedett !! Nagyon valószínűtlen, hogy nőni fog! ” Ezt követően így szólt: „NEM hiszem, hogy SEMMI
daganat lenne a gerincén, ezek a kis fényfoltok NEM úgy néznek ki, mint a daganatok.”

Megtudtam, hogy Spencer mentális állapota ilyen drasztikusan javult, mert a tobozmirigy daganata ELVT !!! A
neuro  megpróbálta  azt  mondani,  hogy ez  a  kemo,  de  rámutattam,  hogy ez  a  daganat  még mindig  teljesen
változatlan, 30 nappal azután, hogy abbahagytuk a kemoterápiát !! A válasza? - Nos, azt hiszem, szerencsés
gyerek, akinek a daganata MAGICALLY eltűnt !!!

Varázslat? Nem. Chemo? NEM, és ezt be is tudjuk bizonyítani. A kannabiszolajat nem említettem. NAGYON
ragaszkodott ahhoz, hogy azonnal végezzünk újabb MR -t, hogy megerősítsük a véleményét. Azt mondta, hívja
fel irodáját, amikor lefoglaljuk az időpontot az MRI -re. Szóval, tessék, emberek! A neurológus megerősítette,
hogy a KANNABISZ biztonságosan megöli a rákot! ” Corrie

"Tudna az adminisztrátor tanácsot adni, hogy milyen adagot adjon egy 8 éves gyermeknek, akit hazaküldtek
meghalni?" Ricardo

- Kezdje egy kis adaggal, nézze meg, hogyan reagál a gyerek, majd növelje az adagot, amilyen gyorsan csak
tudja. Háromszor egy nap. Általában tele vannak pirulákkal, amikor hazaküldik őket meghalni, ezért először
méregteleníteni szeretné őket, mert nem tudja, mit fog tenni az interakció, általában nem túl szép, amit a halálos
vegyi anyagokkal való interakció végez. De ez azért van, mert az olaj megpróbálja megtisztítani az asztalt, hogy
működésbe léphessen.

Vagy ha nincs vesztenivalója,  akkor is kezdjen nagy mennyiségű olajjal,  és így tegye kontrollált  kómába a
beteget. Valószínűleg ezt tenném, de a szülőkön múlik, hogy melyik kezelési irányt választják.

Annyit tudok, hogy az agresszív betegségeket agresszíven kell kezelni. És azt is tudom, hogy általánosságban
elmondható, hogy minél több olajat sikerül bevinni a páciensbe, és minél gyorsabban teszi meg, annál nagyobb
az esély a sikerre és a túlélésre. De azt is tudom, hogy az adagolási utasításokat okkal említik.

Ha az én gyerekem lenne, tele tölteném őt olajjal, ezt biztosan tudom. A gyerek úszna benne, és valószínűleg
nem engedném,  hogy egyetlen  orvos  is  a  közelébe  menjen.  De ez vagyok én,  és  tudom, mit  kell  tennem.
Üdvözlettel: JB

Kúpok

A kúpok a Rick Simpson olajjal (RSO) áldást jelentenek minden nőnek, aki PMS-sel kapcsolatos problémákkal
küzd, valamint mindenkinek, akinek aranyér, Crohn-betegsége, bél- és bélproblémái vannak, stb. Légzésre és
tüdőbetegségekre  is  kiváló,  influenza  elleni  védekezés.  Nagyon  kellemes,  hosszan  tartó  érzést  keltenek  a
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testben. Még nem láttam senkit, aki ne szerette volna bevenni őket, miután legyőzték kezdeti tétovázásukat. ”
JB

HOGYAN KÉSZÜLJÜK KÉSZÜLÉKEKET?

Olvasszuk fel a kakaóvajat, adjunk hozzá olajat, hozzávetőleg 1-2 g olajat 100 g olvasztott kakaóvajhoz. Ezután
növelje az adagot négy naponta, amíg a beteg körülbelül 0,33 g olajat használ fel minden kúpban.

1 g (teljes súlyú) kúpok gyermekeknek, 2 g felnőtteknek, 3 g (golyók) hüvelyi problémákhoz.

0,01-0,02 g olaj  kúponként  jól  használható  kezdőknek.  Ha valakit  0,05 g -tal  kezdesz egy szupóba, akkor
valószínűleg ő sem fogja érezni, de jobb, ha egy kis adaggal kezdi (azoknak, akik még soha nem próbálták a
kendert stb.). A legfeljebb 0,005 g THC -t általában tolerálják tünetek nélkül vagy alig.

Az igazi RSO nagyon erős, és soha nem lehet tudni, hogy pontosan hogyan reagál a beteg (vérnyomás stb.), De
a kúpok jó módja annak, hogy az embereket megszokják az olajhoz.

A kúpok érdekessége, hogy úgy tűnik, hogy kinyitják a tüdőt és sokkal könnyebbé teszik a légzést mondjuk 20
percen belül  -  ez  egy álom vált  valóra sok COPD -ben vagy asztmában stb.  A betegek pszoriázis,  magas
vérnyomás, Crohn -betegség, PMS görcsök stb.

Más természetes olajokat is hozzáadhat a kúpokhoz, ez attól függ, hogy mire szeretné és mi a célja. Egyszerűen
látogasson el  néhány természetes gyógyászati  oldalra,  és olvassa el,  mit  tesznek a különböző illóolajok,  és
annyit kísérletezhet, amennyit szükségesnek tart.

Ezenkívül a kúpok nagyszerű módja azoknak a betegeknek a kezelésére, akik nem tudják megenni az olajat,
vagy valamilyen okból nem tudják a gyomrában tartani.

Ami engem illet,  a hatásokból  ítélve  az olaj  kúpokban való bevétele  a legjobb és legkellemesebb módja a
kender használatának. Elsőre viccesen hangzik és néz ki, ezt elismerem, de akik próbálkoztak, egyetértenek.
Talán alulról felfelé nyitja a csakrákat, ki tudja, de minden bizonnyal nagyszerű érzés.

A  nők  szívesen  vennék  a  kúpokat  -  segítenek  mindenféle  bakteriális  és  vírusos  fertőzésben,  „partneri
mikrobiológiai információcserében”, allergiában az óvszerre és az azokon használt kenőanyagokra, stb. szint)
hormonális egyensúlyhiány? Üdvözlettel: Jindrich Bayer

„Az RSO -val ellátott kúpok mindenféle hüvelyi problémára is alkalmazhatók, beleértve, de nem kizárólagosan
az élesztőfertőzéseket,  a  HPV -t,  a condylomatát,  a  herpeszet  és  sok más olyan betegséget  vagy fertőzést,
amelyekben nem feltétlenül kell szenvedni. Különösen akkor, ha az olaj használatával ilyen könnyen vigyázni
lehet rájuk. ” JB

„Tudna nekem tanácsot adni, hogy a kenderolaj  biztonságos -e terhesség alatt? Nincs sok információ,  amit
találnék.  A  barátnőmnek  éppen  azt  mondták,  hogy  köldökcisztája  van,  ami  vérrögöket  okozhat  a  baba
halálához. Láttam a kenderolaj hatásait és jótékony hatását, csak nem vagyok biztos abban, hogy biztonságos -e
a terhesség alatt. ” Christine

- Kedves Christine, természetesen biztonságos a használata, a kendert a terhesség alatt és a szülési fájdalmakra
is használták évszázadok óta. Javaslom, hogy készítsen kúpokat, mindegyikben 0,01-0,06 g olajjal (kezdje 1-2 g
olajjal 100 g kakaóvajban). A ciszta néhány héten belül eltűnik, vagy általában. Naponta háromszor, és semmi
gond, az olaj nem árt a babának. Üdvözlettel: JB

„JB,  egyetértek  a  kúppal,  de  milyen  típusú  kakaóvajat  használsz?  Kapjak  finomítatlan  tiszta  fehérítetlen
kakaóvajat? Vajon a kókuszolaj is kúp alapként fog működni? ” Sara

-  Nos,  rajtad  áll,  hogy melyik  márka  vagy típusú  kakaóvajat  választasz.  A kókuszolaj  túl  folyós  lehet.  A
kakaóvaj jobban működik kúp alapként. JB
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„Van valakinek ötlete,  hogyan adhatná valakinek a kenderolajat  egy etetőcsövön keresztül?  Összekevertem
olívaolajjal, hogy ne legyen olyan sűrű, de attól még tartok, hogy eltömíti a csövet. Bármilyen ötletet?" Steven
Havre

- Steven, mindig a legjobb, ha megtaláljuk a hígítatlan olaj beadásának módját, ez a legjobb megoldás. Ha nem
találja  meg  a  módját,  összekeverheti  a  páciens  ételeivel,  és  így  fogyaszthatja.  Igen,  eltömítheti  a  csövet,
mégpedig akkor, ha az olaj sűrű állagú. Néhány olaj sűrű, néhány folyékonyabb. De amikor felmelegíti őket
testhőmérsékletre, elég folyékonynak kell lenniük, hogy ne tömjék el a csövet.

Egy másik módja az, hogy a kúpokban lévő betegeknek kakaóvajjal adják. Ennek ellenére, ha lehetséges, az olaj
fogyasztása a gyógyszer előnyben részesített  módja.  Az olaj  beadásának számos módja van, és ez gyakran
nagyon egyéni, ezért próbálja megtalálni a páciensnek leginkább megfelelő módszert. Üdvözlettel: JB

"Pontosan! Édesanyámat kezeltem, akinek torokrákja van, és egymás után beadtam az etetőcsövön keresztül,
melegítsd fel egy kicsit, és keverd össze kókuszolajjal! Soha nem tömte el a csövet! ” Steve

„A fiamnak adom az etetőcsövön keresztül, amikor nem fogja lenyelni - nagyon forró vizet öntök az olajra egy
csészében, majd eloszlik, majd hozzáadok egy kevés (nem túl sok) hűvösebb vizet, hogy nem túl forró, majd
öntsük a csőbe. Elég jól működik, bár néha az olaj kissé kibéleli a csövet, de soha nem volt eltömődve. A titok,
hogy leöntjük, amíg még nagyon meleg van. ” Angela

- Tudom, hogy szörnyen hangzik, de egy kis coca -cola a csövön keresztül, hogy öblítse le, miután viszkózus
dolgokat adott be, vagy általában csak a dugulások tisztítására, jól működik. Régi RN készenlét. ” Ellen

Műtét vagy olaj?

"Soha nem vennéd a cicámat, ha le tudom nyelni az RSO -t !!" Chloe

„Az a gondolat, hogy az emlőrák„ százalékos kockázat ”, teljes hazugság. A valóságban mindenkinek rákos
mikrotumor  van  a  szervezetében,  nekem  is.  A  rák  nem  olyan  betegség,  amit  csak  úgy  "kapsz",  mintha
véletlenszerűen ütne a villám. Ezt napról napra, étkezésenként kell „kezelnie” vagy „megelőznie” egy olyan
életmódválasztással,  amely  magában  foglalja  a  D-vitamin-kiegészítést,  a  táplálkozást,  a  szuperételeket,  a
zöldségleveket,  valamint  a rákot okozó vegyi anyagok és sugárzás elkerülését.  Tehát  amikor egy orvos azt
mondja,  hogy  „esélye  van”  a  rákos  megbetegedésre,  arra  utal,  hogy  nincs  kontrollja  a  rák  felett,  és  ez
egyértelmű hazugság. Más szóval a rákos csalódás. ”

-  Ha  „esélye”  van  rákos  megbetegedésre,  egyszerűen  kapja  el  az  olajat.  Ez  sokkal  egészségesebb  és
biztonságosabb megoldás. ” JB

„Tekints a rákra vagy más súlyos betegségre, mintha tűz lenne. Minél nagyobb a tűz, annál több erőre van
szüksége az oltáshoz.

Tehát  inkább  használna  száz  vödör  vizet  (RSO)  vagy  egy  pohár  vizet  (más  típusú  olaj),  ha  a  saját  háza
lángokban áll?  Vagy szeretné látni  a  hivatásos  tűzoltókat,  akik segítenek ebben? Én ezt  preferálnám,  de a
jelenlegi tűzoltóknak, azaz orvosoknak még csak vizet sem szabad oltaniuk ezekből a tüzekből,  és azt sem
tudják, hogyan kell használni azt a sok évtizedes indoktrinálást, agymosást és a kannabisz használatának hiányát
követően. orvosság.

Van értelme az Ön számára, hogy valaki szakértő tűzoltókat küld a város nagy tűzére, és nem engedi, hogy
vizet használjanak, vagyis a tűz elleni küzdelem legalapvetőbb és hagyományos formáját? Nem nekem. De
mégis, pontosan ezt tették a hatalmon lévők a mai orvosi rendszerrel.

Sok  tűz,  nincs  víz,  azaz  sok  pluszmunka  a  tűzoltóknak/orvosoknak,  akik  nem  tudják  a  lehető  legjobban
elvégezni a munkájukat. Nem így kellene, azt hiszem. A munkájukhoz a legjobb felszereléssel és a legjobb
eszközökkel kell rendelkezniük, nem igaz? Ezt tenném, ha én lennék a menedzserük/kormányuk. Van valami
baj, ha így nézzük? Nem hiszem. ” JB
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PMS, menopauza

„Ez az egyik dolog, amiért  a kender és különösen a kenderolaj  a legjobb, bár nincs. Egyszerűen nem talál
semmit,  ami  jobban  vagy jobban  segíthet,  mint  a  kender.  Segít  helyreállítani  a  hormonális  egyensúlyt,  és
eltávolítja  az  agresszió,  a  hangulatingadozás  stb.  Élét.  Segít  enyhíteni  a  menstruáció  előtti  fájdalmat  és
görcsöket, a kellemetlen érzéseket, a szorongást stb.

Ha azt látnám, hogy egy nő furcsán kezd viselkedni a PMS-hez kapcsolódó hormonális egyensúlyhiány miatt,
azonnal kendert adnék neki a rendelkezésre álló módokon vagy formákban. Nem látok okot arra, hogy miért
kellene  bárkinek  is  feleslegesen  szenvednie.  Arról  nem  is  beszélve,  hogy  amikor  valaki  szenved,  akkor
körülöttük  mindenki  szenved,  amit  bárki  is  megbirkózhat  egy  menstruáció  előtti  nővel.  Megenném,  hogy
megegye  az  olajat,  kúpban  használja,  és  nem hanyagolnám el  a  hasán  és  hátán  történő  helyi  használatot.
Tetszeni fog neki, mert eltávolítja a fájdalmat és javítja a bőrét ezen a részen. Én is szívnék vele egy kis olajat,
hogy tudja, hogy „nincs egyedül”, és hogy valakit érdekel.

A kender  esetében  a  menstruációnak  nem kell  frusztráló  és  kellemetlen  élménynek  lennie  minden  érintett
számára. ”JB

K. A francba, JB ... remekül teljesített, az ösztrogén elleni oltásokig. Halálosan beteggé teszik.

A. Meglepetés, meglepetés, Valerie. Jelenleg a „Maradj távol az orvosoktól” a játékszabály. Nem élvezetből
mondjuk, ez a valóság. A betegek általában jól járnak az olajjal, amíg az orvosi szakértők beavatkoznak, és fel
nem  csavarják  néhány  szükségtelen,  rendkívül  alternatív  és  kísérleti  kémiai  gyógyszerrel.  Tehát  amíg  az
orvosok nem tanulják meg megfelelően használni ezt a gyógyszert, addig valóban a legbiztonságosabb távol
maradni  tőlük  (persze,  ha  a  körülmények  ezt  lehetővé  teszik).  Nincs  szüksége  a  lövésekre,  a  lehető
leggyorsabban annyi olajat kell lenyelnie, amennyit csak tud, hogy megszüntesse a korábbi orvosi kezelések
okozta károkat, és uralkodni tudjon állapotán. Ha az olaj nem segít, nagyon valószínűtlen, hogy valami más
segítene. JB

Testtömeg szabályozás

„A kender olaj kiváló méregtelenítő, és nem szokatlan, hogy a túlsúlyos emberek sok kilót fogynak kezelésük
alatt. Ez majdnem olyan, mintha az olaj tudná, hogy mit kell mérnie, és idővel el fogja hozni a testét erre a
szintre.  Saját  esetemben  az  olaj  körülbelül  30  kilót  vett  le  rólam,  de  láttam,  hogy  sokan  sokkal  többet
veszítenek.

Amikor kenderolajat fogyaszt, az nem olyan, mint a diéta. Annyit ehetsz, amennyit csak akarsz és amit akarsz.
Úgy tűnik,  hogy az olaj  természetesen  visszafogja  a  túlsúlyos  emberek étvágyát,  és  nem tudok jobb vagy
biztonságosabb módot a fogyásra. Ezenkívül serkentheti a súlygyarapodást igénylő személy étvágyát.

Pontosan úgy van, ahogy mondtam, az olaj vissza akarja hozni a testét egészséges testsúlyba, függetlenül attól,
hogy alulsúlyos vagy túlsúlyos. Ha valamilyen diétát szeretne folytatni, akkor ezt választhatja, de én például
nem szeretném, ha állandóan nyúlételeket fogyasztanék.

Ráadásul  az  én  koromban  igazán  nem  találok  örömet  mindenféle  gyakorlat  elvégzésében,  így  ha  fogyni
szeretnék,  ez  nem lenne  lehetőség.  Ha szeretnék  leadni  néhány  kilót,  tudom,  hogyan kell  ezt  diéták  vagy
testmozgás nélkül megtenni, és most te is tisztában vagy vele, hogy ezt hogyan tudod megvalósítani. Amint ez a
csodálatos  olaj  rövid  időn  belül  elérhetőbbé  válik,  azok,  akik  jelenleg  túlsúlyosak  vagy  alulsúlyosak,
valószínűleg nem maradnak sokáig. A túlsúly korai halált okozhat, ezért ha pár kilót pluszban hord, most már
tudja, hogyan kell kezelni a problémát.
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Komolyan gondolod, hogy edzés nélkül le tudja venni a túlsúlyt?

Igen, a kenderolaj edzés nélkül képes lefogyni, és élő bizonyíték vagyok. Ha leveszem az ingemet, úgy nézek
ki, mint aki nagyon sokat dolgozott, és a testem a megfelelő súlyú a magasságomhoz képest.

Fiatalabb koromban sokat úsztam, de most, hogy elvesztettem a túlsúlyt, amit hordtam, újra láthatod az összes
hasizmomat. Még szerelmi fogantyúim sincsenek, csak egy -egy izomszalag mindkét oldalon, és nem csinálok
semmilyen gyakorlatot. Ha te is ugyanezt szeretnéd megtapasztalni, akkor csak követned kell a példámat, és
hamarosan a tested úgy fog kinézni, ahogy kellene. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

„A fiam Simpson olajat  használ a Crohn -jához, de hallom, hogy segíthet a fogyásban. Ha igen hogyan? ”
kristály

- Igen, megenheti az olajat, és le fog fogyni, ha túlsúlyos, és hízni fog, ha alulsúlyos. Ne kérdezd, miért, ne
kérdezd, hogyan lehetséges, nem tudom a választ. Egyszerűen előfordul. 50 kilót fogytam magamtól az olajon,
és  hidd  el,  mindent  megtettem,  hogy  cáfoljam  Ricket.  De  kudarcot  vallottam,  és  az  olaj  az  izmaimat  is
visszatartotta. Furcsa volt és nehéz elhinni, elismerem. De nem bánom, hogy ezt a súlyt egy csepp verejték és
edzés  nélkül  fogytam  le.  Valójában  nagyon  élvezetes  volt,  és  nem  bántam  a  jó  alvást,  amely  az  olaj
használatának egyetlen figyelemre méltó mellékhatása volt. JB

Szorongás, paranoia

„Úgy gondolom, hogy a szorongás és a paranoia a gyógyszer használatával jelentősen csökkenthető lenne, ha a
rendszer leállítaná az emberek letartóztatását a használat miatt. Amikor elkezdem az olajjal való kezelést, azt
mondom a betegeknek: „Ha az olaj álmosít, ne harcoljon ellene.”

Vannak, akik aggódni kezdenek, miközben megpróbálják leküzdeni ennek a gyógyszernek a pihentető hatását,
amikor valóban el kell pihenniük, és nem kell harcolniuk ezek ellen. Sok kenderfajta nagyon kicsi a szorongást
okozó potenciállal,  de vannak olyan törzsek, amelyek igen.  Ha a betegek kényelmetlenül  érzik magukat az
olajtól, amelyet ilyen esetekben használni próbálnak, gyakran azt tanácsolom nekik, hogy a gyógyszert olyan
törzsből készítsék, amely kevesebb problémát okoz.

Ha ennek a gyógyszernek a használata csak legális lenne, biztos vagyok benne, hogy ez nagymértékben elvenné
a használattal kapcsolatos szorongást. Ezenkívül egyes törzsek több szorongást okozhatnak, mint mások, így ha
ilyen érzéseket tapasztal,  egyszerűen a törzsek cseréje kiküszöbölheti a problémát. Sokan úgy találják, hogy
olyan anyagok használata, mint az étcsokoládé és a cayenne -i bors, meglehetősen hatékonyan segít csökkenteni
a  szorongást  és  a  pulzusszámot.  Ennek a gyógyszernek a  használatakor  a  legfontosabb dolog az,  hogy ne
feledje, hogy ez a legbiztonságosabb gyógyszer a földön.

Ennek az anyagnak a használata nem árt, és ha a páciens szorongást tapasztal, azt gyakran maguk a betegek
okozzák,  mert  minden  ok  nélkül  feldobják.  Vagy  gyakran  a  gyógyszergyógyszerek,  amelyeket  a  beteg
szükségtelenül próbál lenyelni, olyan problémát jelenthetnek, amely szorongásos tüneteket okozhat nekik. De
ez  a  legtöbb  esetben  könnyen  orvosolható,  ha  egyszerűen  leszáll  ezekről  a  káros  vegyi  gyógyszerekről.
Ezenkívül  van egy természetes  anyag, amelyet  szervezetünk termel,  citikolin  néven,  amely feltételezhetően
hatásos a szorongás kezelésére is. Azt mondják, hogy a citikolin 70 országban kapható, így ha csak internetezik,
akkor nem lesz nehézsége, hogy megtalálja, amit keres.

Beletelik egy kis időbe, amíg megszokja a kenderolaj hatásait, és a kezdők szorongást tapasztalhatnak. De rövid
időn belül a többség kényelmesen fogja használni a használatát, és a szorongás csak elmúlik. Valójában, amint a
betegek hozzászoktak az olaj hatásaihoz, gyakran nevetnek azon, ahogy az elején annyira megijesztette őket.

Elég gyakran fordulnak hozzám olyan betegek, akik sativa törzset használtak a gyógyszer előállításához,  és
gyakran az erős sativa hatásai szorongást okozhatnak. Ez továbbra is megtörténik annak ellenére, hogy sokszor
kijelentettem, hogy az ilyen törzseket nem szabad használni, mert túl energizálnak.
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Nem akarja, hogy a beteg energiát kapjon, erős nyugtató indikát kell használnia, hogy segítsen neki pihenni és
gyógyulni alvás közben. Gyűlölöm látni, hogy az emberek időt és pénzt pazarolnak arra, hogy rossz törzsekből
olajat  állítsanak elő,  de gyakran ez történik,  ha utasításainkat  nem tartják  be.  Egy kis erőfeszítéssel  biztos
vagyok benne, hogy jó gyógyászati fajtákat tudunk kifejleszteni, amelyek egyáltalán nem okoznak szorongást.
Ez azonban nem valósítható meg a megfelelő módon, amíg nincs szabadságunk a szükséges egyszerű kutatások
elvégzésére. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Depresszió

„A sativa és az indica törzseket egyaránt hatékonynak találtam a depresszió kezelésében. Ennek ellenére ritkán
használok sativa törzseket az emberek kezelésére energizáló hatásuk miatt. A hozzám forduló betegek többsége
súlyos betegségben szenved, és nem szeretném, ha a gyógyulási folyamat során energiát kapnának.

Úgy gondolom, hogy az alvás és a pihenés, amelyet egy jó indicaolaj biztosít, a leghasznosabb az egészségügyi
állapotok túlnyomó többségében. A jó indica fajtából származó olaj nagyon hatékony a depresszió kezelésében,
és gyakran nagyon rövid idő alatt kiküszöböli ezt a problémát. A legtöbben, akik hozzám fordultak, depressziós
állapotban voltak más körülmények miatt, amelyekben szenvedtek. Amikor az állapotot meggyógyítják vagy
kordában tartják,  az általuk tapasztalt depressziós állapot csak elmúlik.  ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb
gyógynövény

Szklerózis multiplex (MS)

Milyen tapasztalatai vannak a szklerózis multiplex gyógyításával kapcsolatban? Sokan már tudják, hogy a 
kender segíthet, de nem tudják, hogyan kell használni.

„Nemrégiben  jelentést  kaptunk  egy  hölgytől,  aki  SM-ben  szenved,  és  egy  éve  két  uncia  jó  minőségű
kenderolajat fogyasztott be az állapota miatt. Az olajkezelés hatása nagyon sikeres volt, és annak ellenére, hogy
az elmúlt  évben nem fogyasztott  olajat,  továbbra is jó egészségben van. Tapasztalataim szerint a szklerózis
multiplex gyakran gyógyítható,  de azoknak az embereknek,  akik évek óta szenvednek ezzel  a  betegséggel,
időbe  telik,  amíg  a  betegség  okozta  károkat  helyre  kell  állítani.  Sok  SM  -es  beteg  kendert  szív,  hogy
megkönnyebbüljön, de a kender ilyen módon történő használata nem gyógyítja meg őket, és a betegség tovább
fog fejlődni.

Az egyetlen módja annak, hogy hatékonyan kezeljem az SM -t és az ezzel a betegséggel kapcsolatos károkat, ha
rendszeresen beveszem az olajat mindaddig, amíg meg nem gyógyul vagy kontroll alá nem kerül. Ha MS -ben
szenved, tegyen magának egy szívességet, és próbálja ki ezt a gyógyszert. Az élet állítólag az életről szól, nem
pedig  a  szenvedésről,  akkor  miért  engedheti  meg  a  beteg,  hogy  ez  az  állapot  tönkretegye  az  életét,  ha
hatékonyan kezelhető? Ismerek ilyen rendellenességben szenvedő betegeket,  akik már nem tudtak rendesen
járni, de csak néhány hét olajfogyasztás után ismét normálisan tudtak járni. Az SM csak egy a sok olyan állapot
közül, amelyek orvosok szerint nem gyógyíthatók, ehelyett azt mondják nekünk, hogy csak a tüneteket tudják
kezelni,  miközben maga a betegség továbbra is megteszi hatását. Ha be akarja bizonyítani orvosának, hogy
téved, próbálja ki az olajat, és kezdjen el élni a változásért, és amikor megteszi, Biztos vagyok benne, hogy
rájön, hogy a fehér kabátos srác nem mindig tudja a választ. ” Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Függőségek
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„Nemrégiben megfigyeltem, hogy egy végtelenül beteg morfiumfüggő daganatos beteg kikapcsolja a„ hideg
hideg ”morfiumot. Miután elhagyta a morfiumot, éhes lett; már nem volt székrekedés; nagyon mélyen aludt, és
a fájdalmát sokkal jobban sikerült kontrollálni.

Ismét koherens lett. ELKÉPESZTŐ. Ha magam nem láttam volna ezt a 180 fokos változást, SOHA nem hittem
volna. Soha nem voltam marihuána-párti, de ez a személyes megfigyelés hívővé tett. ” Janice

„Egy dolgot vettem észre, hogy már 3 hónapja szedem az RSO -t, szinte megszabadult az alkohol iránti vágytól.
Régebben minden este ittam egy -két italt, de most ritkán akarok inni, és amikor igen, nem iszok annyit, azt is
észrevettem, hogy a nadrágom sokkal lazább volt.  10 kilót  fogytam. Az egyetlen dolog, amivel kevesebbet
foglalkozom, az az alkoholfogyasztás.

Még mindig ugyanazt eszem, és éjszakánként rágcsálom a vegyes diót, sütit stb., Amikor megvan a pogácsa, és
lehet, hogy többet is eszek, mint az olaj előtt. Igen, az olaj éhes lehet.

Tehát vagy az alkohol hiánya, vagy az olaj miatt 10 kg -ot fogytam 3 hónap alatt. És nem voltam túlsúlyos, 5
'10 "és körülbelül 198 kg. Fiatalabb koromban körülbelül 186 font voltam és fitt. Most 187 fonton vagyok,
utoljára ellenőriztem. Akárhogy is, az olaj vagy az alkoholhiány miatt fogytam. Csak boldog mellékhatás. ”
Scott

„Az ópiátok székrekedést, hányingert okoznak, nehéz megszerezni a megfelelő adagot a hatékony enyhítéshez.
„Nyájassá” tesznek engem, nem teszik biztonságossá a vezetést, tovább és tovább. A marihuána nem. Eleget
mondott." Fred

„15 éves  opiát  -függőség,  amelyet  az  olaj  gyógyít.  Nem próbáltam volna  ki,  ha nem Rick.  Tehát  azt  kell
mondanom,  hogy valóban az  életemmel  tartozom neki,  így  most  az egyik  legnagyobb támogatója  vagyok.
Mindig dohányoztam, de ez soha nem segített  a fájdalomtól, amit a tabletták szedése okoz. Csak annyiszor
akartam meghalni, mert már nem én voltam a felelős az életemért. Az RSO miatt mondhatom. NEM morfin,
oxi, perc, vic, vagy szuboxin fogyasztom ... ez leszedett mindenről !!!!! És 40 éves vagyok, újra 20 évesnek
érzem magam. Az ízületi gyulladásom, amit minden reggel úgy éreztem, most ELMÚLT. Tízszer vettem be az
olajat belsőleg, és újra elkezdődött az életem. Nincsenek szavak, amelyek kifejezik, mennyire hálás vagyok. Ha
tablettát  szed,  akkor  kezdje  el  az  éjszakai  olajbevitelt,  hacsak  nincs  egy  hete  alvásra,  akkor  ezt  az  utat
választanám. Pm, ha kérdésed van. " Rebecca

„A kannabisz több mint 158 évvel ezelőtt, több mint 30 évnyi függőség után kiszabadított Benzo -ból, nélküle,
ha úgy folytatnám, mint én, most halott lettem volna…” Phil

"Kihagytam minden fájdalomcsillapító gyógyszert, és most már tudok működni - bárcsak többen bíznának a
természet erejében!" perel

Alvás, álmatlanság

„Ami az álmatlanságot illeti,  nincs jobb, mint egy jó indica törzsből előállított,  megfelelően előállított  olaj,
amely biztosítja az ember számára a szükséges alvást. A fejsérülésem hatására a legjobban úgy lehet leírni,
hogy  a  hangvilla  megőrült  a  fejemben.  Ez  a  magas  hangzás  lehetetlenné  tette  az  alvást,  és  nem  tudtam
megszerezni  a szükséges pihenést.  Az orvosi rendszer sokféle gyógyszert  adott  nekem erre az állapotra,  de
semmi sem működött. Gyakran szörnyű mellékhatásaim maradtak ezeknek a gyógyszereknek a használatából,
amelyek nagyobb szorongást okoztak nekem, mint az általam szenvedő állapot.

Azt tapasztaltam, hogy csak a kenderfüstölés lehetővé tette számomra, hogy többet pihenjek, mint az orvosi
rendszer által adott tabletták. Aztán amikor elkezdtem bevenni a kenderolajat, még nagyobb megkönnyebbülést
kaptam, és nem volt szokatlan számomra, hogy nyolc -tizenkét órás zavartalan alvást kaptam.

Az olaj  bevétele  előtt  évekig fáradtabban keltem fel,  mint amikor lefeküdtem, és nagyon keveset pihentem
éjszaka. Aztán hirtelen az olaj bevétele után reggel jól kipihenten és felfrissülve kezdtem ébredni.
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Ahogy sokan öregszünk, elkezdünk alvási problémákat tapasztalni, és ez nagyon káros hatással lehet általános
egészségünkre és jó közérzetünkre. Az orvosok adhatnak altatót, de ha tényleg tudná, miből készültek, kétlem,
hogy a testébe szeretné.

A jó éjszakai alvás nem valami kellemes dolog, ez elengedhetetlen, ha aktív és egészséges akarsz maradni, és
nincs jobb a kenderolajnál, hogy a szervezeted megkapja a szükséges pihenést. ” Rick Simpson, Kender: A
legtöbb gyógynövény

„Aaryn: Azt hiszem, egy kicsit túl nagy darabot ettem ... de ez nem rossz! Talán éppen itt az ideje aludni.

- Milyen volt az alvás, Aaryn? JB

Aaryn: Remek! Még pihenek! Azt tapasztalom, hogy már segít a depressziómon és a szorongáson. Az olaj
megnevettet, lol.

Volt itt  egy másik páciensem, akinek megmutattam, hogyan kell elkészíteni az olajat,  és ő is szorong. Ő is
nevetett. Nagyon jó volt.

Az elmúlt 2 napban naponta négyszer eszek egy rizs méretű mennyiséget, és ritkábban kellett belélegeznem a
gyógyszert, és minimális fájdalmaim vannak. ”

- Így kell kinéznie a súlyos betegségek kezelésének, nem? A beteg alszik, felfrissülten ébred, sokat nevet magán
és az egész helyzet ostobaságán, nem tapasztal stresszt, szorongást vagy a vegyi gyógyszerek mellékhatásait
stb. Én személy szerint biztosan nagyon szeretném. ” JB

„Többször  is  kenderolajon  vagyok,  és  soha nem aludtam ilyen  jól,  vagy nem éreztem magam ilyen  jól  ...
Köszönöm Rick Simpson & JB, hogy eljuttatták az üzenetet,  hogy ez a növény minden elképzelhető csodát
tesz !! Csináljátok csak emberek és győződjetek meg róla !! Ez az egyetlen módja annak, hogy valódi hívővé
válj, higgy nekem !! ” Val

- Köszönöm, Val. Igaz, hogy semmi sem múlja felül a személyes tapasztalatokat arról, hogy mire képes az olaj.
Ha kipróbálja, például égési sérülés vagy szúnyogcsípés esetén, és a viszketés és a fájdalom másodpercek alatt
elmúlik, mindenki elmondhatja, amit akar, és tudni fogja, hogy elmondhatja, amit akar, de az olaj továbbra is a
legjobb gyógyszer. És érdemes lesz otthon egy vödör, hátha valami történik.

Nem kell bíznod egy szavunkban sem, csak készítsd el az olajat, keress valakit, akinek égési sérülése, bőrrákja,
cukorbeteg fekélye van, majd alkalmazd helyileg és nézd meg, mi történik. Aztán ne feledje, hogy ugyanez fog
történni a testében is, amikor lenyeli az olajat, és ez körülbelül minden, amit tudnia kell. JB

„Vannak, akik egyszerűen tudatlanok és félnek ... Rick Simpson miatt magam is jelentősen le tudtam szedni a
fájdalomcsillapító szereimet, úgy értem, hogy 60 mg OxyContin 3 -at vettem be reggel és 3 -kor lefekvéskor, és
szedtem. több mint 8 éve ... Szar volt!

Most, hogy elkezdtem az olajat, csak 1 -et veszek be délután 1 -t! Beszélj csodáról, legalábbis én így látom! Az
orvosok azt mondták, hogy soha nem fogok tudni lemenni, vagy nem tudom abbahagyni a szedését. Fiú, "Rick
Simpson" és én bebizonyítom, hogy az orvosaim tévednek.

Én csinálom, és jobban érzem magam, mint amikor az átkozott méregtablettákat szedtem! Annak ellenére, hogy
ilyen nagy adag OxyContin -t  kaptam, még mindig fájdalmat  éreztem nap mint  nap,  nem aludtam és nem
ettem ...

Ma fájdalommentes vagyok, rendesen alszom és többet eszem! És nem hagyom abba a törekvésemet,  hogy
leszokjak ezekről a tablettákról, remélem, mire egy hónapig az olajon szedem, teljesen leállok! Sok szerencsét
kívánok! ”Nancy

Valójában  skizofréniában  szenvedek,  és  orvosi  kannabiszt  használok  az  állapotommal  kapcsolatos
mellékhatások, például szorongás és álmatlanság ellen. A gyógyszer működik, amióta gyakoribb gyógyszeres
kezelésbe kezdek, képes vagyok aludni, amit korábban nem tudtam.

112



A RÁK GYÓGYÍTÁSA: A RICK SIMPSON PROTOKOLL

Sok tünetem akkor jelenik meg, ha nem alszom. Soha nem tapasztaltam hangokat kannabisz használata közben,
úgy érzem, ez valóban megvéd bennem ... - Jose

- Egyetértek, Jose, az alváshiány sok lelki állapot oka. Teljesen logikus, hogy ha valaki nem aludt eleget, nem
érzi magát olyan jól, mint tízórai frissítő alvás után az olaj elfogyasztása után. JB

„Minél nyugtatóbb, annál jobb. Este lefekvés előtt használom, és működik. Most 8 órát alszom egyenesen. A
pihenés volt a legjobb dolog számomra. A 80% -os vagy nagyobb erő eltart egy darabig, amíg megszokod, de el
fogod  érni.  Kezdje  0,01  ml  -rel  az  utasítás  szerint,  és  onnan  haladjon  felfelé.  Próbáltam  egy  0,025  -ös
indítással ... legközelebb csak a 0,01 ml -t vettem be. A 0,025 ml 10 órára a kanapéra tett. Legyen óvatos, de ne
felejtse el bevenni. Mint mondtam, az éjszakai idő a számomra megfelelő. Napközben és éjszaka pihenhet. ”
János

„Olajat adok a vőlegényemnek (Jason), de nem veszik sokat, és ez nagyon fárasztja. A nap nagy részét alszik.
Egy -két napra leveszem róla, hogy lássam, milyen változásokat hoz ... akkor talán adj neki egy apróságot, mint
1/2 szem rizs (legalábbis ezt olvastuk) gyorsan nekiütközünk. ” Jason

- Jason, az álmos érzés rendben van, és azt akarod, hogy a beteg a lehető legtöbbet aludjon. A nyugtató hatás
néhány héten belül elmúlik, de nem semmi nemkívánatos, éppen ellenkezőleg. Üdvözlettel: JB

Kérdés: Csinálok ma egy olyan férfit, akinek a fehér köpenyes azt mondta, hogy két hete van hátra, és nem
tudnak többet tenni érte. Remélem hamarosan jó hírekkel szolgálhatok mindenkinek. Próbálja rávenni őt arra is,
hogy  hagyja  abba  a  dohányzást,  és  változtasson  étrendjén,  és  így  tovább,  hogy  esélyt  adjon  az
immunrendszerének a harcra. Köszönjük Ricknek és JB -nek a tudását és az igazi gyógymódot.

V: Dave, hadd dohányozzon, nincs különbség, ha megeszi az olajat. Ezenkívül sokat fog aludni, úgyhogy sokat
fog dohányozni.

Ami az étrend megváltoztatását  illeti,  nos, ésszerűen, de nem drasztikusan kell  változtatnia,  hadd egye azt,
amihez kedve van. Nem feltétlenül kolbász, de valami ésszerű, Növelje szervezete pH -ját, mindennap két alma
magjait egye meg. A legfontosabb, hogy a lehető leggyorsabban minél több olajat kapjunk belé. Még mindig
van  esély.  Kombinálja  az  olaj  fogyasztását,  a  kúpokat,  a  párologtatást  és  a  helyi  felhasználást  a  legjobb
eredmény érdekében.  Még ha nem is sikerül,  akkor a végsőkig maximális  életminőséget  fog élni,  és ez is
nagyon fontos. Biztos vagyok benne, hogy több mint két hét lesz, de majd meglátjuk.  Az orvosoknak nem
mindig van igazuk a jóslataikkal, amikor az olaj szóba kerül. Üdvözlettel: JB

„Nagyon mélyen alszom, és tovább,  mint  általában.  Ha felkeltem,  nagyon kipihentnek érzem magam, nem
vagyok ideges, mint a dohányzáskor. ” Terry

„Jól alszom és álmodok, de zavartan ébredek. Órákba telik,  mire bekapcsol,  majd sokáig tart.  Minden este
használom. Eltávolítja az ízületi gyulladást és aludni hagy. ” Katherine

„Rákom és alvási apnoém van. Nem csak elképesztően alszom, nem ébredek fel a hőhullámoktól. Ez áldás. ”
Stephanie

- Olyan érzés, mint boldogan meghalni! Mal

„Az elmém nélküle  olyan,  mint  egy New York -i  forgalmi  dugó.  Ezzel  megkönnyíti  a  zen  kert  állapotát,
miközben normál szinten működik. ” Andris

„20 éve van alvászavarom, az RSO olaj  segített  először  elaludni,  és ébredés után fájdalommentes  vagyok!
Hurrá!" Bonnie

„Van egy porckorongsérvem, amely megnyomja az ülőidegemet, és erős fájdalmat okoz a hát alsó részéről a bal
lábamon a lábujjamig.  Négy óránként  3 ibuprofent  vettem be,  csak hogy felkeljek  az ágyból  és  járhassak.
Majdnem  két  hete  elkezdtem  szedni  az  olajat  fájdalom  és  gyulladás  ellen.  Most  már  nincs  szükségem
ibuprofenre,  jobban alszom, mint valaha, munkatársaim véleményezték a jobb hangulatomat és az általános
boldogságomat. JÓL ÉRZEM MAGAM!" Jennifer
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14 hete gödrömnek adtam olajat 4 hete rák ellen. Néha kissé „megrándul” és részeg lesz, ha túl sokat adok neki,
de amikor a nyüzsgés elmúlik, úgy alszik, mint egy kölyök.

Nem volt hajlandó állatorvost szedni, ezért kaptunk helyette olajat. Még korai napok, de rögzítem a fejlődését.
Körülbelül egy hétbe telt, mire megszokta az olajat, és ismét étvágya lett. Féltékeny vagyok, hiszen ebben a
szakaszban csak az olajat engedhetjük meg magának Szeress mindenki szép történeteit! ”

„Szociális fóbiám van (jobb, ha szociális szorongásos zavarnak nevezik), depresszióm és álmatlanságom van.
Soha  nem  vettem  be  az  olajat,  mert  nem  találom  itt,  ahol  élek,  és  magam  sem  tudom  termeszteni  és
kitermelni ... de körülbelül tízszer dohányoztam, úgy éreztem, hogy az első alkalom után most alszom, amikor
fáradtnak érzem magam, volt egy „egész életemben nem depressziós” hónapom, soha nem éreztem magam
ilyen boldognak (nincs depresszió), és ezzel a vitalitással még a legerősebb gyógyszereket is szedtem (ami más
egészségügyi problémákhoz vezet ) ezért a szociális szorongásom (fóbia) is jelentősen csökkent, és nem kellett
„magasnak” lennem ahhoz, hogy ezt  érezzem,  ha dohányoztam 1 vagy akár 2 nappal  azelőtt,  hogy ki kell
mennem és beszélnem kell másokkal , maradjon nyilvános helyen (amit ez a rendellenesség lehetetlenné tesz),
MOST CSINÁLTAM EZT, újra „normális emberként” éreztem magam elevennek, ezt semmilyen gyógyszer
nem tette  meg.  Az  a  baj,  a  törvények,  a  gyógynövény  elsőbbsége,  valamint  a  társadalmi  előítéletek  és  a
növényről  való  tudatlanság  miatt  már  nem is  dohányozhatok,  nem akarok „magasra”  emelkedni,  csak újra
szeretnék élni az élet korlátozó kérdései nélkül, emberek, akik hozzám hasonlóan élnek valamilyen fóbiával és
más rendellenességekkel, és szerintem az olaj lehet a megoldás. ” Pablo

"Megkérdezheted  Ricket  vagy JB-t,  úgy találtuk,  hogy 20-30% sativa  termék  használata  az  egyik  legjobb
kombináció a szorongással kapcsolatos problémákra." Brewster

-  Szeretünk  indica  domináns  sativa  keresztekkel  dolgozni,  legalább  20%THC-val,  pontosan ezek  miatt.  A
legjobb olajok hatása rendkívül erős és nyugtató, ugyanakkor eufórikus és még jobb afrodiziákum. Ha ilyen
hatású gyógyszert ad a betegnek, szinte biztos lehet benne, hogy élvezni fogja a szedését. Ki ne tenné? Jól
alszol, kipihenten, eufóriában ébredsz fel és vágyad van arra, hogy boldoggá tegyél valakit. Kinek ne tetszene
ez? JB

„Nagyra értékelem, ha minden nap tanulok az RSO -ról, és arról, hogy mit tett az emberekért/ állatokért. Ha ez
az olaj azt teszi, amit mondanak, akkor a legmagasabb hegyről kell hallani - nem pedig lecsendesíteni. Nincs
személyes tapasztalatom vele, de ha én vagy bárki, akit érdekel, rájöttem, hogy szükségünk van rá.

Közben annyi hozzászólást olvasok, amennyit csak tudok. Még nem olvastam olyan bejegyzést, amely így szól:
„Köszönöm Rick Simpson - teljesen megköveztem, jó volt, haver.”

- Köszönöm a támogatást, Debbie Nolan, biztos vagyok benne, hogy hamarosan írni fog egy bejegyzést, amely
pontosan ezt fogja mondani. Azt az érzést a testben, amikor a megfelelő RSO adagot fogyasztja, csak „nagyon
jónak” lehet nevezni. Vagy rendkívül menő. Vagy talán elképesztően menő. Ez az egyik legkellemesebb érzés,
amit átélhetünk, nagyon természetes, nyugtató és megnyugtató.

Mint mondjuk, a legjobb olajok lenyeléskor nagyon nyugtató, ugyanakkor euforikus hatást fejtenek ki. Tehát jól
alszol, majd vihogva ébredsz, mint egy gyerek. És amikor jól alszol, és vihogva ébredsz fel, akkor nagyobb
valószínűséggel érzed magad jól és kipihentnek, mint amikor nem alszol jól, és nem ébredsz fel kuncogva. És
ha jól érzi magát és kipihent, a teste logikailag meggyógyul és jobban teljesít. Nincs rakéta tudomány, mint
mindig a kannabisz gyógyszer esetében. JB

„Bár az endokannabinoid rendszer sokféle biológiai folyamatot érint (például étvágyat és alvást), a szakértők
úgy vélik, hogy általános funkciója a homeosztázis szabályozása.

A homeosztázis minden élőlény biológiájának kulcsfontosságú eleme, és legjobban a túléléshez szükséges stabil
belső  feltételek  fenntartásának  képességeként  írható  le.  A  betegség  egyszerűen  a  homeosztázis  elérésének
kudarcának eredménye, így az endokannabinoid rendszer egyedülálló célpontja az orvosi alkalmazásoknak. ”

-Más szóval, minden az egyensúlyon múlik. Semmi új. JB
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Glaukóma, a látás helyreállítása

„A glaukóma és hatásai a legtöbb esetben meglehetősen könnyen irányíthatók, mivel a kender számos fajtája
hatékonyan  csökkenti  a  szemnyomást.  Nem  ritka,  hogy  a  glaukómában  szenvedő,  kenderolajat  használó
személy látása jelentősen javul. Sok betegnek még a szemüvegét is cserélnie kell, mert a régi receptlencséi most
túl erősek.

Szerinted van értelme annak, hogy a szemorvosok meg sem említik a kannabiszt, annak ellenére, hogy legalább az
1800 -as évek óta ismert, hogy hatásos?
Ismétlem,  a  megfelelő  törzsekből  készült  kenderolaj  nagyon hatékony kezelés  a  glaukóma ellen,  és  semmi
jobbat vagy biztonságosabbat nem tudok a szemnyomás csökkentésére. A kendernek a szemnyomásra kifejtett
hatása nagyon régóta ismert, de az orvosi rendszer megpróbálja elkerülni a kender glaukóma kezelésére való
alkalmazásának tárgyalását. Sajnos úgy tűnik, hogy sok orvos ma sokkal inkább a pénzről, mint a gyógyításról
szól.  Nem  tudom  megmagyarázni,  hogyan  ülhet  egy  szemorvos  ott,  és  figyelheti,  ahogy  a  beteg  lassan
megvakul,  és nem mondja el  a betegnek, mit  tehet a kender az állapotukért.  Túl gyakran,  végül  a betegek
teljesen  elveszítik  látásukat,  mert  vakon  bíztak  orvosaik  tanácsában.  Az,  hogy  a  beteg  elveszíti  a  látás
képességét,  sok szemorvos számára nem sokat jelent.  Még, Gyalázatosnak tartom, amit tesznek, és nagyon
sajnálom azokat, akiknek a kapzsiságon kívül semmi más okból nem rabolták el a látásukat. ” Rick Simpson,
Kender: A legtöbb gyógynövény

„Pár éjjel készítettem egy adag„ kenderolajat ”és egy adag vajat. Egy agydaganatos betegnek adtam az olajat,
mielőtt bevette az olajat, majdnem vak volt, egy hónappal az olaj bevétele után látása szinte teljesen helyreállt.
A vajjal  nem érné  el  ugyanazt  az  eredményt.  A vajból  gyógyhatást  érhet  el,  azonban  az  olaj  egy  sokkal
koncentráltabb gyógyszerforma, és szinte mindenre alkalmas, a dolgok egyszerűen csodálatosak. ”Dion

„Ha szájon át veszik, helyreállítja anyám látását. Jogilag vak a bal szemében. Egy sérülés miatt lencse nélkül
maradt, több műtétnél pedig glaukóma alakult ki. Másfél éve szerepel az RSO-n- naponta használja. Sosem
vette észre, hogy mennyi látás tért vissza, amíg nem tett fel szemsminket. 40 éve vak volt abban a szemében,
ezért  saját  maga  tanította  ki,  hogyan kell  szem sminket  csukott  szemmel  alkalmazni.  Csak így  tudta  a  jó
szemére alkalmazni, hogy becsukta a jó szemét, és teljesen megvakult. Nos, legutóbb, amikor becsukta a jó
szemét, elkezdett valójában vak szeméből látni és összpontosítani. Csak alkalmanként visel sminket, így nem
biztos abban, hogy mennyi idő telt el, míg a látása vissza nem jött, de miután több mint egy évig volt az olajon,
most már képes képeket, színeket, és bizonyos dolgokat ki is olvasott a rossz szeméből! Feltartottam egy zacskó
Lays Chips -et,  és az asztal  túloldaláról  olvashatta  a laikusokat.  Úgy gondolja,  ha új lencséje  lenne,  látása
teljesen helyreállna.  Ahhoz, hogy új lencsét szerezzen, fel kell venni a szervdonorok listájára- Nem vagyok
biztos benne, hogy a biztosítása fedezi az ilyesmit, így egyelőre- Ez az olaj csodát tett neki- a látás csodáját,
ahol egyszer csak sötétség volt  !  Tehát azt  mondanám, hogy NEM SZÜKSÉGES Csepp- Csak folyamatos
ellátás! Most kezdje el a gyógymód ültetését! Ó, igen- NINCS BIZONYÍTÉKA GLAUCOMÁNAK! ” Lindsay
Ahhoz, hogy új lencsét szerezzen, fel kell venni a szervdonorok listájára- Nem vagyok biztos benne, hogy a
biztosítása fedezi az ilyesmit,  így egyelőre-  Ez az olaj  csodát tett  neki-  a látás csodáját,  ahol egyszer csak
sötétség volt ! Tehát azt mondanám, hogy NEM SZÜKSÉGES Csepp- Csak folyamatos ellátás! Most kezdje el
a gyógymód ültetését! Ó, igen- NINCS BIZONYÍTÉKA GLAUCOMÁNAK! ” Lindsay Ahhoz, hogy új lencsét
szerezzen,  fel  kell  venni  a  szervdonorok listájára-  Nem vagyok biztos  benne,  hogy a  biztosítása  fedezi  az
ilyesmit, így egyelőre- Ez az olaj csodát tett neki- a látás csodáját, ahol egyszer csak sötétség volt ! Tehát azt
mondanám, hogy NEM SZÜKSÉGES Csepp- Csak folyamatos ellátás! Most kezdje el a gyógymód ültetését! Ó,
igen- NINCS BIZONYÍTÉKA GLAUCOMÁNAK! ” Lindsay

Ritka vagy nem gyakori betegségek és betegségek
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K. Hello, Rick/JB, hallottál már ritka betegségről, a Porphyriáról? Ha igen, kezelt -e valakit RSO -val, és mi
volt az eredménye?

A.  Nem.  De  abból  ítélve,  amit  olvastam  róla,  nem  látok  okot  arra,  hogy  az  olaj  miért  ne  segíthetne  a
gyógyításában vagy az ellenőrzés alatt tartásában. Határozottan segít ennek a ritka és minden bizonnyal nagyon
kellemetlen állapotnak a tünetein.

Követném  az  oldalunkon  található  protokollt,  megettem  az  olajat  és  kúpokban  használtam  (így  rögtön  a
véráramba kerül). Az olajat helyileg használnám tinktúrában vagy kenőcsben bőrbetegségek/megnyilvánulások
esetén (minden viszketést és egyéb kellemetlenséget eltávolít).

Legalább 60 grammot megettem két vagy három hónap alatt, nem használtam semmilyen vegyszert, egyszerűen
követtem  Rick  Simpson  utasításait.  Ha  60  g  nem gyógyítja  meg,  vagy  nem tartja  ellenőrzés  alatt,  akkor
megennék még 120 g -ot. És ha ez nem hozna kielégítő eredményt,  akkor egyszerűen elkezdeném zúdítani
magamba az olajat,  napi két -három grammot,  vagy még többet, ha be tudnám venni, és egyszerűen annyit
esznék, amennyit csak tudok, a lehető leggyorsabban . Miért? Mert ha az olaj nem segít, akkor valószínűtlen,
hogy bármi mást is talál. Ezenkívül az agresszív betegségeket agresszíven kell kezelni. Üdvözlettel: JB

„Szóval jó hír JB & RICK !!! Ma orvoshoz mentem a vizsgálati eredményeimért! A pajzsmirigyem, amely 22
évig volt alulműködő és gyógyszeres, most aktív! Én magam csak egy hónapja fogyasztom teljes munkaidőben
az RSO -t, tinktúrát is bedörzsölök a torkomba, és elpárologtatom az RSO -t is! Annyira örülök ennek!

Nagyon jó orvos, aki ott volt és támogatott mindezt, és jól tudja, TÉNYLEGES VAGYOK AZ RSO OLAJ
HASZNÁLATÁVAL!  Mivel  ő  az  orvos,  még  mindig  ultrahangot  akar  végezni  a  pajzsmirigyemen,  hogy
ellenőrizze a csomókat! Mit gondolsz az ultrahangról?

Mindig büszkén fogom szedni ezt az olajat a hátralévő napjaimban, úgy érzem, ez a lényeg! A vényköteles
gyógyszerek  gonoszak!  Sok egészségügyi  problémám is  van,  amelyeket  jelenleg  ezzel  a  csodálatos  olajjal
kezelek! Chiari Malformation 1 típusú agytörzs is súlyos carpalis alagútom van és még sok más!

Ma 45  éves  fiatal  vagyok,  és  nem érzem úgy,  hogy minden  megvert  és  fáj,  mint  ahogy  szoktam érezni!
Mondtam már, hogy nekem is volt agyműtétem 7 hónapja, és nem használtam semmilyen kábítószert a műtétem
óta a gyógyszerekből származó májelégtelenség miatt! Igazi bizonyíték vagyok arra, hogy ez az olaj Istentől
származik! Csak ezt kell bevennünk gyógyszerként!

Köszönöm JB és Rick mindent, amit szívből csinálsz! Nincs több pajzsmirigy -gyógyszer, jaj !!!!!!!! ” Margene

-  Gratulálok,  Margene.  Ami az  ultrahangot  illeti,  azt  hiszem,  tudod a választ.  Minél  kevesebb szkennelést
végez, annál jobb, ennyit tudok mondani.

Én személy szerint nem mennék a közelébe senkinek, aki 22 évig nem mesélne nekem az olajról, de ha úgy
gondolja, hogy ezeknek az embereknek még van mondanivalója, nyugodtan beszéljen velük, nevezetesen, ha
valóban érdekli a mondanivalójuk az orvostudományról. De ennyit engednék meg nekik, hogy csak beszéljenek,
így  nem tudnak  annyira  bántani,  mint  ahogyan  a  beszédüket  „szükségletre”  fordították,  hogy  bevegyenek
néhány választott tablettát.

Üdvözlettel és tartsa távol azokat, akik 22 évet adtak rossz tanácsokkal. Örülj, hogy túlélted a „kezeléseiket”,
mások nem voltak ilyen szerencsések. JB

- Használható -e a kannabiszolaj a veszettség kezelésére? Aami

- Aami, igen, de valószínűleg szükség lesz arra, hogy a páciens egy ideig kómába kerüljön, nagyon nagy dózisú
olajjal, különösen előrehaladott esetekben. JB

„A  gondozómnak  van  egy  páciense,  akinél  lupust  és  egész  testében  higanymérgezést  állapítottak  meg.
Körülbelül egy év elteltével, amikor házi olajat használt, a higanymérgezés teljesen eltűnt, és a Lupus rohadtul
eltűnt. A szőrtüszőket 2 hetente vették, hogy pontosan lássák, milyen és mennyi méreg van a szervezetében a
siker frissítései miatt. Valóban elképesztő, amit természetes módon meg lehet gyógyítani. Kicsit kerül, de mégis
egészségesebb és megér egy életet! ” Jesse
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„Elsődleges myeloid fibrózist diagnosztizáltak nálam, olyan gyógyszereket kaptam, amelyek segítettek, de nem
voltam megelégedve a növekvő fájdalmak, étvágytalanság és a vérkép csökkenése, a lép méretének növekedése,
álmatlanság miatt. Miután egy évig szedtem ezt a gyógyszert, és nem éreztem valódi alapvető változást, úgy
döntöttem,  hogy  kipróbálom  az  RSO-t,  csak  1  hónapig  az  olajon,  fájdalmaim  nem  léteznek,  étvágyam
visszatért, a vérkép emelkedik, alszik, mint a szikla. ” Aguae

„Az orvosi rendellenességeim kezelésére használom… a környéken több kórház szerint ez nem lehetséges… de
az  RSO  csodálatos…  Elutasítom  a  VP  -söntöt  a  testemben,  kötőszöveti  betegségem  van  és  egyéb  ritka
problémák ... 4 agyműtét 36 nap alatt, és nem voltam hajlandó kitölteni a kábítószereket ... kizárólag orvosi
marihuána,  RSO  és  légzés  ...  Soha  életemben  nem  gyógyultam  ilyen  gyorsan  ...  a  testem  annyira
összezavarodott, hogy a fájdalmam valójában nem is olyan nagy ... ”Katie

„A következők egy úriembertől  származnak,  aki  1977 -ben súlyos  autóbalesetet  szenvedett.  Arcbénulásban
szenvedett, a könnycsatornák nem működtek, szemkenőanyagokat kellett használnia, részleges látásvesztés volt.
Emellett fejsérülést szenvedett, ami memória- és beszédproblémákat okozott. Náddal sétált, és az elmúlt éveket
fájdalommal töltötte. Ez az általa küldött üzenetből származik. == „Az olaj sejtszinten javít. Minden hegszövet
a jobb oldalamon eltűnt! Most megmozdult a jobb szemem. Még mosolyogni is tudok, most elmúlik az arcom
bénultsága.  Mindez  az  elmúlt  6  hónapban  történt.  Egyszer  a  daganat  okozta  fájdalom  miatt  növeltem  az
adagomat grammra, és napi 11/2 grammot adagoltam egész nap. Pár hónappal ezelőtt tévét néztem, és rájöttem,
hogy  látom  az  orrom jobb  oldalát.  1977  óta  először  láttam  ilyet.  Elkezdtem  gyakorolni.  Most  már  teljes
mozgásban vagyok. ” Kannabiszolaj ... nem csak rákos kukucskákra. ” Corrie

Állatok - Vélemények

„Kutyám daganatát a fülén RSO -val kezeltem ... HATALMAS volt, és most ELMENT !!!!” Andrea

„A kutyámnak ostersarcoma (csontrákja) van. Egy hete amputálták a lábát, és egy hét múlva kell elkezdeni a
kemoterápiát.  Rákjával általában a tüdőre terjed, a kutyák 95% -a egy éven belül meghal tüdőrákban. Ha a
kutyája lenne, most elkezdené az olajat, és továbbra is a kemoterápiát végezné, vagy nem a kemo és az egyenes
olajat? Embereknél rizsszemcsével, 70 kg -os kutyával kezdené, ennek a harmadával kezdené naponta kétszer?
Köszönöm, hogy elolvastad, és kíváncsian várom a válaszodat. ” Eda

- Eda, az olaj megmentette drága kutyánkat, Sophie -t. Haldoklott. Adja meg kutyájának az olajat mielőbb ... A
kemo megöli. Imádság veled ... ”Brewster

„Most kaptam egy nagyon jó hírt a barátaim kutyájáról, amit csak meg kell osztanom! Néhány hónappal ezelőtt
a pitbull Maximusnak az egyik hátsó lába belsejében daganat volt, amely nem tudott uralkodni. Az állatorvos
azt mondta a barátomnak, hogy több mint 3 ezret kell fizetnie azért, hogy amputálják a lábát, különben elterjed,
és egy éven belül  meghal.  Ez körülbelül  4 hónapja volt.  Akkor,  amikor  megláttam az állapotát  a tervezett
műtétjével  kapcsolatban,  üzenetet  küldtem  neki,  és  javasoltam,  hogy  etessenek  vele  kannabiszolajat.  Úgy
gondolta,  hogy  megpróbálja  a  természetes  kezelést,  mielőtt  bármi  drasztikus  és  visszafordíthatatlan  dolgot
elkövet,  például  amputációt.  Szerencséjére  neki  (és  Maximusnak)  már  volt  Cannabis  kártyája,  mióta
Kaliforniában  él.  Szóval,  elment  egy kannabisz  ambulanciára,  és  felvette.  Naponta  kétszer  étkezés  közben
etetett vele 1 csepp olajat, körülbelül akkora, mint egy borsó. Rögtön azt mondta, észrevette, hogy kevésbé fáj
neki,  és  sokkal  kényelmesebben  érzi  magát.  Ráadásul  az  étkezési  szokásai  is  visszaálltak  a  normális
kerékvágásba.  Néhány hét  múlva  még sántikálás  nélkül  is  futni  tudott,  ezért  a  nő  lemondta  a  műtétet,  és
ragaszkodott  a természetes kezeléshez.  Éppen ma ért haza egy állatorvosi vizsgálaton,  és megtudta,  hogy a
daganata TELJESEN ELMENT. A daganatnak nyoma sem maradt. Az állatorvos nagyon megdöbbent, amikor
elmondta, hogyan gyógyította meg.

FYI: Ez a harmadik kutya, akiről tudom, hogy megmentette a kannabiszolaj.  Ismerek rengeteg embert, akik
szintén megmenekültek. Ha MÉG úgy gondolja, hogy a kannabisz nem gyógyítja a rákot, akkor nem figyelt rá.
Évek óta ismerem az igazságot, és soha nem találtam senkit,  állatot vagy embert, akit a kannabiszolaj nem
tudott megmenteni. ” Lara
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„Elmúlt  néhány  kölyök  limfóma  T-sejtes  CLCT-1  rák!  Csak  háromhetente  megyünk  állatorvoshoz
vizsgálatokra a CBC-k számára, hogy megmérjék a kalciumszintet, és az FNA-t, hogy ellenőrizzék a rákos t-
sejtek vörös-fehér vérképét. Már nincs szüksége előírt gyógyszerekre, de élete végéig minden nap megtartjuk a
Rick Simpson Oil -on, amely meggyógyította a rákot. Hálás család vagyunk. ” Néhány gyereknek csodára van
szüksége

„Csodálatos  történet!  RSO -t  készítek  és  veszek egészségmegőrzésre,  mivel  a  családomnak  sok rákja  volt.
Elkezdtem  adni  a  kutyáimnak,  mivel  mindkettőjüknek  kis  daganata  van,  és  a  shetlandi  juhászkutyámnak
Discoid Lupus, egy kutya lupus formája van. Ez hihetetlen! Pár hét alatt az egyik kutya daganata 70% -kal
zsugorodott, a másik lupusos kutya pedig elképesztően jól van! Évek óta először gyógyul vörös, duzzadt és
fájdalmas orra! Próbáltam recepteket, szteroidokat, diétát, és semmi sem segített. Az RSO gyógyítja a kutyám
lupuszát, tudom, hogy az embereken is segíthet! - Ashley

„A macskám 1/4 -1/3 gabona rizst  kapott  napi 2-3 alkalommal,  krónikus gyulladásos húgyúti  fertőzéseinek
kezelésére,  amikor  többszöri  folyadék-,  antibiotikum-  és  gyógyszeres  kezelés  nem  tudott,  ráadásul  nyers
étrendre  kényszerítette.  nem  ismétlődött  meg.  Természetesen  rák  esetén  nagyobb  adagot  kell  alkalmazni.
Általában megpróbálom megtalálni azt az adagot, amely látszólag nem befolyásolja túlzottan őket - ez soha nem
fog  nekik  fájni,  de  a  tulajdonos  észreveszi  az  álmosságot,  az  inkontinenciát,  esetleg  egy  kis  részegséget.
Természetesen a rákos megbetegedések nem érdekelnek - csak dolgozd fel őket, amilyen gyorsan csak tudod,
fokozatosan, nagyobb adagokra.

Ez a "karbantartás" célja - például a kutyámnak, akinek eltávolították a szemét a glaukómából (és félelmetes),
fennáll annak a veszélye, hogy a másik szeme glaukóma lesz, ezért naponta legalább kétszer adagolok neki egy
kis olajat, és jót találtam olyan adag, amely nem okoz inkontinenciát stb., de még mindig kapja az olajat. Volt,
hogy többet szedett a szem előtt, mint fájdalom. Valóban úgy érzem, hogy az olaj többet segített neki, mint a
hagyományos  fájdalomcsillapítók  az  operáció  után  -  az  első  vagy  második  napon  1-2  adag  állatorvosi
fájdalomcsillapítót kapott, majd csak az RSO -hoz mentem, a műtét utáni napon már újra labdázni akart, és
boldog lány volt  és van.  Chloe valójában lenyalja  az RSO -t  az ujjamról  - ellentétben a macskámmal,  aki
gyűlöli. LOL (…)

Nem találom, hogy az RSO szorongást okozna állatokban - a fényérzékenység nagyobb dózisoknál észlelhető.

Még az RSO -t is használtam a görényemen - nagyon öreg volt, és egy nap arra ébredt, hogy hirtelen nagyon
gyenge, talán agyvérzést kapott. Egész nap apró adag RSO -t adtam neki, hogy csak aludjon - azon az estén úgy
tűnt, mintha felébredne - rázta a fejét,  és úgy viselkedett,  mint a kutyáim, amikor kannabiszt esznek. tegye
legalább, hogy nincs fájdalma vagy szenvedése - volt egy ötletem, hogy fel fog ébredni - sajnos elhunyt, de
életminősége az utolsó napig nagyszerű volt, úgy érzem, az RSO a legjobbat nyújtotta neki az utolsó napon
lehetséges. Tudom, hogy nem fájt, és nagyon békésen aludt, és tudom, hogy nem volt túl sok RSO, mivel reggel
és kora délután adagoltak neki, aztán semmi, és késő este megnéztem, hogy csak alszik - felébredhetett, de csak
aludni akart. ”

Whitney - A legjobb életminőség a végéig, ez is nagyon fontos, ha az olajról van szó. Köszönöm, JB

„Tegnap  Chloe  -n,  a  8  éves  ivartalanított  nőstény  Heeler  fox  terrierem  egyik  szemén  glaukómát
diagnosztizáltak.  A  szemében  nagyon  magas  volt  a  nyomás,  és  lehet,  hogy  véglegesen  vak  lesz  benne.
Sürgősségi  kezelést  végeztünk  IV  folyadékkal  és  mannittel,  és  pár  gyógyszert  szed.  A  nyomás  némileg
csökkent, de nem sokat, és most nem élvezi az élethez való alkalmazkodást félvakként. Szeretném kezelni őt az
RSO -val, mivel ez hihetetlen volt a bf -m és a saját fájdalmam számára, és nagyon hiszek az olajban, és az
emberek történetei hihetetlenek. Nem akarom, hogy Chloe glaukómát kapjon a másik szemében, és mindent
meg akarok gyógyítani az érintett szemből. Megértem, hogy sok háziállatnak segített az olaj, és nagyon örülnék,
ha Chloe helyreállítaná a látását vagy akár az érintett szem látását ... Köszönöm a segítséget vagy tanácsot!

- Whitney, csak vigye az olajat. Egyes olajok jobbak a glaukóma ellen, mint mások. A legegyszerűbb módja
annak, hogy megtudja, mennyire hatékony lehet, ha bevesz egy adagot, és reggel figyeli a szemét. Ha tiszták,
keressen egy másik törzset vagy törzsek kombinációját, ha sok tisztítandó anyagot kell rájuk helyezni, akkor
valószínűleg jó törzs az intraokuláris nyomás csökkentésére. Üdvözlettel: JB
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„Köszönöm JB! Tegnap azt  hittem,  hihetetlen  fejlődést  értünk el,  a  szem tiszta  volt  (egész  nap húztam a
szemüket), és a pupilla nem volt teljesen kitágult, és bár nem egyezett a másik szem pupillájával, azt hittem,
reagál  a  fényre,  de  ma  reggel  ismét  felhősnek  tűnik.  Talán  olyan  erős  fényben,  mint  tegnap,  jobban  fog
kinézni ... Mennyi és milyen gyakorisággal ajánlja,  hogy adagoljam? Eddig nagyon kis borsóméretű adagot
csináltam, ő csak 30#, és úgy tűnik, hogy hatással van rá, ezek a kutyák mindig is szerettek szárakat, leveleket
vagy csótányokat enni, füstöt kapni stb., Hogy megállapíthassam, mikor érintett az olaj miatt is, és úgy tűnik,
hogy egy kicsit hasonlóan hat rá, mint ha szára evett, ez azonban nem aggaszt, kicsit úgy érzem, hogy ez azt
jelenti, hogy „működik”. ” Whitney

- Whitney, naponta kétszer-háromszor adnék neki valami jót. Minél többet kerülsz belé és minél gyorsabban,
annál jobb. Még neki is aludnia kellett egy -két napot, kit érdekel. Egy kis kender okozta kóma nem árthat. JB

"Jól hangzik! Ma megcsinálom. Tegnap is eléggé zaklatott volt. Köszönöm a gyors választ JB! " Whitney

- A kutyám tegnap evett egy növény egy részét, mert tudta, hogy segíteni fog a gyomrán, miután belekerült a
megmaradt csirkevacsora zsírjába, és evett belőle egy csomót, a nő sokat lépkedett, később pedig felfelé, majd
kényelmesen pihent. Találd ki, mi volt a hányásában - cseréplevelek. Okos kutya." Donna

- Szia JB, megadom az RSO -t a lovaimnak. Valójában a múlt héten megijedtem a húgyhártyámtól, amely beteg
volt, körülbelül 1/3 gramm ISO -olajat adtam neki, és annyira STONED !! Megnyugtatta. Tehát ... lovakon
működik, és ha a gramm 1/3 -a nyugtató hatású egy lóra, képzelje el a gyógyító tulajdonságokat. Körülbelül 24
órába telt, mire megszabadult a hatásaitól. A karbantartási célból körülbelül egy rizsszemre csökkentettem az
orális adagolását. ” Hanga

"Gondoljunk csak arra, hogy a 70 -es években az FDA először arról számolt be, hogy a kannabisz elpusztítja a
rákos sejteket ... annyit tudok, hogy a macskám gyomorrákja úgy tűnik, eltűnt, most jól eszik, hízik és fut, mint
egy új cica ..." Tony

„2011  decembere  óta  adok  19  éves  macskámnak  őrölt,  dekarboxizált  kannabiszt.  Nagyon  letargikus  volt,
folyékony kaki, a macskák öregségének jelei ... egy ismerős, aki állatorvosnál dolgozott, azt javasolta, adjak
neki  1/4  aszpirint,  1/  4  t  metamucil  ...  ezt  csinálta  néhány  napig,  majd  úgy  döntött,  hogy  kipróbálja  a
kannabiszt ... Pár naponként kis mennyiséget szórok nedves ételeibe ... még mindig velünk van! ” Lori

„JB, több tételt készítettünk neki, mivel 2 havonta új köteget készítünk neki, mivel napi 1 cm3 -t fogyaszt. 2
különböző törzset használtunk. Jelenleg ugyanazt a tételt használja, amely meggyógyította a macskám rákját. ”
Charlie

„Meg kell köszönnöm. 14 éves szeretett macskámat június 1 -jén diagnosztizálták pikkelysömörben. Egy hét
alatt meggyógyítottam őt az RSO -val! Az állatorvos szerint ez egy csoda. Június 8 -án visszavittem hozzá, és
megkérdezte, hogy ugyanaz a macska -e, mert a szája daganata majdnem eltűnt, és teljes mértékben azt várta,
hogy visszajöttem, hogy letegyem. Most már szinte teljesen felépült. Nagyon szeretem őt, és köszönetet kell
mondanom, hogy megosztotta, hogyan lehet ingyenesen elkészíteni a gyógyszert! ”

„A  macskámnál  tavaly  júniusban  diagnosztizáltak  egy„  gyorsan  növekvő,  agresszív,  nem  kezelhető,
működésképtelen  ”rákformát,  egy laphámrákot  a  septumában,  ami olyan csúnya, mint  amilyennek hangzik.
Maximum 1-3 hónapot  kapott,  és  az állatorvosom óvatosan azt  javasolta,  hogy "most  engedje  el".  Sírtam,
elgondolkodtam,  és  úgy  döntöttem,  hogy  nem  bírom  nézni,  ahogy  meghal.  Felkerestem  az  internetet,  és
rájöttem, hogy nagyon sok gyógymód létezik a rák ellen. Elkezdett számos kiegészítőt adni neki, stb. Rendben
volt,  de a rák még mindig nőtt  és befolyásolta  a légzését.  A daganat végül az orra másik oldalára kezdett
növekedni, és decemberben kezdett lefelé menni. Gondoltam, oké, most itt az ideje.

Aztán felfedeztem a kannabiszt és azt, hogyan képes megölni a rákot. Röviden: Ted december óta veszi az RSO
-t. Kicsit szokatlan helyzet volt az elején, hogy megfelelő apró adagot kapjak, mert macska. És sokkal kisebb,
mint egy ember. SOKKAL jobban alszik, jobb a légzése, amikor alszik, az étvágya visszatért, bár nem úgy,
mint régen. Ez az utazás folyamatban van, és nem tudom, hogy mi lesz a vége.
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A daganat azonban laposnak tűnik, bár nagyon lassan. Azt hiszem, ha ez nem lett  volna olyan csúnya rák,
valószínűleg hónapokkal ezelőtt meggyógyult volna. Az állatorvosom elégedett és lenyűgözött, hogy hogy van.
Szóval csak napról napra veszem, és boldog vagyok, hogy a legtöbb ilyen nap jó napnak tűnik. A maximális
lejárati dátuma tavaly szeptember volt, így jól van. ” Anne-Marie Leidl

"Hurrá!!!! Nekem is van egy kannabisz cicám. A kiváló minőségű kannabiszolaj megmentett attól, hogy 4800
dollárt  kellett  kifizetnem  az  állatorvosoknak  hentesnek  ...  mármint  uh  ...  műteni  a  macskám  fülét,  hogy
eltávolítson egy daganatot. Hurrá a Cannabis Kitties n Cannines -nek! ” LinZy

„Az RSO-tartalmú anyag megmentett egy 40 kg-os kutya életét-etil-extrahált olaj, amely egyébként azonos az
RSO-val, a kutyám megmentésére,  aki megitta a szomszéd fagyállóját.  Az állatorvos azt mondta telefonon,
hogy  befejezte,  túl  későn,  és  valószínűleg  nem  éli  túl  az  eutanizálásra  váró  40  perces  autózást,  és  azt
tanácsolták, hogy kényeztessem őt.

Hűséges társam habzsolta a száját,  gyakori rohamai voltak, erősen túlhevült,  és a torka annyira dagadt volt,
hogy alig kapott levegőt, eszméletét vesztette. - határozottan haldoklik, nem kérdés.

Megpróbálva megkönnyíteni a kilépését ebből a világból, 1/2 gramm olajat felhevítettem egy tk vajba, és szó
szerint betömtem a torkába az ujjammal, kinyitva a duzzadt torkát. Tíz percen belül már nem volt szájhabos,
láza megtört, rendesen lélegzett, minden görcs és roham megszűnt.

Lelkesen ivott vizet, majd 12 órára lefeküdt aludni, és látszólag tökéletes állapotban ébredt, futva és játszva az
ébredés  percein  belül.  Elmondtam az  állatorvosomnak,  és  megkértem,  hogy tegye közzé  az  eseményt  egy
esettanulmányban, és ő visszautasította, azt állítva, hogy a kannabisz mérgező a kutyákra! ” Alan

„14 éves csivavánkon használjuk, akinek rohamai vannak. Néhány hónappal ezelőtt azt gondoltuk, hogy nem
fog sokáig tartani, ezért arra gondoltam, miért nem próbálok ki egy olajat? Egy napon belül olyan volt, mint egy
teljesen új kutya! Jobban evett, szeszélyesnek érezte magát és játszani akart! Ez a cucc valóban sok mindenre
működik! ” Mindy

„Kaptunk egy kiskutyát, akit egy nagyon nagy ember taposott el. Ő egy játékcsivava, négy -négy hüvelykes
övvel rendelkezett, amely az egész alsó felét befedte. Nagyon rosszul lett, és fázni kezdett, ezért úgy döntöttem,
hogy a könnyek kipróbálása nem árthat neki túlságosan.

Amikor először adagoltam neki, alig tudta megmozdítani a fejét. Mindazonáltal rendkívül boldog vagyok, hogy
elmondhatom nektek, hogy napi háromszor egy hét könnycsepp után boldog, egészséges és nyájas kis seggfej.
Köszönjük Ricknek és JB -nek, hogy feltártak minket az igazságnak. A feleségemmel hiszünk abban, hogy a
könnyek mentették meg.

Ne felejtsük el, hogy napi háromszor adagoltam egy gramm RSO -val egy játéknál kisebb csivavát, egy kilónál
kevesebbet. Ez napi 3 gramm egy kiskutyának, aki kevesebb, mint fél kilót nyomott, és a halál ajtajában volt,
mert egy 300 kg feletti fiú lépett rá. Ha a kannabisz valóban mérgező lenne, a kaimana még mindig nem lenne
velünk, őrülten futna, és ugrálna a füves füstért. ”

„Adtuk az akkor 13 éves gyermekünknek, hogy segítsen neki a hátsó lábak és csípő ízületi gyulladásában ...
meglepetés, mi is nemcsak ruganyos kutyát kaptunk, hanem 4 kiskutyát is. Semmiképpen sem lett volna szabad,
hogy még egy litert is tartson, és mindannyian egészségesek és jól vannak! Szeresd az RSO -t! ” Julie

„A kutyámnak bőrproblémái voltak (kiütés, ami miatt kiszakította a bundáját) és ismétlődő fülfertőzés. Nem
volt  RSO -m,  de  adtam neki  egy tinktúrát,  amelyet  a  barátom készített.  Szőre  visszanőtt,  és  a  fülfertőzés
tisztázódott. Ha a tinktúra ilyen jól működne, azt hiszem, az RSO -val teljesen meggyógyíthatnám. Tehát azt
mondanám, hogy igen, az RSO ugyanúgy dolgozna a kutya rákján, mint az embereken. Áldjon meg Rick és te
is, JB. ” Bette

- Köszönöm, Bette. A gondolkodásod logikus és helyes. Az állatoknak gyorsabb az anyagcseréje, és így az olaj
sokkal gyorsabban gyógyítja meg őket, mint az embereket. Öröm az állatokkal gyógyítani az olajat, imádják
szedni. JB
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„A kutyáimnál használom. Csak egy kicsit kevesebb, mint mi. Van egy 12 éves, akit elgázoltak, és el kellett
távolítani a csípőjét. Nincs cserélve ... eltávolítva! 4 hét múlva ...

Nincs  sebhely  a  műtétből,  séta,  még mindig  bicegve,  de jól  kijön,  és  fájdalomcsillapítók  helyett  az  olajat
használtam ...  Remekül  működött!  (…) Van egy 9 éves  Rotty -m,  akinek szívférgességei  vannak,  szörnyű
allergiája van, nagyon alacsony az energiája, és elveszíti a haját a farkán. Ma elkezdem vele ... Most mentettem
meg egy 10 éves csivavát, akinek 3 daganata van, és tudom, hogy ez rendbe hozza őt !!! "Dolly Durbin

„Az RSO OIL kutya kekszek és a lábon lévő rákos sebeken helyileg alkalmazott kenőcs a 1/2 dolláros bankjegy
volt. Sírni kezdett felkelve, és remegése rossz volt. Tudtam, hogy az RSO működni fog ... Másnap már sírás és
remegés  nélkül  felkelt,  és  néhány  nappal  később  szaladgált  az  udvaron  kis  haverjával,  Nuggettel,
patkányterrierrel. Ez 6 hónapja volt. Most olyan, mint egy 6 éves kutya, nem 12 éves. Ez az egyik a sok történet
közül, amelyeknek tanúja voltam az elmúlt 2 évben.

A történetem sokkal hosszabb ... Az RSO megmentette az életemet. Nincs több opiát. És legtöbbször nagyon
kevés fájdalom. Köszönöm Rick Simpson ... Béke veled. ” Ron Youngblood

K. Kedves barátaim, reméljük, ez jól sikerül. 8 éves, 40 kg -os kutyámnak adok RSO -t a teste jobb oldalán
növekvő  daganatokért.  Ma  van  az  első  kezelési  napja,  kiütötte  és  alszik.  Megadtam  neki  egy  rizsszem
mennyiségét. Ez túl sok? Mennyi ideig és milyen gyakran ajánlaná

Adjak neki olajat? Én magam az olajon vagyok. Ahogy telik az idő, egyre jobban hozzászokom a „magashoz”.
Jövő hónapban műteni kell, és azt tervezem, hogy az RSO -t fogom használni a fájdalmaim és a gyógyulásom
érdekében. Ha sikerül dolgoznom, egész életemben rajta leszek. Áldás ~ Nagyon köszönöm

A. Catherine, ha lehetséges, elhalasztanám a műtétet, amíg el nem fogyaszt 180 gramm olajat naponta (vagy
több) grammban, három adagban. Adja meg ennek a felét a kutyának, ha úgy gondolja, hogy nem elégedett
azzal, amit most kapott. Az alvás a gyógyulási folyamat része, nem kell aggódnia, és ez annak a jele, hogy az
olaj nyugtató, amit szeretne. Minél erősebb és nyugtatóbb, annál jobb. Üdvözlettel: JB

„Küldöm a frissítést arról, hogy kutyámnál csontrákot diagnosztizáltak. Június 1-én hét hónap telt el, az utolsó
röntgenfelvételeken nem látható, hogy elterjedt a tüdő. Ép törést találtak a lábszár daganatának közelében, nem
tudják,  mit  kezdjenek  ezzel.  Általában  ezeket  a  kutyákat,  akiknek  szünetük  van,  le  kell  tenniük.  Arra  a
következtetésre  jutottak,  hogy  a  Zometa  nevű  gyógyszer  havi  infúziója  sértetlen  marad,  így  folytatják  a
vizsgálatban, míg havi Zometa infúziót kap. De a rák nem terjed, és nem tudják felvenni azt a daganatot, amely
7  hónapja  volt.  Csak  gondoltam,  szeretné  tudni.  Ez  az  agresszív  rák  általában  a  kutya  életét  veszi  ki  a
diagnózistól számított 4-6 hónapon belül. Itt van, 7 hónapja, NEM terjedt el a rák. Ép törés, de még mindig úgy
jár, mintha semmi sem lenne baj. ” Linda

„9 hét után a kutyám bőrrákja TELJESEN eltűnt !! Fenntartó adag most az élet próbájához. Ami most úgy
érzem, nemcsak kényelmesebb lesz számára, hanem hosszabb életet is. ÁLDÁSOK RS & JB !! > ;-) ”Goblin

„A kutyámnak 3  hete  volt,  hogy éljen.  Tömeges  sejtdaganatok  az  egész  fajtiszta  pitbull  testében  ...  3  hét
elteltével a tumorok csökkennek az ISO/RSO -n. Esküszöm. Párszor bepisilte magát részegen, de tudtam, hogy
ez jobb. Még mindig rajta van. Még akkor is, ha eltűnnek, továbbra is a gyógyszere leszek. Szeretlek, JB és
Rick. ” Bocaj

„Már 4 hete adok olajat a 14 éves gödörömnek rák ellen. Néha kissé „megrándul” és részeg lesz, ha túl sokat
adok neki, de amikor a nyüzsgés elmúlik, úgy alszik, mint egy kölyök. Nem volt hajlandó állatorvost szedni,
ezért  kaptunk  helyette  olajat.  Még  korai  napok,  de  rögzítem a  fejlődését.  Körülbelül  egy  hétbe  telt,  mire
megszokta  az  olajat,  és  ismét  étvágya  lett.  Féltékeny  vagyok,  mivel  ebben  a  szakaszban  csak  az  olajat
engedhetjük meg neki. Szeretem mindenki szép történeteit! ” Janine

„Láttam az RSO -t szedő kutya hatásait ... Az első napokban Ruby (egy 12 éves kutya) rosszul volt és remegett,
aggasztó tüneteket mutatott,  ha szkeptikus a témában, de biztosíthatom Ön 1 hónapja kezdi a kezelést,  és a
kutya élettel  pattog,  rohan felfelé  a  lépcsőn,  felugrik az ágyra és  a székek mindig  tele  vannak energiával,
nagyon játékos újra. A szemek régen vizesek voltak és szürke borításúak, most teljesen normalizálódtak. Ruby
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meglehetősen nagy növekedést mutatott a lába belső részén, és évek óta ott volt, és most, miután elfogyasztotta
az olajat, majdnem leesett !!!

Hála  Rick  Simpsonnak,  xxx  áldja  meg  ezt  az  olajat,  valóban  működik,  miért  nincsenek  olyan  ajánlások,
amelyek azt mondják, hogy nem ..? ” Brett

„Ma  van  a  3.  nap,  amikor  a  kutyámon  RSO  -val  (Rick  Simpson  Oil)  kezelnek,  ami  egy  kannabisz  -
koncentrátum számos súlyos betegség gyógyítására. 13 éves és körülbelül 7 hónappal ezelőtt kapott valamit,
ami extrém pofátlanságot, nagy nyálkát okozott, és néhány nap letargiás volt. Megnéztem az interneten, azt
mondta:  „kennel  köhögés  vagy  kutyahideg”,  ezért  ittam  néhány  antibiotikumot,  és  elkezdtem  neki  egy
tanfolyamot. Nem segített, ezért elvittük az állatorvoshoz.

Természetesen  vérvizsgálatot,  röntgenfelvételt  és  nyálkahártya-szűrést  akartak  végezni.  Körülbelül  500  az
állatorvosi számlákon, elutasítottam, ezért elkezdtünk neki egy széles antibiotikumot, amely szintén nem ért
hozzá egy hónap alatt. Visszavitte, és kapott még két erősebb antibiotikumot, egy hónapig vallásosan szedte
őket. Nem is nyúlt hozzá!

Így aztán az állatorvos  kipróbált  egy gombaölő gyógyszert  ...  MÉG NEM ÉRTETTE A BETEGSÉGÉT !!
Nehéz eldönteni, hogy mi indokolt egy 13 éves kutyára költeni ... Tehát körülbelül egy hónapja abbahagytam
minden gyógyszert, hogy a teste helyreálljon, és csak 3 napja kezdtem neki az RSO -t, összesen 6 kezelést, és
teljesen új kutya!

Nincs takony, nincs köhögés, megvannak a pofái,  és általánosságban JELENTKEZŐ javulást  tapasztaltunk.
Tényleg  hihetetlen.  Személyes  tapasztalataim  alapján  tanúsíthatom,  hogy  ez  egy  fantasztikus  szürreális
gyógyszer. Szívből köszönöm! ” Túlélés

„A kutyám egy 13 éves belga juhászkutya. Néhány évvel ezelőtt egy kis csomó jelent meg az oldalán. Néhány
hónapja hirtelen riasztó ütemben növekedni kezdett. Sajnos rákot diagnosztizáltak nála, és nem csak az egyetlen
csomót. Vizsgálat után sok volt. Más problémái is voltak ... Főleg ízületi gyulladás és csípő diszfázia. A műtét
nem volt lehetőség, mivel kétséges volt, hogy túléli -e az érzéstelenítést. Nem bírtam nézni, ahogy szenved ...
alig tudott járni, és abbahagyta az evést. Úgy döntöttem, hogy megpróbálok kannabisz olajat adni neki, utolsó
kísérletként, hogy segítsek neki. Párommal, párommal apró mennyiséget (kb. Rizsszem nagyságú) adtunk neki
egy sütin. Valóban hatott rá ... bizonytalanul állt a lábán, és órákon át aludt.

A következő napokban módosítottuk az adagolást, és észrevettük, hogy az étvágya azonnal javult. Ő is sokkal
könnyebben kezdett mozogni, és a hozzáállása sokkal világosabb volt. Ahogy teltek a napok, lassan növeltük az
adagját. Eltelt 3 hét, és alig ismerek rá azonos kutyát. Ő boldog! A farkának csóválása, játékos, evés, és ami a
legjobb, a daganat fele akkora, mint az olaj elkezdése előtt volt !!!! Folytatom a kezelését (szerencsénk van
ahhoz, hogy saját olajat tudunk szállítani), és folyamatosan tájékoztatom Önt. Várom, hogy ezek a daganatok
teljesen eltűnjenek !!!!!!!! ” Josie

„Van egy szomszédom, aki sikeresen eltávolította a kutyáján lévő daganatokat egy hónapon belül azzal, hogy
megetette vele a gyógyszert. Folytassa, és igen kis adagokban, mivel Rick kijelentette, hogy az anyagcseréjük
nagyon magas, így sokkal gyorsabban javulnak, mint mi. ” Medence

„Meggyógyítottam  a  görényünket  az  inzulinómából  létrehozott  hasnyálmirigyrákból.  Ragaszkodj  hozzá,  a
szőrös családodnak szüksége van rád.  Itt  van Virág a kezelés  alatt,  kissé keresztszemű itt,  és készen áll  a
pihentető alvásra ..! ” Kender

- Igen, júniusban gyógyítottam meg a macskámat a rákból, amikor az állatorvos azt mondta, tegye le. Csak
etettem vele az Olajat, és 10 napon belül eltűnt a végzetes daganat! Az állatorvos azt mondta, hogy ez egy
csoda! ” Charlie

„GOD BLESS JB és Rick Simpson hűségét azoknak az embereknek, akiknek a legnagyobb szüksége van rád.
Amikor csak tudok, saját magam készítem el, hogy segítsek azoknak az ismerőseimnek, akiknek nagy szüksége
van rá. A lányom egy keveset készített a trimmelésből egy daganatra a kutyáján. Négy napi használat után azt
mondta, úgy néz ki, mintha leesne. Még mindig várom a végeredményt. ISTEN a KEMIKUS előtt! ” Greg
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Életminőség

Javíthatja a kenderolaj a várható élettartamot?

„Ha mindannyian  rendszeresen  kis  adag kenderolajat  fogyasztanánk,  szilárd  meggyőződésem,  hogy tovább
élnénk és sokkal egészségesebbek lennénk. A hosszabb élettartam nagyon előnyös lenne az emberiség számára,
mivel  lehetővé tenné,  hogy azok, akik csodálatos  tehetséggel  rendelkeznek,  sokkal többet  tegyenek.  A mai
világban túlságosan gyakran az ember csak jót tesz abban, amit csinál, és olyan egészségügyi problémákkal
sújtja, amelyek véget vetnek a karrierjüknek.

Mindannyian megkaptuk ezt az életnek nevezett élményt, hogy kibővítsük képességeinket és látókörünket, hogy
fajunk  magasabb  szintre  fejlődhessen.  Ezenkívül  elnyertük  ezt  a  csodálatos  növényt,  hogy  megőrizzük  és
megvédjük testünket a betegségektől. Lehetetlen számomra felfogni, hogy az emberi faj tovább figyelmen kívül
hagyhatja  ennek  a  növénynek  a  gyógyító  potenciálját.  Most,  hogy  rendelkezésre  áll  az  igazság  a  kender
gyógyító erejéről, kissé elnézőek lennénk mind magunkkal, mind szeretteinkkel szembeni kötelességeinkben, ha
nem követelnénk azonnal a gyógyszerek ingyenes használatát.

Ha Ön vagy bárki más ezen a földön szeretne tovább élni kiváló egészségben, hogy elérje a lehető legnagyobb
potenciált, amire képesek vagyunk, nem látom, hogyan érezhetné bárki, hogy joga van ránk erőltetni akaratát
vagy megpróbálni kényszeríteni bárkit, hogy tartózkodjon e növény gyógyászati felhasználásától. Mivel az élet
állítólag  az  életről  szól,  és  most  megtalálta  a  módját,  hogy  elkerülje  a  szükségtelen  szenvedést,  kívánok
mindenkinek nagyon hosszú és egészséges létet.

Biztosan hallottad, hogy olyan sokan mondják neked: „Ez nem működhet, semmi sem segít. Az orvos azt 
mondta, hogy egész életemben szenvedni fogok ettől ... "

Nagyon sok olyan beteg  jött  hozzám,  akiknek  egészségügyi  állapotuk  volt,  orvosaik  nem jártak  sikerrel  a
kezelésükben,  és  reménytelennek  érezték  helyzetüket.  Gyakran  előfordul,  hogy  az  emberek  nem  is
diagnosztizálják, hogy mi a baj velük, mert a valóságban az orvosok nem tudtak választ adni nekik. Ezeknek a
betegeknek a többsége, akiknek olajat adtam, nem hitte, hogy a kender segíthet az állapotukban, amíg ki nem
próbálták a kezelést. Több ezer emberrel kerültem kapcsolatba, akik teljesen megdöbbentek attól,  hogy ez a
gyógyszer mit tesz az állapotukért.  Ha a kenderolaj  nem tudja meggyógyítani az állapotát,  akkor több mint
valószínű, hogy ez az olaj messze a legjobb kontroll.

Az orvosok szívesen mondják nekünk, hogy számos betegség és állapot gyógyíthatatlan, de ez a gyógyszer
kevés figyelmet fordít az orvosok véleményére, és gyakran az orvosi csodáknak minősül. Ha orvosi problémája
van, próbálja ki az olajat, és jó eséllyel meglátja a csodákat, amelyeket magának hozhat létre.

Van értelme nem ellátni az embereket kender alapú gyógyszerekkel?

Semmi értelme a kender gyógyászati  felhasználásának a nyilvánosság számára való megtiltása, és valójában
senkinek nincs joga ilyesmire. Az egyetlen ok, amiért a kendert valaha is betiltották, annak az volt az oka, hogy
valódi  veszélyt  jelentett  sok  nagy  pénzügyre  nézve.  A  Föld  leggyógyszeribb  növényének  gyógyászati  
felhasználásának  a  bolygón  lakókra  való  korlátozását  csak  az  emberiség  elleni  bűncselekménynek  lehet
nevezni.  Úgy  tűnik,  jelenleg  a  kormányok  továbbra  is  hajlandóak  engedni  a  gazdag  barátaiknak,  akik  a
gyógyszergyárak tulajdonosaik, de végül nem tudják visszatartani az igazságot erről a gyógyszerről.

Amikor a kender visszatér a mainstream orvostudományhoz, elpusztítja az összes korrupciót, amely valaha is
ellenezte ingyenes gyógyászati felhasználását. Ezt a növényt gyorsan újra elismerték, mint a létező legnagyobb
gyógyító növényt, és az abból előállított gyógyszerek örökre megváltoztatják az orvostudomány arculatát. A
közvélemény  hamarosan  elutasítja  azokat  a  vegyszereket  és  mérgeket,  amelyeket  jelenleg  gyógyszereknek
nevezünk,  és  követelni  fogják  ennek  a  természetes  anyagnak  a  használatát,  így  értelmesen  gyógyíthatják
magukat.

123



A RÁK GYÓGYÍTÁSA: A RICK SIMPSON PROTOKOLL

Gondolja, hogy a bűnüldöző szervek emberei nem veszik észre, hogy előbb -utóbb szükségük lehet erre a 
gyógyszerre maguknak?

Sok ember a bűnüldözésben határozottan tudja, hogy a kendergyógyászat működik, és mindannyiuknak fel kell
ismerniük, hogy nincs joguk beavatkozni a gyógyszer használatába. Ami azt illeti, ezt a gyógyszert jó néhány
olyan személynek adtam el, akik a társadalmunk rendezésére szolgálnak. Az RCMP tisztjei még betegeket is
küldtek hozzám kezelésre, akik terminális rákba haldoklottak, ezért sok tisztviselő tisztában van azzal, hogy ez
a természetes anyag működik. A rendőrség nem más, mint mi, ha betegségről van szó, ők is félnek a ráktól és
más súlyos betegségektől.

Pedig a rendőrségnek úgy tűnik, nagyon nehezen veszi a fejét, hogy kormányunk kendergyógyászati politikája
megöli őket és családjukat is. A legtöbb rendőr megpróbálja elhárítani vétkeit a kendergyógyszereket használó
személyek elleni razziák kapcsán azzal, hogy csak végzi a dolgát. De ugyanezt a vonalat alkalmazták azok, akik
Hitler haláltáboraiban dolgoztak, és ez nem indokolta a viselkedésüket akkor sem, és nem indokolja a rendőri
erők mai viselkedését sem.

Itt  az  ideje,  hogy a rendőrök ráébredjenek a tényekre.  A rendőrök szerint  helytelen,  ha a lakosság a világ
legtöbb gyógynövényét termeli ki ennek a gyógyszernek az előállításához? Vagy ők maguk nem keresnék ezt az
olajat, ha lenne egy szeretőjük, aki haldoklik, és kezelésre szorul? Elvárom, hogy megteszik, szóval talán itt az
ideje, hogy a rendőrség elkezdje fegyverével a valódi bűnözőket irányítani.

A kendergyógyszer nyilvános használatának megtagadása bűncselekmény, és a rendőrségnek le kell állítania a
kender  gyógyászati  célú  felhasználása  ellen  bevezetett  törvények  végrehajtását.  A  kender  egyszerűen
természetes, ártalmatlan gyógyító növény. Hogyan gondolhatná tehát a rendőrség vagy bárki más, hogy joguk
van megfosztani  valakit,  akinek súlyos egészségügyi  problémája  van,  attól,  hogy engedélyezze  ezen anyag
ingyenes használatát? ”Rick Simpson, Kender: A legtöbb gyógynövény

Miért hívják RSO -nak?

„Rick  nem  RSO  -nak  kezdte  hívni,  mások  igen.  Ez  egy  jó  kifejezés,  mivel  elvezeti  az  embereket  Rick
módszerekkel és anyagokkal kapcsolatos információihoz. Rick joggal aggódik amiatt, hogy az emberek olyan
olajat neveznek, amelyet nem az ő módszereivel és az ajánlott kiindulási anyagminőséggel készítettek, Phoenix
Tears vagy RSO. Tudja, hogy a betegek kezelésében szerzett széles körű tapasztalatai milyen hatást fejtettek ki,
és  biztosítani  akarja,  hogy a  nagyon betegek  megkapják  azt,  amiről  tudja,  hogy működik,  és  nem valami
olyasmit, ami "ugyanolyan jó" lehet ugyanazon a néven ... "Máté

„Rick és a videója nélkül nem tudtam volna, hogy gyógyítja a rákot ... bár körülbelül 27 éve vagyok felhasználó
és termesztő, nem tudtam, hogy benne vannak ezek a tulajdonságok ... most Rick Simpsonnak köszönhetem. ..
és bátorsága és őszintesége nélkül mindannyian a sötétben élnénk a dolgot ... ezért úgy gondolom, hogy az RSO
jó név az olajnak ... de az RSO -t az RS utasításai szerint kell elkészíteni ... nem néhány szag ötlet, hogy mi a
legjobb ... ha nem törött - ne javítsd ki. ” Péter

„Jack Herer elkezdte Rick Simpson olajnak vagy RSO -nak hívni. Rick nem akarta így nevezni, és némi időbe
telt, amíg meggyőzte, hogy ez valóban jó ötlet. A trükk az, hogy sok kender/kannabisz olaj létezik, és sokféle
módon lehet olajat vagy kivonatot előállítani, és sok beteget becsaptak, hogy gyengébb minőségű olajokat vagy
kivonatokat vásároljanak.

Az RSO -t meghatározott módszerrel, meghatározott anyagokból és meghatározott módon állítják elő, ezért ezt
úgy kell nevezni, mint amilyen - RSO. Az RSO nem BHO (bután mézolaj), az RSO dekarboxilezett, és nagyon
erős és nyugtató hatású. A legjobb RSO 95-98% THC, 1-2% CBD és rendkívül erős és nyugtató. A legtöbb más
típusú kivonás egyszerűen nem fog olyan olajat előállítani, amely dekarboxilezett és olyan erős, és sok extra
munkát igényel. Általában nagy mennyiségű kannabiszt dolgozunk fel, és Rick módszere nagyon hatékony és
korszerű a nagy mennyiségű kannabisz feldolgozásához. Fél font kannabiszt dolgozhat fel és kevesebb, mint két
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óra alatt előállíthatja az olajat, a világ legtöbb részén könnyen megtalálható berendezéssel. A lényeg az, hogy a
gyógyszert a lehető leggyorsabban készítsék el, hogy a betegnek ne kelljen várnia. ”JB

„Nem érdekel, hogy hívják !!! Kérem, nevezzék, ahogy akarják, de ne dobjanak szemetet egy olyan emberhez,
mint Rick, aki életek ezreit mentette meg, és egész életét a szó terjesztésére adta. Egyszerűen nem helyes !! ”
Donna

„Folyamatosan„ kenderolajnak ”hívom, mert ez az, benne van a szótárban, csak egy másik szó a kannabiszra.
Ez egy régi divat kifejezés, de ennek ellenére helyes kifejezés. Mindannyian tudjuk, miről beszél. ” Dion

„A varázslat a trichóma gömb alakú fejében rejlik. Sehol máshol nem létezik a THC a növényen. Az üzem
termeli a THC -t, hogy megvédje reproduktív részeit. Minél közelebb kerül ezekhez a részekhez, a rügyekhez,
annál több a trichomes. Ezért a rügyek rendelkeznek a legtöbb rendelkezésre álló gyógyszerrel. Ez tudomány,
nem  találgatás.  Még  egyszer  köszönöm  Ricknek,  hogy  inspirált,  hogy  a  lehető  legjobb  olajat  készítsem.
Gyönyörű tiszta borostyán olaj. ” Toni

„Annyit, mint a kukorica? Mindannyian nem értünk egyet JB -vel. Jó lenne olcsóbban, de hajrá. " Rick

- Rick, ha kannabiszt termesztenének több ezer hektár területen, mennyit szeretne fizetni érte? 20 dollár kiló?
Vagy kevesebb?

Valóban tonna kannabiszban kell gondolkodni, nem grammban. Az olaj iránti kereslet olyan óriási lesz, hogy
nem lehet majd az egész növényt „orvosi üvegházakban” termeszteni. A legerősebb és legnyugtatóbb törzseket
világszerte millió hektáron kell termeszteni.

Például, ha a hölgyek valóban felfogják, mit tud az olaj a bőrrel és a ráncokkal, akkor 20-30% -ban a legjobb
olajat  fogják igényelni  minden kozmetikai  termékükben, és hirtelen több millió  tonna iránti  kereslet  lesz. a
legjobb olaj csak kozmetikumokhoz. Ezután adjon hozzá néhány százmillió tonna olajat a kórházakhoz.

Egy kiló olaj előállításához 5-8 kiló száraz rügyre van szüksége. Egy kiló olajból 5 kiló kozmetikai termék
keletkezik  -  azaz  100  tégelyben  50  gramm  kenőcs/krém/lotion/rúzs/arckrém/sampon.  És  száz  üveg
kenderkeverő/krém/lotion/rúzs/arckrém/sampon  nem semmi,  ezt  egy nap alatt  könnyen odaadhatod,  mindig
találsz valakit, aki használni tudná.

Tehát ismét kezdjen tonnában gondolkodni, ne grammban. Tudom, hogy a jelenlegi árak sokkal magasabbak.
Nem vagyok elégedett velük, és mindent megteszek, hogy a száraz kültéri rügy ára egy mezőről körülbelül 10-
20 dollár legyen. Mert ez az ár világszerte több millió gazdának ad munkát és jó munkát. És nagyon pozitív
változást hozna mindannyiunk életében. JB

„Hadd foglaljam össze a legtöbbet, ami a Rick Simpson olaj körül történik. Az utasítások A, B, C és D -nek
mondják az embereket. Az emberek elolvassák és megkérdezik - ha nem teszem meg az A -t, akkor a B, C és D
továbbra is működik? Ha nem teszem meg a B -t, az A, C és D továbbra is működik? Ha nem csinálom a C -t,
akkor az A, B és D működik? Mi van, ha nem csinálom a D -t, az A, B és C továbbra is működik? És mi van, ha
A, B, C és D módszereit másképp csinálom, akkor is az igazi lesz?

Az általános válasz: nem, nem lesz. Ha RSO -t szeretne készíteni, kövesse a szó utasításait. Ha mást szeretne
előállítani, kövesse az egyéb utasításokat. De kérjük, ne kötelezzen minket felelősségre, ha más típusú olajat
állít elő, és a kezelés sikertelen, és a beteg szükségtelen halálával végződik.

Ha elvégzi az A, B, C és D eljárást, az olaj a lehető legjobban fog működni. Ezért vannak az utasítások. Ha
nem, akkor nem fog vagy nem fog működni. Ez ilyen egyszerű, nem?

Mit szeretne kapni személyesen, ha szüksége lenne a gyógyszerre? Valami, ami ilyen jól bevált, vagy valami
más, csak azért, hogy aki olajat készített,  bizonyíthassa vagy cáfolhassa hipotézisét vagy „módszerét”? A te
életed forog kockán. Tehát légy óvatos, gondolkozz magadon, és tanulj azoktól, akik ezt az utat járták előtted.

A legjobbakat kívánom neked. Jindrich Bayer ”
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Reméljük, hogy ez a könyv segített Önnek. 
Most rajtad a sor, hogy segíts nekünk másokon 
segíteni.

Ennek a könyvnek az elkészítése és az információk megosztása a szeretet
munkája. Sajnos a szerelem nem fizeti a számlákat.

Dolgozunk azon, hogy lefordítsuk ezt a könyvet 300+ nyelvre, és írjunk még
10 különböző könyvet a témában.

Számítunk a hozzád hasonló emberek támogatására a fordítások, kutatások
stb.

Kérjük,  segítsen  most,  ha  visszatér  a  következő  webhelyre:
http://www.hempcures.work és kattintson a DONATE PayPal -on keresztül
gombra,  és  adományozzon  bármit,  amit  érdemesnek  tart  Önnek  és
szeretteinek.

Alternatív  megoldásként  a  PayPal  segítségével  adományt  küldhet
közvetlenül a címzettnek DONATE@HEMPCURES.WORK vagy adományozhat
BitCoin -on keresztül: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Nagyra értékeljük a támogatását, és kívánunk Önnek és szeretteinek 
egészséges és boldog kendert tartalmazó életet.
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